
Po n d ě l í  18 .  l e d n a  2 0 1 6 Č í s l o  3  • R o č n í k  2 0 Ce n a  1 7  K č

navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.cz

88  s t r a n

➢čtěte na straně 9

MILUJEMEVEČERNÍK

s pohodou od 23. 1.s pohodou od 23. 1.

Stará parta bezdomovců dlouho žila pospolu v Jezdeckých kasárnách. Radek Trunda (na snímku 
sedí zcela vpravo) zemřel v Olomouci na kolejích. Dobrovolně...   Foto: archiv Večerníku
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V PLUMLOVSKÉ V PLUMLOVSKÉ 
BUDE PRÝ BASABUDE PRÝ BASA
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O CHARITĚ A S HOKEJISTY,O CHARITĚ A S HOKEJISTY,
CO HRÁLI POD ŠIRÝM NEBEMCO HRÁLI POD ŠIRÝM NEBEM

POSTAVIL SEPOSTAVIL SE
PROTIPROTI
VLAKU!VLAKU!

ZnaliZnali
jste hojste ho??I SE PSEM...I SE PSEM...
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MILUJEMEVEČERNÍK

CO NÁS POTĚŠILO...CO NÁS POTĚŠILO...

Zelená náklaďákům! Představte si, 
že šest let po zahájení provozu byl 
konečně zkolaudován jižní kvad-
rant, tedy silniční spojka mezi Kra-
sickou a Určickou ulicí! Právě pro-
bíhá správní řízení, což znamená, 
že zanedlouho bude na této komu-
nikaci povolen vjezd i nákladním 
vozidlům a autobusům.

CO NÁS UDIVILO…CO NÁS UDIVILO…

Potopa na Vápenici. Velká nepří-
jemnost postihla stovky obyva-
tel z  prostějovské ulice Vápenice 
a okolí uplynulou sobotu v noci. 
Tři metry pod zemí zde prasklo 
potrubí vodovodního řadu, obča-
né tak byli po celý den bez životně 
důležité tekutiny. S havárií si kupo-
divu dlouhou dobu nevěděli rady 
ani opraváři!    

ZACHYTILI JSME…ZACHYTILI JSME…

4 056
Úřad práce České republiky zve-
řejnil statistiku nezaměstnanosti, 
přičemž na Prostějovsku je mo-
mentálně bez práce přes čtyři tisí-
ce lidí. Nezaměstnanost tak mírně 
stoupla, což odborníci vysvětlují 
ukončením sezónních prací. Míst-
ní region nicméně i nadále zůstá-
vá v těchto statistikách tím nejlep-
ším na Moravě.   

ZAUJAL NÁS…ZAUJAL NÁS…

LEO HALUZA
Šéf prostějovské kriminálky zís-
kal uplynulý pátek hned dvě oce-
nění z rukou svých nadřízených. 
Medaili věrnosti za dvacet let 
služby u policie a rovněž titul ve-
litel roku 2015 dostal od šéfa pro-
stějovských strážců zákona Pavla 
Nováka a krajského ředitele Poli-
cie ČR Tomáše Landsfelda.  

ZASLECHLI JSME…ZASLECHLI JSME…

 „SVÝCH OPÁLENÝCH 
TADY MÁME UŽ DOST!“
Nebývale tvrdě se při vyhlašování 
nejlepších policistů za rok 2015 
vyjádřil k migrační krizi první  
náměstek primátorky Zdeněk 
Fišer 

•• Pondělí •• 
Dopravně opravářská akce. Policista zastaví automobil. „Paní řidičko, nesvítí 
vám vzadu světla, bude to za dvě stě korun...“ „Dobrá, pane policajt, můžete se 
dát do práce! A představte si, že v opravně za to chtěli pět stovek!“ Zveřejněné 
výsledky dopravně-bezpečnostní akce vypovídají kontrolu 660 řidičů. O tom, 
zda nějaké auto i opravili, se však už v tiskové zprávě nepíše...

•• Úterý •• 
„Padouch nebo hrdina - my jsme jedna rodina!“ Hlášku z filmu Limonádo-
vý Joe si zřejmě vzal za svou Slovák Andrej Kováčik, který se vydával za zástup-
ce kriminálky v Olomouci. Jako takový nabízel VW Touareg za 180 tisíc korun, 
ač dodat nemínil ani ojetou felicii. Za to u soudu vyfasoval tři a půl roku vězení. 

•• Středa •• 
Soudní mlýny melou pomalu, ale... Už desátým rokem se soudí rodina chlap-
ce, který zemřel po banálním laparoskopickém zásahu v prostějovské nemocnici. 
Chlapcově matce a sestře bylo přiznáno odškodné necelých 1,7 milionu korun. 
Soudce Ústavního soudu uvedl, že nemocnice po celou dobu neprojevila dosta-
tečnou lítost a hájila pouze své ekonomické zájmy. 

•• Čtvrtek •• 
Proč pracovat, když můžu krást? Hobbymarket v Konečné ulici čas od času hledá 
zaměstnance. Jinak na to šel pětadvacetiletý muž, který v něm chtěl ukrást světlo za 
bezmála čtyři tisíce korun. Všiml si ho zaměstnanec ostrahy. Nezaměstnaný mladík se 
hájil tím, že nemá peníze. Jestli by nebylo lepší, kdyby se v obchodě poptal po práci...   

•• Pátek •• 
Jak se dostat ke spolupráci s policií? Bývalý primátor Miroslav Pišťák si převzal 
vyznamenání za spolupráci s Policií ČR. A to ve chvíli, kdy je stejnou institucí vy-
šetřován kvůli přiznanému daru ve výši dvou set tisíc korun. Jisté je, že kdo dnes 
není prověřovaný policií ČR, jako by ani nebyl. A jak jinak může normální člověk 
s policisty spolupracovat než trpělivým vysvětlováním, že nic špatného neudělal...  

•• Sobota •• 
Za pocit vítězství si fanoušci rádi připlatí. Vedení prostějovských hokejistů 
slíbilo, že pokud návštěva sobotního utkání překročí hranici 4 700 lidí, bude 
vstup na příští zápas s Kadaní zdarma. Uvedenou hranici se překročit nepo-
dařilo. Stane se tak někdy v budoucnu? To bude záležet hlavně na výsledcích 
Jestřábů. 

•• Neděle •• 
Kurz lyžování. Moderní „Kurz lyžování“ se skládá ze tří částí. Za prvé - připnout si lyže, 
za druhé - spustit se po svahu a za třetí - naučit se chodit o berlích. Poprvé sjet pořádný svah 
mohli všichni, kteří o víkendu dorazili do Kladek. Sněhu tu konečně bylo habaděj.  

pohledem Martina Zaorala 

O připravované výstavbě dálnice 
z Prostějova do Konice už Agentu-
ra Hóser informovala. Jenže nyní 
zjistila, že se chystá další bomba! Ve 
snaze ještě více oživit místní region, 
a možná i dostat sem další význam-
né boháče, se České dráhy rozhodly 
vybudovat mezi Prostějovem, Ču-
nínem a Konicí rychlostní koridor, 
po kterém už od 1. ledna 2017 bude 
přepravovat cestující rychlovlak 
Pendolino! 
„Bude to složité, ale máme o pro-
vozování uvedené dráhy eminentní 

zájem. Během prvního pololetí to-
hoto roku celou trať z Prostějova do 
Konice zelektrifikujeme. Ve zbytku 
roku provedeme také modernizaci 
či úplně novou výstavbu nádraží 
v Lutotíně, Zdětíně, na Stražisku 
a v Čuníně,“ prozradil Agentuře Hó-
ser Alexander Pražec, tiskový mluvčí 
Českých drah. 
Podle něj mají na ředitelství ČD spo-
čítáno, že cesta z Prostějova do Ko-
nice by neměla přesáhnout hranici 
pět minut a čtyřiceti vteřin. „Bude 
to skutečně fofr, přitom pochopi-
telně zachováme všechny zastávky 
na současné trati. Když nebudeme 
stíhat, lidem zastavovat nebudeme, 
ale trošku jim přibrzdíme,“ uklidňu-
je Alexander Pražec. 

Ředitel Českých drah Ferdinand 
Vykolejený popsal Agentuře Hóser, 
že prvním rokem bude Pendolino 
kombinovat trať mezi Prostějovem 
a Konicí se stávající trasou z Ost-
ravy do Prahy. „Než koupíme další 
dvě nové soupravy Pendolina, bude 
tento rychlovlak z Ostravy přejíždět 
nejprve z Olomouce do Prostějova 
na místní nádraží, odtud do Konice 
a zpátky, poté se vrátí na původní 
trasu směrem do Prahy. Teprve až 
od roku 2018 budou jezdit z Pro-
stějova do Konice samostatné sou-
pravy Pendolina, které překřtíme na 
Čunínské střely,“ uvedl Vykolejený. 
Rychlovlaky z Prostějova do Konice 
budou samozřejmě disponovat i re-
stauračními vozy. „Vzhledem k tomu, 

že cesta do Konice nepotrvá ani šest mi-
nut, budeme trvat na tom, aby cestující 
za objednané jídlo zaplatili předem,“ 
dodává pochopitelné a logické opatření 
mluvčí ČD Alexander Pražec. 
Dálnice, teď i nový železniční koridor, 
na kterém se začne prohánět rychlo-
vlak. Mezi Prostějovem a Konicí to za-
čne svištět! Ovšem jak Agentura Hóser 
zjistila, ani toto nemusí být všechno! 
„Uvažujeme mezi Konicí a Čuní-
nem zřídit i letecký koridor,“ šokoval 
nás mluvčí české letecké společnosti 
Čechluft Mojmír Iljušin.
 Za Agenturu Hóser Majkl

Text v této rubrice je smyšlený, 
nikterak pravdivý a redakce 

Večerníku se od něj distancuje.

Agentura

Hejtman se brání
Olomouc (mik) - Hejtman Olo-
mouckého kraje Jiří Rozbořil se stá-
le nemůže smířit se skutečností, že 
byl obviněn z korupčního jednání 
v rámci již notoricky známé kauzy 
Vidkun. Nejvyšší státní zastupitelství 
mu minulý čtvrtek odmítlo stížnost 
na způsob policejního vyšetřování. 
Trestní stíhání je podle něj zákonné 
a odůvodněné. Rozbořilův obhájce 
Petr Konečný se nyní s klientem chys-
tá obrátit na Ústavní soud.

Ať vás to
 ani nenapadne! 

Prostějov (mik) - Celý region bu-
dou nějaký čas svírat mrazy, ale vodní 
plochy nejsou zatím ani náhodou 
vhodné pro to, aby je využívali brus-
laři. Ostré varování před nebezpečím 
vydali koncem minulého týdne hasiči. 
„Upozorňujeme všechny Prostějovany, 
že rybníky, natož plumlovská přehrada, 
nebudou tento týden ještě dostatečně 
zamrzlé. Bezpečná síla ledu je deset 
centimetrů a musí mít namodralou 
barvu. Jinak hrozí jeho prolomení,“ 
varuje Vladimíra Hacsiková, tisková 
mluvčí Hasičského záchranného sbo-
ru Olomouckého kraje. 

Se šípkovou, 
nebo se zelím? 

Prostějovsko (mik) - S velmi úsměv-
ným případem se Večerníku minulý 
týden svěřil šéf prostějovské policie 
Pavel Novák. Těsně před Vánoci volal 
na linku 158 o pomoc muž z obce na 
Konicku, že mu přes plot na zahradu 
přeskočil postřelený kanec! „Ihned po 
příjezdu na místo se naše hlídka spo-
jila s místními myslivci. Společně pak 
došlo k menší honičce, nakonec se ale 
divočáka podařilo skolit. Tak trochu 
mi to připomnělo Hrabalovy Slavnos-
ti sněženek,“ popsal s úsměvem Pavel 
Novák. Zda si pak myslivci dali kance 
se šípkovou omáčkou, nebo se zelím, 
už v policejním protokolu nestojí...

Babimaki& mik

POÈASÍ v regionu

Pondìlí  -3/-6 °C
Vladislav

Úterý -6/-9 °C
Doubravka

Støeda -3/-5 °C
Ilona

Ètvrtek -3/-9 °C
Bělá

Pátek -2/-6 °C
Slavomír

Sobota 2/-2 °C
Zdeněk

Nedìle 4/1 °C

Zdroj: meteocentrum.cz
Milena

Foto: Josef Popelka

Z Pendolina bude Čunínská střela!  Z Pendolina bude Čunínská střela!  

Což o to, kluziště praská pod náporem bruslařů ve švech a prostějovští konšelé rozhodli 
o výrazném prodloužení jeho provozu. Vrásky na čele ale dělá provozovatelům počasí. 
Vysoké teploty tak mnohdy kladou zvýšené nároky na výrobu i údržbu ledové plochy. 
Jediné štěstí, že mrazící zařízení je hodně výkonné… Naštěstí někdy i zamrzne.

STÍNAVA Minulý víkend halila většinu regionu hustá mlha 
a silnice i chodníky pokrývala nepříjemná námraza. Přesto 
se objevilo jedno místo, kde nic takového neplatilo a kde 
zavládly příjemné letní podmínky. Vybízí k tomu alespoň 
pohled na skupinku nadšenců, kteří si na vlastní kůži vy-
zkoušeli první ročník otužileckého koupání v nově vybudo-
vaných stínavských tůních. 
Otužilců bylo celkem devět, z toho dvě ženy. Smutnit však 
nemuseli ani návštěvníci, pro všechny bylo připravené ob-
čerstvení v podobě zabijačkové polévky, ovarového masa, 
svařeného vína, čaje s rumem, kávy i čaje pro děti. A komu 
i přesto byla zima, tak ten se mohl zahřát u ohně. Podle slov 
otužilců byla voda příjemná, ale z přihlížejících diváků se 
k nim nikdo neodvážil přidat. Starosta obce Pavel Bokůvka 
i někteří další přítomní ale přislíbili, že za rok tomu bude jinak...

FOTOFOTO
Jiří MOŽNÝ
VEÈERNÍKUVEÈERNÍKU

Foto: Helena Frýdová

VE STÍNAVĚ VE STÍNAVĚ 
BYLO NA PLAVKYBYLO NA PLAVKY

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016



Martin ZAORA L
„Něco podobného jsem ještě v životě 
neviděla. Už od několika lidí jsem sly-
šela, že by tam měla vyrůst soukromá 
věznice! Zajímalo by mě, co je na tom 
pravdy,“ obrátila se na redakci napří-
klad čtenářka Markéta. Byla jedna
z mnoha. Kromě všeobecného zájmu 
mezi Prostějovany způsobila už velká 

šedá zeď jednomu z místních podni-
katelů i problémy. „Jak byla postavena, 
okamžitě jsem se rozhodl, že tady po 
pěti letech končím. Na můj podnik 
není kvůli zdi ze silnice takřka vůbec 
vidět, myslím, že by si k nám hledali 
zákazníci cestu těžko,“ svěřil se Pavel 
Borovec, který v Plumlovské ulici pro-
dával dřevěné altány, zahradní dom-
ky či dětská pískoviště. On sám byl

v Plumlovské ulici v nájmu. „Majitel 
pozemku mi řekl, že v rámci stavební-
ho řízení podepsal souhlas s drátěným 

plotem. Byl jsem se ptát na stavebním 
úřadě, jak je tedy možné, že tam vznik-
la taková zeď. Řekli mi, že byla postave-

na dva metry od hranice pozemku, což 
je vzdálenost, kde si už prý každý může 
postavit, co chce,“ dodal Borovec. 
Výhrady vůči nové stavbě ze strany 
občanů směřují zejména k porušení 
krajinného rázu a nesouladu s okolní 
zástavbou. „Často musíte s úřady slo-
žitě řešit každou prkotinu. Nechápu, 
jak něco takového mohli povolit,“ míní 
například Pavel Borovec. 
Večerníku se podařilo zjistit, že poze-
mek, na kterém stavba vyrůstá, patří 
jednateli prostějovských Sléváren Anah 
a autosalonu Auto Bayer ve Slavkově 
u Brna Tomáši Pourovi. Na něj jsme 
se prostřednictvím e-mailu obrátili
s otázkami, jaký typ stavby na pozemku 
vzniká, k čemu bude sloužit vysoká be-

tonová zeď, proč se rozhodl právě pro 
tento typ řešení a zda byla zeď schvále-
na v rámci stavebního řízení. Také nás 
zajímalo, co říká na námitky ohledně 
možného porušení krajinného rázu. 
Bohužel na dotazy, které jsme zaslali 
již v pátek 8. prosince, jsme do dneš-
ního dne nedostali žádnou odpověď.
A Tomáše Poura se nám opakovaně ne-
podařilo zastihnout ani na telefonním 
čísle, které je pod jeho jménem uvede-
no na stránkách společnosti Anah.  
Třeba budeme mít v příštích dnech více 
štěstí, nebo se přihlásí některý ze zain-
teresovaných sám. Tématu se budeme 
věnovat už v příštím vydání, kdy vám 
přineseme stanovisko příslušného úřa-
du prostějovského magistrátu.

Pondělí 18. ledna 2016
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Reportáž společně s galerií oceněných 
najdete na straně 25 dnešního vydání.

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

Tajemná žena z „Husáku“

PROSTĚJOV V posledním vydá-
ní Večerníku loňského roku jsme 
přinesli reportáž o velšteriérovi 
Stanislava Horny z Husova náměs-
tí, kterého při venčení napadl vlčák 
zatím nezjištěné paničky. Zatímco 
policie případ odložila a majitelku 
vlčáka označila za neznámou, re-
dakci se ozvala jiná obyvatelka Hu-
sova náměstí. Také ona má neblahé 
zkušenosti s tajemnou majitelkou 
velkého rezavého psa, která jej 
údajně venčí zcela „navolno“, čímž 
ohrožuje jiné pejskaře.
„Když jsem si ve Večerníku přečetla 
reportáž o napadení velšteriéra vlčá-
kem, rozhodla jsem se vám napsat. 
Celý případ je mi hodně povědomý, 
před časem se mi totiž stalo to samé 
na Husově náměstí s mým mops-
líkem! Byla to paní středního věku 
s rezavým vlčákem. Neměla ho vů-
bec uvázaného a její pes pobíhal po 
parku na náměstí, pak přiběhl na 
chodník a vlétl na mého mopslíka. 
Málem jsem svého pejska uškrtila, 
jak jsem ho bránila. Ten vlčák byl ale 

jako smyslu zbavený a vůbec nerea-
goval na pouhé volání své majitelky. 
Byla jsem z toho celá vystresovaná. 
Nic se nakonec nestalo, takže jsem 
to ani nikam nehlásila. Teď ale vi-
dím, že situace se opakuje a zřejmě 
ten samý vlčák napadl na Husově 
náměstí dalšího psa,“ napsala do 
redakce Silvie Menclová a zároveň 
nám poslala sice málo průkazné, ale 
přece jen určité fotografie neznámé 
majitelky a jejího psa. „Celá jsem 

se klepala, ale tu paní jsem vyfoti-
la svým mobilem. Chtěla jsem vše 
oznámit na policii, pak jsem ale měla 
trošku jiné starosti,“ zakončila svůj 
e-mail Silvie Menclová. 
Podaří se policii tajemnou panič-
ku vlčáka vypátrat a zamezit tak 
nebezpečným situacím na Huso-
vě náměstí? Večerník bude po-
chopitelně tento případ i nadále 
sledovat. Víme totiž, kde onu paní 
hledat!     (mik)

Fotografie zatím neznámé paničky, jejíž vlčák je černou můrou pro všechny 
slušné pejskaře na Husově náměstí. Foto: Silvie Menclová

NA VÁŠ NÁMÌT

agi

JSME  NA  STOPĚ!JSME  NA  STOPĚ!

PROSTĚJOV Masivní betonové kvádry se zvedají do výšky. Po 
obvodě rozlehlého pozemku vytvářejí vysokou zeď, za kterou 
se nikdo jen tak nedostane. Nová neobvyklá stavba vyrůstající 
v Plumlovské ulici naproti hypermarketu Albert vzbudila mezi 
lidmi nebývalý zájem a stala se i terčem řady spekulací... 

Mezi Prostějovany panují spekulace, majitel nekomunikuje

Nezvykle vysoká šedá zeď, která nedávno vyrostla v Plumlovské ulici, 
budí zájem snad všech řidičů, kteří kolem rostoucího objektu projíždějí.  
 Foto: Martin Zaoral
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POCTA POCTA  M.  PIŠŤÁKOVI
PROSTĚJOV Poté, co byl Miroslav Pišťák donucen začátkem loňské-
ho září rezignovat na funkci primátora, začala jeho kauzu ohledně při-
jímání finančních darů na předvolební kampaň prošetřovat hospodář-
ská kriminálka. Jak se ale na bývalého prvního muže Prostějova policie 

skutečně dívá, ukázala minulý pátek!    
Při slavnostním vyhlášení nejlepších policistů za rok 2015

v obřadní síni prostějovské radnice ohromil všechny pří-
tomné šéf prostějovské Policie ČR. „Dovolte mi, abych 

předal čestnou pamětní plaketu za dlouholetou spolu-
práci s Policií České republiky Miroslavu Pišťákovi. Jako 
primátor výrazným způsobem přispěl k upevňování 
veřejného pořádku a nízké kriminalitě v Prostějově,“ 
uvedl ve svém proslovu Pavel Novák. Po skončení 
slavnosti Večerníku dodal, že si exprimátora nesmírně 
váží. „Nepochopím, jak někdo dokáže tak schopného 
politika a slušného člověka očerňovat,“ řekl doslova 
šéf prostějovských strážců zákona. „Bylo to pro mě 
velmi příjemné překvapení. Nebudu se tvářit příliš 
skromně, ale dojalo mě to,“ svěřil se exkluzivně Ve-
černíku Miroslav Pišťák. (mik)

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO
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Bývalý primátor Prostějova převzal od plukovníka Pavla Nováka policejní ocenění.  
 2x foto: Michal Kadlec

HÁDKA PŘED SMRTÍ!
Vražda na Újezdě ale vyloučena...

PROSTĚJOV Tragédii na 
Újezdě, ke které došlo v neděli 
20. prosince loňského roku, po-
licie uzavřela jako sebevraždu. 
Sedmadvacetiletého muže našli 
ráno kolemjdoucí jen tak v pyža-
mu ležet na chodníku, vedle byla 
kaluž krve. Jak vyšlo najevo, mla-
dík spadl z okna bytu ve čtvrtém 
patře budovy. Přes výše uvedené 
Večerník zjistil, že kriminalisté 
vyšetřovali i osobu, která se s ne-
šťastníkem pohádala těsně před 
smrtelným pádem! 
Sedmadvacetiletý mladík zemřel 
v sanitce při převozu do nemoc-
nice na následky mnohačetných 
poranění. „Než vypadl z okna, 
slyšela jsem v jeho bytě strašný 
křik. S někým se tam hádal, zřej-
mě s mužem, který s ním bydlel. 
Nahlásila jsem to policii,“ prozra-
dila Večerníku jedna ze sousedek 
nešťastníka. 

Policejní zpráva tuto variantu po-
tvrdila. I to, že byl zadržen muž, 
kterého kriminalisté našli ve stej-
ném bytě, z  něhož měl sebevrah 
vyskočit. „Ano, mezi svědky celé 
tragédie je i žena, s jejíž výpovědí 
pracujeme. Je také pravdou, že poli-
cisté v souvislosti s tímto případem 
zadrželi nejmenovanou osobu, kte-
rá byla po provedených úkonech 
propuštěna,“ uvedl František Koří-
nek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. 

Minulý pátek pak šéf prostějov-
ské policie Večerníku definitiv-
ně potvrdil, že při tragédii bylo 
vyloučeno jakékoliv cizí zavině-
ní. „Násilný čin jiné osoby byl po 
důkladném vyšetřování vylou-
čen. Tento smutný případ uzaví-
ráme jako sebevraždu. Více sdě-
lovat nebudeme s ohledem na 
rodinu zemřelého,“ konstatoval 
Pavel Novák, vedoucí Územní-
ho odboru Policie ČR Prostějov. 
 (mik)     

EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Policisté místo neštěstí v ulici Újezd prověřovali několik hodin, vraždu 
nyní zcela vyloučili.  Foto: Michal Kadlec
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PO STOPÁCHPO STOPÁCH STÍNY MINULOSTI

Bulharská ulice
jak šel čas Prostějovem ...jak šel čas Prostějovem ...

Příště: Česká ulicePříště: Česká ulice

Bývalá Immanuel Kant-Gasse. Ulice byla nazvaná v prosinci 1945 podle slo-
vanského národa Bulharů. Předtím se od dubna 1942 nazývala podle význam-
ného německého filozofa a osvícence Immanuel Kant-Gasse. Tvoří spojku mezi 
ulicí Na Hrázi a Okružní ulicí. Nachází se zde převážně bytové domy, ale sídlí 
tady i několik firem. Autoklub Prostějov v této ulici provozuje pro své členy více-
úrovňové garáže. Zajímavostí je, že v domě číslo 36 bydlel předseda Okresního 
národního výboru Antonín Brančík, který byl při čistce na začátku normalizace 
v roce 1970 vyloučen z KSČ.  Foto: SOkA a Martin Zaoral

Emoce na ledě i v hledišti. Dalo by 
se říci, že šlo o pravé hokejové při-
tažlivé derby, nebýt krvavé tečky 
pět minut před koncem utkání. 
V utkání první hokejové ligy mezi 
Olomoucí a Prostějovem sice díky 
precizní práci policistů k bitkám 
mezi fanoušky nedošlo, přesto se 
třetí hanácké derby v této sezóně 
nedohrálo! 
Běžela 55. minuta a na trestnou lavici 
zamířil prostějovský Josef Fojtík. Ten 
však nezvládl emoce a vulgární nadáv-
ky olomouckého fanouška „ztrestal“ 
ranou holí do jeho hlavy! Domácí 
fanda Pavel Ženožička, jinak vyhlá-

šený provokatér, se chytá za hlavu 
a mezi jeho dlaněmi prosakuje krev. 
Atmosféra na olomouckém zimáku 
houstne, diváky je napaden další náš 
hráč, vybuchují petardy a na členy 
prostějovského mužstva i realizační 
tým dopadají lahve, kelímky s pivem 
a další předměty. Pořadatelé nezvládají 
situaci, vše hrozí pořádnou hromad-
nou bitkou. Rozhodčí zápas okamži-
tě ukončuje, Jestřábi prchají do šatny 
a trenér Aleš Flašar už své svěřence na 
led nepouští. Zraněný divák nachází 
lékařskou pomoc v domácí hráčské 
kabině, deset stehů na jeho hlavě ho-
voří za vše. Po ošetření míří okamžitě 

na policejní služebnu podat trestní 
oznámení. 
„Také já podávám oznámení na nezná-
mého pachatele. Pouze jsem se bránil, 
ten fanoušek mě napadl jako první! 
Inkasoval jsem tvrdý úder tupým 
předmětem do zátylku a musel jsem 
do nemocnice,“ kontruje prostějovský 
hokejista Josef Fojtík. Toho se zastává 
i trenér Flašar. „Určitě neschvaluji to, 
co Josef provedl. Na všechno je ale 
třeba se dívat ze všech možných po-
hledů. Když jde někomu o osobní 
bezpečnost, musí se bránit. Ruku na 
srdce, nevím, co by dělal kdokoliv jiný, 
kdyby se na něho sápal nějaký ožralec,“ 

pronesl lodivod hokejových Jestřábů. 
Krvavý incident při hokejovém derby 
druhý den řešily i hlavy obou měst. 
Starosta Prostějova Jan Tesař se v Olo-
mouci sešel s primátorem Martinem 

Tesaříkem. Oba po schůzce prohlásili, 
že je potřeba vyzvat zainteresované 
hokejové kluby i fanoušky, aby se je-
jich zápasy odehrávaly v duchu fair 
play.   

To byla před deseti lety pořádná mela! Ostatně vypjatá utkání s různými excesy 
hráčů i diváků se hrála v Prostějově a okolí vždycky. S Olomoucí se prostějovští 
hokejisté už nějaký ten pátek ve stejné soutěži nepotkávají, což však nezname-
ná, že emoce netečou proudem i dnes. V současnosti jsou nejvíce vypjatá utkání 
s Přerovem, větší bonbónek znamenají i derby proti Šumperku či prestižní sou-
boje s  Havířovem, při kterých teče krev takřka pravidelně. Co se však během 
uplynulých deseti let rapidně změnilo, je přístup policie a hlavně mnohem pro-
pracovanější preventivní opatření pořadatelských služeb. Alespoň co se týká or-
ganizace uvnitř zimních stadionů. Navíc, v současnosti už je už takřka nemožné, 
aby divák přišel do kontaktu s hráčem. A o bezpečí jde především! (mik)

AKTUÁLNÍ KOMENTÁŘ VEČERNÍKU

Napsáno
predˇ
16. 1. 2006

Při hanáckém derby tekla krev!
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PROSTĚJOV Po prostějovských 
hospodách, většinou nižší ceno-
vé kategorie, se pohybuje žena se 
sedmi křížky na zádech, která se 
i přes svůj požehnaný věk nechá 
od mužského osazenstva ráda po-
zvat nejen na pivo či nějakou tu 
štamprli, ale klidně i do postele. 
O tom Večerník informoval před 
rokem. Jak jsme zjistili nyní, její 
předchůdkyně skončila uškrcená 
na nádraží!
Hrdinku našeho loňského článku, 
která si přála zůstat v anonymitě, 
jsme pojmenovali jako „Jarču“ a říkali 
tak této dámě stejně jako její klienti. 

Na jejich nedostatek si prý podle 
svých vlastních slov nikdy nemohla 
stěžovat. O dalších osudech této ženy 
nám v tuto chvíli není nic známo. Jak 
se však Večerník dozvěděl, tak tato 
prostitutka - seniorka rozhodně není 
první svého druhu u nás! 
„Taková už v Prostějově byla! Říka-
lo se jí Italka. Chodila za ‚štamprlu‘ 
a deci vína. Jeden její zákazník ji ale 
uškrtil v křoví u nádraží, protože mu 
při sexu kradla z krku řetízek. Dostal 
osm let a po propuštění stále žije 
v Prostějově,“ svěřil se v  redakci je-
den z našich dlouholetých čtenářů. 
 (mls)  

Důchodkyni-prostitutku 

UŠKRTILI u nádraží 
PROSTĚJOV „Blešárna, Vodárna, 
Spolák nebo Malá scéna“. To všechno 
jsou přezdívky pro budovu, kterou 
většina Prostějovanů pamatuje jako 
sídlo závodního klubu Oděvního 
podniku Prostějov. Historický ob-
jekt stojící hned naproti „secesní 
perly“ v podobě Národního domu se 
dlouhodobě nachází v katastrofálním 
stavu. A zdá se, že se na tom v dohled-
né době nic nezmění. Vyloučeno 
tak není ani to, že v budoucnu bude 
nařízena jeho demolice! Večerník se 
na nešťastnou situaci podíval trochu 
blíž... 
Na počátku minulého století post-
avila takzvanou „Blešárnu“, jak se 
domu přezdívá nejčastěji, Česká strana 
národně socialistická. Od roku 1907 
se zde pořádaly stranické sjezdy. Ještě 
před válkou získala nemovitost kvůli 
partajním dluhům rodina Binkových, 
po osmačtyřicátém roce minulého 
století však objekt znárodnili komunisté. 
Nejslavnější období stavba zřejmě 
zažila v osmdesátých letech coby 
závodní klub Oděvního podniku 
Prostějov. Tehdy se tu konaly kon-
certy, taneční zábavy, plesy i kurzy, 
podnikové večírky a pravidelně se 
zde pořádal i Wolkerův Prostějov. 
Každou neděli se promítaly filmy, 
klub měl dokonce vlastní divadelní 
soubor, který zde čas od času taktéž 
vystupoval.   
Po revoluci ovšem nemovitost hledala 
nové uplatnění velmi složitě. Nějaký čas 
v něm fungovala restaurace, advokátní 
kancelář, galanterie či počítačová firma, 
podle majitelů však byla stavba už 

začátkem devadesátých let zanedbaná. 
Nyní je již řadu let opuštěná a musí se 
potýkat s nájezdy vandalů.  O odkoupení 
a kompletní rekonstrukci „Blešárny“ 
před lety sice uvažovalo město v souvis-
losti se zbouráním „Kaska“ a potřebou 
nového sálu pro pořádání plesů i dalších 
společenských akcí. Majitelé však tehdy 
za odkup požadovali čtrnáct a půl mil-
ionu korun, na což radní nepřistoupili. 
Momentálně je objekt v nabídce re-
alitní kanceláře za cenu osmi milionů 
korun. 
„Je mi sedmdesát let, jsem v důchodu 
a už s tím nic dělat nebudu. Žádný 
podnikatelský záměr nemám, chci mít 
hlavně klid. Každý rok se nám ozvou asi 
tak tři zájemci, kteří by to chtěli koupit. 
Jako nejvážnější se jevil ten, který z toho 
chtěl vytvořit Středisko romské kul-
tury. Ale ze všech plánů nakonec sešlo. 
V současné době s žádným vážným kup-
cem nejednáme,“ vyjádřil se exkluzivně 
pro Večerník Leopold Binko, který stav-
bu vlastní společně se sestrou.   
„Blešárnu“ tvoří vstupní chodba, 
společenské prostory, šatna, oddělené 
WC, kotelna, sál s jevištěm a balko-
nem. V prvním patře přístupném po 
prostorném schodišti se nachází osm 
velkých kancelářských místností a so-
ciální zařízení. Bohužel opuštěný dům 
čelil v  minulosti četným nájezdům 
vandalů, kteří mimo jiné interiér pospre-
jovali vulgárními obrázky. Ještě horší 
je, že neušel ani pozornosti zlodějům 
kovů. Ani samotné průčelí obrácené 
k Vojáčkovu náměstí a Národnímu 
domu, který byl postaven ve stejné době, 
nevěstí nic dobrého... 

V  každém případě prostějov-
ský magistrát už o objekt zájem 
nemá. „V současné době ani 
v  blízké budoucnosti neplánu-
jeme, že bychom dům mohli 
po koupi a rekonstrukci vy-
užívat ke kulturním i spo-
lečenským účelům,“ potvrdil 
Večerníku Jiří Pospíšil, náměstek 
primátorky Statutárního města 
Prostějov. 

Naopak na špatný technický stav 
objektu měl majitele upozorňovat 
i stavební úřad, který údajně 
v této souvislosti již udělil také 
pokutu. Pokud se „Blešárna“ v bu-
doucnu dostane do stavu, že by 
bezprostředně ohrožovala zdraví 
a životy lidí, může dokonce nařídit 
její odstranění. 
Stane se tak, nebo legendární dům ještě 
někdo zachrání? (mls)

Z chátrající „Blešárny“ mohlo být CENTRUM ROMŮ
Majitel slevil o šest 
Majitel slevil o šest 

a pùl milionu korun, 
a pùl milionu korun, 

pøesto se i nadále 
pøesto se i nadále 

kupec hledá tìžce  
kupec hledá tìžce  

Na „Blešárně“ před nedávnem došlo k potřebné opravě střechy, kvůli čemuž 
byl omezen provoz na Vápenici.  Foto: Martin Zaoral

Takto nyní vypadá interiér bývalého závodního klubu OP Prostějov, kde svého 
času fungoval taneční sál i kino.  Foto: www.jhreality.cz

V  každém případě prostějov-
ský magistrát už o objekt zájem
nemá. „V současné době ani
v  blízké budoucnosti neplánu-
jeme, že bychom dům mohli
po koupi a rekonstrukci vy-
užívat ke kulturním i spo-
lečenským účelům,“ potvrdil
Večerníku Jiří Pospíšil, náměstek 
primátorky Statutárního města
Prostějov. 
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Vyloupená dodávka

Dosud neznámý pachatel se 
přes noc ze středy 13. na čtvr-
tek 14. ledna vloupal do do-
dávkového vozidla značky Fiat 
zaparkovaného v okrajové čás-
ti města Prostějova. Pachatel 
do něj vnikl po rozbití skleně-
né výplně okna levých dveří. 
Z vozidla následně odcizil 
tablet značky Samsung, který 
byl uložen za sluneční clonou 
před sedadlem spolujezdce. 
Majiteli vozidla tímto jednáním 
vznikla škoda odcizením ve výši 
deseti tisíc korun a poškozením 
vozidla dalšího dva a půl tisíce. 

Zlodějna v Plumlovské 
Uplynulou středu 13. ledna 
krátce před třiadvacátou ho-
dinou se dosud neznámý pa-
chatel vloupal do prodejny 
v Plumlovské ulici. Zloděj za-
tím nezjištěným způsobem pře-
konal uzamčené vstupní dveře, 
do prodejny vstoupil a z po-
kladny na pultu vytáhl zásobník 
na mince. Z něj odcizil mince 
v celkové hodnotě půldruhé-
ho tisíce korun. Poté zásobník 
na mince odhodil na podlahu 
a z prodejny odešel. 

Straka na Husáku
Přes noc ze soboty 9. na neděli 
10. ledna se dosud neznámý pa-
chatel vloupal do osobního au-
tomobilu značky Kia. Vozidlo 
bylo zaparkované na Husově 
náměstí v Prostějově. Pacha-
tel do vozidla vnikl po rozbití 
skleněné výplně levých zadních 
dveří. Následně ze zadního se-
dadla odcizil černou koženou 
tašku s různými dokumenty. 
Odcizením tašky pachatel maji-
teli způsobil škodu ve výši dvou 
tisíc korun. Škoda na poško-
zených dveřích dosud nebyla 
přesně vyčíslena. Zloději v pří-
padě vypátrání hrozí dva roky 
vězení.  

Vyloupil prodejnu
Minulé pondělí 11. ledna krátce 
po třiadvacáté hodině se dosud 
neznámý pachatel vloupal do 
prodejny v Plumlovské ulici 
v Prostějově. Pachatel po ná-
silném překonání uzamčených 
vstupních dveří do prodejny 
vstoupil a z pokladny na prodej-
ním pultu odcizil finanční hoto-
vost ve výši 5 300 korun. Poté 
prodejnu stejnou cestou opustil. 
Škoda na poškozených dveřích 
byla předběžně vyčíslena na 
částku pět tisíc korun. 

Svlékl figurínu
Neznámý pachatel se v noci ze 
čtvrtka 14. na pátek 15. ledna 
vloupal do prodejny s obleče-
ním v Prostějově. Po poško-
zení vstupních dveří odcizil 
z figuríny vystavené zboží. S se-
bou si tak odnesl bundu, tričko 
a kalhoty značky Alpine Pro. Na-
víc pachatel prohledal celý pult 
s pokladnou. Odcizením oble-
čení způsobil pachatel škodu 
za téměř tři tisíce korun. Škoda 
poškozením vstupních dveří ne-
byla dosud vyčíslena. 

ČERNÁ
KRONIKA

s městskou policií
168 h

o
d

in
Bezdomovci se perou

V podvečer předminulé neděle 
10. ledna vyjížděla na základě te-
lefonického oznámení hlídka do 
oblasti místního nádraží k trojici 
bezdomovců, mezi kterými jsou 
neustálé neshody a hrozí zde i fyzic-
ké napadání. Strážníci na místě zjis-
tili, proč ke konfliktu dochází. Jeden 
z nich nechce s dvojicí jiných bez-
domovců sdílet společné prostory, 
a jelikož oni toto rozhodnutí nemíní 
akceptovat, dochází k hádkám a po-
tyčkám. Dokonce tyto nesváry do-
šly tak daleko, že jim má vyhrožovat 
zlikvidováním. Dotyčný se k agre-
sivnímu jednání nedoznal. Událost 
byla předána správnímu orgánu pro 
podezření z přestupku proti občan-
skému soužití. 

Zachránili seniorku!
Na základě žádosti o pomoc vyjížděla 
hlídka minulé pondělí 11. ledna do 
Vrahovic na jednu z ubytoven, kde 
seniorka již několik dnů nevycházela 
z bytu a na zvonění a bouchání 
nereagovala. Klíče měla zastrčené 
v zámku. Na základě zjištěných sku-
tečností, ohrožení života a zdraví, 
v zájmu záchrany života strážníci na 
místě rozhodli o otevření bytu. Při-
voláni byli hasiči, kteří byt zpřístup-
nili. Hlídka uvnitř nalezla na podlaze 
ležící ženu. Žila, ale její stav byl vážný. 
Ihned byl přivolán lékař a následoval 
její převoz do nemocnice. 

Neosvětlený a opilý
Hodinu před půlnocí v neděli 
10. ledna byl hlídkou zastaven cyk-
lista, který jel neosvětlený po Mar-
tinákově ulici a opakovaně přejížděl 
z chodníku na silnici. Při projedná-
vání přestupku bylo zřejmé, že muž 
požil alkoholické nápoje. Z jeho 
dechu byl jednoznačně cítit alkohol 
a při řeči nesrozumitelně artikuloval. 
K požití lihovin se doznal. Decho-
vou zkouškou u něj byla naměřena 
hodnota 1,57 promile. Pětadvace-
tiletý muž je podezřelý ze spáchání 
dopravního přestupku a u správního 
řízení mu hrozí pokuta v rozmezí od 
pětadvaceti do padesáti tisíc korun.   

Domluva pejskařovi
O zákazu nevěděl. Tak hájil své po-
chybení muž, který seděl minulé úte-
rý 12. ledna u dětského hřiště v Kos-
telecké ulici a svého psa nechal volně 
pobíhat. Tímto ovšem porušil obec-
ně závaznou vyhlášku města, kterou 
se stanoví pravidla pro pohyb psů na 
veřejném prostranství a vymezují se 
prostory pro volné pobíhání psů na 
území města Prostějova. Přivolaným 
strážníkům se muž ospravedlňoval, 
že neměl tušení o existenci tohoto 
právního předpisu, neboť je zde jen 
na návštěvě. Psa si ihned uvázal.  Sice 
neznalost zákona neomlouvá, ale 
pro tentokrát bylo vše vyřešeno do-
mluvou.

Foto: Internet

Foto: Policie ČR
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PROSTĚJOV Bývalý majitel 
prostějovského klubu Relax Jiří 
Večeř, který byl dříve odsouzený 
za organizování vraždy podni-
katele zapleteného do nelegál-
ních obchodů s lehkými topnými 
oleji, půjde před soud kvůli dalším 
dvěma vraždám. Mafián a nájemný 
vrah, o jehož osudech Večerník 
dlouhodobě informoval, tak může 
zůstat v kriminále na doživotí! 
Brutální vraždy, ze kterých se nyní 
Jiří Večeř bude zpovídat, se staly 
v roce 1995 ve Zlíně a v Uherském 
Hradišti. Státní zástupkyně Pav-
lína Nesvadbová minulý čtvrtek 
médiím potvrdila, že ve věci po-
dala obžalobu.
Třiapadesátiletý Večeř je podle ní 
stíhán za dva trestné činy vraždy 

spáchané formou organizátorství 
a za jeden trestný čin poškozování 
cizí věci rovněž formou organizá-
torství. „Obviněnému hrozí až pat-
náct let vězení nebo až výjimečný 
trest, tedy až pětadvacet let 
nebo doživotí,“ uvedla Pavlína 
Nesvadbová. 
Oběti byly také zapleteny do 
obchodů s LTO. Večeř je stíhán 
kvůli vraždě zlínského podni-
katele Miroslava Kovaříka, který 
zemřel při explozi automobilu 
s nastraženou náloží. Druhým 
zavražděným byl podnikatel 
František Blažíček, který byl 
zastřelen v domě v Uherském 
Hradišti. Jiří Večeř byl zadržen loni 
v dubnu měsíc před tím, než by 
obě vraždy byly promlčeny.  (red)

Jiří Večeř půjde před soud
kvůli vraždám z roku 1995

Jiří Večeř může tentokrát odejít od soudu s trestem na doživotí.  
 Foto: archiv Večerníku

Policie se obula do pátrání po sériovém vandalovi

Ničí stromy v Prostějově cvičitelé psů?

Nyní se ale do vyšetřování 
dlouhodobého případu naplno zapo-
jila i státní policie. A ta přichází jednak 
s výzvou pro veřejnost, ovšem zároveň 
i se zajímavým názorem ohledně 
možných pachatelů. „Vzhledem 
k pokračujícímu jednání, kdy dosud 
neznámí pachatelé či pachatel dosud 

nezjištěným způsobem poškozují 
na území celého města Prostějova 
stromy, žádají policisté občany o po-
moc. V období od přelomu let 2014 
a 2015 do současnosti byly zjištěny 
takto poškozené stromy v celkem 
čtyřiadvaceti lokalitách na celém teri-
toriu města Prostějova a škody jdou 
do desítek tisíc korun,“ shrnul aktuální 
situaci František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. Jak dodal, vyšetřovatelé 

už s  jednou možností pracují! 
„Jedna z vyšetřovacích verzí je ta, že 
k poškození stromů dochází při výcvi-
ku psů bojových plemen,“ překvapil 
mluvčí prostějovské policie. 
Strážci zákona zároveň prosí 
veřejnost o pomoc. „Pokud se stanete 
svědkem takového jednání, nebo bu-
dete-li mít jakýkoliv poznatek k věci, 
můžete ho předat přímo policistům 
obvodního oddělení Prostějov 1 
v  budově územního odboru Policie 

ČR v ulici Újezd v Prostějově nebo na 
telefonní číslo 974 781 651, případně 
i na bezplatnou linku Policie ČR 
158,“ apeluje na občany Prostějova 
František Kořínek. 
Už před časem Večerník zveřejnil 
i názory některých zástupců vedení 
města na celou kauzu. „Ten člověk 
by zasloužil po dopadení přísný trest, 
osobně bych mu uřezala obě ruce,“ 
netajila se svým razantním přístupem 
primátorka Prostějova Alena Rašková.

PROSTĚJOV Jako první při-
nesl vloni na podzim Večerník 
informaci, kterou prostějovští 
radní prozradili při setkání s ob-
čany města na sídlišti Hloučela. 
Prostějov už více jak rok a půl ob-
chází dosud nepolapený vandal, 
který má na svědomí bezmála 
dvě stovky poničených stromů. 
Některé polámal, u jiných výraz-
ným způsobem poničil kůru na 
kmenech. Městská policie na 
fantoma veřejné zeleně políčila 
fotopasti, přesto ničitel stromů 
pokračuje v různých lokalitách 
Prostějova ve své činnosti. 

Michal KA DLEC

Policie zveřejnila i podrobnou mapu 
Prostějova a místa, kde všude řádil 
ničitel stromů.   3x foto: Policie ČR

Strážci zákona zároveň prosí 
veřejnost o pomoc. „Pokud se stanete 
svědkem takového jednání, nebo bu-
dete-li mít jakýkoliv poznatek k věci, 
můžete ho předat přímo policistům 
obvodního oddělení Prostějov 1 
v  budově územního odboru Policie 

ČR v ulici Újezd v Prostějově nebo na
telefonní číslo 974 781 651, případně
i na bezplatnou linku Policie ČR 
158,“ apeluje na občany Prostějova
František Kořínek. 

BRNO, PROSTĚJOV Oldřichu Fi-
alovi, který se 13. května loňského 
roku změnil v málem vraždící mon-
strum a na ubytovně v Olomoucké 
ulici brutálně zmlátil až doživotně 
zmrzačil Pavla Jakubčíka, potvrdil 
Krajský soud v Brně trest sedmi a půl 
roku v nejtěžším kriminále. Večerníku 
informaci potvrdila přítelkyně 
a pečovatelka Pavla Jakubčíka. 
Třiadvacetiletému romskému násil-
níkovi tak nevyšlo odvolání proti roz-
sudku, který nad ním v závěru loňského 
roku vynesl prostějovský soudce Pavel 
Vrtěl. „Ve čtvrtek nám volala právní 

zástupkyně Pavla Jakubčíka, že kra-
jský soud zamítl Fialovo odvolání 
a potvrdil tak trest ve výši sedmi a půl roku 
vězení. Ani nevím, jestli z toho máme mít 
radost. Už od začátku jsem tvrdila, že Fia-
la měl být souzen za pokus o vraždu, kde 
je trestní sazba mnohem vyšší,“ prozradi-
la exkluzivně Večerníku Nataša Balážová, 
přítelkyně a pečovatelka doživotně 
zmrzačeného Pavla Jakubčíka. Ten je 
po bestiálním útoku mladého cikána 
upoután na invalidní vozík a bez pomoci 
Nataši Balážové se nemá šanci sám najíst, 
vykoupat či vykonat lidskou potřebu.    
 (mik)

Potvrzeno: CIKÁNA 
Z BASY NEPUSTÍ!

PROSTĚJOV To si zadělal na 
pořádný malér! Nervy na uzdě 
neudržel třiašedesátiletý muž, který 
uvnitř bytového domu napadl o čtyři 
roky mladšího souseda. Útok byl 
tak rychlý a razantní, že napadený 
proletěl prosklenými dveřmi!  
„Z trestného činu ublížení na zdraví 
podezírají prostějovští policisté 
třiašedesátiletého muže z Prostějova. 
Tohoto činu se měl muž dopustit tím, 
že dne devatenáctého září loňského roku 
v podvečerních hodinách ve společných 
prostorách bytového domu v Prostějově 
fyzicky napadl devětapadesátiletého 

muže,“ uvedl František Kořínek, tiskový 
mluvčí Policie ČR pro Územní odbor 
Prostějov. „Podezřelý napadeného muže 
při útoku odstrčil na prosklené dveře. 
Jejich skleněná výplň se následkem toho 
vysypala a napadený muž se o střepy 
skla poranil. Poškozením dveří majiteli 
nemovitosti vznikla škoda ve výši 2 291 
korun,“ popsal útok Kořínek. 
Útočníka nyní čekají soudní patálie. 
„Podezřelému muži v případě prokázání 
viny a odsouzení za tento čin hrozí 
trest odnětí svobody v rozmezí od šesti 
měsíců do tří let,“ potvrdil mluvčí 
prostějovské policie.  (mik)

PLUMLOV Policisté zasáhli 
dřív, než choutkám pytláků 
padla za oběť nějaká zvěř. 
Běžná půlnoční kontrola 
osádky vozidla v  Plumlově 
se totiž povedla na jedničku. 
Zadrženi byli dva muži vy-
bavení funkční střelnou 
zbraní vyrazili na noční lov... 
„Z trestných činů nedovole-
ného ozbrojování a pytláctví 
podezírají policisté z obvod-
ního oddělení Plumlov dva 
muže ve věku čtyřiačtyřiceti 
a sedmačtyřiceti let. Tito 
pánové byli v pátek osmého 
ledna krátce před půlnocí 
policisty kontrolováni 
při jízdě automobilem na 
křižovatce komunikací k ob-
cím Prostějovičky, Krumsín, 
Křenůvky a Alojzov,“ prozradil František Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR 
pro Územní odbor Prostějov. 
Večerník pochopitelně zajímalo, jak policisté přišli na to, že z kontrolované 
osádky automobilu se rázem stali pytláci. „Policisté ve vozidle zjistili pro 
pytláctví upravenou a ke střelbě připravenou střelnou zbraň. Jednalo se 
o malorážku značky Zbrojovka Brno i se střelivem. Následně se podezřelí 
přiznali k tomu, že měli v úmyslu lovit zvěř. Policisté dále zjistili, že ani 
jeden z mužů není držitelem příslušných oprávnění k této zbrani, loveckého 
lístku ani platné povolenky k lovu. Zbraň i střelivo načež zajistili,“ vysvětlil 
František Kořínek. 
Oběma mužům za uvedené přečiny hrozí v případě prokázání viny a od-
souzení trest odnětí svobody až na dva roky.  (mik)

Pytláci měli namířeno 

na NOČNÍ LOV!

Pušku s připravenými náboji zabavili plumlov-
ští strážci zákona dvěma mužům v jejich autě. 
 2x foto: Policie ČR

Samozřejmě prosklenými...
Chlapa prohodil dveřmi!



Mechanik dostal facku, exekutoři byli opravdoví...

Zato sedmatřicetiletý Slovák An-
drej Kováčik se minulé úterý dočkal
u Okresního soudu v Prostějově další-
ho stání. Za četné podvody už má při-
tom soudem zakázaný pobyt na území 
České republiky. Ten však, stejně jako 
naše zákony, nerespektoval... 
Ve vězení, kde to dobře zná, se potkal 
s dalším podvodníkem Jaroslavem 

Mikem, který se prostřednictvím 
inzerátu na náhradní díly pro felicii 
seznámil s jistým Miroslavem ze Že-
šova. Z něho se mu podařilo vymá-
mit téměř dvě stě tisíc pod záminkou, 
že je potřebuje na výhodný nákup 
elektroniky, kterou obratem prodá,
a peníze i s úroky mu vrátí. A to neby-
lo vše. Miko také pana Miroslava se-
známil s Andrejem Kováčikem, který 
se v té době vydával za zástupce šéfa 
olomoucké kriminálky. A stalo se, že 
pan Miroslav Kováčikovi postupně 
předal dalších sto čtyřicet tisíc korun. 
Vyučený stolař si peníze musel vypůj-
čit od maminky, otce, babičky, bratra 
i manželky. 

„Proč jste proboha dával peníze li-
dem, které jste vůbec neznal?“ byl 
zvědavý soudce Petr Vrtěl. „Věřil 
jsem, že díky tomu získám velice 
výhodně dobré auto,“ odpověděl 
pan Miroslav. 
Samotný obžalovaný se vše snažil ho-
dit na svého parťáka. „Celé to spískal 
pan Miko, který po mně chtěl, abych 
při jednání s panem Miroslavem na 
vše říkal buď ano, nebo nevím,“ přišel 

s těžko uvěřitelnou obhajobou Andrej 
Kováčik, proti němuž jednoznačně 
mluvil i fakt, že to byl právě on, kdo pe-
níze od pana Miroslava přebíral. 
Nelze se tedy příliš divit, že mu prostě-
jovský soud tuto verzi nezbaštil, načež 
jej poslal na tři a půl roku do vězení. 
To se Andreji Kováčikovi zdálo jako 
příliš přísný trest a tak zvažuje mož-
nost odvolání. Z tohoto důvodu není 
rozsudek dosud pravomocný.  

že vysoká porodnost bude pokračo-
vat. Upozorňovala jsem ovšem na to, 
že jde o vrchol porodnosti, která bude 
v následujících letech klesat. Nikdo 
mi ale nevěřil, mnozí naopak kuli 
plány, že v Prostějově budeme stavět 
další mateřské školy i základní školy,“ 
konstatovala Ivana Hemerková. Její 
proroctví se postupem času skutečně 
vyplnilo, počet narozených dětí dále 
pouze snižoval. A například v roce 
2013 přišlo na svět pouhých 340 Pro-
stějovanů. „V předminulém a uply-
nulém roce se narodilo shodně 375 
prostějovských miminek, takže došlo 
k dílčímu zvýšení porodnosti. Ta už 
ale podle mě nedosáhne dřívější výše, 
to by se musel stát zázrak,“ myslí si ná-
městkyně prostějovské primátorky.

 Aleš Matyášek (TOP 09): „Na 
jednání zastupitelů mi vadí neúcta k ob-
čanům města. Byl jsem zvolen jako jejich 
zástupce. Je pro mne nepředstavitelné, 
že bych někdy hlasoval proti tomu, aby 
mohl kdokoliv z občanů na jednání zastu-
pitelstva vystoupit! Byť bychom tam měli 
být do rána! Jestli to některého ze zastupi-
telů obtěžuje, ať odejde. Zastupitel, který 
nemá zájem o skutečnou práci, tam nemá 
co dělat.“
VEČERNÍK Pravicový opoziční zastu-
pitel si tímto vyjádřením z konce května 
2015 pořádně naběhl. O tom, jak mu 
skutečně záleží na občanech města, uká-
zal v pondělí 14. prosince 2015 tím, že 
společně s jedenácti dalšími kolegy beze 
slova omluvy odešel z jednání zastupi-
telstva domů. A to prosím před nejdůle-
žitějším jednáním o rozpočtu Prostějova 
na rok 2016! Na galerii přitom stáli de-
sítky občanů, na něž se vykašlal...

 Alois Mačák (ČSSD) „Již v roce 
2007 měl Olomoucký kraj zpracova-
nou dokumentaci pro územní řízení na 
vybudování severního obchvatu Prostě-
jova. Územní rozhodnutí na jeho stavbu 
bylo následně vydáno v únoru 2009. 
O rok později však došlo ke zrušení z 

důvodu rozporu vedení trasy obchvatu 
s Územním plánem sídelního útvaru 
města Prostějova. V červnu 2012 pak 
byla schválena změna územního plá-
nu. Olomoucký kraj zajistil aktualizaci 
projektové dokumentace a v říjnu 2013 
bylo vydáno územní rozhodnutí. Proti 
němu bylo podáno odvolání a v červnu 
2014 krajský úřad územní rozhodnutí 
zrušil. Nové pak vydal Magistrát města 
Prostějova počátkem ledna 2015. Po 
nabytí právní moci zadá Olomoucký 
kraj přepracování dokumentace pro sta-
vební povolení a aktualizaci záborového 
elaborátu. Poté může kraj pokračovat v 
majetkoprávním vypořádání pozemků 
včetně zahájení postupných kroků pro 
možnost jejich vyvlastnění.“
VEČERNÍK Takto složitě vysvětloval 
Večerníku na konci února loňského roku 
tehdejší radní a první náměstek hejtma-
na veškeré peripetie, které se děly okolo 
tolik očekávaného severního obchvatu 
Prostějova. Co je ale podstatné dnes, že 
na vytouženou komunikaci, která by 
rozhodně významně ulevila přetížené-
mu centru města, si budeme muset ještě 
nějaký ten rok počkat. Majitelé totiž ne-
chtějí prodat své pozemky, a jsou jich stá-

le ještě desítky. Tohle bude ještě na hodně 
dlouhé lokte...

 Jan Navrátil (Změna pro Prostě-
jov): „Samozřejmě že jsem pro zacho-
vání Jezdeckých kasáren! Ta budova má 
stále určitou hodnotu a její statika je v 
dobrém stavu. K Prostějovu patří, uvnitř 
je šest velkých sálů, kouzelná půda a bu-
dova se přímo nabízí například pro vyu-
žití volnočasových aktivit!“
VEČERNÍK V polovině dubna loň-
ského roku opoziční zastupitel takto 
obhajoval zachování staré barabizny, 
jenž je trnem v oku všem, kteří bydlí v 
jejím okolí. Zastupitelstvo se nakonec 
rozhodlo pro mnohem levnější variantu 
a každým dnem se začne hlavní budova 
Jezdeckých kasáren bourat. I s její „kou-
zelnou půdou“! A k těm volnočasovým 
aktivitám může dojít také, ale v rámci 
uvolněného prostoru, o jehož využití se 
bude rokovat. 

 Ivana Copková (KSČM): „V sou-
časném zastupitelstvu je více žen než 
v minulém období. Ale moc to poznat 
není, protože kolegyně z opozice často 
nevystupují. Je pravda, že bychom se jako 
ženy asi domluvily rychleji a slušněji. Ale 
bohužel s tím se nedá nic dělat. Je to věcí 
žen z opozice, zda dokážou své mužské 
kolegy přesvědčit, že v zastupitelstvu se 
pracuje ve prospěch občanů a nikoliv ve 
prospěch neuspokojených ambicí!“
VEČERNÍK Tak určitě! A co kdyby o 
osudech města rozhodovaly pouze ženy? 
Jednání zastupitelstva by určitě nebyla tak 
dlouhá a dámy by v klidu ještě tentýž den 
stačily uvařit večeři. Ostatně vládu nad 
Prostějovem už žena převzala, a jak jí to 
jde! Není ovšem jasné, co by tomu řekla 
pánská ješitnost ve vrcholném orgánu 
města...
 Připravil: Michal Kadlec
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PROSTĚJOV V průběhu takřka celého loňského roku, 
konkrétně od čísla 4, jsme vám na tomto místě v rámci projektu 
MILUJEME VEČERNÍK, pravidelně přinášeli exkluzivní rozhovory s 
prostějovskými zastupiteli. Na otázky k daným tématům nakonec 
odpovědělo všech pětatřicet loni na podzim zvolených komunál-
ních činitelů napříč politickým spektrem. Některé citace byly smys-
luplné, jiné vtipné, další zase ryze účelové. Večerník se závěrem up-
lynulého letopočtu poohlédl zpět a rozhodl se některé výroky jak 
koaličních zastupitelů, tak i členů opozice zpětně zveřejnit a s odstu-
pem času krátce okomentovat. Dnes jsme pro vás připravili již devá-
té pokračování. A těšte se, už brzy budeme zastupitele a zastupitelky 
grilovat ve zbrusu nové rubrice!

Co prohlásili a jaká byla realita...
IX. díl

 ROČNĚ
 Ivana Hemerková  

PROSTĚJOV Na podzim loňského 
roku zloději vykradli šatny 
čechovickým fotbalistům. Místní 
občané dali při nedávném setkání 
s prostějovskými radními najevo, 
že zdejší fotbalový areál není příliš 
kvalitně zabezpečen. Chybí tu 
osvětlení a budova se šatnami není 
napojena na centrální ochranný 
systém.  

Radní nechali vše prověřit a rozhodli se k 
nápravě neutěšeného stavu. „Jde o to, že je 
třeba osvětlit okolí hřiště. Při různých spor-
tovních akcích se zde pohybuje mnoho 
lidí a přítmí může být i důvodem nějakého 
zranění. Rada proto vyčlenila čtyřicet ti-
síc korun na projektovou dokumentaci,“ 
oznámil Zdeněk Fišer, první náměstek 
primátorky. Jak dodal, samotný odhad 
nákladů nového osvětlení je okolo tří set 

tisíc korun. „Obava ze zmíněné kriminal-
ity má své opodstatnění. Před časem se do 
šaten fotbalového hřiště vloupal neznámý 
pachatel, a proto jsme se rozhodli, že se 
blíže podíváme na zabezpečení objektu. 
Předsevzali jsme si, že budovu TJ Sokol 
Čechovice bude nově chránit elektronický 
zabezpečovací systém,“ uvedl Fišer s tím, 
že toto opatření bude stát městskou pokla-
dnu padesát tisíc korun.  (mik)

PROSTĚJOV Stará žumpa slou-
žící k odvodu odpadů z Mateřské 
školky v Žešově bude nahrazena 
klasickým napojením na obecní 
kanalizaci. Na svém posledním za-
sedání o tom rozhodli prostějovští 
radní. 
Konšelé zároveň odsouhlasili roz-
počtové opatření, kterým se bude 
vybudování nové splaškové kanali-
zační přípojky řešit. „Školka dopo-
sud využívala napojení na klasickou 
žumpu, což není nejvhodnější řešení 

problematiky odpadů. Připojením na 
obecní kanalizaci odpadnou starosti s 
odvozem splašků a eliminuje se také 
případný zápach,“ vysvětlil nutnou 
investici Zdeněk Fišer, první náměs-
tek primátorky Statutárního města 
Prostějova. 
Zpracování projektové dokumenta-
ce si vyžádá částku třicet tisíc korun. 
„Hrubý odhad nákladů samotné akce 
činí dvě stě tisíc korun. Upřesněn 
bude po zpracování projektové do-
kumentace,“ dodal Fišer.  (mik)

Žumpa zmizí 
ZE ŠKOLKY

6
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2
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PROSTĚJOV Na podzim loňského 
roku slíbil vedoucí odboru rozvoje 
a investic prostějovského magist-
rátu Antonín Zajíček přede všemi 
zastupiteli, že do konce roku 2015 
bude konečně umožněn vjezd ná-
kladní a autobusové dopravě na 
jižní kvadrant. Svůj slib stoprocent-
ně nesplnil, ale nyní se už konečně 
blýská na lepší časy! 
Silniční spojka mezi Krasickou a Ur-
čickou ulicí byla projektována v roce 
2008 a o dva roky později se tudy už 
proháněla první auta. Bohužel jen 
ta osobní. Zákazová značka pro ná-
kladní vozidla dráždila nejednoho 
řidiče. „Do konce roku 2015 budou 
po jižním kvadrantu jezdit náklaďáky 
i autobusy,“ pravil vloni na říjnovém 
jednání zastupitelstva Antonín Za-
jíček. Jsme však ve druhé polovině 
ledna roku 2016 a nákladní auta stále 
na jižní spojku vjíždět nemohou. Ve-
černík se po celý týden šéfovi odbo-
ru rozvoje a investic nemohl dovolat, 
ovšem optimistické novinky nám 
poskytl náměstek primátorky, který je 

zodpovědný za dopravu v Prostějově. 
„Původním záměrem bylo skutečně 
všechno stihnout tak, aby od prvního 
ledna mohla jižní kvadrant využívat 
i nákladní vozidla. Tato komunikace 
byla ale zkolaudována až v samotném 
závěru roku 2015, podkladem pro ko-
laudaci bylo mimo jiné i měření hlu-
ku. Jakékoliv změny mohou být pro-
vedeny až teprve nyní, kdy je vedeno 

příslušné správní řízení podle zákona 
o provozu na pozemních komunika-
cích. Občany mohu uklidnit, že bude-
-li výsledek správního řízení kladný, 
bude vjezd nákladních automobilů 
okamžitě umožněn,“ sdělil Večerníku 
Pavel Smetana s tím, že odstranění 
zákazové značky pro vjezd nákladní 
dopravě by mělo být dílem několika 
týdnů.  (mik)

 Náklaďáky zamíří
 brzy na jižní kvadrant!

PROSTĚJOV Zásluhou náhlého nále-
dí se předminulou sobotu 9. ledna bou-
ralo, a to hned dvakrát. Jízdu po kluzké 
vozovce nezvládl mezi zimním stadio-
nem a nemocnicí mladý šofér škodov-
ky, starší řidička pak zase neubrzdila své 

auto před rondelem v Krasické ulici. 
„První nehoda automobilu se stala pět 
minut před devátou hodinou ranní v ulici 
Josefa Lady. V úseku mezi nemocnicí a 
zimním stadionem se střetla dvě osobní 
auta. Dvaadvacetiletý řidič vozidla Škoda 

Fabia vyjel na náledí částečně do protismě-
ru, kde se střetl s protijedoucím vozidlem 
značky Škoda Superb. Ke zranění osob ne-
došlo a alkohol byl u obou řidičů vyloučen 
provedenou dechovou zkouškou,“ popsal 
karambol na zledovatělé vozovce František 

Kořínek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov.  
V tentýž den o čtvrt na jedenáct dopoled-
ne došlo k dopravní nehodě dvou vozidel 
na okružní křižovatce v Krasické ulici. 
„Šestapadesátiletá řidička vozidla značky 

Mini při příjezdu na zledovatělé vozovce 
nedobrzdila a do okružní křižovatky vjela v 
době, kdy po ní projížděl automobil znač-
ky Volkswagen. Také tato nehoda se obešla 
bez zranění osob a u řidičů nebyl zjištěn al-
kohol,“ uvedl mluvčí krajské policie. (mik)

Stovky lidí bez vody, prasklo potrubí
BYLI  JSME

U TOHO

PROSTĚJOV Díra jako po výbuchu 
bomby, gejzíry vody a hlouček bez-
radných pracovníků vodáren okolo. 
To byl obrázek sobotního dne na 
Vápenici v Prostějově. V noci z pát-
ku zde praskl hlavní vodovodní řad, 
voda se valila až ke kostelu Milosrd-
ných bratří! 
„Šli jsme zrovna z plesu v Národním 
domě, bylo kolem půlnoci. Voda se 

valila přes celou Vápenici až ke kostelu,“ 
upozornil nás Pavel Smetana, náměs-
tek primátorky Statutárního města Pro-
stějov. V průběhu dalšího dne se havárií 
zabývala celá četa dělníků z Moravské 
vodárenské. „Museli jsme se prokopat 
až k potrubí. Závadu jsme našli, je tady 
velká prasklina. Lidé z této ulice jsou 
odpojeni od dodávek vody. Kdy to 
spravíme, to opravdu nevím. Víc vám 

neřeknu, nesmíme podávat informace,“ 
netvářil se zrovna nadšeně z přítom-
nosti Večerníku v sobotu odpoledne 
předák vodařů, kteří okolo hluboké 
díry stáli hodně bezradně. 
Okolnosti šetření havárie jsou v šet-
ření až přes uzávěrku tohoto vydání. 
Konkrétněji vás budeme informovat 
na www.vecernikpv.cz a v příštím čísle. 
 (mik)

ČERNÁ
KRONIKA
Opilý cyklista na ledě
K havárii opilého cyklisty na zle-
dovatělé silnici došlo předminu-
lou sobotu 9. ledna ve Vrahovické 
ulici. Dvaatřicetiletý muž krátce 
po osmé hodině ráno dostal smyk 
a i s jízdním kolem upadl. Při pádu 
si způsobil lehké zranění, se kte-
rým byl odvezen do prostějovské 
nemocnice k ošetření. Provede-
nou dechovou zkouškou policisté 
u muže naměřili hodnotu 2,89 
promile alkoholu v dechu. Cyk-
lista přiznal užití alkoholu před 
jízdou, množství si však již nepa-
matoval. 

Nepodala přiznání
Daňové přiznání z příjmu fyzických 
osob za rok 2012 v řádném termí-
nu nepodala sedmatřicetiletá žena
z Prostějova. Neučinila tak ani po 
výzvě finančního úřadu. Pro své jed-
nání si žena ve čtvrtek 14. ledna pře-
vzala usnesení o zahájení trestního 
stíhání pro trestný čin zkreslování 
údajů o stavu hospodaření a jmění. 
Obviněné ženě v případě prokázání 
viny a odsouzení hrozí trest odnětí 
svobody až na dvě léta.

s městskou policií
168 h

o
d

in
První záchytka

V letošním roce provedli strážníci první 
doprovod opilce na záchytku. Předmi-
nulý pátek 8. ledna o půl deváté večer 
na základě telefonického oznámení vy-
jížděla hlídka na ulici Šmeralova k muži, 
který spal na chodníku přímo před 
domem. Po probuzení nebyl schopen 
sám vstát. Na nohou se neudržel, jeho 
komunikace byla značně nesrozumi-
telná a chování neovladatelné. Proto 
ho strážníci usadili na lavičku a vyčkali 
s ním na příjezd lékaře. Ten ho prohlé-
dl a shledal, že je schopen převozu na 
záchytku. Vykonaná dechová zkouška 
u něj prokázala značnou hodnotu 3,7 
promile alkoholu. Muž bez domova 
putoval přepravní sanitkou za dohledu 
strážníků přímo do zdravotnického za-
řízení do Olomouce. 

Sama ho odchytila
Po poledni v neděli 10. ledna se žena
v Olympijské ulici setkala s volně po-
bíhajícím psem. Čtyřnohého tuláka se 
jí podařilo chytit a dovést na služebnu. 
Zde byl umístěn do kotce. Netrvalo 
dlouho a majitel z blízké obce si pro 
něj přišel. Po zaplacení blokové pokuty 
skončil německý ovčák v rukou svého 
páníčka.

Prostějovská policie vyhlási-
la celostátní pátrání po čtve-
řici osob, která je podezřelá 
z trestné činnosti a skrývá se 
před spravedlností na nezná-
mých místech. Strážci zákona 
žádají veřejnost o pomoc při 
jejich dopadení. Prostějov-
ská policie žádá občany, aby 
v případě zjištění místa pobytu 
uvedených osob neprodleně 
kontaktovali kterékoliv oddě-
lení Policie ČR prostřednictvím 
bezplatné linky 158 nebo za-
volali přímo Službu kriminální 
policie a vyšetřování Prostějov 
na tel. číslo 974 781 326.

PÁTRÁNÍ po kvartetu hledaných
se narodil 27. listopadu 1989 a tr-
valé bydliště má hlášeno v  okrese 
Prostějov. Na hledaného vyhlási-
la prostějovská policie celostátní 
pátrání dne 11. ledna 2016. Jeho 
zdánlivé stáří je v rozmezí od 26 do 
30 let a měří 178 centimetrů. Bližší 
údaje k hledanému nejsou známy.

RA DEK SCHLESINGER

se narodil 22. srpna 1992 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 12. ledna 2016. Jeho zdánlivé 
stáří je 21 let, měří mezi 175 až 180 
centimetry, má hubenou postavu, 
modré oči a plavé blond rovné vlasy. 

TOMÁŠ ZIFČÁK

se narodil 13. listopadu 1975 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Prostě-
jov. Na hledaného vyhlásila prostě-
jovská policie celostátní pátrání dne 
11. ledna 2016. Jeho zdánlivé stáří je 
v rozmezí od 38 do 40 let a měří mezi 
170 až 185 centimetry. Bližší údaje 
k hledanému nejsou známy.

se narodil 14. dubna 1974 a trvalé 
bydliště má hlášeno v okrese Pros-
tějov. Na hledaného vyhlásila pro-
stějovská policie celostátní pátrání 
dne 2. prosince 2015. Jeho zdánli-
vé stáří je v rozmezí od 40 do 45 let, 
měří mezi 165 až 170 centimetry, 
má střední postavu a hnědé vlasy. 
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JIŘÍ NEČEKA L

JOSEF DRTIL

PROSTĚJOV Vypadalo to tak lákavě! Pepa, zástupce šéfa olo-
moucké kriminálky prodával policií zabaveného VW Touarega 
za sto osmdesát tisíc korun. Mělo to být dřív, než vůz půjde do 
dražby, kde měl podle zákona skončit. Pan Miroslav ze Žešova 
muži zcela uvěřil, půjčil si peníze od rodiny a předal mu nejprve 
sto čtyřicet tisíc korun. Z kriminalisty Pepy se však posléze vyklu-
bal několikrát trestaný kriminálník Andrej Kováčik. A tak je jasné, 
že se pan Miroslav svého vysněného Touarega nedočká...  

původní
zpravodajství

pro Večerník 
Martin
ZAORAL

NAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇNAVŠTÍVILI JSME SOUDNÍ SÍŇ

Neuvěřitelné množství půl-
druhého kilogramu pervitinu 
zabavili prostějovští policisté 
během prosincové razie proti 
výrobcům a dealerům drog. 
Večerníku to s měsíčním od-
stupem prozradil šéf prostě-
jovských strážců zákona Pavel 
Novák. 

Pokud vezmeme v úvahu, že 
na černém trhu se jeden gram 
této omamné látky prodává v 
průměru za 400 korun, mů-
žeme celkový „úlovek“ policie 
vyčíslit na šest set tisíc korun. 
Lze si jen těžko představit, co 
by se stalo, kdyby se tak velké 
množství drogy dostalo mezi 
Prostějovany. I když..., nebuď-
me naivní, feťáci si ho koupí 
zřejmě jinde! 

1,5

KRIMINÁLNÍK SE VYDÁVAL ZA KRIMINALISTU
Andrej Kováčik vyfasoval za podvod 3,5 roku natvrdo Andrej Kováčik vyfasoval za podvod 3,5 roku natvrdo 

Slovák Andrej Kováčik byl z České republiky po opakovaných podvodech sou-
dem vyhoštěn. Přesto se mu u nás stále očividně líbí...   Foto: Martin Zaoral  

Kilo a pùl pervitinu!

Šéf prostějovské policie se ještě vrátil k 
nejrozsáhlejšímu zásahu proti výrob-
cům a distributorům drog ze začátku 
prosince loňského roku. Z vyšetřování 
vyplynuly totiž další skutečnosti. „Za-
drženo bylo celkem šest pachatelů, 
kteří v regionu vyráběli či obchodovali
s omamnými a psychotropními lát-
kami. Dnes už všem šesti lidem bylo 
sděleno obvinění a tři z nich jsou stíháni 
vazebně. Jen pro zajímavost, za poslední 

měsíce se tato skupina šesti osob podí-
lela na výrobě a distribuci jednoho a půl 
kilogramu pervitinu! V řeči peněz by za 
toto množství mohli inkasovat na čer-
ném trhu až šest set tisíc korun,“ uvedl 
Pavel Novák s tím, že do uvedené akce 
bylo zapojeno přes pět desítek policistů 
včetně zásahové jednotky. „A rozhodně 
to nebyla poslední realizace!“ 

Nižší poèet nehod

Během minulého měsíce došlo ještě
k jedné pozitivní události. „V prosinci 
vyšetřovali policisté z Dopravního in-
spektorátu Prostějov celkem pětačty-
řicet nehod, což bylo podstatně méně 
než předešlý měsíc. Jsem rád, že prosin-
cové havárie se obešly bez smrtelných
i těžkých zranění. Těch lehčích pora-
nění bylo čtrnáct. Jenom mě mrzí opět 
vysoký počet přistižených řidičů pod 
vlivem omamných látek, těch bylo bě-
hem prosince jednatřicet,“ vypočítal šéf 
prostějovské policie. 

Ženu chtìl vyhnat! 

Prostějovská policie reagovala na hlá-
šení na linku 158, kdy muž uvedl, že 
do svého příbytku pozval ženu, která 
nyní nechce odejít. „Nepříliš galantní 

muž podle svých slov tuto dámu už 
několikrát vykazoval ze svého domu, 
ta ho ovšem nechtěla poslechnout. 
Žena byt opustila až za asistence poli-
cejní hlídky,“ prozradil Večerníku Pavel 
Novák. 

Strach z exekutorù

Policisté nedávno prověřovali rovněž 
neobvyklé oznámení muže z Prostě-
jova. Toho totiž „navštívili“ exekutoři 
a dlužník žádal o pomoc právě policii. 
„Volal nám s tím, že tito exekutoři jsou 
podle něho falešní a žádal nás o pro-
věření jejich totožnosti i oprávněnosti 
k vymáhání jeho pohledávky. Policis-
té vše prověřili a potvrdilo se, že jde 
o skutečné exekutory. Předložili své 
průkazy i veškeré doklady, které oprav-
ňovaly k uvedenému zásahu,“ popsal 
výjezd policejní hlídky za kuriózním 
případem vedoucí Územního odboru 
Policie ČR Prostějov.  

Ach, ta skleróza!

Nahlášenou „krádež“ zánovní škodov-
ky řešili prostějovští policisté v úvodu 
tohoto roku. „V odpoledních hodinách 
nám rozrušený pán oznamoval pro-
střednictvím tísňové linky, že mu někdo 

ukradl vozidlo značky Škoda Octavia
z místa, kde ho zaparkoval. Za pár mi-
nut se ale sám ozval znovu. Omlouval 
se s tím, že své auto našel zaparkované 
o kousek dál. On ho totiž odstavil úplně 
jinde, než si původně myslel. I takové 
kuriózní hlášení tu a tam dostáváme,“ 
podotkl s úsměvem Novák. 

Napadený mechanik

Policejní hlídka musela spěchat do 
jednoho z prostějovských autoservisů, 
odkud volal majitel s prosbou o pomoc. 
„Obdrželi jsme hlášení, že jeden ze zá-
kazníků zde napadl mechanika, jenž se 
podílel na opravě jeho automobilu. Při 
napadení došlo i ke zranění pracovníka 
autoservisu. Policisté věc zadokumen-
tovali a předali správnímu orgánu pro 
podezření ze spáchání přestupku proti 
občanskému soužití,“ sdělil Pavel Novák. 

Chtìl vyhrát taky! 

Tohle je už příliš! Policisté museli za-
reagovat i na oznámení rozzuřeného 
návštěvníka herny, který do automatu 
nastrkal spoustu peněz. Ty ale vyhrál 
někdo jiný... „Značně podnapilý muž 
na linku 158 volal z herny, že ve výher-
ním automatu prohrál značnou sumu 

peněz. A na tom samém přístroji pak 
vyhrál j́eho  ́peníze někdo jiný. Muž 
požadoval zásah policie, zřejmě se mu 
to zdálo nespravedlivé. Tento případ 
se může zdát úsměvný, ale ve chvíli 
tohoto nesmyslného oznámení mohl 
tísňovou linku policie potřebovat ně-
kdo jiný kvůli žádosti o skutečně po-
třebnou pomoc...,“ pokrčil rameny šéf 
prostějovské policie. 
Podobně na otázky ohledně Vánoc 
a silvestrovských i novoročních oslav 
odpovídali všichni představitelé složek 
integrovaného záchranného systému 
v Prostějově. Toto období bylo v na-
šem městě opravdu výjimečně klidné. 
„Pravdou je, že jsme už dlouho před 
Silvestrem po dohodě s vedením města 

a městské policie učinili konkrétní kro-
ky, které se snad pozitivně promítly na 
onom klidu, který nás provázel v závěru 
loňského roku. Samozřejmě jsme bez-
pečnostní situaci nepodcenili a nene-
chali nic náhodě. Radost pochopitelně 
nemám z toho, že nám v supermarke-

tech, ale i na jiných místech řádili kapsá-
ři. Někdy tyto případy ale byly opět
o nepozornosti samotných okradených 
občanů. Bohužel kapesní krádeže i krá-
deže kabelek z uzavřených vozidel již re-
gistrujeme i v letošním roce,“ prozradil 
Pavel Novák.     (mik) 

PROSTĚJOV Uplynulé obdo-
bí hodnotí vedoucí Územního 
odboru Policie ČR Prostějov 
kladně. Jednak byla v závěru 
loňského roku velmi úspěšně 
realizována akce proti výrob-
cům drog, současně pak byla 
situace ohledně běžné krimi-
nality poměrně klidná a došlo 
rovněž k úbytku počtu doprav-
ních nehod. I toto všechno byl 
zřejmě důvod k tomu, že Pavel 
Novák, coby další host našeho 
pravidelného seriálu s řídícími 
muži záchranných jednotek 
IZS, „zásobil“ Večerník i někte-
rými úsměvnými historkami
z policejní práce...  

Foto: archív Večerníku

“ „Zásah požadoval opilý muž,  jehož 
prohrané peníze vyhrál v automatu 

někdo jiný. Zdálo se mu to nespravedlivé!“

Policejní případy pod drobnohledemPolicejní případy pod drobnohledem



Pokud někdo nepomůže druhé-
mu v nouzi, může se dostat do 

pořádné šlamastiky. Tahle prostá 
věc není výmyslem křesťanství. 
Určitě není náhodou, že jednou 
z řeckých bohyní, která měla zá-
sadní vliv na osudy nás smrtelníků, 
byla i Nemesis - bohyně odplaty. 
Ta obdarovávala lidi štěstím nebo 
neštěstím na základě jejich zásluh. 
Důsledně pronásledovala hlavně 
ty, kteří se dopouštěli zpupných 
činů v zaslepení nenadálým štěs-
tím. Nedala pokoj a stíhala je tak 
dlouho, dokud nebyla spravedl-
nost naplněna. Její jméno je do 
dnešní doby symbolem „osudové 
msty“. To ovšem nebylo vše. Kro-

mě lidí propadlých pýše Nemesis 
krutě trestala i bohaté, kteří neobě-
tovali bohům a neulehčovali chu-
dobu svým spoluobčanům. 

Z tohoto pohledu měla exis-
tence žebráků či koledníků 

ve společnosti vždy svůj hluboký 
smysl. „Obecně řečeno, člověk 
není dobrý jen k tomu, aby se na 
něm vydělávalo; je dobrý i k tomu, 
aby se mu dávaly dary. Pravý žeb-
rák je člověk, který už není užiteč-
ný k ničemu; hodí se jen k tomu, 
aby byl živ z milosti lidí; ale jeho 
zvláštní a skrytá užitečnost je prá-
vě v tom, že žije z milosti,“ napsal 
kdysi Karel Čapek. 

Za dob první republiky bylo 
žebráků mnohem více, než je 

jich dnes. Přestože už tehdy s nimi 
byly velké problémy. Sám Čapek je 
nespatřoval ani tak v jejich samot-
né existenci, jako v podvodnících, 
kteří se za žebráky pouze vydávali. 
„Každý strážník a muž zakládající 
si na svém rozhledu vám řekne, že 
to jsou většinou taškáři a lenoši, 
kteří by mohli dělat a nedělají, že 
ty děti těch maminek jsou vypůj-
čené, že tamhleta ohnutá babička 
má dceru vdanou za správce domu 
a tamhleten bílý dědeček, že všec-
ko prochlastá; že všechna žebrota 
je švindl a povalečství a řemeslo ži-
vící se z hlouposti důvěřivých lidí, 
a že zkrátka nic jim nedat, a bas-

ta,“ všiml si Čapek, který zároveň 
upozornil, že podobní podvodníci 
narušili přirozený vztah mezi žeb-
rákem a dárcem. Lidé kvůli nim 
přestali almužny dávat vůbec. Ná-
sledně však měli špatné svědomí 
z toho, že odmítli člověka v nouzi. 
Na druhou stranu, pokud někoho 
z nich obdarovali, pak si sami sobě 
začali nadávat, že to od nich byla 
jen hloupá sentimentalita. 

V podobné situaci jsme i nyní. 
Nejrůznějších sbírek na „bo-

hulibé“ účely se v posledních le-
tech kolem nás vyrojilo více než 
dost. Píši zejména o těch nejrůz-
nějších lidech nabízejících před 
obchodními domy plastové hračky 
a ukazující jakousi nepříliš důvě-
ryhodně vypadající cedulku s ná-
pisem organizace, která vše zašti-
ťuje. Poputují pak skutečně peníze 
k „dětem s rakovinou“, nebo spíše 
do kapsy pouličního naháněče či 
nějakého jeho „nadřízeného“. Je to 
podvod? Nebo není? Kdo se v tom 
má vyznat? 

Česká katolická charita coby 
koordinátor Tříkrálové sbír-

ky je dostatečnou zárukou toho, 
že peníze opravdu poputují na 
pomoc nemocným, handicapova-
ným, seniorům, matkám s dětmi 
v tísni a dalším sociálně potřeb-
ným skupinám lidí, a to zejména 
v regionech, kde sbírka probíhá. 

Díky tomu jsme opět všichni 
dostali příležitosti dávat, aniž 

bychom se museli považovat za sen-
timentální hlupáky. A to mohla být 
pro někoho z nás velká úleva. Vždyť 
pokud by zmizeli ti, kteří dary při-
jímají i ti, kteří dary dávají, pak by 
se postupem času stali žebráci z nás 
všech bez ohledu na to, kolik peněz 
bychom měli na našich kontech.  

A je jedno, zda by se o to po-
staral osud, Bůh či Nemesis. 

Je skvělé, že čas od času můžeme 
dávat zcela bez studu. Nezbývá 
než za to poděkovat!

Dlužno navíc dodat, že ne všechny 
děti, které se rodí v Nemocnici Prostě-
jov, jsou takzvaní ´našinci´. „Místních 
dětí je každoročně zhruba třetina, což 
zcela odpovídá demografickému roz-
ložení. V Prostějově totiž často rodí 
i maminky z jiných měst a regionů,“ 
upozornila Večerník Ivana Hemer-
ková, náměstkyně primátorky Statu-
tárního města Prostějova. Její slova 
vzápětí potvrdila i tisková mluvčí 
společnosti Agel provozující prostě-
jovskou nemocnici. Místní porodnici 
podle jejích slov vyhledávají nejčastěji 
maminky z Olomoucka, Přerovska, 
ale také dokonce Zlínska. „Ze vzdále-
nějších regionů většinou přicházejí na 
doporučení sestry nebo jiného rodin-
ného příslušníka či kamarádky, která 
již v Prostějově rodila a s péčí byla 
spokojena. Velmi důležitou roli hraje 
také individuální přístup porodních 
asistentek a novorozeneckých sester 
k rodičce. Snažíme se také vytvářet 
přátelské prostředí. Samozřejmostí je 
u nás přítomnost otce u porodu, kte-
rá je bezplatná. Co si vybavuji, tak v 
prostějovské porodnici rodilo několik 

maminek dokonce až z Prahy,“ pro-
zradila exkluzivně Večerníku Radka 
Miloševská. 
V důsledku celkového úbytku dětí v 
České republice se i v Prostějově už 
pět let nedaří v porodnosti pokořit ma-
gickou tisícovku. „Oproti roku 2014 
naštěstí nebyl zdejší úbytek porod-
nosti nijak razantní, přičemž čísla jsou 
pravděpodobně způsobeny demo-
grafickým trendem snižování počtu 
porodů, který je patrný v celé zemi,“ 
uvedla mluvčí prostějovské nemoc-
nice, po které ještě Večerník vyzvídal, 

zda byly v poslední době zaznamená-
ny nějaké zdravotní potíže čerstvých 
novorozenců. „Převážná většina dětí 
se rodí zdravých a bez komplikací. 
Když už se vyskytne nějaký problém, 
tak se nejčastěji jedná o žloutenku, a to 
u dětí, které se narodí dříve před plá-
novaným termínem porodu. Naštěstí 
nejde o závažný problém, děťátko s 
maminkou jen zůstane v nemocnici o 
několik dní déle a domů odchází zdra-
vé,“ prozradila s velkým oddechnutím 
Miloševská. 
Jak již bylo zdůrazněno, pouze tře-
tina narozených dětí z prostějov-
ské porodnice má v rodném listě 
napsáno trvalé bydliště Prostějov. 
„Tento počet podle mého názoru 
naprosto kopíruje populační křivku 
v našem městě. Nejvíce narozených 
Prostějovanů jsme zaznamenali v roce 
2007, kdy se jich narodilo 452. Tehdy 
jsme nahlas a rádi hovořili o populač-
ním boomu a spousta lidí si myslela, 

„Rozhonka“ zase na prodej
Prostějov (mik) - V úterý 19. ledna se 
ke svému jednání opět sejdou prostějov-
ští radní. Na programu bude kromě čtyř 
desítek jiných bodů také opětovný pokus 
prodat nemovitost v Rozhonově ulici 
číslo 12. Tento dům obývaný především 
romskými rodinami už městu třikrát ne-
udalo. „Vyhlašujeme další soutěž, třeba se 
již nějaký zájemce přihlásí,“ glosuje další 
pokus Jiří Pospíšil, náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova. 

Peníze do pøehrady
Prostějov (red) - Částkou téměř půl 
milionu korun přispěli v loňském 
roce Olomoucký kraj a obce v okolí 
plumlovské přehrady ke zlepšení kvali-
ty vody této vodní nádrže. Přispěl i pro-
stějovský magistrát „Dotace obcí a kraje 
byly použity na financování provozu 
srážedel fosforu na jednotlivých příto-
cích do přehrady,“ řekl generální ředitel 
Povodí Moravy Jan Hodovský. Ze srá-
žedel se tak dávkuje síran železitý, který 
omezuje přísun živin do vodní nádrže. 
Jak dále uvedl, provoz srážedel je však 
pouze dočasné řešení. Základem pro 
dobrou kvalitu vody v nádrži je nezbyt-
ně nutné pokračování v odstraňování 
zdrojů znečištění v jednotlivých obcích 
nad přehradou, a to zejména fosforu.

Provoz bude levnìjší
Prostějov (red) - Cenu za další lednový 
pronájem kluziště na náměstí T. G. Ma-
saryka se podařilo snížit. Pozitivní reakce 
obyvatel města na novinku, která oboha-
tila vánoční čas, stály za prodloužením 
termínu, po který bude možné využívat 
mobilní ledovou plochu v centru města. 
„Pronajímatel nám vyšel vstříc a cenu za 
dohodnutý čas navíc stáhl o téměř sto 
tisíc korun. Od šestého ledna do kon-
ce měsíce tedy zaplatíme celkem tři sta 
tisíc korun, což je pro město výhodná 
transakce. Počítáme také s tím, že v lednu 
bude více mrznout a spotřeba energií 
bude tím pádem nižší,“ řekl náměstek 
primátorky Jiří Pospíšil.  

RYCHLÝ
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Původní zpravodajství
pro Večerník

Michal 
KADLEC

PORODNICE „CHRLÍ“ V PRŮMĚRU TISÍC DĚTÍ 
 „Samotných prostějovských miminek je ale pouze třetina,“ upozorňuje náměstkyně primátorky  

PROSTĚJOV Na půdě prostějovské porodnice přijde ročně na 
svět v průměru tisíc miminek. Největší boom byl zaznamenán 
v roce 2007, kdy se narodilo hned 1 167 dětí. Ona „tisícovka“ je ale 
v současnosti považována doslova a do písmene za magickou 
hranici. Od uvedeného letopočtu totiž porodnost v místní ne-
mocnici klesá, přičemž v roce 2012 zde přišlo na svět pouze 951 
novorozenců. Vloni to už bylo o pětadvacet miminek více, ale na 
vysněnou metu tisíce narozených dětí už v Prostějově i tak čekáme 
už dlouhých pět let...

PROSTĚJOV Úhrada prokaza-
telné ztráty ve výši 360 000 ko-
run nebude za rok 2015 jedinou 
položkou v městské hromadné 
dopravě, kterou budou mu-
set prostějovští radní zaplatit. 
Společnost FTL si totiž naúčtovala 
také kilometry, které autobusy 
musely navíc ujet kvůli početným 
uzavírkám silnic v loňském roce. 
„Finanční částka, která tvoří kompen-
zaci, je odvozena od rozsahu dopravy 
podle schválených jízdních řádů a 
podle řádných tras jednotlivých linek 
hromadné dopravy. Vlivem uzavírek 

a s tím souvisejícím vedením jednot-
livých linek po objízdných trasách 
dochází k rozdílu v počtu najetých 
kilometrů oproti těm nasmlou-
vaným pro příslušný kalendářní 
rok,“ vysvětlil náměstek prostějovské 
primátorky Pavel Smetana, který má 
dopravu na starosti. Jak dodal, v roce 
2015 došlo k uzavírkám ulic Plum-
lovská, Josefa Lady a Wolkerova. 
„Řidiči autobusů tak po objížďkách 
najeli navíc celkem 5 171 kilometrů. 
Za to zaplatíme navíc 97 433 korun,“ 
převedl Smetana řeč na konkrétní 
čísla.  (mik)

PROSTĚJOV Kuriózní nehodu 
vyšetřovali minulou středu do-
pravní policisté. Řidič nákladního 
vozidla se v Kojetínské ulici podle 
svých slov lekl jiného auta a strhl 
řízení, načež v tu chvíli mu byla sil-
nice malá a skončil v příkopu!   
„Ve středu třináctého ledna došlo v 
Kojetínské ulici v Prostějově k ha-
várii nákladního automobilu značky 
Renault. Podle prvotního šetření se 
řidič havarovaného vozidla lekl jiné-
ho nákladního automobilu, který jej 
zrovna předjížděl. Proto strhl řízení 
ke krajnici, následkem čehož nákla-
ďák pozvolna vyjel vpravo mimo 
komunikaci do travnatého pásu. Při 
vyjetí mimo komunikaci došlo ke 
střetu pravého zpětného zrcátka vo-
zidla se sloupkem dopravní značky a 
stromem,“ popsal nevšední nehodu 
František Kořínek, tiskový mluvčí 
Policie ČR pro Územní odbor Pro-
stějov. „Ke zranění osob při havárii 
nedošlo. Hmotná škoda na automo-
bilu, dopravní značce a stromu byla 

předběžně vyčíslena na pětaosmde-
sát tisíc korun. Řidič pod vlivem al-
koholu nebyl,“ dodal Kořínek s tím, 

že příčiny, okolnosti a míra zavinění 
jsou předmětem dalšího policejního 
vyšetřování.  (mik) 

PROSTĚJOV S jídlem roste chuť. 
Provoz mobilního kluziště se vyplácí, 
tedy alespoň co se týká obrovského zá-
jmu Prostějovanů o bruslení v centru 
města. Zatím má radnice toto zařízení 
v pronájmu, ale jak Večerník zjistil, ho-
rečně se na magistrátu přemýšlí o jeho 
zakoupení! 
„Tato myšlenka se skutečně objevila. Bu-
deme o této možnosti určitě diskutovat, 
ale musíme počkat až na konečné vyúč-
tování provozu celého kluziště. Potom 
se můžeme rozhodnout, jestli bychom 
do koupě kluziště investovali a získali jej 
do vlastnictví,“ potvrdil Večerníku Jiří 

Pospíšil (PéVéčko), náměstek primátorky 
Statutárního města Prostějova. 
Otázkou ale je, zda by tato alternativa 
byla finančně výhodnější než si klu-
ziště i v  příštích letech pouze prona-
jmout. „Uvidíme opravdu až po sečtení 
všech nákladů a hlavně po zvážení všech 
dalších okolností. Jedná se také o to, kde 
by se kluziště skladovalo, rizikem může 
být i neustálé skládání a rozkládání mra-
zicích lamel, které mají také určitou život-
nost. Prostě otázek je spousta. A my na ně 
musíme najít odpovídající odpovědi tak, 
abychom rozhodli uvážlivě,“ dodává Po-
spíšil.  (mik)
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PROSTĚJOV Ta zpráva se šíří 
městem jako lavina. Podle někte-
rých informací se Domovní správa 
v Prostějově zbavuje všech kote-
len, které zásobují teplem více než 
pět tisíc domácností. Převzít je má 
společnost ČEZ, která tím má za-
ručit levnější teplo. Kompetentní 
však tyto zprávy dementují...
„Pravda to není! Jde o to, že již dlou-
ho řešíme tepelné hospodářství tak, 
abychom zajistili pro odběratele, 

tedy prostějovské občany, výhodněj-
ší finanční podmínky. Proto Domov-
ní správa vypsala výběrové řízení na 
dodavatele kogeneračních jednotek, 
které by mohly pro nás odběratele 
cenu tepla snížit. Kotelny ovšem v 
žádném případě nebude nikdo pře-
bírat, nadále zůstávají v majetku Do-
movní správy. Vítězná společnost si 
bude pronajímat část prostoru kote-
len, kam umístí kogenerační jednot-
ky, které vyrábějí elektrickou energii. 

Za pronájem bude platit a dodávat 
část tepla do systému. Město se v 
žádném případě nechce a nemůže 
zbavit kontroly nad tepelným hos-
podářstvím,“ uklidňuje všechny Jiří 
Pospíšil, náměstek primátorky Statu-
tárního města Prostějova. 
Že ale společnost ČEZ skutečně 
vstupuje do tepelného hospodářství 
v Prostějově, potvrdil Večerníku šéf 
Domovní správy. „Zvítězila ve výbě-
rovém řízení. Ve čtyřech kotelnách si 

nyní pomocí speciálních turbín zajis-
tí pro sebe výrobu elektrické energie, 
z čehož vznikne odpadní teplo, které 
budeme odebírat. Vše bude levnější 
zhruba o patnáct procent, což prostě-
jovští občané jistě uvítají. Zdůrazňuji 
ale, vlastnictví a správy se rozhodně 
nezbavujeme,“ uvedl pro Večerník 
Vladimír Průša, jednatel Domovní 
správy v Prostějově. Jak ještě dodal, 
nižší cenu tepla by odběratelé mohli 
pocítit už v letošním roce.  (mik)

?
„Není to pravda,“ mírní fámy náměstek primátorky Jiří Pospíšil

Lekl se, a šup do příkopu! 

Kluziště na náměstí:
KUPTE HO!

OBJÍŽĎKY
něco stojí...

zjistili jsme
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HLAS BOŽÍHLAS BOŽÍ ANALÝZA
MARTINA
ZAORALA

Ahoj všem v novém roce. Tak 
nám pravda překvapivě v tom 
lednu kapku přimrzlo, a hned se 
nám tady objevil oblíbený folk-
lor prostějovských parkovišť. 
Tím je ranní „zahřívání“ motorů 
na volnoběh a škrábání skel. Je 
zvláštní, že se to děje každý rok. 
Opět to svědčí o tom, že lidé jsou 
absolutně nepoučitelní. 
Odpustit se dá ještě tak škrábání 
skel, i když dnes existují fólie 
minimálně na přední sklo, které 
v létě chrání před intenzitou 
slunečního svitu, aby z auta 
nebyla pec, a naopak v zimě jej 
chrání, aby se na něm nevytvořila 
ledová krusta. Co je absolutně 
neodpustitelné, je ono vrčení na 
volnoběh, které je v důsledku 
absolutně nesmyslné a naopak 
motoru škodící. Prolezl jsem od-
borné servery a závěr je tento: 
„Podle odborníků se nejrychleji 
motor zahřívá při zátěži podle 
zásady: více paliva = více tepla 
do systému. Na promazání mo-
toru stačí pouze několik sekund, 
které potřebuje olejové čerpadlo 
na rozproudění oběhu oleje. Při 
volnoběhu se tedy motor, ben-
zínový i naftový, zahřívá pomalu, 
zvyšuje se opotřebení jeho po-
hyblivých částí a vzniká i více ex-
halací. A navíc zahřívání motoru 
na parkovišti zakazuje i zákon 
o silničním provozu.“ 
A co tedy doporučují odborníci? 
„Sešlápněte spojku a nastartu-
jte - olej v převodovce může být 
hustší než v motoru a při nízkých 
teplotách i tužší. Usnadníte tím 
zejména baterii, protože startér 
musí přetočit pouze motor a nikoli 
ocelové soukolí převodovky v hus-
tém oleji. Po několika sekundách 
spojku uvolněte. Zařaďte rychlost 
a rozjeďte se na nejnižších možných 
otáčkách - pokud vám to dovolí 
dopravní situace, snažte se jezdit na 
co nejvyšším rychlostním stupni, 
protože motor bude pracovat 
v lepších otáčkách než při nižších 
převodových stupních. Nevytáčejte 
motor - jezděte v dolní polovině op-
timálního rozsahu otáček, postupně 
zvyšujte zatížení motoru.“ 
Jsem zvědavý, kdo si vezme 
alespoň jednu malou kapku 
poučení...
 Váš Marty

MARTYHO
SLOUPEK

ika

O
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Po celé republice proběhla 
Tříkrálová sbírka. Akce orga-
nizovaná Českou katolickou 
charitou navazuje na tradici 
koledování. Můžeme být hrdí 
na to, že první ročník této celo-
národní sbírky se v roce 2000 
konal na území olomoucké 
arcidiecéze. Přestože se v jejím 
případě jedná o záležitost bez-
prostředně spjatou s křesťan-
stvím, její význam je všeobec-
ně lidský. Skutečná důstojnost 
nás všech totiž spočívá i v tom, 
že někdo z nás prosí a druhý 
naopak dává...

Mìli jsme doma lepší!
Co to mělo znamenat? To má být 
nějaký ohňostroj? Chtěl bych vzkázat 
všem, kdo mají silvestrovský ohňostroj 
na starosti, že u nás na zahradě jsme si 
na Silvestra udělali daleko větší parádu, 
a to z běžně zakoupené pyrotechniky. 
Zajímalo by mě, kolik radnice za ten 
trapas na náměstí a za druhořadý oh-
ňostroj s pár prskavkami zaplatila!
 Petr Dostál, Prostějov

Tøídit, nebo do sbìru?
Přímo před domem v Mozartově uli-
ci máme i modrý kontejner na starý 
papír. Během dvou až tří dnů je plný, 
ale hned se skoro celý vyprázdní. Ne-
mohou za to ovšem technické služby, 
nýbrž dva bezdomovci, kteří tuto ná-
dobu pravidelně „navštěvují“ a starý 
papír odvážejí na dvoukoláku do sběr-
ny. I takto se dá vydělávat na „čučo“. 
 M. Rozsypalová, Prostějov

Znáte to. Nestíháte, vlak má zpoždění, 
na ‚pouličku‘ dobíháte o několik sekund 
později, a busu už můžete leda tak za-
mávat. A to je potřeba ještě skočit na 
poštu, do lékárny a hlavně nakoupit! 
Jen nepropadnout panice... 
V obchodě je pochopitelně hlava na hla-
vě, člověk se tam motá s vozíkem jako 
klacek pod jezem. No, a do toho telefon. 
Hbitě se proměníte ve víceúčelovou cho-
botnici, která je schopná vléct nákupní 
tašky, tlačit vozík, probírat peněženku, 
jestli je v ní dostatek peněz, kontrolo-

vat slevy na zboží a ještě k tomu telefo-
novat. Nato se proti vám se náhle řítí 
v protisměru vozík a nastane to, co jistě 
všichni dobře znáte - obě strany chtějí 
uhnout, ale vždy sebou cuknou na stej-
nou stranu. Chvíli spolu takhle tancují, 
vozíkem doprava, vozíkem doleva, pak 
se většinou zasmějí, jakmile se vyhnu-
tí po několika zmatených pokusech 
podaří. Jenže ne každý má čas a ná-
ladu na taneční dýchánek s vozíky. 
A tenhle konkrétní zákazník, se nejen-
že neusmál, ale navíc mě pokáral, že te-

lefonuji ‚za jízdy‘. V duchu mu pocho-
pitelně dávám za pravdu, ale přesto se 
neubráním následnému záchvatu smí-
chu při představě, že by vám za takové 
nemístné chování na supermarketové 
rychlostní trase mohla policie strhnout 
nějaké ‚nákupní body‘. A kdybyste už 
žádné neměli, byla by vám třeba pro-
příště odepřena možnost používat ná-
kupní vozík! 
Takže opatrně s tím vozíkem, ať přede-
jdeme nebezpečným kolizím v nákup-
ních uličkách. 

FEJETON PETRY HEŽOVÉ

MANIPULAČNÍ JÍZDA
Když jsem ještě za komunistů úspěš-
ně dokončil autoškolu, můj učitel 
mi tehdy řekl: „Buď chlastej, nebo si 
kup auto. Jedno vylučuje druhé!“ Při 
pohledu na policejní statistiku z roku 
2015 ale přemýšlím o tom, že mnozí 
zřejmě neměli v autoškole tak razant-
ní a dobré učitele, nebo si jejich dobré 
rady nezapamatovali! 
Prostějovští strážci dopravního po-
řádku vloni přistihli 648 šoférů pod 
vlivem alkoholu nebo drog. Ano, 
čtete dobře, to numero je fakt hrozné. 

Marně přemýšlím, co nutí lidi sed-
nout za volant i v případě, že jsou do-
slova a do písmene „jako Dánové...“ 
Možná opilí a zfetovaní jezdí jen ti, 
kterým pranic nevadí, že při přistižení 
policisty přijdou okamžitě o řidičák. 
Za mých mladých let si nechat ode-
brat řidičský průkaz znamenalo kata-
strofu a ostudu na celý život. Dneska? 
No co, seberou mi ho, ale stejně jez-
dím dál! Takto totiž uvažuje většina 
těch, kterým policie i následně soudy 
zakáží řídit. Hrozba tří let vězení za 
maření výkonu úředního rozhodnutí 
je pro mnohé piráty silnic jen výsmě-
chem. Podle mne by pomohlo jediné 
- okamžité vězení hned poté, co poli-
cisté načapají opilého šoféra, včetně 
zabavení jeho vozidla! 

K VĚC
I

Michal
KADLEC

PŘIJÍT O ŘIDIČÁK
UŽ NEVADÍ?

BEZ DARŮ SE I Z BOHATÝCH STANOU ŽEBRÁCI 

Odmítnutí byla chyba
Bydlím na Sídlišti Svornosti ve Vrahovicích a po roce musím uznat, že bylo 
chybou odmítnout vybudování velkého parkoviště. Nabídku města jsme měli 
přijmout. Nyní u nás parkují auta po obou stranách úzké komunikace a jen těž-
ko se tu dá v odpoledních a večerních hodinách projet.  
 Jana Pekárková, Prostějov

Co s nimi chcete dìlat?
Nijak neublíží, přesto z nich mám 
špatný pocit. Autobusová zastávka 
u drozdovického rybníka ve směru 
do Krasic je poslední půlrok většinu 
dne obsazena bezdomovci. Popíjejí 
tu alkohol a běžné cestující nepustí 
sednout. Lépe řečeno, nikdo, kdo 
zde čeká na ‚pouličku‘, se neodváží 
k nim ani přiblížit. Ti nevábně vypa-
dající lidé nikomu neublíží, ale jejich 
hlučné chování a mnohdy i žebrání 
o peníze určitě každého obtěžuje. 
Není to příjemné, ale co s nimi chce-
te dělat?
 Božena Krátká, Prostějov

Nás se nikdo neptal
Za všechny, kteří bydlíme v těsné blíz-
kosti Jezdeckých kasáren, mohu pro-
hlásit, že jsme rádi za demolici hlavní 
budovy. Bylo až úsměvné, jak se někte-
ří komunální politici oháněli peticemi 
za její zachování, kterou podepsali lidé 
ze všech koutů nejenom Prostějova, 
ale celé republiky. Proč ale dotyční za-
stupitelé nepřišli za námi a nezeptali se, 
jestli jsme pro zbourání či zachování. 
Odpověď je jasná, protože věděli, že 
nám ta stará barabizna vadí a chceme, 
aby konečně zmizela. Nás se ale s do-
tazníkem v ruce nikdo nepřišel zeptat. 
 Petr Jarkovský, Prostějov  



www.vecernikpv.cz

Fotografie narozených mimi-
nek pořizujeme každou středu 
v porodnici Nemocnice Prostějov. 
Jestliže již maminku v pokoji ne-
zastihneme, můžete nám zasílat  
své snímky i s potřebnými údaji 
na e-mailovou adresu: 

miminka@vecernikpv.cz. 
Nádavkem pak všem rodičům 
zašleme jako poděkování dárek 
- přímo domů graficky zpraco-
vaný portrét i s blahopřáním. 

PROSTĚJOVSKÝ Večerník - 
Myslíme i na vaši
budoucnost!

PEJSCI HLEDAJÍ SVÉ PÁNÍČKY!
Kdo z nás by neměl rád psy. Mnozí nějakého čtyřnohého miláčka doma mají, a tak jen mohou potvrdit, že se nejspíš stal nerozlučným členem domácnosti, bez kterého si snad už ani nedove-
dou představit domácí pohodu. Vždyť právě věrní a oddaní chlupáči nepochybně patří k našim nejlepším a nejmilejším přátelům. Pokud si vyberete pejska z útulku a jste zdaleka, prosíme, 
ověřte si telefonicky, zda pejsek již nebyl vydán. Ušetříte si tím cestu, ale i případné zklamání.
Informace a odchyt psů na tel.: 776 189 235  nebo při osobní návštěvě na adrese VOŘÍŠEK - ÚTULEK PRO PSY, SAMOTA 133, 798 58 ČECHY POD KOSÍŘEM. Vedoucím útulku je 
Ing. et Bc. Leopold Dostál.

MAJDA
je kříženec středního vzrůstu ve věku šesti roků. Je úžasná psí 
dáma, která má milou a klidnou povahu. Svému pánečkovi 
bude oddanou a věrnou parťačkou, ráda mu bude u všeho 
asistovat. Se psem se bez problému snese, na vodítku chodí 
pěkně, netahá. 

ADAM
je německý ovčák velkého vzrůstu ve věku deseti let. Je klid-
ný, vyrovnaný pes s milou a přátelskou povahou, který se 
každý den probudí s dobrou náladou. Je to velmi dobrý hlídač, 
šťastný bude v domečku se zahrádkou. Bez problému se sne-
se s fenkou, na vodítku chodí pěkně, netahá.

ANGEL
je asi roční kříženec malého vzrůstu. Je to veselý a přátelský 
pejsek, pro svého pánečka bude oddaný a věrný parťák. 
Vhodný do domečku se zahrádkou. Na vodítku chodí pěkně, 
netahá, s fenkou se bez problému snese.

COLIN
je pes plemene labrador velkého vzrůstu ve věku zhruba 
jednoho roku. Má vyrovnanou, klidnou a přátelskou povahu, 
miluje lidi. Je to veselý pejsek, každý den je neustále pozitivně 
naladěn. Je velký mazel a vášnivý aportér. Snese se bez pro-
blému s fenkou. Zná základní poslušnost.

p

Tomáš HÝBL
11. 1. 2016  49 cm 3,20 kg

Hamry

Radim BUREŠ
9. 1. 2016  50 cm 3,10 kg

Smržice

Ondřej KUČERA
11. 1. 2016  52 cm 3,65 kg

Kostelec na Hané

Vojtěch TESAŘ
11. 1. 2016  52 cm 3,85 kg

Kostelec na Hané

Aneta KUBÍNOVÁ
11. 1. 2016  49 cm 3,45 kg

Prostějov

Pondělí 18. ledna 2016
www.vecernikpv.czDěti, pejsci8

BLAHOPØEJEME!!!
Co může být pro každou maminku s tatínkem 

největším darem? No přece miminko! 
Všem novorozeňátkům a jejich pyšným 

rodičům přeje PROSTĚJOVSKÝ Večerník život 
provázený klidem, zdravím a jen těmi 

nejradostnějšími událostmi. 
Vítejte na tomto světě, děťátka!
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Vítejte na svìtì

PROSTĚJOV Poprvé v letošním 
roce se ve čtvrtek 14. ledna 2016 
v obřadní síni prostějovské radnice 
uskutečnilo vítání nových občán-
ků města Prostějova. Pozvánku na 
tradiční slavnostní přivítání, které 
se koná jednou za měsíc, dostaly 
více než čtyři desítky miminek, 
respektive jejich rodičů. Jen pár se 
jich omluvilo pro nemoc, čeká je 
náhradní termín.

„Slavnost jsme museli rozdělit na tři 
etapy, dětiček je hrozně moc,“ přivítala 

Večerník v obřadní síni radnice Ivana 
Hemerková, náměstkyně primátorky 
Statutárního města Prostějova. „K při-
vítání jsme pozvali celkem pětačtyři-
cet miminek, ve třech případech se ro-
diče omluvili pro nemoc dítěte. Těmto 
pošleme další pozvánku na náhradní 
únorový termín,“ přidala Hemerková, 
která miminka do řad prostějovských 
občánků „pasuje“ už přes deset let. 
„Také dnes panuje v obřadní síni pří-
mo roztomilá nálada. Je fascinující 
vidět, že slavnostní chvíli si neodepřeli 
nejenom rodiče, ale ani babičky a dě-
dečkové nových občánků. Zajímavé 

také je, že prarodiče tuto událost více 
prožívají než samotní rodiče, jsou vidi-
telně dojatější. S malými novorozenci 
přišli často i jejich sourozenci. Někteří 
z nich se mi pochlubili, že maminkám 
pomáhají při výchově miminek, krmí 
je, asistují při přebalování či koupání 
a podobně. Kolikrát jsem se nestačila 
divit, co všechno už sedmileté či de-
setileté dívenky umí,“ zasmála se ná-
městkyně primátorky. 
Další vítání občánků Prostějova je 
v obřadní síni radnice naplánováno 
na první únorový týden.

Letošní první vítání občánků Prostějova
„Pozvali jsme pětačtyřicet miminek,“ vypočítala I. Hemerková

Michal KADLEC

BYLI  JSMEBYLI  JSME
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Minulý čtvrtek byla obřadní síň prostějovské radnice vyhrazena pro uvítání nových 
občánků města.  2x foto: Michal Kadlec
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u toho...Konicko ● Kostelecko ● Němčicko ● Plumlovsko ● Protivanovsko 

Chodník do Sobìsuk 
hned tak nebude 

Plumlov (mls) - Dojít z Plumlova 
do Soběsuk není nic snadného. Li-
dem tu stále chybí chodník a chůze 
po nepříliš široké silnici plné zatá-
ček není právě bezpečná. Vedení 
města tento dlouhodobý problém 
vnímá, nicméně jeho řešení je za-
tím v nedohlednu. Na výstavbu 
chodníku dosud není zpracovaný 
projekt, zároveň se dají předpoklá-
dat problémy s výkupem pozemků 
od řady soukromých vlastníků.

V Brodku u Konice 
vyroste nový kravín 

Brodek u Konice (mls) - Zatímco 
v mnoha obcích se bývalé kraví-
ny zavřely a chátrají, tak v Brodku
u Konice by měl nový vyrůst. Sta-
vební úřad v Konici povolil stavbu 
nové stáje pro chov skotu včetně 
dojírny a hnojiště s jímkou, o kterou 
požádala Jitka Merčáková z Krum-
sína. Stáj poslouží k ustájení šesti 
dojnic, devíti jalovic a tří telat. 

Koniètí myslivci 
se stìhují do Køemence 
Křemenec (mls) - Myslivecké 
sdružení Konice bude sídlit v bu-
dově bývalé školy v Křemenci, kde 
má mít pronajatu jednu třídu, za 
což budou konické radnici platit 
pětistovku ročně. 

RYCHLÝ
VEČERNÍK

V současnosti chátrající objekt by 
se měl podle předběžných plánů 
stát městským majetkem v průběhu 
letošního jara. „Předběžně jsme se 
v Praze dohodli. Pokud schválí od-
koupení sokolovny zastupitelstvo, 

tak by měla už od května přejít soko-
lovna do vlastnictví města Kostelec 
na Hané,“ prozradil další podrobnosti 
první muž kostelecké radnice s tím, 
že ve stávajícím složení je zastupitel-
stvo odkupu nakloněno. „Na řádném 
středečním zasedání třináctého 
ledna byli všichni jednohlasně pro. 
V současnosti tak už jen čekáme, až 
nám z České unie sportu přijdou 
návrhy smluv.“ Pokud bude probíhat 
vše bez komplikací, mohlo by zastu-
pitelstvo schválit odkup sokolovny 
16. března. „Jestli se dohodneme, tak 

se následně bude věc řešit na dubnové 
valné hromadě ČUS,“ dodává Hynek. 
Předběžně dohodnutá cena se po-
hybuje v rozmezí 3,5 až 4 miliony 
korun. „Tato částka ještě ale není 
s definitivou stanovená. Sokolovna je 
v současnosti čtyři měsíce mimo pro-
voz, čímž se její stav nezlepšuje. Navíc 
odkupem nám vzniknou další starosti. 
Pokud by měla sloužit svému účelu, 
bude vyžadovat nemalé investice 
v řádu minimálně dvaceti milionů,“ za-
myslel se Hynek.
Vedení kostelecké radnice tak 
čekají hodně rušné měsíce. Sehnat 
v dnešní době takový balík finančních 
prostředků není jednoduché. „Budeme 
se snažit využít dotačních titulů, nabízí 
se několik zdrojů. Jsme sice teprve na 
začátku, ale nějaké alternativy se nám 
honí v hlavách. Uvažujeme například 
i o veřejné sbírce. Oslovíme občany, 
a pokud se nám podaří nějaké finance 
takto získat, budou ihned investovány 

do nejnutnějších prvotních oprav. 
Podotýkám, že sokolovna byla už 
původně postavena za peníze našich 
předků, kdy žádné dotační tituly neex-
istovaly,“ poznamenal s úsměvem sta-
rosta Kostelce na Hané. 
V kauze objektu, o který sokolové 
nepochopitelně v průběhu minulých let 

přišli, se tak konečně objevilo světlo na 
konci černého tunelu. „Sám za sebe jsem 
rád, že bude sokolovna opět kostelecká. 
V současnosti o tom ale další informace 
nemám, z pracovních důvodů jsem na 
zastupitelstvu chyběl a s námi zatím 
nikdo nejednal,“ vyjádřil se Jozef Stanek, 
starosta kosteleckých Sokolů. 

KOSTELEC NA HANÉ Počátkem uplynulého týdne se vyjasni-
lo. Dlouhodobá nejistota, která opřádala budoucnost koste-
lecké sokolovny, se zdá být minulostí. Vedení města v čele se 
starostou Hynkem je totiž oproti původním deklaracím naklo-
něno jejímu odkoupení! „V pondělí jedenáctého ledna jsme 
se společně s místostarostou Františkem Horákem zúčastnili 
jednání s vedením České unie sportu v Praze. V podstatě jsme 
dojednávali smluvní podmínky prodeje kostelecké sokolov-
ny,“ informoval exkluzivně Večerník Ladislav Hynek.

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník

Zdeněk
VYSLOUŽIL

Starosta Kostelce Ladislav Hynek se společně se svými kolegy z vedení města 
rozhodl k odkupu místní sokolovny.  Foto: Zdeněk Vysloužil

ZVRAT! MĚSTO KOSTELEC KOUPÍ SOKOLOVNU
Bude ale třeba více jak dvacetimilionová investice, pomoci má také veřejná sbírka...ejná

EXKLUZIVNĚ
EXKLUZIVNĚ

Projekt stezky
kolem přehrady

je konečně hotov 
PLUMLOV Tak konečně! Pro-
jektant připravil přesnou trasu 
cyklostezky kolem plumlovské 
přehrady, která měla být postave-

na do konce loňského června. Už nyní je však jisté, že nevznikne ani 
v tomto roce. Město se přesto ještě nevzdává... 
„Projekt stezky kolem přehrady byl dokončen v prosinci. V současnosti 
žádáme o stavební povolení. Pokud se nám jej podaří získat, pak bychom 
na podzim rádi podali žádost o dotaci ze Státního fondu dopravní infra-
struktury,“ popsal Večerníku aktuální situaci Adolf Sušeň, plumlovský 
starosta. 
O projektu stezky kolem přehrady se mluví již skoro pět let. Zajímavá myš-
lenka získala i příslib téměř sedmi milionů korun, které měly dorazit z regio-
nálního operačního programu (ROP). Dalšími dvěma miliony chtělo celou 
akci podpořit město Plumlov. Příprava projektu se však výrazně zdržela, na-
víc se ukázalo, že náklady na výstavbu cesty pro cyklisty a bruslaře by byly 
výrazně vyšší, než s jakými se původně počítalo. I z tohoto důvodu město od 
realizace ustoupilo a dotace tak propadla. Už letos by však vedení Plumlova 
rádo zkusilo štěstí znovu, a to už s konkrétním projektem.  (mls)

zjistili jsme

Známý prostějovský bezdomovec
ukončil svůj život pod koly vlaku
OLOMOUC, PROSTĚJOV Na 
Boží hod vánoční dobrovolně 
odešel z tohoto světa 
třiačtyřicetiletý Radek Trunda. 
Společně se psem, kterého právě 
venčil, se v Olomouci postavil 
do cesty vlaku jedoucímu ze 
Šumperka do Prostějova. Svým 
zraněním na místě podlehl... 
Radek Trunda patřil do skupiny 
bezdomovců, která dlouhá léta 
obývala polorozpadlá Jezdecká 
kasárna. Jeho život výrazně ov-
livnila záliba v alkoholu a také 
nevydařený vztah k cikánce, se 
kterou měl dva syny. Přestože 
nakonec skončil na ulici, na svůj 

život si nikdy nestěžoval. Také mu 
nikdy nechyběl bystrý úsudek a 
sebevědomé vystupování. 
„S Radkem jsem prožil asi 
pětadvacet let. Byl to fajn chlap, 
který měl všechno v hlavě srovnané. 
Na prvním místě u něj byla vždy 
rodina. Dostával velmi slušný 
důchod, většinu peněz však dával 
své bývalé družce a dvěma synům,“ 
zavzpomínal Trundův dlouholetý 
kamarád Martin Janeček, který re-
dakci večerníku smutnou zprávu 
prozradil. 

Co se v onen osudný den 25. pros-
ince 2015 kolem půl třetí odpoledne 
vlastně stalo? „Byl na Vánoce na 
návštěvě u své bývalé partnerky, která 
žije v Olomouci. Měla u sebe asi čtyři 
chlapy, což on stále hodně těžce nesl. 
Půjčil si tedy psa a šel ho vyvenčit. Co 
mi říkala známá, která ho viděla, tak 
šel po kolejích, a když projížděl vlak, 
tak se i se psem zastavil a stál...,“ popsal 
Janeček, kterého ztráta blízkého ka-
maráda hodně bolí. „Prožil jsem s ním 
kus života, napsal jsem o něm i povídku. 
Bude nám moc chybět,“ uzavřel.   (mls)

➢ z titulní strany

Jestliže o nešťastné události víte něco víc,
nebo jste Radka Trundu znali a chcete se podělit

se vzpomínkou na něj, zavolejte či napište
e-mail do redakce Večerníku! 

všechny beneffity budou poskytnuty během února 
2016, k vyzvednutí budou přímo v redakci, 

další informace najdete v příštím čísle

* POKUD SI OBJEDNÁTE CELOROČNÍ PŘEDPLATNÉ PROSTĚJOVSKÉHO VEČERNÍKU, 
   MÁTE STÁLE ŠANCI NA VÝHRU
* CENA ABONENSTVÍ 884 KORUN (objednávka může být učiněna kdykoliv, vždy platí 
   na 52 vydání od datumu jejího podání)
* garanci za včasné dodání do schránky poskytla Česká pošta a.s.
  (v případě jakýchkoliv potíží vám Večerník zajistí dodání 
chybějícího čísla  maximálně do 2 hodin od nahlášení!)
* každý předplatitel obdrží upomínkový předmět
  PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku
* všichni abonenti budou zařazeni do SLOSOVÁNÍ
  O HODNOTNÉ CENY!

... ve hře také 
ZÁJEZD na prestižní 

sportovní akci
s mezinárodním 

charakterem, 
pobyt v hotelu 

s wellness službami 
a řadu dalších 

zajímavých cen.

JEN S ROČNÍM PŘEDPLATNÝM...
VEČERNÍK AŽ DO SCHRÁNKY A VÝHRA PŘÍMO DO KAPSY!
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TATO AKCE PLATÍ 

DO 15. ÚNORA 2016.

NÁSLEDNĚ PROBĚHNE

SLOSOVÁNÍ CEN 

SOUTĚŽTESOUTĚŽTE

O DESET TISÍC KORUN
O DESET TISÍC KORUN

V HOTOVOSTI!V HOTOVOSTI!



NĚMČICE NAD HANOU Povede-
ný kus! Včerejší odpoledne patřilo 
v němčickém kině Oko nejmenším. 
Kroměřížský divadelní spolek si zís-
kal dětská srdce pohádkou ‚O Hon-
zovi a hloupé víle Rozárce .́ „Dobrý! 
Nejvíc se mi líbil Honza, protože byl 
vtipnej,“ komentoval představení 
zhruba sedmiletý Matěj. Rozzářené 
tváře malých diváků však prakticky 
osvětlily celý sál.

Hrát pro děti je mnohdy velkým oříš-
kem i pro mnohem protřelejší ochotní-
ky, než představuje parta mladých diva-
delníků z Kroměříže. Zaujmout pěti až 
desetileté prcky celou hodinu tak, aby 
je to bavilo, je kumšt, který však herci 

v  neděli 17. ledna zvládli na jedničku. 
Příběh o Honzovi, jehož lásku k hloupé 
víle Rozárce chtěly překazit nadpřiroze-
né bytosti v podobě hejkala Huga nebo 
trojice zlých rusalek, neměl hluchého 
místa. Dětské duše si navíc Honza získal 
tím, že je společně se svým parťákem 
Kašpárkem dokázal do děje aktivně za-
pojit. Děti tak svým sborovým ‚húúú´ 
dokázaly obrátit na útěk samotného 
hejkala! Jak už to pak v pohádkách bývá, 
vše dopadlo dobře. Láska zvítězila nad 
kouzly a čáry a Rozárka si vzala místo 
ošklivého hejkala Huga mladého Hon-
zu, jenž jí před celým sálem slíbil, že už 
nebude líný... 
„Strašně hezká pohádka, moc se mi 
líbila,“ usmíval se spokojeně malý di-
vák Adam Rusnák, jenž chodí v Něm-
čicích na divadlo pravidelně. „Když 
nám babička řekne, že je divadlo, tak 
jdeme. Dnešní hra se mi líbila víc než 
ty předtím, paráda.“ Spokojenost pro-
jevili malí diváci i tradičním hlasová-
ním, kdy se všechny žetonky ocitly ve 

váze se symbolem usměvavého Smolí-
ka, což je známka nejvyšší kvality. 
„Sama jsem byla překvapená, kolik při-
šlo rodičů s dětmi. Pohádka byla pěkná, 
všem se líbila,“ hodnotila vystoupení 
Jana Oulehlová, němčická kulturní re-
ferentka a dodala: „Pohádky jsme začali 
dávat na zkoušku jako přídavek k diva-
delním pátkům. Chytilo se to a příští se-

zónu jich uvedeme ještě více. Je poznat, 
že děti jsou u nás na divadlo zvyklé. 
Chodí jich dost a snad jim pomáháme 
ke strávení pěkného odpoledne.“ 
Dalším kusem, který budou hostit 
prkna němčického kina, bude repríza 
hry ‚Ani o den dýĺ , v podání místního 
souboru DS Na štaci. Hraje se v pátek 
5. února. 

Předzvěstí perné soboty 9. ledna na silni-
cích prostějovského regionu byla havárie 
osobního automobilu značky Škoda Fa-
bia, ke které došlo po poledni u Dobromi-
lic. „Šestadvacetiletá řidička při průjezdu 
mírnou levotočivou zatáčkou nepřizpůso-
bila rychlost jízdy a po najetí pravými koly 
do vrstvy sněhu při okraji vozovky dostala 
smyk. Vyjela vlevo mimo komunikaci na 
pole, kde se vozidlo převrátilo přes stře-
chu a následně dopadlo zpět na kola. Ke 
zranění osob při havárii nedošlo. Hmotná 
škoda na vozidle byla předběžně vyčís-
lena na osmdesát tisíc korun,“ prozradil 
František Kořínek, tiskový mluvčí Policie 
ČR pro Územní odbor Prostějov. Alkohol 
u řidičky policisté vyloučili provedenou 
dechovou zkouškou. Její přestupek vyřešili 
na místě uložením blokové pokuty ve výši 
jednoho tisíce korun.

K další havárii na namrzlé vozovce došlo 
v tentýž den ve 14.00 hodin, tentokrát v ka-
tastru obce Bedihošť. „Dvaatřicetiletý řidič 
osobního vozidla Škoda Octavia při jízdě 
směrem k Výšovicím dostal v levotočivé 
zatáčce smyk. Následkem toho vozidlo 
vyjelo vpravo mimo vozovku, kde pravým 
bokem narazilo do vzrostlého stromu. Po 
nárazu automobil ještě setrvačností po-
kračoval dále do pole, kde se zastavil. Ani 
v tomto případě naštěstí nedošlo ke zra-
nění osob. Hmotná škoda na vozidle 
a stromu byla předběžně vyčíslena na 
pětapadesát tisíc korun, alkohol u řidiče 
policisté vyloučili provedenou dechovou 
zkouškou,“ informoval František Kořínek 
o druhé závažnější havárii na náledí.   
Poslední šetřenou událostí z předminulé 
soboty je havárie osobního automobilu 
značky Volkswagen u hřbitova v Žešově 

o půl čtvrté odpoledne. „Sedmačtyřice-
tiletý řidič svou jízdu nepřizpůsobil stavu 
vozovky a na náledí nedobrzdil v místě, 
kde komunikace končí. Narazil do sloup-
ku s dodatkovou tabulkou a vyjel mimo 
komunikaci. Ke zranění osob nedošlo. 
Hmotná škoda na vozidle a na sloupku 
byla předběžně vyčíslena na pětačtyřicet 
tisíc korun,“ popsal mluvčí prostějovské 
policie s tím, že ani v tomto případě nebyl 
šofér pod vlivem alkoholu. „Jeho přestu-
pek byl vyřešen na místě uložením bloko-
vé pokuty ve výši dvou tisíc korun.“
A to nebylo vše. Uplynulou středu 
13. ledna ráno, dokonce na stejném místě 
mezi Laškovem a Pěnčínem, došlo bě-
hem pouhých sedmdesáti minut hned ke 
dvěma haváriím. Obě doprovázel znovu 
stejný faktor, řidičům zkomplikovala situ-
aci namrzlá vozovka. 

„Nejprve o půl sedmé ráno šestadva-
cetiletý řidič vozidla značky Škoda 
Fabia při projíždění levotočivé zatáč-

ky nepřizpůsobil rychlost jízdy stavu 
vozovky a na zledovatělé komunikaci 
dostal smyk. Jeho následkem vozidlo 

přejelo do protisměru, kde narazilo 
přední částí do ocelových svodidel. 
Ke zranění osob při havárii nedošlo. 
Hmotná škoda na vozidle a svodidlech 
byla předběžně vyčíslena na patnáct 
tisíc korun. Alkohol u řidiče policisté 
vyloučili provedenou dechovou zkouš-
kou. Jeho přestupek policisté vyřešili na 
místě uložením blokové pokuty ve výši 
jednoho tisíce korun,“ popsal první 
z nehod František Kořínek.  
Ke druhému karambolu na stejném 
úseku došlo přesně v 7.40 hodin „Še-
stadvacetiletá řidička osobního auto-
mobilu značky Hyundai jela taktéž ve 
směru z Laškova k Pěnčínu. Za mos-

tem dostala smyk, její vozidlo přejelo 
do protisměru, kde pravým bokem 
narazilo do přední části protijedoucí 
škodovky. Při této dopravní nehodě 
došlo k lehkému zranění řidiče auto-
mobilu značky Škoda. Hmotná škoda 
na vozidlech byla předběžně vyčíslena 
na sto šedesát tisíc korun,“ konstatoval 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územní 
odbor Prostějov s tím, že i v tomto pří-
padě bylo požití alkoholu před jízdou 
u obou zainteresovaných šoférů vylou-
čeno. „Příčiny, okolnosti a míra zavině-
ní této dopravní nehody jsou předmě-
tem dalšího policejního vyšetřování,“ 
dodal František Kořínek.

●● Poslední komunální volby se 
musely v obci opakovat, podařilo 
se vyhrocenou situaci uklidnit?
„V naší obci se volby opakovaly
v březnu loňského roku. Po nich se 
ustanovilo zastupitelstvo, které začalo 

pracovat na stabilizaci obce tak, aby 
se daly plnit úkoly, které jsme si vyty-
čili ve svých volebních programech. 
Schválili jsme rozpočet jako základní 
dokument, aby obec nemusela praco-
vat v provizoriu.“
●● Jak to tedy aktuálně v obci
a v zastupitelstvu vypadá?
„Na spolupráci se dohodla uskupení 
SNK Za další rozvoj a TOP 09. Byly 
ustaveny výbory a jedna komise. SNK 
Rovně se nezařadilo do žádného vý-
boru ani komise, a tak nespolupra-
cuje se zastupiteli, spíše bych řekl, že 
pracuje proti všemu, co se připravuje 
pro zlepšení stavu. I přes tuto situaci 
se zbylým pěti zastupitelům podařilo 
dokončit a schválit Program rozvoje 
obce Slatinky na roky 2016 až 2022, 
jakožto základní dokument pro čer-
pání dotací různého typu a na různé 
akce.“
●● A do čeho byste se tedy chtěli 
pustit?
„V tomto plánu je stanoveno několik 
prioritních úkolů, jako například po-
stavit chodník a cyklostezku na Větřák 
a zlepšit tak bezpečnost chodců, dále 
pak protipovodňová opatření v seve-
rozápadní části katastru zvané Kobylí 
hlava a v neposlední řadě pozemkové 
úpravy. Tyto úkoly, které jsem jmeno-
val, souvisí v plném rozsahu s novým 
zástavbovým plánem, který se již při-
pravuje. Tento týden budeme schva-
lovat zadání a vybírat projektanta na 
zhotovení takovéhoto dokumentu.“

●● Do čeho dalšího byste se rádi
v dohledné době pustili?
„Musíme přebudovat staré nevyho-
vující dětské hřiště tak, aby se dalo 
během května do provozu a děti měly 
kde trávit volný čas. Pokračujeme rov-
něž v obnově místních komunikací 
a plánujeme v obci po dvaceti letech 
vystavět chodníky, které také utrpěly 
stavbou kanalizace. Mimo to je třeba 
zapracovat na revitalizaci některých 
pozemků a zřídit sběrné místo odpa-
du, pro které jsme na sklonku roku 
2015 zakoupili v podnikatelské zóně 
jako ostatní plochu, aby se obec vy-
hnula placení odvodů za vynětí ze 

zemědělského půdního fondu. To ve 
Slatinkách totiž činí až sedmnáct set 
korun za metr čtverečný, což by zna-
menalo zaplatit zhruba čtyři a půl mi-
lionu korun.“
●● A co se kromě splácení úvěru 
podařilo realizovat během loňské-
ho roku?
„Dokončili jsme opravu místní komu-
nikace na Příhoně, kde jsme vyměnili 
starý asfaltový povrch za zámkovou 
dlažbu. Dále jsme opravili stání pro 
čtyři auta občanů bydlících v této čás-
ti obce. Práce na této akci jsme dělali 

vlastními silami a ušetřili tak peníze 
obecní kasy třeba na zmíněné opravy 
chodníků.“
●● Jak můžete být celkově spoko-
jen se současným životem v obci?
„Zásadní je pro nás dobrá spolupráce 
s tradičními spolky působícími v obci, 
zejména pak s hasiči, Sportovním klu-
bem Slatinky a myslivci, kteří obsta-
rávají kulturní vyžití našich spoluob-
čanů. Je třeba také zmínit, že se opět 
začíná využívat sál obecního úřadu
k různým pohybovým aktivitám na-
příklad pilates nebo cvičení s tyčemi.“

zprávy z regionu aneb jsme
s vámi u toho...

Konicko • Kostelecko • Němčicko • Plumlovsko • Protivanovsko

sa jak se v regionu bouralo...jjaakk see vvv reeggiioonnu boouurrralo...FFootooorreepoorrtááážž
3x foto: Policie ČR

Takto mladá řidička skončila se svojí škodovkou u Dobromilic. 
Za chybu na náledí zaplatila policistům tisíc korun pokuty.

U Bedihoště řidič Octavie nejprve narazil do stromu a 
potom ho zabrzdilo až pole.

Jediné štěstí, že v Žešově se řidič tohoto vozidla ne-
zřítil ze srázu přímo na dálnici!

sa

žžžžžžžžžžžžžžž

Vyloupil náklaďák
Škodu za čtrnáct tisíc korun způsobil 
dosud neznámý pachatel při vloupá-
ní do vozidla. V noci na sobotu 16. 
ledna vypáčil u nákladního automo-
bilu značky Scania, které bylo zapar-
kováno v Brodku u Prostějova, víčko 
prázdné nádrže. Poté vypáčil dveře 
u spolujezdce a z kabiny odcizil auto-
rádio Sony, krabičku s nářadím, navi-
gaci značky Panasonic, botasky, pra-
covní reflexní bundu a ruční svítilnu.

Přišel o vozík
Škodu vyčíslenou na osmnáct tisíc 
korun způsobil šestatřicetiletému 
muži z Prostějova dosud neznámý 
pachatel tím, když mu v obci na 
Prostějovsku z volně přístupného 
prostranství před rodinným domem 
odcizil přívěsný vozík značky Aga-
dos. Stalo se tak přes noc ze 7. na 8. 
ledna. Pachateli tohoto činu v pří-
padě dopadení a odsouzení hrozí za 
přečin krádeže trest odnětí svobody 
až na dvě léta. 

Pořezal si nohu
K nahlášenému pracovnímu úrazu 
do výrobní firmy vyráželi v úterý 12. 
ledna ve čtyři hodiny ráno policisté 
z obvodního oddělení v Plumlově. 
Třicetiletý muž měl podle prvotní-
ho šetření svým vlastním zaviněním 
stoupnout na pilku pracovního stro-
je. Při tomto došlo k pořezání chodi-
dla pravé nohy. Dechová zkouška na 
přítomnost alkoholu v dechu byla 
u zraněného muže negativní. Příči-
ny, okolnosti a míra zavinění pracov-
ního úrazu jsou předmětem dalšího 
policejního vyšetřování. 

Manžel na „výletě“
Předminulou neděli 10. ledna ve 
14.20 hodin oznámila osmatřicetile-
tá žena z Prostějovska, že pohřešuje 
svého přítele. Podle oznamovatelky 
odjel muž v pátek 8. ledna z domu 
v obci na Prostějovsku na jízdním 
kole do Prostějova na nákupy. Před-
pokládaný návrat měl být tentýž den 
do 15.00 hodin. Policisté muže dne 
10. ledna v 15.45 hodin vypátrali. Při 
podání vysvětlení muž uvedl, že se 
zdržel sám a nedošlo na něm k žád-
nému protiprávnímu jednání.

Poutače našli i se 
zlodějem

Policisté obvodního oddělení Pros-
tějov 2 provedeným šetřením zjistili 
v těchto dnech pachatele krádeže 
dvou kusů světelných poutačů se 
znakem pivovaru. Ke krádeži pou-
tačů došlo v přesně nezjištěné době 
v březnu 2014 z budovy občerstvení 
u cyklostezky v Kostelci na Hané. 
V té době čtyřicetiletý pachatel měl 
na pozemek u kiosku vniknout 
po překonání drátěného oplocení 
a následně reklamní poutače ze stěny 
kiosku odtrhnout a odcizit. Majiteli 
tímto jednáním pachatel způsobil 
škodu vyčíslenou na 12 148 korun. 
V úterý 12. ledna 2016 si muž od poli-
cistů převzal sdělení podezření z pře-
činu krádež a ve věci je vedeno zkrá-
cené přípravné řízení. Oba reklamní 
poutače policisté u muže zajistili. Zlo-
ději hrozí až dva roky vězení.   

Dodali ho do basy
Na třiačtyřicetiletého muže z Vy-
škovska vydal dne 6. ledna 2016 
Okresní soud ve Vyškově příkaz 
k dodání do výkonu trestu odnětí 
svobody. Hledaného muže v pondělí 
11. ledna v obci na Němčicku vypá-
trali policisté z obvodního oddělení 
v Němčicích nad Hanou. Vypátra-
ného muže policisté eskortovali do 
vazební věznice v Olomouci. Muž 
odsouzený pro majetkovou trestnou 
činnost měl do výkonu trestu odně-
tí svobody nastoupit již 7. prosince 
loňského roku. Protože tak neučinil, 
je podezřelý z přečinu maření výko-
nu úředního rozhodnutí a vykázání, 
za což mu v případě odsouzení hrozí 
trest odnětí svobody až na tři roky.

ČERNÁ
KRONIKA

region 1110 navštivte stále více oblíbenější internetové stránky www.vecernikpv.czw.vecernikpv.cz Pondělí 18. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

www.
vecernikpv.cz

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Jiří
MOŽNÝ

ozhovor
k

exkluzivní rozhovor
pro Večerník

Tomáš
KALÁB

ozhovor
k

>>> chcete vìdìt, kdo je vaším starostou?

SLATINKY Přibližně šest stovek 
obyvatel má nahlášeno trvalý 
pobyt ve Slatinkách. Tato obec 
musela na počátku předešlého 
roku řešit potíže, neboť stáva-
jící volební zákon ji uvedl do 
patové situace, kterou řešily až 
jarní opakované volby. Po nich 
se situace ujasnila a starostou 
byl opět zvolen lídr vítězné 
kandidátky Jaromír Crha (na 
snímku). Jím vedené uskupení 
získalo téměř polovinu ode-
vzdaných hlasů a v soutěži
s dalšími dvěma stranami čtyři 
křesla ze sedmi, tudíž dispo-
nuje těsnou, ale nadpoloviční 
většinou. Právě Crha byl dalším 
hostem našeho seriálu inter-
view se starosty jednotlivých 
měst, městysů a obcí v regionu.

“ SNK Rovně se nezařadilo do žádného výboru 
ani komise a spíše bych řekl, že pracuje proti 

všemu, co se připravuje pro zlepšení stavu...

Starosta Slatinek Jaromír Crha: „Zásadní je
pro nás dobrá spolupráce s tradičními spolky“

Foto: archiv J. Crhy

ČECHŮVKY, VRBÁTKY Ke dvěma 
požárům vyjeli o předminulém 
víkendu hasiči na Prostějovsku. 
Tentokrát nebudou mít majitelé 
přístřešků v Čechůvkách a Vrbát-
kách z uzené lahůdky nic, maso totiž 
přiškvařili až moc!  
První požár byl hasičům oznámen 
v sobotu 9. ledna těsně před pátou 
hodinou odpolední v Čechůvkách. 
Na místo vyjeli profesionální hasiči 
z Prostějova i dobrovolníci z Žešova 
i místních Vrahovic. „Po příjezdu na 
místo bylo zjištěno, že požárem je 
zasažen přístřešek, pod kterým stála 
udírna. Dvěma proudy vody dostali 

plameny pod kontrolu už za de-
set minut po nahlášení. V průběhu 
likvidačních prací hasiči rozebírali kon-
strukce přístřešku a uskladněné dřevo, 
které požár zasáhl. To také důkladně 
prolévali vodou. Asi další hodinu na 
místě zůstávali dobrovolní hasiči, kteří 
střežili požářiště,“ uvedla k prvnímu 
případu Vladimíra Hacsiková, tisková 
mluvčí Hasičského záchranného sboru 
Olomouckého kraje. Jak dodala, škoda 
v tomto případě byla vyčíslena na deset 
tisíc korun. 
Druhý požár podobného druhu se 
odehrál v neděli 10. ledna ve Vrbát-
kách, a to dvě hodiny po půlnoci. 

„Opět hořel přístřešek na zahradě 
rodinného domu, pod kterým stála 
udírna, která byla taktéž zasažena. 
Přístřešek stál poblíž rodinného 
domu, a tak sálavé teplo poškodilo 
i plastová okna a elektroinstalaci vrat,“ 
prozradila Hacsiková. V průběhu 
likvidačních prací hasiči rozebírali 
přístřešek a ochlazovali i tlakovou láhev, 
kterou nalezli uvnitř. Škodu tentokrát 
vyčíslil majitel předběžně na dvě stě ti-
síc korun. „Ani při jednom uvedeném 
požáru nebyl naštěstí nikdo zraněn, a 
oba měly stejnou příčinu vzniku, a to 
uzení v udírně,“ dodala na závěr mluvčí 
krajských hasičů.  (mik)

Uzení masa se tentokrát nevyplatiloUzení masa se tentokrát nevyplatilo
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V Čechůvkách a Vrbátkách

hořely udírny!

DUB NAD MORAVOU Střetu se 
srnou nedokázal zabránit sedm-
atřicetiletý řidič osobního auto-
mobilu značky Škoda, když minu-
lé pondělí 11. ledna v sedm hodin 
ráno jel po komunikaci z Dubu 
nad Moravou do Prostějova. 
„Srna muži do cesty vběhla náhle 
z levé strany a i přes prudké brzdě-
ní došlo ke srážce, následkem které 
srna uhynula. Ke zranění osob nedo-
šlo. Hmotná škoda na vozidle byla 
předběžně vyčíslena na jednadvacet 
tisíc korun. Alkohol u řidiče poli-
cisté vyloučili provedením dechové 
zkoušky,“ sdělil František Koří-
nek, tiskový mluvčí Policie ČR pro 
Územní odbor Prostějov. Jak dodal, 
přesné příčiny a okolnosti dopravní 
nehody jsou i nadále předmětem 
dalšího policejního šetření.  (mik)

OLŠANY U PROSTĚJOVA Čtyř-
násobný „šťouchanec“ viděli svědci 
u budovy základní školy v Olša-
nech. Do kolize se tady dostala čtyři 
vozidla, z toho dvě byla zaparkova-
ná a bez řidičů. Kuriózní nehoda se 
bohužel neobešla bez zranění...
„V úterý dvanáctého ledna v osm 
hodin ráno došlo v blízkosti základ-
ní školy v Olšanech u Prostějova 
k dopravní nehodě s účastí čtyř vozi-
del. Devětatřicetiletý řidič automo-
bilu značky BMW při jízdě směrem 
z centra obce předjížděl vozidlo znač-
ky Dacia jedoucí ve stejném směru. 
V té době začal sedmatřicetiletý 
řidič předjížděného vozidla odbo-
čovat vlevo na vedlejší komunikaci. 

Došlo ke střetu přední části BMW 
s levou boční částí vozidla Dacia. Po 
nárazu pokračovaly oba automobily 
v pohybu a vozidlo Dacia narazilo do 
zaparkovaného automobilu značky 
Opel. Následkem tohoto nárazu bylo 
vozidlo Opel posunuto tak, že narazi-
lo do před ním stojícího automobilu 
značky Kia,“ popsal na první pohled 
složitý karambol František Kořínek, 
tiskový mluvčí Policie ČR pro Územ-
ní odbor Prostějov.  
Při dopravní nehodě došlo k lehkému 
zranění řidiče a spolujezdce z vozidla 
Dacia. „Hmotná škoda na vozidlech 
BMW, Dacia a Opel byla předběžně 
vyčíslena na sto sedmdesát tisíc ko-
run. Vozidlo Kia poškozeno nebylo. 

Alkohol byl u zúčastněných řidičů vy-
loučen provedenou dechovou zkouš-
kou. Příčiny, okolnosti a míra zavinění 

této dopravní nehody jsou předmě-
tem dalšího policejního vyšetřování,“ 
doplnil Kořínek.  (mik)

ŘIDIČI PRVNÍ NÁLEDÍ ČASTO NEZVLÁDALIUŽ ZASE!
Dvě bouračky na stejném fl eku, v Dobromilicích a Bedihošti zastavilo auta až pole...

PROSTĚJOVSKO Že je provoz na pozemních komunikacích
v zimních měsících nebezpečný, se v uplynulých dnech přesvěd-
čilo na Prostějovsku hned několik řidičů. Policisté skupiny do-
pravních nehod totiž vyráželi k řadě havárií, na nichž se podílely 
povětrnostní podmínky a stav komunikace. Večerník pro vás při-
pravil sumář, kdy a za jakých okolností třískaly plechy. A bohužel 
také došlo ke zraněním...

 Michal KADLEC

PŮVODNÍ  ZPRAVODAJSTVÍ
pro Večerník

Dvakrát na stejné místo během krátkého časového období jeli policisté vyšetřovat k Laškovu různé dopravní nehody na zledovatělé 
vozovce.     2x foto: Policie ČR

Srna to má
spočítané

Olšany: čtyři auta v sobě!

Původcem havárie byl řidič černého BMW, jehož chyba zapříčinila postupný 
„štouchanec“ dalších vozidel.  Foto: Policie ČR

Policistům po příjezdu na místo ne-
hody nezbylo nic jiného, než zavolat 
myslivcům, aby si pro uhynulou srnu 
přijeli.  Foto: Policie ČR

KLADKY Obleva, která v průběhu 
uplynulého týdne dorazila na Pro-
stějovsko, zkomplikovala provoz 
Lyžařského areálu v Kladkách. Na-
štěstí od pátku opět přimrzlo, takže 
provozovatelé mohli sjezdovku opět 
pořádně dosněžit. Jisté tudíž je, že 
po celý nadcházející týden budou 
pro lyžování v Kladkách skvělé pod-
mínky. 

Martin ZAORA L
za přispění 
Terezy Machové
Od konce minulého roku začal Lyžař-
ský areál Kladky, provozovaný nezis-
kovou organizací TJ Sokol Kladky, pro 
letošní lyžařskou sezónu zasněžovat své 
prostory v přírodním parku Kladecka 
a postupně rozjíždět všechny své do-
stupné vleky. „Od třetího ledna je v pro-
vozu půlkilometrový vlek poma, v pátek 
osmého ledna se rozjel téměř třičtvrtěki-
lometrový vlek Doppelmayr zavedený 
teprve před dvěma roky a o víkendu už 
fungovalo dokonce i dětské lano dlouhé 
pětačtyřicet metrů,“ prozradil Večerníku 
Josef Hofman, člen výboru TJ Sokol 
Kladky.
Ani během oblevy se vleky v Klad-
kách nezastavily. Přesto se provozo-
vatelé rozhodli přesunout plánova-
ný závod Kladecká lyže, který se měl 
konat tuto sobotu 23. ledna. „Tání 
bylo poměrně velké, takže jsme se zá-

vod rozhodli definitivně přesunout 
na neděli sedmého února,“ sdělil nám 
v průběhu uplynulého týdne předse-
da lyžařského areálu v Kladkách Jiří 
Křeček. Kladecká lyže je otevřeným 
závodem v obřím slalomu. Zazávodit 
si v něm může skutečně každý od 2 do 
120 let, soutěží se v několika kategori-
ích dětí i dospělých. Pořadatelem akce 
je TJ Skol Kladky, Dům dětí a mládeže 
Olomouc a Hanácký hobby klub. Po-
trénovat na závody přímo na sjezdovce 
v Kladkách mohou všichni v průběhu 
nadcházejícího týdne. „Nově jsme 
dosněžili, sněhové podmínky jsou zase 
dobré. V provozu jsou všechny tři vleky, 
půjčovna i lyžařská škola,“ uvedl exklu-
zivně pro Večerník v sobotu Jiří Křeček 
s tím, že ve středu, v pátek a v sobotu 
bude připraveno i večerní lyžování za 
umělého osvětlení, a to do 21.00 hodin. 

Konkrétní plány do budoucna provozo-
vatelé vidí v rozšíření stávajícího občer-
stvení a také zdokonalení technických 
strojů: „Rádi bychom zvětšili zázemí, 
co se týče občerstvení o zrekonstruova-
né prostory garáže stojící vedle bufetu 
a zlepšili zasněžovací systém s tím, že by-
chom si zvětšili zásobárnu vody, která je 
pro tuto činnost potřebná,“ dodal před-
seda organizace TJ Sokol Kladky.
Velmi dobré podmínky by v Kladkách 
měly vydržet po celý nadcházející týden, 
podle aktuální předpovědi by se totiž 
i denní teploty až do neděle měly stále 
držet pod bodem mrazu. Na oficiálním 
webu Lyžařského areálu Kladky je rov-
něž možné sledovat aktuální předpověď 
počasí pro následující dny přímo pro 
tuto oblast, které v současné době hlásí 
většinou sněžení vhodné právě pro ná-
vštěvu sjezdovky.

Kladky zasněžily a hlásí ideální podmínky

O uplynulém víkendu se v Kladkách lyžovalo ve velkém.  Foto: www.lyzovanikladky.cz

zjistili jsme

OLOMOUCKÝ KRAJ To se dějí 
věci! Náměstka ředitele krajské 
Policie ČR Karla Kadlece, který 
však bude brzy z policejního sbo-
ru vyhozen, propustili ve čtvrtek 
14. ledna z vazební věznice. 
Jak Večerník opakovaně infor-
moval veřejnost, jednoho z  dříve 
nejvlivnějších krajských policistů 
smetla protikorupční akce Vidkun. 
Kromě Karla Kadlece byl z  vazby 
propuštěn ve stejný okamžik i šéf kra-
jské hospodářské kriminálky Radek 
Petrůj. Vysoce postavení policisté 
z Olomouckého kraje byli obviněni 
ze zneužití pravomoci úřední osoby 
a úplatku. Museli složit kauce ve 

výši půl milionu korun, resp. sto ti-
síc. „Mohu potvrdit, že ve čtvrtek 
čtrnáctého ledna v brzkých dopoled-
ních hodinách byl vydán příkaz 
k propuštění z vazby na svobodu. Státní 
zástupce vyhověl žádosti o propuštění 
proti písemnému slibu obviněných 
a nabídnuté peněžité záruce,“ informov-
al média Petr Šereda z olomouckého 
vrchního státního zastupitelství.
Dosavadní náměstek policejního 
ředitele Kadlec složil kauci ve výši 
půl milionu korun, šéf hospodářské 
kriminálky Petrůj sto tisíc. Oba 
museli podle Petra Šeredy nabídnout 
kauce proto, že na rozdíl od pod-
nikatele Kyselého bylo důvodem 

jejich vazby kromě nebezpečí 
ovlivňování dosud nevyslechnutých 
svědků či spoluobviněných a maření 
vyšetřování také obava z toho, že bu-
dou pokračovat v trestné činnosti.
Nový ředitel Krajského ředitelství Pol-
icie ČR Olomouc Tomáš Landsfeld 
v polovině prosince Karla Kadlece vy-
hodil z policejního sboru. „Na základě 
mého rozhodnutí byl propuštěn, 
jsou k tomu důvody. On se proti to-
muto verdiktu odvolal, takže vše bylo 
postoupeno Policejnímu prezidiu. 
Posouzení je tedy v tuto chvíli mimo 
moje kompetence,“ sdělil Tomáš 
Landsfeld s tím, že Petrůje zatím vy-
hazov nečeká.  (mik)

Kadlece obviněného z korupce propustili z vazby!

NĚMČICKÉ DĚTI STRAŠILY HEJKALA!

Hejkal Hugo si přes veškerou snahu srdce víly Rozárky nezískal.  
 Foto: Zdeněk Vysloužil

FOTO & VIDEO 
GALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz
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PROSTĚJOV Počátkem února 
před deseti lety skončilo přechodné 
období spjaté s  obavami o další bu-
doucnost péče o osoby s psychickým 
onemocněním. Stávajícího stacioná-
ře se ujala Charita Prostějov a od té 
doby jeho zdmi prošly desítky klien-
tů, kterým pomohl zkvalitnit život. 
O významu zařízení si Večerník poví-
dal jak s vedoucí denního stacionáře 
Kristýnou Jurášovou, tak i jednou 
z  jeho klientek. Čtyřiačtyřicetiletá 
paní A.S. trpí schizofrenií a služby 
subjektu si nemohla vynachválit. 
Z osobních důvodů však s omluvou 
odmítla zveřejnění plné identity včet-
ně zveřejnění fotografie. I tak ale spo-
lečné povídání neztratilo svůj glanc 
a je veskrze zajímavé...

●● Máte za sebou první desetiletku. 
Jakým vývojem stacionář prošel?
JURÁŠOVÁ: „Stacionář pro osoby 
s duševním onemocněním vznikl hned 
po roce 1989, u jeho zrodu stál bývalý 
primář psychiatrického oddělení Jiří 
Rozkoš, který je dodnes odborným ga-
rantem projektu. Zařízení časem nešlo 
udržet pod hlavičkou zdravotnického 
zařízení, jde ve své podstatě o sociální 

službu. Po období nejistoty se stacionáře 
od 1. února 2006 ujala Charita Prostějov 
a jeho sídlo bylo přeneseno do dnešních 
prostor v Polišenského ulici. Jde o jediné 
zařízení v prostějovském regionu posky-
tující sociální služby lidem s  duševním 
onemocněním.“
●● Jako stacionář tedy fungujete 
pouze během dne?

JURÁŠOVÁ: „Ano, jde o ambulantní 
formu, kdy klient může docházet každý 
pracovní den od půl osmé do patnácti 
hodin. Kapacita činí deset klientů, jsou 
zde tři stálí zaměstnanci. Jsme ve dvou 
bytových jednotkách, z  nichž v  jedné 
jsou kanceláře a ve druhé prostory pro 
klienty.  Na stejné adrese sídlí i pečova-
telská služba a zdravotní služba Charity 
Prostějov.“
●● Jaké vzdělání musí mít personál?
JURÁŠOVÁ: „Asistentky mají absolvo-
vaný kurz pracovníka v sociálních služ-
bách a každoročně se vzdělávají, třeba 
v kurzu psychiatrického minima či v kur-
zu práce s lidmi s duševním onemocně-
ním. Letos se chceme více zaměřit na 

individuální práci s klientem a motivační 
pohovory. Vedoucí zařízení má vysoko-
školské vzdělání v oboru sociální práce 
a je zároveň i sociální pracovnicí služby.“
●● Jaké služby váš stacionář kon-
krétně poskytuje?
JURÁŠOVÁ: „Podstatou je aktivizace 
osob s  duševními chorobami, poskyt-
nout jim prostor pro setkávání, sdílení 

svých prožitků, zázemí, kde nalez-
nou pochopení a bezpečí. Je totiž pro ně 
důležitý kontakt s  lidmi, protože často 
žijí v  určité sociální izolaci, bez práce, 
mnohdy ztrácí rodinu i přátele. Pracu-
jeme hodně s trénováním kognitivních 
funkcí a motorikou. Cílem stacionáře 
je dosáhnout toho, aby klienti i se svou 
nemocí dokázali žít plnohodnotný život, 
byli samostatní a zachovali si pravidelné 
návyky. Jen část klientů žije s partnerem, 
někteří mají podporu rodinného zázemí 
u rodičů, kteří již ovšem stárnou. Jedna 
klientka využívá chráněné bydlení Cha-
rity na Daliborce, jsou i klienti, kteří žijí 
úplně sami.“
●● Můžete popsat rozvrh běžného 
dne?

JURÁŠOVÁ: „Některé programy jsou 
stálé, jiné proměnlivé. Den většinou začí-
ná ranní komunitou, kdy se přítomní kli-
enti setkají, povídají si, sdělují si své zážit-
ky, starosti nebo mohou jen poslouchat. 
Máme zde rukodělné práce, například 
s keramikou nebo pedigem, trénujeme 
paměť formou různých kvízů, otázek, 
her, práce na PC, metod podporujících 

krátkodobou i dlouhodo-
bou paměť. Poslední dobou je zájem tře-
ba o opakování cizího jazyka. Nabízíme 
návštěvy muzeí, výstav, chodíme 
plavat, jezdíme na 
výlety, protože mnozí 
z  klientů by se sami 
ani nikam nevydali 
a tím podporujeme a zvy-
šujeme zprostředkování 
kontaktu klientů se spole-
čenským prostředím, což 
napomáhá snížit sociální 
izolaci a zvyšuje soběstačnost 
klientů. Pro některé poskytuje-
me nácvik nakupování, neboť i při 
této činnosti klienti mnohdy zažívají 
stresové situace, které jim přináší 
platby či hledání zboží. Pilujeme 
také vaření a úklidu či jiných praktických 
dovedností, které napomáhají k udržení 
plnohodnotného života v jejich přiroze-
ném prostředí, tedy domácnosti.“  
●● Zajišťujete pro klienty také 
obědy?
JURÁŠOVÁ: „Ne, pouze jednou týd-
ně probíhá nácvik vaření, takže si klienti 
připravené jídlo mohou rovnou sníst. 
Jinak je zde plně vybavená kuchyňka pro 
úpravu přineseného jídla. Někdo chodí 
domů už po jedné hodině, protože léky, 
které užívá, jej natolik tlumí, že si musí 
odpočinout. Pro někoho je velká zátěž 
už jenom dorazit do stacionáře a musí 
si ve vyhrazených prostorách na chvíli 
lehnout.“
●● Je to třeba i váš případ?
A.S.: „Je pravda, že dříve byl život s me-
dikamenty mnohem těžší, protože byly 
silnější. Člověka více tlumily, i vidění bylo 

neostré, takže nebylo možné se čemukoli 
věnovat. V současnosti už léčba umož-
ňuje zapojit se do běžné každodenní 
činnosti.“
●● Jak dlouho už jste klientkou 
stacionáře?
A.S.: „Do stacionáře docházím už přes 
dvacet let, začala jsem bezprostředně po 
hospitalizaci. Díky tomu jsem se hodně 

posunula dopředu, protože 
vyškolený personál umí lidi 

s  podobným postiže-
ním motivovat.“

●● Jak konkrétně vám 
zde pomohli?
A.S.: „Zlepšila jsem si například 
fyzickou kondici. Bez sta-
cionáře a přátel bych 
ležela doma na gauči 
a koukala na tele-
vizi, které nerozu-

mím, dodnes 
z ní leccos 

nepochopím, protože můj stav se trochu 
podobá situaci po mozkové příhodě. Tak 
jsem fungovala ještě před nějakými pěti, 
šesti lety, kdy jsem bydlela u rodičů. Jsem 
za tento stacionář moc ráda, sama dobře 
vím, a zdejší kamarádi to potvrzují, že 
pokud je člověku se schizofrenií mizerně, 
není schopen dělat vůbec nic.“
●● Můžete se opřít o rodinné zázemí?
A.S.: „Mám naštěstí přítele, který o ne-
moci něco ví, takže neodsuzuje, ale má 
naopak pochopení. Daří se mi fungovat 
doma do té míry, že jsem schopná uvařit 
jednoduché jídlo. Jsem aktivnější, mohu 
se víc zapojit do života.“
●● S  jakými potížemi se ve své 
činnosti nejvíc potkáváte?
JURÁŠOVÁ: „Jako ve většině podob-
ných případů nás trápí finanční stránka, 
protože služby, které poskytujeme, jsou 

ze zákona placené, dokonce bychom 
měli vybírat přes sto korun na hodinu, 
což je samozřejmě nereálné. Klienti totiž 
vzhledem k svému onemocnění nemají 
nárok na příspěvek na péči, mohou one-
mocnět v  relativně mladém věku, kdy 
toho nemají mnoho odpracováno, je jim 
přiznán invalidní důchod prvního stup-
ně. Suma sumárum se dostávají do tíživé 
finanční situace. Proto u nás hradí denně 

aspoň šedesát korun, jinak bychom zase 
nemohli žádat o dotace. V  uplynulém 
roce nás finančně podpořilo Statutár-
ní město Prostějov, Olomoucký kraj 
a MPSV.“
●● Vidíte nějaké řešení do bu-
doucna?
JURÁŠOVÁ: „Letos chceme na kraj-
ský úřad podat žádost o registraci nové 
služby, sociální rehabilitace, k  níž naše 
činnost směřuje, přitom jde o bezplat-
nou službu. To by hodně pomohlo, ně-
kteří klienti totiž nejsou schopni k nám 
docházet denně, jelikož je jejich finanč-
ní situace tíživá. Pobírají třeba dávky 
v  hmotné nouzi a nemohou platit ani 
tuto částku celý týden. Také by nám to 
umožnilo poskytovat službu i u klienta 
doma, což by pro mnoho z nich zname-
nalo obrovský přínos.“

dvojrozhovor Večerníku12 Pondělí 18. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

vizitka
KRISTÝNA JURÁŠOVÁ & A.S.

✓ narodila se roku 1977 v Olo-
mouci
✓ vystudovala dvě střední školy 
- Střední zdravotní školu a Sou-
kromou odbornou školu sociál-
ně právní
✓ v roce 2005 vykonala státní 
zkoušku na Pedagogické fakul-
tě Univerzity Palackého, obor 
Pedagogika-sociální práce

✓ v letech 2009 a 2010 vedla  Centrum pro zdravotně 
postižené
✓ od roku 2014 je vedoucí Denního stacionáře pro osoby 
s psychickým onemocněním, Charita Prostějov
zajímavost: osm let pracovala s lidmi se závislostí. Za-
ložila Kontaktní centrum v Prostějově, sociální pra-
covník Ambulance adiktologie

* narodila se v roce 1971 v Pro-
stějově
* absolvovala oděvní učiliště
* poté pracovala sedm let jako 
švadlena
* první známky nemoci se u ní 
začaly projevovat v roce 1994, 
následně ztratila zaměstnání 
a byl jí přiznán invalidní důchod
✓ služeb denního stacionáře vyu-
žívá od samého počátku, tedy dvacet let
zajímavost: má ráda přírodu, vaření, život s onemocně-
ním jí ulehčuje společenská povaha

v rámci exkluzivního
dvojinterview
pro Večerník
se ptal
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KALÁB
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„POKUD JE ČLOVĚKU MIZERNĚ, NENÍ SCHOPEN DĚLAT VŮBEC NIC“
Denní stacionář prostějovské Charity chystá oslavy desetiletého výročí...

„Naším cílem je dosáhnout toho, aby klienti 

i se svou nemocí dokázali žít plnohodnotný život, 

byli samostatní a zachovali si pravidelné návyky.“
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●● Jak konkrétně vám
zde pomohli?
A.S.: „Zlepšila jsem si například 
fyzickou kondici. Bez sta-
cionáře a přátel bych 
ležela doma na gauči 
a koukala na tele-
vizi, které nerozu-

mím, dodnes 
z ní leccos
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přiznán invalidní důchod prvního stup-
ně. Suma sumárum se dostávají do tíživé 
finanční situace. Proto u nás hradí denně 

y klienti 
ný život, 
návyky.“

www.vecernikpv.cz

Foto: archív K. Jurášové
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Rodinné domy:

   PV-Vrahovice - 
-

2 -
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CENA: v RK

  -
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 PTENÍ - -
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CENA: v RK

   Ptení -

-

2 2
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CENA v RK 

777 251 878777 251 878

Koupím byt 2+1 v OV, západní část 
města. 777 602 873

REALITNÍ KANCELÁŘ
VNB REALITY

Hlaváčkovo nám.1 (ATRIUM), 
Prostějov

Ing .Marie Vymazalová, 774 421 818
aktuálně NABÍZÍ:

BYT 3+kk, DB/C, 88 m2 960.000 Kč
BYT 3+1, DB/P, 74m2 1.360.000 Kč
RD Otaslavice 960.000 Kč 
RD Plumlov 1.350.000 Kč  
RD Držovice 1.575.000 Kč
RD Vrahovice 2.900.000 Kč
RD Plumlov, novost. 3.990.000 Kč
Pozemek 9.518 m2 Brodek u Pv
Ing. Zuzana Kučerová, 774 409 430

aktuálně NABÍZÍ:
BYT 3+1, Kralice n/H 1.090.000 Kč
RD 2+6, Brodek u Pv 1.890.000 Kč
RD 3+kk, 1800 m2, NOVOSTAVBA, 
Brodek u Konice 2.700.000 Kč
Pozemek, 1800 m2, Brodek u K.
 230.000 Kč
Pronájem  bytu 2+kk  6.000/měs.+ink.
PRO NAŠE KLIENTY HLEDÁME:
* BYTY 1+1, 2+kk, 2+1 v Prostějově
* BYT 3+1 do 1.500.000 Kč v PV
* Rodinné domy v PV a okolí
* Chaty, zahrady a pozemky
Více na:WWW.VNB-REALITY.CZ

Pronajmu byt 2+1, cihlový, ve stře-
du města PV. Tel.: 724 913 390 

Prodáme cihl. družstevní byt 2+1 
u centra Prostějova s lodžií a vlast-
ním topením. Původní stav, možnost 
okamžitě bydlet. RK nevolat!!! Cena 
899 000 Kč. Tel.: 739 104 377

Koupíme dům v PV. Telefon: 
774 858 723

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Koupím byt 1+1, 2+1. Telefon: 
774 101 818

Pronajmu byt 2+kk, nevolat RK, 
tel.: 605 907 890

Koupím jakýkoliv byt, nejlépe 2+1. 
Stěhuji se z OL. 792 273 285

Pronajmu byt 3+1 na Sidl. Svobo-
dy, volný. Tel.: 775 758 775

Pronajmu pěkný byt 1+1. 4 500 
Kč+ink. Tel.: 732 864 744

Koupím dům  alespoň s malou za-
hrádkou . Tel. 792 284 168

REALITY

B Y T Y
Volejte: 739 322 895

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

Volejte: 723 335 940

Volejte: 739 322 895

 

-

Volejte: 723 335 940

Volejte: 723 335 940
cena v RK

2

Volejte: 739 322 895

VOLEJTE: 739 322 895

VOLEJTE: 723  335 940

 

-

Pokud není uvedeno jinak, 

www.realitypolzer.cz

 

  KKKvvvvvvaaaaaaaaaallllliiittttnnnníí 
ssslluuuuuuuuuužžžžžžžbbbbbbyyyy
ooddddd rrrrrrooooooookkkkkuu 
111199999999999999999999222222
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Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

 608 805 659, 775 341 705

E–mail: jhreality@jhreality.cz

Rostislavova 8 

796 01 Prostějov

 582 341 705 

355 m2 2

2

197 m2

-

2 2

2 2

Kompletní nabídku najdete na:
www.jhreality.cz

Koupíme byt 1+1,spěchá. Hoto-
vost. Tel.: 774 421 818

Pronájem bytu 2+1, 2+kk,3+kk, 
1+kk, nebytový prostor. Ceny od 
4000 Kč, kontakt 725 549 790, 
Vápenice 31, Pv

Prodám obchodní prostor v obci Pro-
tivanov, patrový, o výměře 612m2, 
cena: 800.000 Kč. Více info Kamil 
Koňařík, tel.: 602 192 583

Pronajmu 15m2 Prostějov - Dr-
žovice, Olomoucká 485, Uzavře-
ný, monitorovaný areál, vhodné 
jako  garáž, nebo skladové prosto-
ry. Tel.: 608 811 174

Pronajmu v centru města Prostějo-
va 2 obchody,  jeden 34 m2, druhý 
120 m2 , vhodné na cokoliv, povo-
lení vyřízeno i k občerstvení. Tel.: 
777 13 55 40

Pronajmu restaurační zařízení 
v rekreační oblosti Plumlovské 
přehrady.Tel.: 606 178 431 
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UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ INZERCE

v PÁTEK  22. ledna
 ve 12.00 hodin

Hned tolik exkluzivních 
nabídek pro ty, co hledají 

střechu nad hlavou
v naší rubrice
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STOLÁŘSTVÍ V. Jančík.
Výr. nábytku, dřev. oblož. a pergol, plov. 

podlahy. Domamyslická 104, PV.
www.stolarstvijancik.cz, 

Tel.: 604 820 358

 Opravy oděvů
Obuvi a batohů

Opravy deštníků
Broušení nůžky nože

Vedle knihkupectví u radnice
702 870 751

Provádíme také zcelování

Čištění kanalizací a odpadů
Odvoz fekálií

Tel.: 774 368 343

Stěhování bez pomoci zákazníka
a vyklízecí služby. Rychle, levně. 

Prostějov 604 389 367
Stěhování, vyklízení.

Tel.: 775 132 134

Provádíme rekonstrukce bytových 
jáder od A do Z, Tel.: 774 06 22 53  
ZIMNÍ AKCE  SLEVA  10%

STĚHOVÁNÍ, vyklízení Hájek, 
721 344 771. Práce strojem UNC, 
výkopové, terénní práce.

Antény Jiříček nabízí až 47 tv progra-
mů bez poplatků. Tel. 776 340 848, 
www.anteny.kvalitne.cz

Dodání montáž a opravy žaluzií a sítí 
proti hmyzu. Tel.: 602 764 713

Provádíme kompletní rekonstruk-
ce  bytů a domů Tel.: 775 239 147, 
739 095 527

SLUŽBY
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Dne 13. ledna 2016 Dne 13. ledna 2016 
to byl byl rok, to byl byl rok, 

kdy nás navždy opustil kdy nás navždy opustil 
pan Karel KOSEKpan Karel KOSEK

z Vrahovic.z Vrahovic.
Všichni, kdo jste ho měli rádi,Všichni, kdo jste ho měli rádi,

 vzpomeňte s námi.  vzpomeňte s námi. 
Zarmoucená rodina.Zarmoucená rodina.

Dne 21. ledna 2016 Dne 21. ledna 2016 
uplyne 6 roků od úmrtí uplyne 6 roků od úmrtí 

 paní  Jolany KARÁSKOVÉ paní  Jolany KARÁSKOVÉ
 z Mořic. z Mořic.

Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 
manžel  s celou rodinou.manžel  s celou rodinou.

Ruce Tvé už nikdy nepohladí,Ruce Tvé už nikdy nepohladí,
srdce v nouzi neporadí, srdce v nouzi neporadí, 

lásku Tvou už nikdo nenahradí.lásku Tvou už nikdo nenahradí.

Dne 17. ledna 2016Dne 17. ledna 2016
 jsme vzpomínali   jsme vzpomínali  
5. výročí od úmrtí 5. výročí od úmrtí 

paní Aničky ČERNÉpaní Aničky ČERNÉ
  z Otaslavic.  z Otaslavic.

S láskou v srdci vzpomínají  rodi-S láskou v srdci vzpomínají  rodi-
na Kalabisova a Vysloužilova.na Kalabisova a Vysloužilova.

Dne 17. ledna 2016
 uplynulo  již 25 roků ode dne  uplynulo  již 25 roků ode dne 

úmrtí mého manžela úmrtí mého manžela 
Ing. Svatopluka VAŘEKY.Ing. Svatopluka VAŘEKY.

Kdo jste ho znali a měli rádi, Kdo jste ho znali a měli rádi, 
věnujte mu tichou vzpomínku. věnujte mu tichou vzpomínku. 

Děkují manželka a syn s rodinou.Děkují manželka a syn s rodinou.

Co my za lásku tvou Ti Co my za lásku tvou Ti 
můžeme dát?můžeme dát?

Jen hrst krásných květů Jen hrst krásných květů 
a v slzách vzpomínat.

Dnes, tj. 18. ledna 2016Dnes, tj. 18. ledna 2016
 to bude rok, kdy nás navždy  to bude rok, kdy nás navždy 
opustil náš milovaný manžel, opustil náš milovaný manžel, 

tatínek a dědeček tatínek a dědeček 
pan Vojtěch GREPLpan Vojtěch GREPL

 z Hrochova. z Hrochova.
Kdo ho měl rád, vzpomene, Kdo ho měl rád, vzpomene, 
kdo miloval nezapomene.kdo miloval nezapomene.

S láskou vzpomínají manželka S láskou vzpomínají manželka 
Marie, dcery Marie a Blanka a sy-Marie, dcery Marie a Blanka a sy-
nové Vojtěch a Tomáš s rodinami.nové Vojtěch a Tomáš s rodinami.

Smutno je žít bez drahéhoSmutno je žít bez drahého
 člověka, stále se ohlížíš, člověka, stále se ohlížíš,

 zda někde nečeká.  zda někde nečeká. 
Osud nám nevrátí, co vzal, Osud nám nevrátí, co vzal, 
 vrací jen krásné vzpomínky vrací jen krásné vzpomínky

a s nimi žal.a s nimi žal.

Dne 21. ledna 2016Dne 21. ledna 2016
 vzpomínáme  vzpomínáme 

8. smutné výročí úmrtí 8. smutné výročí úmrtí 
paní Anny BJALONČÍKOVÉpaní Anny BJALONČÍKOVÉ

 z Otaslavic. z Otaslavic.
Kdo jste ji znali, Kdo jste ji znali, 

vzpomeňte s námi.vzpomeňte s námi.
Děkuje rodinaDěkuje rodina

Čas jako by se zastavil,Čas jako by se zastavil,
bolest v srdci vrytá,bolest v srdci vrytá,

jen vzpomínka nám zůstane,jen vzpomínka nám zůstane,
je v našich myslích skrytá.je v našich myslích skrytá.

Dne 22. ledna 2016Dne 22. ledna 2016
 si připomeneme 2. výročí úmrtí  si připomeneme 2. výročí úmrtí 

pana ZDEŇKA KOVÁŘEpana ZDEŇKA KOVÁŘE
  z Prostějovaz Prostějova

Stále vzpomíná a nezapomene Stále vzpomíná a nezapomene 
manželka Věra a děti s rodinami.manželka Věra a děti s rodinami.

Dne 19. ledna 2016Dne 19. ledna 2016
 by se dožil 60. narozenin  by se dožil 60. narozenin 

pan Josef LUKÁŠpan Josef LUKÁŠ
 z Určic. z Určic.

Za tichou vzpomínku děkují Za tichou vzpomínku děkují 
manželka Květa, syn Radek manželka Květa, syn Radek 

a syn Josef s rodinou.a syn Josef s rodinou.

Galerie umění Prostějov (bývalá G. 
Bašta) vykupuje a zdarma oceňuje 
veškeré obrazy a starožitnosti. Ne-
prodávejte překupníkům, ale odbor-
níkům za nejvyšší ceny. Školní 49, 
tel.: 608 805 775, J. Skácel.

Vykoupíme starožitný, ale jen starý 
nábytek a byt. doplňky, hodiny, ob-
razy,  koberce, lustry, lampy, sklo, 
porcelán, knihy pohlednice a další  
Provedeme  vyklízecí práce. Tel.: 
605 138 473

Sběratel koupí stará plechová a ba-
kelitová autíčka i plastová na ovlá-
dání (bovden) dále různé mech.
hračky,ale i vláčky,panenky, hry, 
stavebnice atd. Tel.: 603 161 569

Aukční ceny ihned v hotovosti zapla-
tíme za kvalitní obrazy 17. - 20. století, 
zlaté a stříbrné mince, hodiny a hodin-
ky, zbraně, stříbrné předměty, šper-
ky a veškeré starožitnosti. Prosíme 
pouze kvalitní a hodnotné předměty, 
nejlépe celé sbírky či pozůstalosti.  
Info René Simon,  tel.: 736 127 661,
 simonrene@seznam.cz

KOUPÍM

Pila Otaslavice nabízí tvrdé palivové 
dříví – krácené. AKCE! Cena 500 Kč/
prms., vč. DPH. Doprava zajištěna. 
Tel.: 582 371 493 nebo 605 405 953

ZD Moravan Domamyslice 
Sad Mostkovice Prodej jablek 

Konzumní i do kvasu
(pro maloodběratele i velkoodběratele)

Po až pá: 7.00 do 15.00 hodin.
Tel.: 602 510 465

VÁŽENÍ ZÁKAZNÍCI ZIMA JEŠTĚ 
NEKONČÍ, MYSLÍME NA VÁS!
Nabízíme velký výběr teplé domácí 
obuvi, zlínské důchodky, oteplené 
gumáky a kvalitní oteplená kožená 
obuv na problémové nohy ( kostky, 
vysoké nárty, struhy a jiné) Zboží i v 
nadměrných velikostech.Prodejna 
IVKA  Plumlovská ul. 21, PV

Prodej palivového dřeva, polena 33 
cm, metrovky, odřezky od pily. Cena 
od 490 Kč/ m. Doprava zajištěna. Tel.: 
734 481 013

AKCE! Prodej bukového palivo-
vého dříví. Cena 500 Kč/prms. 
+ 15% DPH. Doprava zajištěna. Pila 
K+L Doloplazy. Tel.: 582 388 101

PRODÁM PALIVOVÉ DŘEVO TVR-
DÉ + MĚKKÉ  (PILINY+ZBYTKY 
DŘEVA) , MOŽNOST DOPRAVY. 
Bližší informace na  tel. čísle: 606 893 919, 
email:zouharhonza@email.cz

Prodám běžecký pás MAX Treadmill 
Proteus. Jako nový. Tel.: 731 412 028

PRODÁ M

GR ATUL ACE

Dne 30. ledna 2016Dne 30. ledna 2016
 se dožívá  se dožívá 

paní Marie HORÁKOVÁpaní Marie HORÁKOVÁ
 ze Srbec  ze Srbec 

krásného životního jubilea krásného životního jubilea 
95 let. 95 let. 

Hodně zdraví, štěstí a životního Hodně zdraví, štěstí a životního 
optimismu do dalších let přeje optimismu do dalších let přeje 
celá rodina, hlavně  7  vnoučt, celá rodina, hlavně  7  vnoučt, 

11 paravnoučat 11 paravnoučat 
a  prapravnučka Maruška a  prapravnučka Maruška 

UZÁVÌRKA ØÁDKOVÉ INZERCE
v PÁTEK 22. ledna 2016

 ve 10.00 hodin

SEZNÁ MENÍ
Najdu příjemnou rozumnou štíhlou 
ženu nad 60 let v okolí města s vlast-
ním domkem z vesnice. Řidičák vítán, 
auto  mám. Kutil 71 roků, výš. 175 cm, 
vitální. Pěkné žití spolu po celé roky ve 
zdraví a s láskou. Tel.: 776 210 670

Vyplatíme všechny Vaše EXEKUCE 
a poskytneme Vám jednu půjčku. 
Pracuji pro více věřitelů  Volejte.:  
777 551 492 

Peníze pro všechny ihned při pod-
pisu! Zvýhodněné podmínky, žád-
né poplatky. Volejte: 775 02 12 12

!PENÍZE VŠEM! Úvěry, hypotéky, 
zástavy, exekuce.. od 8 věřitelů = vaše 
výhoda, konzult. zdarma 739 066 462, 
603 317 378

Osobní bankrot – oddlužení.  Kon-
zultace zdarma. OPTIMCREDIT 
s.r.o. Volejte777 551 492

Rychlá půjčka 5 - 20 000 Kč. Peníze
ještě dnes. Tel.: 603 218 330 

Malá půjčka 10 000 až 80 000 Kč. 
Pracuji pro více věřitelů. Tel.: 
777 551 492

FINANCE

Neplačte, že jsem odešla, Neplačte, že jsem odešla, 
ten klid a mír mi přejte, ten klid a mír mi přejte, 

jen v srdcích věčnou vzpomínkujen v srdcích věčnou vzpomínku
 si na mne zachovejte. si na mne zachovejte.

Dne 13. ledna 2016 Dne 13. ledna 2016 
jsme vzpomenuli již 4. smutné jsme vzpomenuli již 4. smutné 
výročí, kdy nás navždy opustila výročí, kdy nás navždy opustila 
manželka, maminka  a babička manželka, maminka  a babička 

panípaní
 Jarmila LIEDERMANNOVÁ. Jarmila LIEDERMANNOVÁ.
Za tichou vzpomínku děkuje Za tichou vzpomínku děkuje 

manžel František manžel František 
a syn David s rodinou.a syn David s rodinou.

Dne 14. ledna 2016Dne 14. ledna 2016
 jsme vzpomenuli  jsme vzpomenuli 

1. smutné výročí od úmrtí 1. smutné výročí od úmrtí 
paní Evy ŠVÉDOVÉpaní Evy ŠVÉDOVÉ
 z Kostelce  na Hané. z Kostelce  na Hané.

Za tichou vzpomínku děkují syn Za tichou vzpomínku děkují syn 
Radim a Lubomír s rodinami.Radim a Lubomír s rodinami.

Jak letí ten čas, co ztich Tvůj hlas, Jak letí ten čas, co ztich Tvůj hlas, 
vzpomínky na Tebe zůstaly jenvzpomínky na Tebe zůstaly jen

a ty se vrací den co den.a ty se vrací den co den.

Dne  12. ledna 2016Dne  12. ledna 2016
 uplynulo již 27 let  uplynulo již 27 let 

od úmrtí naší maminky od úmrtí naší maminky 
paní Boženy ČADÍLKOVÉ paní Boženy ČADÍLKOVÉ 

z Hluchova z Hluchova 
Kdo jste ji měli rádi, vzpomeňteKdo jste ji měli rádi, vzpomeňte

 s námí. S láskou v srdci vzpomínají  s námí. S láskou v srdci vzpomínají 
rodiny Čadílkova a Chlupova.rodiny Čadílkova a Chlupova.

Jen kytičku na hrob Ti Jen kytičku na hrob Ti 
můžeme dáti a jen tiše zaplakati.

Dne 20. ledna 2016
uplyne první smutný rok od smrti naší uplyne první smutný rok od smrti naší 
milé maminky, babičky, prababičky milé maminky, babičky, prababičky 
 paní Ludmily PLUHÁČKOVÉ paní Ludmily PLUHÁČKOVÉ

  z Laškova.z Laškova.
Za tichou vzpomínku děkuje dcera Za tichou vzpomínku děkuje dcera 

s rodinou a syn Mireks rodinou a syn Mirek

Vřelý dík pohřební službě pana Vřelý dík pohřební službě pana 
Pavla Makového za důstojné Pavla Makového za důstojné 

rozloučení naší maminky rozloučení naší maminky 
paní Jiřiny NAJBROVÉpaní Jiřiny NAJBROVÉ

na její poslední cestě. na její poslední cestě. 
Děkuje rodina.Děkuje rodina.

PODĚKOVÁNÍ

smuteèní oznámení
Pohřební služba Pavel Makový,
Kravařova 11, tel.: 582 332 100

Pohřební služba Václavková a spol. s.r.o.,
Mlýnská 31, tel.: 582 343 883, 582 340 004

Pohřební služba A.S.A. TS,
Žižkovo náměstí 19, tel.: 582 344 073, mobil: 602 581 098

Blažena Benychová 1931  Hluchov
Josef Žampach 1945  Klopotovice
Marie Kekeňáková 1935  Čehovice
Marta Vaňková 1957  Prostějov
Jindřiška Řezníčková 1940 Prostějov
Miroslava Pavlů 1944  Protivanov
Emil Kovařík 1931  Ondratice
Milan Grill 1960  Vrahovice
Margita Krbálková 1923  Prostějov
Václav Moudrý 1947  Prostějov

Vladimír Růžička 1932  
 Stražisko - Růžov
Vlasta Trněná 1950  Prostějov
Rudolf Veverka 1951  Prostějov

Ing. Vojtěch Sekanina 1952  Prostějov
Božena Krejčí 1919  Otaslavice
Anna Krátká 1926  Protivanov
Margita Kokyová 1932  Vyškov

Pohřební služba Pavel Makový
Nejsou již mezi námi Poslední rozlouèení

Pondělí 18. ledna 2016
Miroslav Gregor 1936 Mostkovice 11.45 Obřadní síň Prostějov
Sobota 23. ledna 2016
Vyroubal Ladislav 1946 Prostějov 10.00 kostel Bohuslavice
Pátek 22. ledna 2016
Ladislav Lužný 1932 Přemyslovice 11.00 Obřadní síň Prostějov

Nejsou již mezi námi
Jan Sonnewend 1924  Prostějov

Pohřební služba A.S.A. TS

Nejsou již mezi námi
Hana Smékalová 1961 Hluchov
Jarmila Greifová 1927  Kaple
Drahomíra Zouharová 1926 
  Mostkovice
Milada Benešová 1921 Prostějov

Jarmila Beranová 1939  
 Rosice u Brna

Josef Beránek 1929  Hrubčice
Zdeněk Weidlich 1945  Hradčany

Soukromá pohřební služba Václavková a spol.
Poslední rozlouèení

Pondělí 18. ledna 2016 
Jan Novák 1944 Určice 12.30 Obřadní síň Prostějov
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                       vzpomeòte 
                       na zesnulé
                NOVÌ 

v barevném
provedení

pouze

za 200 Kè
tel.: 582 333 433 tel.: 582 333 433 **  mob. 608 960 042mob. 608 960 042
e-mail: inzercee-mail: inzerce@@vecernikpv.czvecernikpv.cz
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OLOMOUCKÝ KRAJ Během po-
sledního měsíce loňského roku se 
celkový počet uchazečů o zaměstná-
ní v Olomouckém kraji oproti minu-
lému měsíci zvýšil o 2 299 osob. Ak-
tuálně je v kraji bez práce 31 058 lidí, 
přičemž počet hlášených volných 
pracovních míst klesl o 149 a podíl 
nezaměstnaných osob vzrostl o 0,6 
procentního bodu. I přes dílčí pesi-
mistická statistická čísla je na tom 
v Olomouckém kraji ohledně neza-
městnanosti Prostějov opět nejlépe.
K 31. prosinci 2015 evidoval Úřad práce 
ČR, krajská pobočka Olomouc, celkem 
31 058 uchazečů o zaměstnání. „Po-
prvé od května 2015 tak překonal počet 
nezaměstnaných hranici jedenatřicet ti-
síc osob. Nutno ale dodat, že v zimních 
měsících vždy dochází k výraznému ná-
růstu nezaměstnanosti. Navíc současná 
prosincová hodnota je nejnižší od roku 
2008! Ve srovnání se stejným obdobím 
roku 2014 je nynější počet nezaměstna-
ných nižší o 7 932 osob, tady o celých 
dvacet procent,“ říká Jaroslav Mikšaník, 

vedoucí odboru trhu 
práce Úřadu práce ČR 
v Olomouci.    
V průběhu prosince bylo 
v Olomouckém kraji nově zaevidováno 
4 770 uchazečů o zaměstnání. „Z toho 
bylo sedm set osmdesát osob, které při-
šly do evidence Úřadu práce z důvodu 
ukončení svého samostatného podni-
kání na živnostenský list. Počet nově re-
gistrovaných byl o 1 066 osob vyšší než 
v předchozím měsíci, ale o 314 nižší než 
ve stejném měsíci v roce 2014. Z evi-
dence během prosince odešlo celkem 
2 471 uchazečů. Bylo to o 1 070 osob 
méně než v předchozím měsíci a záro-
veň o 152 lidí méně než před rokem,“ 
přidává další statistická čísla Mikšaník. 
Také v  Prostějově došlo k  určitému 
vzrůstu nezaměstnanosti. „V Prostě-
jově jsme na konci prosince evido-
vali celkem 4 056 lidí bez práce, což 
je o 281 osob více, než tomu bylo na 
konci předešlého měsíce. Na prostě-
jovském Úřadu práce je aktuálně za-
registrováno 1 103

volných míst. Podíl nezaměstnaných 
osob zde činí 4,9 procenta,“ uvedl ve-
doucí odboru trhu práce Úřadu práce 
ČR v Olomouci.  
Na konci prosince Úřad práce v Olo-
mouckém kraji evidoval celkem 731 
volných pracovních míst pro kvalifiko-
vané dělnické strojírenské profese, to 
znamená soustružníky, zámečníky, svá-
řeče a nástrojaře, mechaniky a opraváře 
strojů. „Druhou nejžádanější skupinou 
profesí byla obsluha jiných pojízdných 
zařízení se 419 místy. V  těchto přípa-
dech je zájem zejména o skladníky, 
jeřábníky, strojníky, traktoristy a ob-
sluhu vysokozdvižných a paletovacích 
vozíků. Nadále je stále vysoká poptávka 
zaměstnavatelů i po řidičích nákladních 
automobilů a o zaměstnance z oblasti 
služeb. Hlavně o prodavače, kuchaře 
číšníky a servírky,“ dodal Jaroslav Mik-
šaník.  (mik)

NEZAMĚSTNANOST V PROSINCI VZROSTLA

Na „pracáku“ skončil 
Na „pracáku“ skončil 

i vyšší počet živnostníků
i vyšší počet živnostníků
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Přijmu pracovnici na úklid, dvou-
směnný provoz. Tel.: 582 342 092

Hledám na výpomoc zámečníka nebo 
autoklempíře, vhodné i pro zdatné dů-
chodce, platba denně.Tel.: 602 719 273

Firma na šití kožené konfekce v PV 
hledá obsluhu vyšívacího a sekacího 
stroje, dobré platové podmínky + 
stravenky. Kontakt 603 834 529

Firma PS PLASTY CZ s.r.o. hle-
dá z důvodu rozšíření výroby 
vhodné uchazeče na tyto pozice:
- skladník
- řidiče dodávky
- fakturantka
Nabízíme:
práce na HPP, nástup možný ih-
ned, nebo dle dohody.
životopisy zasílejte na mail mich-
lova@psplasty.cz, bližší informa-
ce na tel. čísle: 734 259 065

Stavební firma se sídlem v Pv hle-
dá pro práci v okr. Pv  štukatéry a 
zároveň řidiče nákladního vozidla. 
Praxe v oboru vítána, dobré platové 
podmínky. Tel.: 608 984 766
Úklidová firma přijme spolehlivé 
pracovnice na zkrácené úvazky.
Kontakt: 582 345 379, 775 605 
121, volejte 8.-14. h

Přijmu číšníka, servírku do baru, 
tel.: 777 077 897

Přijmu řidiče na rozvoz pečiva. 
Info.: 582 342 095

Hledám pomocné dělníky na stav-
bu. Tel.: 774 989 007

Přijmeme automechanika do au-
toservisu v Prostějově. Platové 
ohodnocení až 20 000,-. Nástup 
možný ihned. Pro info. volejte 
777 870 729

Přijmu pracovníka do pekařské výro-
by, dvousměnný provoz, pracoviště 
Pv a Kostelec n. H. Tel.: 582 342 095    

Hledáme personál do exkluzivní 
herny v Prostějově. Požadujeme 
profesionalitu, loajalitu, čistý 
trestní rejstřík. Přednost mají 
uchazeči s praxí. Kontakt: tel. 774 
812 175 nebo 582 332 359.

SOUKROMÁ Ř ÁDKOVÁ INZERCE

Pondělí 18. ledna 2016
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UZÁVÌRKA 
ØÁDKOVÉ 
INZERCE

pro další èíslo je 
v PÁTEK 22. ledna
v 10.00 hodin
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Česká pošta, s.p. přijme brigádníky na 
roznos tisku v ranních hodinách 
ve dnech Po-So a roznos letáků.
Kontakt : Bc. Klára Waischornová - 
tel.č. 731132452, popř. e-mail : 
waischornova.klara@cpost.cz

Přijmeme seřizovače na CNC fré-
zovací centra.
Požadavky: vyučení v oboru, orien-
tace ve výkresové dokumentaci. 
Nástup možný ihned.
Informace na tel.: 739 022 196, 
www.lasertechnology.cz

Firma H&D a.s. se sídlem Olo-
moucká ul. 37, Prostějov přijme do 
stálého pracovního poměru samo-
statnou účetní. Požadavky: odbor-
né vzdělání ekonomického směru 
s maturitou, nejméně 5 let praxe na 
pozici samostatné všeobecné účet-
ní, znalost podvojného účetnictví 
a práce s účetními programy. Nabízíme 
zázemí stabilní a výkonné firmy i odpo-
vídající finanční ohodnocení. Odpově-
di prosím na e-mail: finance@hdas.cz 
nebo na výše uvedenou adresu.

Strojírenská firma v Prostějově přijme:
- Zámečníky                     -  svářeče
- Dělníky do výroby - obsluha strojů
Nástup možný ihned. Informace na 
tel.: 739 022 196.

Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov, KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 
Bližší info na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST
 Pozice Plat (Kè) Provoz Kvalifikace Firma

HLEDÁTE PRÁCI?
NEPROPÁSNĚTE SVOJI ŠANCI...
Stálá rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

Dělníci potr. výroby 10 500 Kč třísměnný střední odborné  PENAM Prostějov
Doručovatelé balíků 12 500-17 000 Kč jednosměnný střední odborné Česká pošta, pobočka Pv
Elektrikáři-vrat. a dveř.tech.  95 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné Zámečnictví Bílý Čechovice
Kuchař/-ka 12 500 Kč jednosměnný střední odborné EUREST Prostějov
Operátor/-ka výroby 70 Kč/ hod. třísměnný střední odborné HOLPLAST Kralice na Hané
Operátoři, seřizovači lisu 17-33 000 Kč třísměnný střední odborné MAIER Prostějov
Samost. kuchař/-ka 17-20 000 Kč turnusové služby střední odborné H-CLUB Prostějov
Skladníci, řidiči VZV 85 Kč/ hod. jednosměnný střední odborné SALVATOR STŘECHY Pv
Šič/-ka 9900-12900 Kč jednosměnný zákl.+praktická H&D Prostějov
Rozvoz jídel 12 100 Kč turnusové služby střední odborné Karel Marek Konice
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Zprostředkování zaměstnání: Plumlovská 458/36, 796 01 Prostějov 
KONTAKTNÍ TELEFON: 950 154 317, p. Kovaříková 

Bližší informace najdete na http://portal.mpsv.cz/sz/obcane/vmjedno/vmrozsir 
a na nástěnkách ÚP ČR-Prostějov ulice Plumlovská 36.

AKTUÁLNÍ NABÍDKA VOLNÝCH MÍST

HLEDÁTE BRIGÁDU?
VYUŽIJTE LETNÍCH PŘÍLEŽITOSTÍ
Nová rubrika PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku a Úřadu práce ČR - Kontaktní pracoviště Prostějov 

 Pozice   Plat (Kè)       Provoz       Kvalifikace Firma

Operátor/-ka call center 11 200-20 000 Kč jednosměnný střední odborné Obyvatelé.cz,PV
Uklízeč/-ka fir. prostor, bytů 80 Kč/hod. jednosměnný zákl.+praktická Petra Marková, PV

EXKLUSIV NABÍDKA 
PRACOVNÍCH MÍST
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SUDOKU

BÁDEJTE, KDO SE
SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...SSS

OSMISMĚRKA

ULITA, VPICHY, TÍLKA, VDOVY, KAVAL, BITEC, VATRY, KANÁL, KLINIK, BATIK, 
ROUCHA, TONER, KLASICI, NAIVA, NAUKA, KRUŠINA, EDIKT, FABIA, LELEK, 
RAŠOV, KONVE, ŠEJKR, STISK, AKARA, DRINK, IKONY

TAKÉ V ROCE 2016 PŘIPRAVUJE TK PLUS ... 

PRO VOLNOU CHVILICKU PRO VOLNOU CHVILICKU 
aneb luStETe, bádejte, hádejte..ˇ̌ˇ̌ ´́ ´́́

Ve třetím čísle pro rok 2016  vám v rámci projektu "MILUJEME VEČERNÍK" přinášíme podobu oddechové strany,
 při které můžete báječně relaxovat a ještě k tomu NĚCO VYHRÁT!

Vzhledem k vysoké oblíbenosti stávajících soutěží, kterou jste jako věrní čtenáři prokazovali po celé předchozí roky, 
najdete i v těchto vydáních kvintet tradičních možností. Také dnes máte za úkol rozpoznat fotografii jisté známé osob-

nosti veřejného života, jež je graficky mírně "poupravena", námi zachycený objekt z města Prostějova, nechybí stále oblí-
benější bádání s čísly, ani hrátky s písmenky a pochopitelně klání nejtradičnější - křížovka. A když se na vás usměje trošku 

toho štěstíčka, máte šanci získat nějaký ten bonus navíc. Proto neváhejte, luštěte, bádejte, hádejte a hlavně bavte se !
Správné odpovědi nám můžete i nadále zasílat na známou emailovou adresu SOUTEZE@VECERNIKPV.CZ, 

volat na ještě známější číslo 582 333 433, případně psát SMS na 608 960 042.
Řešení nám také můžete zaslat na adresu Olomoucká 10, Prostějov a to  do ČTVRTKU 21. ledna 2016,

12:00 hodin, pokud není u některého z klání uvedeno jinak!

správné odpovìdi a vylosovaní výherci z èísla 02/2016:
KDE V PROSTĚJOVĚ NAJDETE

  správně: vyhrál/-a                    
Okružní 107 Zdeňka VYHLÍDALOVÁ, Žeranovská 1, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč 
                                    od partnera kola Ponožky od MARUŠKY.

BÁDEJTE, KDO SE SKRÝVÁ POD TOUTO TVÁŘÍ...
 správně: vyhrál/-a                    
Alena Rašková Eliška SOLDÁNOVÁ, Mozartova 13, Prostějov

Výherce získává: DÁRKOVÉ PŘEDMĚTY v hodnotě 400 Kč
                                      od partnera kola  TK PLUS.

OSMISMĚRKA
 správně: vyhrál/-a                     
AVATARKA  Marie PÁLKOVÁ, Tylova 43, Prostějov

Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 200 Kč na konzumaci 
                       a 200 Kč na POČÍTAČOVÝ KOUTEK od kavárna AVATARKA.

SUDOKU
 správně: vyhrál/-a                    
2,1,1,6 Milena SAFROVÁ, Štětovice 77

Výherce získává: RODINNÉ VSTUPNÉ na Novocirkusové
                                        pojetí Romeo a Julie od MK Litovel 

KŘÍŽOVKA
 správně: vyhrál/-a                      

Revoluční obuv pro zdravou chůzi Dagmar BLAŽKOVÁ, Hruška 166
Výherce získává: POUKAZ v hodnotě 400 Kč od Zdravot. potřeb VELEBOVÁ.

Šťastní jmenovaní si mohou své výhry jako už tradičně vyzvedávat
 v redakci Večerníku, pokud speciálně není určeno jinak.

A

SUSU
DODO
KUKU

  KDEKDE  V PROSTĚJOVĚ V PROSTĚJOVĚ NAJDETENAJDETE

ˇ̌

Naše dnešní otázka již tradičně zní: 
Kde je k vidění objekt na  uvedeném snímku?

Kdo je na fotografii?  Tentokrát jsme zabrousili

do KULTURY a graficky lehce

 poupravili hvězdnou zpěvačku, 

která již brzy navštíví ples Hotelu Plumlov...

Výherce získá SLEVOVÝ KUPÓN 
v hodnotě 400 Kč na konzumaci od 

Českých hotových jídel v pasáži Anděl.
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...s námi po cestách 
ŠAMPIONŮ

Výherce získá DÁRKOVÉ PŘEDMĚTY
v hodnotě 400 Kč od partnera TK PLUS.
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soutěž

Výherce získá POUKAZ
 v hodnotě 400 Kč od firmy 
PONOŽKY OD MARUŠKY.

Partnerem tohoto kola je Elektra LL,
který věnuje poukaz v hodnotě 400 Kč

 na sortiment prodejny.
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Výherce získává 2 VSTUPENKY 
na dobový ples v HOTELU PLUMLOV.
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 Kino METRO 70 
Školní 1, Prostějov 

pondělí 18. ledna
14:00 Pondělní Bijásek:
           Sněhová královna
17:30 Muzikál aneb Cesty ke štěstí 
20:00 Revenant: Zmrtvýchvstání
úterý 19. ledna
14:00 Úterní Bijásek:
           Sněhová královna
17:30 Star Wars: Síla se probouzí 
20:00 Zkáza krásou  
středa 20. ledna
17:30 Star Wars: Síla se probouzí
20:00 Star Wars: Síla se probouzí
čtvrtek 21. ledna
17:30 Lída Baarová
20:00 Lída Baarová
pátek 22. ledna
17:30 Lída Baarová
20:00 Lída Baarová
sobota 23. ledna
17:30 Lída Baarová
20:00 Lída Baarová
neděle 24. ledna 
17:30 Lída Baarová

Kino klub
DUHA

Školní 4, Prostějov  
sobota 23. ledna
15:00 Pohádky pro kočku
pásmo pohádek ČR
17:30 Malý Pán
20:00 Kurýr: Restart

MÌSTSKÉ DIVADLO 
PROSTÌJOV

ADLO

Vojáčkovo nám.1, Prostějov
pondělí 18. ledna
19:00  FRANKIE & JOHNNY
Divadlo v Rytířské Praha
Hrají: T. Kostková, A. Háma

 Apollo 13 
pátek 22. ledna 2016
19:00  MEATFLY METAL EVENING
Hrají: Bethrayer, Sunset Trail, Born This 
Way, Better Save Than Sorry...
sobota 23. ledna 2016
20:00  KOTEL BOJLER DOOM
Hrají: Kotel Bojler DJ́ s: CZIDA PIKESH 
JUNGLEMAN NIGAZZ SUBFORM 
SHIWAZZ BLUFF, Mc Ronic. 

Knihovna
20. ledna 2016 
17:00 O ČEM VYPRÁVĚJÍ SVATBY 
„PROSTĚJOVSKÝCH“ PERNŠTEJNŮ
přednáška historičky PhDr. M. Kokojanové 
nabízí méně obvyklý pohled na „pernštejn-
ské století“. Podívejme se na dění té doby 
očima urozených i prostých svatebčanů.

Zámek Prostìjov
Pernštýnské nám. 8, Prostějov

do 23. ledna 2016
V. MEMORIÁL LUĎKA MAŘÁKA
výstava Spolku prostějovských fotografů

 Muzeum a galerie
  v Prostìjovì
Hlavní budova, nám. T. G. Masaryka 2

do 31. ledna 2016 
SKVOSTY ČESKÉ KRAJINOMALBY
do 31. ledna 2016 
SKLO A BARVA 

ŠPALÍÈEK
do 31. ledna 2016
VÝSTAVA HISTORICKÝCH 
PŘÍBORŮ A PANENEK  
do 6. března 2016
CHLÉB ZA BŘICHEM NECHODÍ
aneb jak se břicho k chlebu dostane

 Galerie U Hanáka
Školní 24, Prostějov

do 19. ledna 2016
FOTOKLUB PROSTĚJOV
 „VII. klubová výstava“

kavárna Galerie
Národního domu

Školní 49, Prostějov
do 28. ledna 2016
JANA BAYEROVÁ: OBRAZY

Zámek Konice
středa 20. ledna 
19:00 PETR BAZALA
akordeon, klavír
do 29. ledna 
KOUZLO JIHU SRÍ LANKY
(Zámecká galerie)

FILMOVÉ, DIVADELNÍ FILMOVÉ, DIVADELNÍ 
    OKÉNKO     OKÉNKO A VÝSTAVYA VÝSTAVY

aneb, co se aneb, co se kde děje…kde děje…

akce v regionu...
V Konici zahraje mistr světa ve hře na klavír 

Kruh přátel hudby Konice a Městské kul-
turní středisko Konice pořádají koncert Pet-

ra Bazaly, který zahraje na akordeon a klavír. Akce se koná ve středu 
20. ledna 2016 v 19.00 hodin na zámku v Konici. Petr Bazala se na-
rodil s těžkou oční vadou a je téměř slepý. Přesto si Petr Bazala před 
třemi roky přivezl z amerického Hollywoodu ocenění mistr světa 
ve hře na klavír. Na olympiádě talentů WCOPA 2012 měli jen dva 
z nich zdravotní postižení, přesto se Petr postavil konkurenci stovky 
hudebníků celé planety neskutečně. A byl ze všech nejlepší!

Ratajske soke v Těšeticích 
SDH Rataje pořádá pohárovou soutěž v uzlování družstev 
a jednotlivců mladých hasičů Ratajsky soke. Akce se bude ko-
nat v sobotu 23. ledna od 10:00 hodin. Soutěžit budou pěti-
členná družstva a jednotlivci. 

Pondělí 18. ledna 2016
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PLESY NA PROSTÌJOVSKU
NABÍDKU PLESŮ NA PROSTĚJOVSKU 

NAJDETE MIMOŘÁDNĚ NA STRANĚ 26

TTIPIP Večerníku

První z mnoha exkluzivních akcí letošního roku pořádá 
tuto sobotu Hotel Plumlov. Luxusní interiér a krásné pro-
středí téměř nad vodní hladinou přehrady přímo vybízí 
k tomu zapojit se do začínající plesové sezóny. A nebyli by 
to představitelé Hotelu Plumlov, aby opět nepřišli s ně-
čím novým. Pro všechny, kteří si rezervují místo a dorazí 
23. ledna, je připraven PLES ve stylu 30. let s exkluzivním 
hostem, slavnou zpěvačkou Ilonou Csákovou.
Ples bude probíhat v obou patrech hotelu s tím, že v jedné čás-
ti bude DJ pouštět známé hity a v prostoru restaurace zajistí 
hudbu k tanci skupina Trio Plus. Celý večer bude stylizován do 
třicátých let, ať už se to týká módy, hudby nebo jídelního lístku, 
v nabídce kuchyně budou například speciality z vybraného 

masa Qualivo. Navíc je pro návštěvníky zajištěn i svoz a odvoz.  
V průběhu plesu dvakrát vystoupí oblíbená zpěvačka Ilona 
Csáková. „Jsme velmi rádi, že u nás můžeme přivítat další slav-
nou osobnost a potěšit tak naše návštěvníky,“ podotkla provoz-
ní ředitelka hotelu Jana Polívková. „Věřím, že se tato akce, na 
kterou se všichni velmi těšíme, vydaří a stane se jednou z našich 
nových tradic,“ dodala na závěr. 
Pokud ještě nemáte plán na sobotní večer, ples v Hotelu 
Plumlov je jistě skvělým řešením. Rezervace vstupenek je 
stále možná na telefonu 773 653 804 (p. Polívková). 
Můžete také zkusit štěstí s PROSTĚJOVSKÝM Večerní-
kem, který pro vás připravil SOUTĚŽ O VSTUPENKY.  
Stačí nalistovat stranu 26 a znát správnou odpověď...

  KDY: SOBOTA 23. LEDNA 2016, 20:00 HODIN
  KDE: HOTEL PLUMLOV, Mostkovice 980

LEDNÍ HOKEJ:

Pátek 22. ledna:
17.15: LHK Jestřábi Prostějov – HC 
Frýdek-Místek (8. kolo Ligy staršího do-
rostu, nadstavby „E“, zimní stadion Pv).
Sobota 23. ledna:
11.00: LHK Jestřábi Prostějov – HK 
Kroměříž „A“ (8. kolo Ligy mladšího do-
rostu, nadstavby „C“, zimní stadion Pv).
Neděle 24. ledna:
11.45: LHK Jestřábi Prostějov – HC 
Zubr Přerov (3. kolo Ligy juniorů, sk. 
Východ 3B, zimní stadion Pv).
14.15: LHK Jestřábi Prostějov – HK 
Opava (26. kolo Ligy mladších žáků „D“, 
sk. „T“, zimní stadion Pv).
16.15: LHK Jestřábi Prostějov – HK 
Opava (26. kolo Ligy starších žáků „B“, 
sk. „T“, zimní stadion Pv).

STOLNÍ TENIS:

Sobota 23. ledna:
8.00: TJ Sokol Čechovice „C“ – T.J. So-
kol Nový Svět (14. kolo krajského pře-
boru 2A, sokolovna v Čechovicích).
10.00: TJ OP Prostějov „A“ – T.J. Sokol 
Olomouc Neředín „C“ (14. kolo krajské-
ho přeboru 2A, sokolovna U Kalicha).
10.00: TJ Sokol Otaslavice „A“ – TJ Sig-
ma Lutín (14. kolo krajského přeboru 
2A, sokolovna v Otaslavicích).
11.00: TJ Sokol Čechovice „B“ – T.J. 
Sokol Šternberk „B“ (14. kolo krajského 
přeboru 2A, sokolovna v Čechovicích).
14.00: TJ Sokol Čechovice „B“ – T.J. 
Sokol Nový Svět (15. kolo krajského 
přeboru 2A, sokolovna v Čechovicích).
15.00: TJ OP Prostějov „A“ – TJ Sigma 
Lutín (15. kolo krajského přeboru 2A, 
sokolovna U Kalicha).
15.00: TJ Sokol Otaslavice „A“ – T.J. 
Sokol Olomouc Neředín „C“ (15. kolo 
krajského přeboru 2A, sokolovna v 
Otaslavicích).
17.00: TJ Sokol Čechovice „C“ – T.J. 
Sokol Šternberk „B“ (15. kolo krajského 
přeboru 2A, sokolovna v Čechovicích).

VOLEJBAL:

Sobota 23. ledna:
10.00: TJ OP Prostějov – Happy Sport 
Opava (23. kolo 2. ligy žen, sk. „C“, letní 
hala u zimního stadionu Pv).
14.00: TJ OP Prostějov – Happy Sport 
Opava (24. kolo 2. ligy žen, sk. „C“, letní 
hala u zimního stadionu Pv).

LHK JESTŘÁBI PROSTĚJOVLHK JESTŘÁBI PROSTĚJOV
SPORTOVNÍ KLUB KADAŇSPORTOVNÍ KLUB KADAŇ

sobota 23.1. od 17:00 hodin

Mediální partner 
prostějovského

HOKEJE:

  KLUZIŠTĚ 

                        Prostějov
nám. T.G.Masaryka

DENNĚ  9:00 - 21:00 hodin

ŠTĚ TĚŠTĚ 

KDE SE CO DÌJE?
SVÉ NÁMĚTY, POZVÁNKY NA AKCE NÁM VOLEJTE, PIŠTE

582 333 433 , 608 960 042, VECERNIK@PV.CZ

PLES VE STYLU 30. LET
S ILONOU CSÁKOVOU

Multikulturní centrum Mozaika
Raisova 1159, Prostějov

Multikulturní klub rodičů a dětí 
pravidelně v pondělí a čtvrtek od  9:30 
do 11:30 hodin 

Ekocentrum IRIS
Husovo náměstí 67, Prostějov

V pondělí 18. ledna 2016 od 16:00 do 
18:00 hodin se koná KERAMIKA.
V pátek 22. ledna 2016 od 14:00 
do 18:00 hodin se uskuteční DEN 
OTEVŘENÝCH DVEŘÍ V EKO-
CENTRU IRIS. Prezentace fotografií 
a ukázka aktivit z ekologických výu-
kových programů, vycházek a akcí real-
izovaných v rámci projektu „Pomáháme 
přírodě v každém věku“. Prezentace 
bude doplněna praktickými naučnými 
i tvořivými dílničkami (např. krabičková 
křížovka, zvířátková stezka, luštění 
rébusů, smyslové poznávání přírodnin 
a mnoho dalšího). 

ICM 
informační centrum pro mládež, PV

MÍČOVÉ HRY IN ENGLISH - je vám 
10 až 14 let a rádi hrajete volejbal, nebo 
basketbal? A chcete si u toho ještě pro-
cvičit angličtinu, francouzštinu, nebo 
španělštinu? Přihlašte se na míčové hry 
s našimi dobrovolnicemi Marion a Ele-
nou. Hrát se bude každou středu od 
15:00 do 16:30 hodin. Stále jsou ještě 
volná místa. Přihlásit se můžete na e-mailu  
info@icmprostejov.cz
V pondělí 18. ledna 2016 od 15:00 do 
17:30 hodin se koná kreativní workshop 
ŠPERKY - přijďte si udělat ozdoby podle 
svých představ. 

RÙZNÉ..
Až do 29. února potrvá výstava Věry Hejdo-
vé: UMĚNÍ A ELEGANCE KAROSE-
RIE 
v Galerii S (Střední odborná škola, náměstí E. 
Husserla 1, Prostějov).

SVAZ NESLYŠÍCÍCH A NEDO-
SLÝCHAVÝCH, Svatoplukova 15, Pv 

I v roce 2016 nabízíme možnost využít 
služeb našeho zařízení. Kromě odborného 
sociálního poradenství také zajištění baterií 
do sluchadel a drobného příslušenství ke 
sluchadlům (hadičky, čistící tablety, či ušní 
tvarovky různých velikostí). Zároveň vás 
upozorňujeme na změnu telefonního čísla 
poradenského zařízení: 775 549 777. 

Půjčovna rehabilitačních a kompenzačních 
pomůcek LAZARIÁNSKÉHO SER-
VISU PV, Hacarova 2, zajišťuje ortope-
dické vozíky, WC křesla, chodítka - pevná, 
pojízdná, podpažní, servírovací stolky 
a polohovací lůžka (mechanická, elek-
trická). Kontakt po telefonu pí. V. Zapletal-
ová 776 054  299 

Ve čtvrtek 21. ledna od 9:00 do 12:00 hodin 
se koná PLETENÍ Z PEDIGU v klubovně  
SONS v rámci tvořivé dílny pro nevidomé.

CO, KDY, KDE CO, KDY, KDE aneb informace, akce, 
události a pøednášky z vašeho okolí…

BRUSLENÍ 
VEŘEJNOSTI

Úterý  19.1.Úterý  19.1.  09.00 - 10.0009.00 - 10.00
Středa  20.1.Středa  20.1. 17.30 - 19.30 17.30 - 19.30

Režie: L. Bělohradská
Hrají: D. Matásek, V. Preiss, D. Prachař, M. 
Svoboda, P. Beretová, J. Lábus, J. Boušková, 
P. Špalková, M. Gajdošová, R. Valenta
Televizní adaptace knižního bestselleru 
Hany Proškové z roku 1976. Komisař Va-
šátko (V. Preiss) se na dovolené na horské 
chatě potká s malířem Horácem (D. Ma-
tásek). Společnosti hostů vládne agresivní 
a arogantní režisér Skorkovský (D. Pra-

chař), který v rámci „chlapské“ výchovy 
terorizuje svého syna. Horác to stejně jako 
ostatní těžko nese, ale všichni jsou mocné-
mu režisérovi nějak zavázáni. Dusno v chatě 
narůstá, režisér je náhle nalezen mrtev, za-
vražděn. Policie se kvůli vichřici nemůže do 
chaty dostat, vyšetřování se ujímá komisař 
Vašátko. Chata je plná lidí, kteří mají silné 
motivy k vraždě. Přátelství mezi Horácem 
a Vašátkem bude vystaveno velké zkoušce.

NEDĚLE
       17.1.2016
    11:05 HODIN

TIP 
k obrazovce

PŘÍPAD PRO LYŽAŘE
Film ČR (2015)



●● Bývalí Jestřábi Aleš Sova ani 
Jaroslav Hertl se vítězi Kontinen-
tálního poháru nestali; při Final 
Four skončily italské Asiago čtvrté 
a polské Tychy třetí, vítězem pro 
sezónu 2016/2017 se před dán-
ským Herningen stal francouzský 
Rouen.

●● Dnešní vydání vám přináší 
první letošní Servis pro ženy, kte-
rý prozrazuje například tvář osmé 
vítězky našeho projektu PROMĚ-
NY IMAGE.  Čtěte na straně 28

●● Radek Meidl po dvou měsících 
okusil, jaké to je nastoupit v české 
extralize a odehrál osm a půl minu-
ty. Domácí Sparta rozhodla o výhře 
nad Oceláři až v poslední minutě 
základní hrací doby.

●● Zatoulaní pejsci už se nově ne-
odváží do útulku v  Čechách pod 
Kosířem, nýbrž do Olomouce. 
Proč?  Dočtete se v příštím čísle.

●● Přeborníkem města Prostě-
jova pro rok 2015 se stal mezi 
šachisty Petr Matoušek, přemys-
lovický hráč kraloval rovněž 
tradičnímu vánočnímu turnaji 
v bleskovém šachu.

Naleznete
uvnitř

●● Lukáš Hejlík oslavil v  Pro-
stějově významné jubileum. 
 strana 24

TOPIČ
KONČÍ

KAUZA
NIKAS

100.
LISTOVÁNÍ

●● Přišla jako poslední, odchází 
jako první. Chorvatská smečařka 
v Prostějově neuspěla. strana 29

●● Výsledky „B“ vzorku vítěze 
Velké Pardubické jsou již známy!
 strana 39

JEDNOU
VĚTOU

Po n d ě l í  1 8 .  l e d n a  2 0 1 6

Číslo 3•Ročník 20

MILUJEMEVEČERNÍK

MILUJEMEVEČERNEEEEEE ÍK

I JE E

navštivte stále více oblíbenější
internetové stránky www.vecernikpv.cz

SPORT
KULTURA
SPOLEČNOST

®

ŠLÁGR VEČERNÍKU - BASKETBAL

PROSTĚJOV Velký ligový tahák 
nabídne středeční utkání bas-
ketbalové Kooperativa NBL. Do 
Městské haly Sportcentrum-DDM 
přijede v rámci 25. kola poslední 
finalista z Děčína. Jednomu z nej-
lepších celků probíhající sezóny 
mají Orli co oplácet, když oba předchozí vzájemné zápasy prohráli.
„V této sezóně hraje Děčín výborně. Hráči se po posledním úspě-
chu neuspokojili a jejich výkony mají stále vzestupnou tendenci. 
V průběhu ligy se ještě posílili. Je to opravdu těžký soupeř, jeden 
z nejtěžších. My však máme také dobrou formu a toho chceme vyu-
žít,“ konstatoval před utkáním kouč Ariete Zbyněk Choleva.
Prostějovské stále mrzí především prosincová domácí porážka 
67:68, kterou poslední střelou utkání zařídil děčínský Bosák. Orli při-
tom téměř celý zápas vedli, nezvládli však dramatickou koncovku. 
„To už bychom nechtěli zopakovat. Doma ztrácet nechceme,“ pozna-
menal Choleva.
Domácí stále mají naději, se Válečníky v konečné tabulce po základní 
části můžou přeskočit. K tomu ale potřebují přímé souboje vyhrát. 
„Děčín zřejmě příliš ztrácet nebude. Pokud se před něj chceme do-
stat, musíme zkrátka vyhrát a s tím do zápasu půjdeme,“ tvrdí před-
seda klubu Ivan Pospíšil.  (lv)

Tradiční basketbalové zpravodajství najdete na straně 38

➢VÍCE O TOMTO ODCHODU A DALŠÍ AKTUALITY
NALEZNETE NA HOKEJOVÉ DVOUSTRA NĚ 34 A 35.strany 26 - 27

Téma Veèerníku:Téma Veèerníku:
Plesová sezóna jePlesová sezóna je
v plném prouduv plném proudu

JSME JEDNA RODINA

www.facebook.com/vecernikpv

Řekni svým přátelům, že už jsi taky s náma

 #VECERNIKPV.CZ
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Orli se chystají na odplatu
k

í 

PROSTĚJOV O tom, že ani Tři králové nepřichází koledovat s prázdnou, ví své koledníci z Charity Prostě-
jov. Kromě symbolického zlata v podobě tradičního hanáckého tříkrálového cukříku darovali zaměstnanci 
Charity také nevzácnější tekutinu. V čele s ředitelem Františkem Hynkem v roli Kašpara doprovázeného 
Melicharem a Baltazarem nechali každý na Transfúzní stanici Nemocnice Prostějov dobrého půl litru krve. 
„Když jsme se dozvěděli, že na Mikuláše byly sestřičky odebírající krev převlečené za čertice, říkali jsme si, 
že půda nemocnice byla znesvěcena a že to musíme napravit,“ žertoval ředitel prostějovské Charity. Cíl mise 
byl podle něj splněn. „Sestřičky slíbily, že příště budou za anděly, my zase jim na oplátku, že příště přijde 
darovat krev Mikuláš,“ uzavřel Hynek.  
A jak dopadla letošní Tříkrálová sbírka z pohledu vybraných prostředků? Nalistujte stranu 25, budete mož-
ná překvapeni!  (mls)

Prostějovští TŘI KRÁLOVÉ 
darovali CUKR i KREV 

KRÁSA U TYČE

Foto: Jiří Možný

ŠOK! MEIDL se vrací 
DO HAVÍŘOVA!

PROSTĚJOV Jedenáct kol před koncem základní části sáhlo vedení prostějovského klubu k částeč-
ně očekávanému kroku a odeslalo Václava Meidla na hostování do konce sezóny do Havířova. Starší 
ze sourozeneckého dua se tak vrací do míst, kde prožil úspěšnou část podzimu, naopak v jestřábím 
dresu se mu v tomto ročníku příliš nedařilo a v posledních zápasech vypadl i vinou lehčího zraně-
ní ze sestavy. „S klubem jsme již dohodnuti, čeká se jen na podpis smlouvy. Bohužel jsme nebyli 
schopni vytvořit v jeho lajně správnou chemii a přišlo nám, že v Havířově byl spokojenější než u nás,“ 
vysvětlil celý transfer sportovní manažer Jestřábů Jiří Vykoukal.
Po Radkvoi, který zamířil do druholigového Frýdku-Místku a střídavě nastupuje i v nejvyšší soutěži 
za Třinec, tak LHK Jestřábi opouští i druhý z bratrského dua prostějovských odchovanců...  (jim)

Foto: koláž Večerníku

Ředitel prostějovské Charity František Hynek daroval krev v převlečení za krále Kašpara.  Foto: Eva Štefková

zjistili jsme



„Že nám chyběla polovina hráčů základní „Že nám chyběla polovina hráčů základní 
sestavy, na to se příliš vymlouvat nedá...“sestavy, na to se příliš vymlouvat nedá...“

kouč eskáčka František JURAkouč esskáčkaa Franntišekk JURAA
strana 33

1.SK1.SK
 Prostějov

ČSKČSK
 Uherský Brod

vv

66

11
Poločas: 3:1

Branky: 17., 41. Michalec, 29., 57. Večeřa, 52. Jaroněk, 89. Hruboš – 19. Petržela

Kofroň (46. Neoral) – Hirsch, Hloch, Bodeček (31. Přikryl), 
Sečkář – Machynek, Petržela, Zelenka, Langer – Machálek, 
Kroupa. V 2. poločase. zasáhl do hry ještě Zapletal.  
 Trenér: František Jura

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

dd

Přípravné utkání

ATP Tour, Auckland, muži
Dvouhra - 1. kolo: Rosol - García-
-López 7:6, 6:4; Veselý - Bautista (8-
Šp.) 3:6, 5:7. 2. kolo: Rosol - Paire (5-
Fr.) 6:4, 7:6. Čtvrtfinále: Rosol - Ferrer 
(1-Šp.) 3:6, 4:6.

ITF, Bangkok, muži
Dvouhra muži - 1. kolo: Pavlásek (ČR - 
2) - Wang (Tchai-wan) 6:4, 6:1. 2. kolo: 
Pavlásek – Staněk (ČR) 3:6, 6:4, 6:1. 
Čtvrtfinále: Pavlásek - Zyrmont (Bulhar-
sko) 0:6, 6:2, 7:5. Semifinále: Pavlásek 
– Silva (Portugalsko) 6:4, 6:3. Finále: Pa-
vlásek - Južnyj (1-Rusko) 4:6, 1:6.

WTA  Tour, Hobart, ženy
Dvouhra - 1. kolo: Strýcová (6) - Lar-
ssonová (Švéd.) 4:6, 4:6.

WTA Tour, Sydney, ženy
Dvouhra - 2. kolo: Karolína Plíšková 
(5) - Pavljučenkovová (Rus.) 6:3, 6:0, 
čtvrtfinále: Karolína Plíšková - Halepová 
(1-Rum.) 4:6, 5:7.

www.
vecernikpv.cz

Sportovní sumáø
 * výsledky * statistiky * tabulky

Pondělí 18. ledna 2016
www.vecernikpv.czvýsledkový servis22

„Pohárovou soutěž bereme naprosto „Pohárovou soutěž bereme naprosto 
vážně a to jsme na palubovce dokázali. “vážně a to jsme na palubovce dokázali. “
  trenér Prostějova Zbyněk CHOLEVAtrenér Prostějova Zbyněk CHOLEVA

strana 38

„„Téměř celé utkání jsme vedliTéměř celé utkání jsme vedli
a výhru jsme si zasloužili.a výhru jsme si zasloužili.““  
  Prostějovský kouč Zbyněk CHOLEVAProstějovský kouč Zbyněk CHOLEVA

strana 38

25. kolo: Pardubice - Ostrava 78:71 (22:20, 42:34, 62:57). Nejvíce bodů: Pandula 15, 
Wall 13, Autrey 11, Švrdlík 10 - Igrutinovič 25, Kerr 16, P. Bohačík 13, Číž 12 * Kolín - 
Opava 89:76 (41:17, 54:27, 74:55). Nejvíce bodů: Machač 22, Bakič 21, Ličartovský 15, 
Skinner 13 - Gniadek a Cvek po 14, Šiřina 13 * Svitavy - USK Praha 68:61 (20:15, 30:29, 
49:40). Nejvíce bodů: Bruinsma 15, J. Jones a Špaček po 13, Doaks 10 - J. Bohačík 21, Jo-
sipovič 12, Slavík 8 * Brno - Jindřichův Hradec 87:62 (19:16, 39:36, 59:52). Nejvíce 
bodů: Zachrla 30, Prášil a Egwuonwu po 12, Křemen 10 - Zuzák 12, Manley a Šoula po 
11, White 10.

DALŠÍ VÝSLEDKY 

Čtvrtfinále: USK Praha - Děčín 53:69 (15:16, 30:29, 42:50); postupuje Děčín * Radotín - 
Kolín 38:93 (7:27 24:47 33:71); postupuje Kolín * J. Hradec - NH Ostrava 92:77 (21:12, 
47:40, 63:60); postupuje Jindřichův Hradec * Svitavy - Opava 85:90 (24:27 37:44 60:65); 
postupuje Opava.

DALŠÍ VÝSLEDKY POHÁRU

26. kolo, středa 20. ledna, 18.00 hodin: NH Ostrava – BOHEMILK Tuři Svi-
tavy (17.30), USK Praha – GEOSAN Kolín (čtvrtek 18.1., 18.00), SLUNETA 
Ústí nad Labem – BK JIP Pardubice, Ariete Prostějov – BK ARMEX Děčín, BK 
Opava – mmcité Brno.
27. kolo, sobota 23. ledna, 17.00 hodin: BOHEMILK Tuři Svitavy – SLUNE-
TA Ústí nad Labem (19.30), USK Praha – mmcité Brno (17.30), BK ARMEX 
Děčín – Lions Jindřichův Hradec (předehráno 25.11. s výsledkem 84:69), GEO-
SAN Kolín – NH Ostrava (15.00), BK JIP Pardubice – Ariete Prostějov.

KAM PŘÍŠTĚ...

 Tým Z V P SKÓRE %V

1. BK ARMEX Děčín 23 21 2 1818:1521 91.3
2. ČEZ Basketball Nymburk 5 4 1 468:380 80.0
3. Ariete Prostějov 23 18 5 1893:1651 78.3
4. BK Opava 24 15 9 1897:1780 62.5
5. BK JIP Pardubice 24 14 10 1889:1747 58.3
6. USK Praha 24 11 13 1686:1689 45.8
7. BC GEOSAN Kolín 23 10 13 1743:1793 43.5
8. BOHEMILK Tuři Svitavy 23 10 13 1595:1794 43.5
9. SLUNETA Ústí nad Labem 23 8 15 1735:1851 34.8
10. NH Ostrava 23 8 15 1542:1677 34.8
11. BK Lions Jindřichův Hradec 25 7 18 1901:2081 28.0
12. mmcité Brno 22 5 17 1614:1817 22.7

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO NEÚPLNÉM 25. KOLE

KRAJSKÝ PØEBOR – 6. KOLO:

ŠK ROŠÁDA Prostějov – Sigmia Olomouc 
5:3 (Závůrka – V. Fiala 1:0, Zajíček – J. Fiala 
0,5:0,5, Dvořák – Maláč 0,5:0,5, Tichý – Ku-
čera 0,5:0,5, Pavel – Ondruch 1:0, Vaculka 
– Kodym 0,5:0,5, Zvoníček – Malenovský 
1:0, Snášel – Oral 0:1), AŠK DA Olomouc 
„B“ – TJ ŠK DUE POP Uničov 1,5:6,5, TJ 
Sokol Přemyslovice – TJ Sokol Velké Losi-
ny „B“ 5,5:2,5 (Matoušek – Vaculík 0:1, Za-
tloukal – Malý 0:1, Zapletal – Kopecký 1:0, 
Kašparovský – Chytil 0,5:0,5, Hájek – Bureš 
1:0, Štaffa – Klaban 1:0, Trávníček – Viktorin 
1:0, Prucek – Klézl 1:0), TJ Sokol Skalička – 
TJ Zlaté Hory 3:5, TJ Sokol Šumperk – ŠK 
Šternberk 6,5:1,5, ŠK Jeseník – AŠK DA 
Olomouc „A“ 3,5:4,5.

Tabulka:
1. TJ Sokol Přemyslovice 5 0 1 15 32.0 22
2. AŠK DA Olomouc A 5 0 1 15 31.5 24
3. TJ ŠK DUE POP Uničov 4 1 1 13 30.0 20
4. Velké Losiny „B“ 4 0 2 12 29.0 23
5. TJ Zlaté Hory 3 2 1 11 27.5 23
6. TJ Sokol Šumperk 3 1 2 10 24.0 14
7. ŠK ROŠÁDA Prostějov 3 1 2 10 24.0 14
8. ŠK Šternberk 3 0 3 9 23.0 14
9. ŠK Jeseník 2 0 4 6 21.5 14
10. TJ Sokol Skalička 0 2 4 2 18.5 13
11. AŠK DA Olomouc „B“ 0 1 5 1 12.5 6
12. Sigmia Olomouc 0 0 6 0 14.5 6

OKRESNÍ PØEBOR – 5. KOLO:

SK ROŠÁDA Prostějov „C“ 4:1 – SK 
Prostějov „D“ 3:2 (Brácha – Král 0,5:0,5, 
Navrátil – Tesař 1:0, Kment – Kracík 1:0, 
Vysloužil – Strejček 0:1, Krejsa – M. Lon-
din 0,5:0,5), SK Prostějov „C“ – SK Pro-
stějov „E“ 3,5:1,5 (Š. Londin – Skládal 
1:0, Urbanová – Kubina 1:0, Piskovský 
– Grbin 0,5:0,5, Prokš – Táborský 1:0, 
Urban – Šustr 0:1).

Tabulka:
1. SK Prostějov „C“ 6 0 0 18 24.0 20
2. SK Prostějov „E“ 3 0 3 9 14.0 11
3. ROŠÁDA Prostějov „C“ 2 0 4 6 11.0 6
4. SK Prostějov „D“ 1 0 5 3 11.0 7

ŠACHOVÉ ŠACHOVÉ PARTIEPARTIE

Poznámka: Za názvem následuje počet 
výher, remíz a proher, body, skóre a partie.

17. kolo, sobota 23. ledna, 17.00 hodin: Olomouc – Ostrava, Prostějov – Šternberk, 
Přerov – SG Brno (18.00), KP Brno – Olymp Praha (18.00), Frýdek-Místek volno.

VOLEJBAL KAM PŘÍŠTĚ...

  Ariete Ariete 
 Prostějov

SokolSokol
 Hradec Králové

101101

7070 čtvrtiny skóre
 1. 16-30
 2. 21-29
 3. 17-17
 4. 16-25
  poločas:  37-59

Šírek 21, Majerík 16, Macela 15, Kiršbaum 6, Švandrlík 4, Žaba 
4, Bahník 3, Tomáš 1, Lachman 0, Šindelář 0. 
 Trenér:  Lubomír Peterka

Palyza Lukáš 21, Slezák Pavel 17, Tomanec Jan 12, Sehnal 
Marek 12, Novák Martin 8, Dokoupil Petr 8, Marko Roman 6, 
Šteffel David 6, Peterka Ondřej 5, Roseboro Brett 4, Kouřil Ra-
dovan 2.  Trenér: Zbyněkl Choleva

SESTAVA 
HRADCE

KRÁLOVÉ:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

Český pohár - čtvrtfinále

Střelba 2b.: 49/15:35/21
Trojky:  7:15
Trestné hody:  25/19:25/14
Doskoky: 44:45

Asistence: 11:24
Osobní chyby: 20:22
Získané míče:  6:12
Ztracené míče: 15:14

Rozhodčí: 
Kapaňa, 

Kapl
Diváci: 200.

  Ariete Ariete 
 Prostějov

SlunetaSluneta
 Ústí nad Labem

9696

8585 čtvrtiny skóre
 1. 20-27
 2. 22-21
 3. 20-23
 4. 23-25
  poločas:  42-48

Barham 26, Abercrombie 25, Pecka 13, Jiříček 8, Kendrid 7, 
Emerson 6, Čarnecký 0, Hejl 0, Pokorný 0, Votroubek 0.  
 Trenér: Tomáš Hrubý 

Slezák Pavel 34, Roseboro Brett 19, Palyza Lukáš 13, Marko 
Roman 10, Kouřil radovan 9, Šteffel David 2, Peterka Ondřej 2, 
Dokoupil Petr 0, Novák Martin 0.  Trenér: Zbyněk Choleva.

SESTAVA 
ÚSTÍ NAD
 LABEM:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

kooperativa nbl - 25. kolo

Střelba 2b.: 48/30:35/19
Trojky:  3:13
Trestné hody:  20/16:22/19
Doskoky: 35:35

Asistence: 25:19
Osobní chyby: 18:18
Získané míče:  6:12
Ztracené míče: 20:20

Rozhodčí: 
Hošek, 

Jeřáb, Blahout
Diváci: 777.

Šternberk - Přerov 0:3 (-13, -12, -20). Nejvíce bodů: Borovcová 7, Jurčíková 5 - Poláško-
vá 14, Svobodová 9, Tomášeková, K. Kohoutová a L. Kohoutová po 8 * SG Brno - Olo-
mouc 0:3 (-12, -9, -9). Nejvíce bodů: Šnellyová 7, Plešingrová 5, Vaďurová 2 - Dědíková 
11, Michálíková 10, Dumančičová 9 * Ostrava - KP Brno 3:0 (18, 11, 15). Nejvíce bodů: 
Kojdová 13, Zedníková 12, Toufarová 10 - Měrková 9, Hrazdírová 6, Keddyová 5.

VÝSLEDKY 15. KOLA

1. semifinále: KP Brno - Ostrava (20.1., 18:00)
2. semifinále: Prostějov - Olomouc (odveta 4.2., 17:00), Ostrava - KP Brno (3.2., 18:00)

KAM PŘÍŠTĚ NA POHÁR

 Tým Z V1 V2 P1 P0 Sety Míče Body

1 VK Agel Prostějov 15 14 0 1 0 44:5 1207:828 43
2 TJ Ostrava 14 10 2 0 2 37:14 1189:1034 34
3 VK UP Olomouc 14 11 0 0 3 34:12 1091:845 33
4 PVK Olymp Praha 14 7 2 0 5 28:21 1093:998 25
5 Volejbal Přerov Precheza 14 7 0 2 5 26:24 1103:974 23
6 VK Královo Pole 15 5 2 1 6 26:29 1123:1156 19
7 TJ Sokol NIBE Frýdek - Místek 15 3 0 2 10 16:39 1030:1270 11
8 TJ Sokol Šternberk 14 1 1 0 12 12:38 912:1198 5
9 VK SG Brno 15 0 0 1 14 4:45 743:1188 1

Poznámka: tato soutěž se boduje takzvaným italským bodováním. V3 je výhra 3:0 a 3:1 za tři body, 
V2 výhra 3:2 za dva body. P1 je prohra 2:3 za jeden bod, P0 je prohra 1:3 a 0:3 bez bodu.

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 15. KOLE

               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov

 TJ Sokol NIBE TJ Sokol NIBE
  Frýdek-Místek

33
00 set skóre min.

  1. set: 9:25 16
  2. set: 10:25 19 
  3. set: 19:25 29

Kavková, Štrbová, K. Vašinová, Pavelková, Holišová, 
Mitrega, libero Radivojevičová. Střídaly: Uhrová, Závodná. 
Připraveny byly: Vašínová, Bulínová, Cydlíková.
  Trenéři: Leopold Tůma a Vojtěch Mukařovský

Gambová, Herelová, Vargas, Matienzo, Steenbergen, 
Tinklová, libero Kovářová. Střídala: Soares. Připraveny 
byly: Weiss, Borovinšek, Markevich.  
 Trenéři: Miroslav Čada a Lubomír Petráš.

SESTAVA 
FRÝDKU
- MÍSTKU:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

UNIQA EXTRALIGA ČR ŽEN - 16. kolo

vv

Rozhodčí: Topolánek a Peloušek. Čas: 1:04 minut.
  Diváků: 200.

„Takový volejbal bychom měli „Takový volejbal bychom měli 
produkovat pokaždé!“produkovat pokaždé!“
 kouč Prostějova Miroslav ČADA kouč Prostějova Miroslav ČADA
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„Po dvou výborných setech „Po dvou výborných setech 
jsme polevili v koncentraci...“jsme polevili v koncentraci...“
 lodivod VK AGEL Miroslav ČADA lodivod VK AGEL Miroslav ČADA
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               VK AGEL VK AGEL
 Prostějov

VK UPVK UP
  Olomouc

33
00 set skóre min.

  1. set: 16:25 19
  2. set: 18:25 26  

3. set: 12:25 16

Dudová, Košická, Dumančič, Kubová, Dedíková, Závodná, 
libero Hronová. Střídaly: Michalíková, Nováková, Sochor-
cová. Připraveny byly: Oborná, Čudová. Trenér: Jiří Teplý

Weiss, Markevich, Steenbergen, Vargas, Gam-
bová, Borovinšek, libero Kovářová. Střídala: Soares. 
Připraveny byly: L. Zatloukalová, Herelová.  
 Trenér: Miroslav Čada.

SESTAVA 
OLOMOUCE:

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

ČESKÝ POHÁR - SEMIFINÁLE; 1. zápas

vv

Rozhodčí: Peloušek a Vachutka. Čas: 1:01 hodiny. Diváků: 300. 

MS TD NÁRODNÍ LIGA - NLM Morava, 8. kolo
NLM Sokol Hodonín – NLM Prostějov 4:14
Volná hra: Kalábek – Dostál 0:2, Kopl – Bláha 0:2, Hampl – Nenál 2:0
Kádr 52/2: Kopl – Bláha 0:2, Kalábek – Dostál 0:2, Hampl – Nenál 0:2
Jednoband: Kalábek – Dostál 0:2, Hampl – Bláha 0:2, Kopl – Nenál 2:0

Tabulka:
1. NLM Prostějov 8 8 0 0 128:16 16
2. NLM Přerov 9 8 0 1 110:52 16
3. NLM Havířov 9 6 0 3 96:66 12
4. NLM Sokol Hodonín 8 2 1 5 65:79 5
5. NLM Ostrava B 7 2 1 4 49:77 5
6. NLM Pohořelice 8 2 0 6 48:96 4
7. NLM Vítkovice 7 1 0 6 40:86 2
8. NLM Rajhrad 6 1 0 5 22:86 2

KULEČNÍK

PŘEDPLAŤTE SI 
VEČERNÍK A STÁLE JEŠTĚ

 MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč,
ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ 

CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 
15. ÚNORA 2016

PROSTĚJOV Úvodním kolem od-
startoval v Prostějově okresní pře-
bor jednotlivců v šachu, který se 
nakonec bude hrát pouze na sedm 
kol. Důvodem snížení z původně 
zamýšlených devíti kol je nižší účast 
hráčů, přihlásilo se jich pouze osm. 
A všichni hrají buď za SK Prostě-
jov, nebo SK ROŠÁDA Prostějov, 
poměr je přesně jedna ku jedné. Fa-
vority jsou členové Rošády, nasaze-
nou jedničkou je Dvořák, dvojkou 
Vaculka.

Los prvního kola proti sobě postavil 
hráče ze stejných mateřských oddílů. 
Dvořák zdolal Vaculku, Navrátil se po 
dlouhém tříapůlhodinovém maratonu 
dohodl s Krejsou na remíze. Stejný 
výsledek se již po zahájení zrodil mezi 
Meisselem s Hradským, ve druhé dvo-
jici využil bílých kamenů Virgler a po-
razil Strejčka.
Ve druhém kole proti sobě tento týden 
nastoupí Meissel s Navrátilem, Krej-
sa s Dvořákem, Vaculka s Virglerem
a Hradský se Strejčkem.  (kv, jim)

Šachisté zahájili okresní přeborŠachisté zahájili okresní přebor
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 Tým Z V VP PP P Skóre Bodů

1. Rytíři Kladno 41 24 5 4 8 164:113 86
2. ČEZ Motor České Budějovice 41 22 6 1 12 144:108 79
3. HC Dukla Jihlava 41 22 4 3 12 130:102 77
4. HC Slavia Praha 41 20 5 5 11 135:100 75
5. HC Zubr Přerov 41 19 3 2 17 124:118 65
6. SK Kadaň 41 16 6 3 16 120:117 63
7. AZ Havířov 41 19 2 1 19 124:118 62
8. LHK Jestřábi Prostějov 41 16 2 10 13 110:124 62
9. HC Stadion Litoměřice 41 14 7 4 16 118:134 60
10. HC Slovan Ústí nad Labem 41 17 1 4 19 140:144 57
11. SK Horácká Slavia Třebíč 41 12 6 7 16 99:119 55
12. HC Benátky nad Jizerou 41 12 2 3 24 101:118 43
13. Salith Šumperk 41 8 5 6 22 103:148 40
14. HC Most 41 9 3 4 25 101:150 37

PRŮBĚŽNÁ TABULKA PO 41. KOLE

„Rozhodla první třetina, do které jsme „Rozhodla první třetina, do které jsme 
vstoupili velice dobře. Kombinovali jsme, vstoupili velice dobře. Kombinovali jsme, 
bruslili a zaslouženě jsme ji vyhráli 4:0.“bruslili a zaslouženě jsme ji vyhráli 4:0.“
 kouč Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL kouč Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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„Kluci ukázali svou morální sílu „Kluci ukázali svou morální sílu 
a chuť porvat se s každým zápasem.“a chuť porvat se s každým zápasem.“
 trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL trenér Jestřábů KAMIL PŘECECHTĚL
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HC Benátky 
 nad Jizerou

LHK Jestřábi
 Prostějov 2266

(4:0,1:1, 1:1)

Branky a nahrávky: 3. Illéš (Drtina), 7. Protivný (Moskal, Novák), 8. Čuřík (Moskal, 
Novák), 17. Luňák (Husák, Venkrbec), 40. Krejčík z trestného střílení, 57. Illéš (Zadražil, 
Krejčík) – 37. Pletka (Říha, Ďurač), 50. Dlouhý (Pabiška). Rozhodčí: Doležal – Čížek, 
Křivohlavý. Vyloučení: 6:7, navíc Cetkovský (P) a Vlach (B) 5 minut a OT do konce 

utkání. Využití: 2:2. V oslabení: 0:0. Střely na branku: 35:36. Diváků: 1230.

Novotný – Havlín, Říha, Pabiška, Kajínek, Ulrych, Kalina, 
Kurka – Víšek, Pletka, Ďurač – Špaček, Volf, Dlouhý – Ordoš, 
Černoch, Jonák – Vlach, Lakatoš, Kubica.  
 Trenér: Jiří Čelanský.

 Horčička – Mojžíš, Kaluža, Husák, Protivný, Vokurka, 
Drtina – Venkrbec, Cetkovský, Luňák – Čuřík, Moskal, 
Novák – Augustin, Volek, Šlahař – Illéš, Zadražil, 
Krejčík.  Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
BENÁTEK:

WSM Liga – 40. kolo

tkkkyytkkyyykkk

HC Motor České 
 Budějovice

LHK Jestřábi
 Prostějov 4433

(0:0, 0:2, 3:1 - 0:0)

Branky a nahrávky: 46. Šlahař (Luňák, Drtina), 57. Venkrbec (Illéš), 60. Drtina 
(Venkrbec, Luňák) – 21. Kuchejda (Nouza, Straka), 35. Kuchejda (Vráblík, Stra-
ka), 41. Mikyska (Žalčík), rozhodující nájezd Straka. Rozhodčí: Kopeček – Kotlík, 
Žídek. Vyloučení: 8:9. Využití: 1:0. V oslabení: 1:0. Střely na branku: 35:39. 
Diváků: 2413.

Bláha – Kříž, Kolmann, Suchánek, Vráblík, Bohunický, Zíb 
– Květoň, Rob, Chovan – Nouza, Straka, Kuchejda – Žalčík, 
Mikyska, Babka – Marek, Guman, Švihálek.  
 Trenéři: Petr Rosol a Radek Bělohlav.

Horčička – Mojžíš, Kaluža, Husák, Protivný, Vokurka, 
Drtina – Venkrbec, Cetkovský, Luňák – Čuřík, Moskal, 
Novák – Augustin, Volek, Šlahař – Krejčík, Zadražil, 
Illéš.  Trenéři: Kamil Přecechtěl a Jiří Vykoukal.

SESTAVA 
PROSTĚJOVA:

SESTAVA 
ČESKÝCH

BUDĚJOVIC:

WSM Liga – 41. kolo

ČČČese ék  ČČČČesseskékékékék  kékékékékkékékéékk

42. kolo, středa 20. ledna 2016, 17.30 hodin: České Budějovice – Litoměřice, Jih-
lava – Šumperk, Most – Přerov (odloženo na neděli 30.1., 16.00), Třebíč – Kladno, 
Havířov – Ústí nad Labem (18.00), Kadaň – Benátky nad Jizerou (18.00), Slavia Pra-
ha – Prostějov (18.00).
43. kolo, sobota 23. ledna 2016, 17.00 hodin: Slavia Praha – České Budějovice 
(15.00), Kladno – Most (16.00), Benátky nad Jizerou – Třebíč, Přerov – Jihlava, Pros-
tějov – Kadaň, Havířov – Šumperk, Ústí nad Labem – Litoměřice.

KAM PŘÍŠTĚ NA HOKEJ...

1. TØÍDA   
8. turnaj, neděle 17. 1. 2016, hala Němčice n./H.: 
Mechechelen - SK Ariston 92 3:3 (0:0), Ošlejšek 3 - Šlézar, Frýbort st., 
Frýbort ml. Sexmeralda - Vyprahlo Konice 1:4 (0:1), Dostál - V. Bílý 2, 
Přikryl, Drešr. Vyprahlo Konice - SK Ariston 92 4:4 (2:1), Přikryl, V. Bílý, 
Antl, Navrátil - Rozehnal 2, Šlézar, Frýbort ml. Sexmeralda - Mechechelen 
4:3 (2:1), Prokop, Dostál, Blahoušek, A. Pospíšil -  Ošlejšek 2, Zabloudil. 
SK Ariston 92 - Sexmeralda 3:3 (2:3), Šlézar 2, Frýbort ml. - Blahoušek 
2, Prokop. Mechechelen - Vyprahlo Konice 4:5 (1:1), Ošlejšek 4 - Přikryl 
3, Antl 2. FC Relax - FC Anděl 5:0 kontumačně, mužstvo Anděl se nedo-
stavilo. SK Griffins 98 - ŽE-STAV Nezamyslice 0:4 (0:2), Horák 2, Musil, 
Stančík. FC Relax - AC Zavadilka 2000 4:1 (3:0), M. Spáčil 3, Kucharčuk - 
Sedláček. ŽE-STAV Nezamyslice - FC Anděl 5:0 kontumačně, mužstvo 
Anděl se nedostavilo. SK Griffins 98 - FC Relax 2:5 (1:3), Kvapil 2 - J. 
Spáčil 2, M. Spáčil, Kiška, Kucharčuk. FC Anděl - AC Zavadilka 2000 0:5 
kontumačně, mužstvo Anděl se nedostavilo.    

Prùbìžná tabulka 1. tøídy:
1. Relax Pv 16 15 1 0 79:26 46
2. Mechechelen 16 10 2 4 68:45 32
3. Sexmeralda 16 6 2 8 45:46 20
4. Konice 14 6 2 6 43:46 20
5. Zavadilka 14 4 3 7 26:38 15
6. Anděl Pv 16 4 3 9 42:62 15
7. Griffins 98 Pv 13 4 2 7 45:57 14
8. Ariston Pv 14 3 4 7 33:45 13
9. Nezamyslice 13 4 1 8 28:44 13
Příští program: 9. turnaj, neděle 24. 1. 2016, 14.00-18.00 hodin, hala 
Kostelec n./H.: 
Vyprahlo Konice - ŽE-STAV Nezamyslice (14:00), AC Zavadilka 2000 - SK 
Griffins 98 (14:40), SK Ariston 92 - ŽE-STAV Nezamyslice (15:20), Vyprahlo 
Konice - SK Griffins 98 (16:00), AC Zavadilka 2000 - ŽE-STAV Nezamyslice 
(16:40), SK Griffins 98 - SK Ariston 92 (17:20).    

2.A TØÍDA
Konečná tabulka 2.A třídy:
1. Botafoga 14 13 0 1 86:34 39
2. Brodek u Pv 14 11 0 3 66:40 33
3. P. Kocoviny 14 8 2 4 48:28 26
4. Sexmeralda B 14 7 2 5 46:35 23
5. Smržice 14 5 2 7 31:41 17
6. Fakin 14 3 1 10 33:63 10
7. Medvědi 14 3 0 11 39:70 9
8. Galacticos 14 2 1 9 20:58 7
První čtyři týmy postupují do baráže o 1. ligu. Zbývající účastníci 
vytvoří III. třídu. 

2.B TØÍDA
7. turnaj, neděle 17. 1. 2016, hala RG a ZŠ Prostějov: 
Bedihošť - FC Vrahovice 2:7 (1:3), Tomek, Hrubý - Marek 2, Farný 2, Pa-
novský, Hájek, Maška. FC Memphis - Torpedo 2:1 (2:0), Jak. Antoníček, 
Nakládal - Dvořák. Torpedo - FC Relax „B“ 2:6 (2:3), Runtág, Dvořák - 
Bokůvka 5, Gryglák. FC Memphis - FC Vrahovice 3:3 (0:2), Jiří Antoníček 
2, Jak. Antoníček - Marek 3. Bedihošť - Torpedo 0:10 (0:6), Runtág 4, 
Dvořák 2, Sekanina 2, Pokorný, Vyhlídal. BVD - AC Zavadilka „B“ 3:2 
(1:2), M. Svozil, J. Svozil, Olbert - Běhal, Pospíšil. FC Relax „B“ - FC Oran-
ge 4:1 (1:1), Fabiánek, Klváček, Gryglák, Keluc - Studený. AC Zavadilka 
„B“ - FC Relax „B“ 2:9 (1:5), Hanák, Zelina - Gryglák 4, Fabiánek 3, 
Plajner, Klváček. BVD - FC Orange 4:5 (4:2), Kolkop, Varga, M. Svozil, J. 
Svozil - Řehulka 2, Lužný, Muzikant, Hruban.
Konečná tabulka 2.B třídy:
1. Relax B 14 12 1 1 93:28 37
2. Orange 14 10 3 1 53:19 33
3. BVD 14 9 2 3 63:44 29
4. Zavadilka B 14 5 2 7 43:42 17
5. Vrahovice 14 4 2 8 35:60 14
6. Torpedo 14 3 3 8 31:40 12
7. Bedihošť 14 3 0 11 35:81 9
8. Memphis 14 2 3 9 22:61 9
První čtyři týmy postupují do baráže o 1. ligu. Zbývající účastníci 
vytvoří III. třídu. 
O pořadí na 7.-8. místě rozhodly výsledky vzájemných zápasů: Bedi-
hošť - Memphis 5:1 a 7:4. 

   FUTSAL 
PROSTĚJOVSKA

NĚMČICE NAD HANOU, 
PROSTĚJOV Zajímavá záplet-
ka se rýsuje v  nejvyšší soutěži 
na konci tabulky. Spousta pře-
kvapivých výsledků dokonale 
zašmodrchala situaci v  sestu-
pových vodách. Klid už mají 
definitvně celky Sexmeraldy 
a Konice. S  obavami vzhlížejí 
k  poslednímu turnaji týmy od 
pátého místa dolů. Nejhůře je 
na tom ale Anděl, jenž poslední 
turnaj neodehrál, má odehrá-

na všechna utkání a na posled-
ní příčku má náskok pouhých 
dvou bodů… Tím pádem se jeví 
předsezónní spolufavorit jako 
nejpravděpodobnější sestupu-
jící do baráže! Rozhodlo se i ve 
2.B třídě, kdy si rezerva Relaxu 
nenechala utéct prvenství. 2.A 
a veteránská soutěž měly volno. 
Sledujte web www.vecernik.pv, 
na kterém v  průběhu týdne na-
jdete kompletní tabulky doplně-
né o střelce branek! 

40. kolo: Jihlava – Litoměřice 0:1 (0:1, 0:0, 0:0). Branky: 15. Půlpán (Kastner). 
Diváci: 1246 * Most – Ústí nad Labem 3:2sn (0:0, 1:2, 1:0 - 0:0). Branky: 28. Tauš 
(Kokeš), 60. Havlíček (Kubinčák), rozh. náj. Havlíček – 22. Kloz (Roubík), 34. Kuchler 
(Roubík, Melka). Diváci: 298 * Třebíč – Šumperk4:3sn (2:0, 0:3, 1:0 - 0:0). Branky: 7. 
Raška (Zohorna), 13. Kusko (Zohorna), 54. Raška (Přibyl, Šik), rozh. náj. Dolníček – 26. 
Šebek (Vrdlovec), 38. Puzič (Sedlák), 39. Bail (Milfait). Diváci: 860 * Kadaň – Přerov 
3:4pp (1:2, 1:0, 1:1 - 0:1). Branky: 18. Kverka (Kadlec), 29. Veselý (Kaše), 55. Blaha 
(Kaše) – 5. Pšurný (Procházka), 11. Blinka (Král, Šnajnar), 59. Pšurný (Chmelíř, Sikora), 
65. Pšurný. Diváci: 360 * Slavia Praha – Kladno 4:2 (2:0, 0:1, 2:1). Branky: 12. Krstev 
(Knot, Jiránek), 19. Robinson (Pavlin, M. Hruška), 51. Bahenský (Kašpařík), 58. Šafránek 
(D. Hruška) – 30. Kindl (Stach), 60. Stach (Kindl, Bílek). Diváci: 2743. 
41. kolo: Kladno - Kadaň 6:1 (2:1, 1:0, 3:0). Branky: 5. Bílek, 20. Nash (Stach, 
Rudovský), 40. Bílek (Kindl, Kehar), 52. Ptáček (Račuk, Pitule), 56. Nash (Stach, 
Skuhravý), 57. Rudovský - 13. Kadlec (Kverka). Diváci: 2747 * Benátky nad Jizerou 
- Slavia Praha 3:4 (1:2, 1:1, 1:1). Branky: 18. Vlach (Černoch, Paločko), 38. Jonák 
(Dlouhý), 53. Špaček (Dlouhý, Pabiška) - 5. Markovič (M. Hruška), 6. D. Hruška 
(Krstev, Jiránek), 21. Jiránek, 50. Kašpařík (Robinson). Diváci: 771 * Přerov – Třebíč 
4:2 (0:0, 1:2, 3:0). Branky: 33. Sikora (Sýkora, Stoklasa), 43. Novotný (Popelka), 57. 
Goiš (Novotný), 60. Pšurný – 35. Juráň (Pokorný), 40. Podlipnik (Erat). Diváci: 2200 
* Šumperk – Most 2:3pp (0:1, 2:0, 0:1 - 0:1). Branky: 22. Haas (Plášek), 29. Holík 
(Fořt, Vrdlovec) - 9. Smolka (Kubinčák, Havlíček), 46. Havlíček (Charousek), 65. 
Havlíček (Smolka, Kubinčák). Diváci: 857 * Ústí nad Labem - Jihlava 3:4 (0:0, 1:2, 
2:2). Branky: 31. Dalecký (Melka, Bernad), 55. Sobotka (Brož), 58. Sobotka (Roubík, 
Tenkrát) - 37. Harkabus (Dobrovolný, Kohout), 40. Kohout (Harkabus), 52. Beránek 
(Dobrovolný, Skořepa), 58. Kolář. Diváci: 1668 * Litoměřice - AZ Havířov 1:3 (0:1, 
0:1, 1:1). Branky: 59. Krátoška (Kristl, Toman) - 18. Kanko (Punčochář, Hudeček), 
33. Štumpf (Maliník), 42. Kotala (Sedláček). Diváci: 1180.

DALŠÍ VÝSLEDKY 40. A 41. KOLA WSM LIGY
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LIGA VETERÁNÙ
Průběžná tabulka:
1. Relax Pv 11 11 0 0 86:24 33
2. Litrpůl 12 9 1 2 48:27 28
3. Bexim Pal. 12 6 2 4 47:35 20
4. Zavadilka 12 6 0 6 34:36 18
5. M. Modelárna 11 5 2 4 28:26 17
6. Kobeřice 12 4 1 7 34:47 13
7. Pokop D. 12 2 0 10 19:59 6
8. Štika Pv 12 0 2 10 19:64 2
Příští program: 8. turnaj, neděle 24. 1. 2016, 8.00-14.00 hodin, hala 
Kostelec n. H.: 
AC Zavadilka 2000 - Bexim Paletten (8:00), FC Litrpůl - FC Relax Prostějov 
(8:40), FC Relax Prostějov - Bexim Paletten (9:20), AC Zavadilka 2000 - FC 
Litrpůl (10:00), AC Štika Prostějov - Moravská Modelárna (10:40), Kobra 
Kobeřice - Pokop Domamyslice (11:20), Moravská Modelárna - FC Relax 
Prostějov (12:00), Kobra Kobeřice - Moravská Modelárna (12:40), AC Štika 
Prostějov - Pokop Domamyslice (13:20).  

 FUTSAL PROSTĚJOVSKA FUTSAL PROSTĚJOVSKA

snsn

ŠIPKAŘI
v polovině sezóny:
Tygři zvládli šlágr
OLOMOUCKÝ KRAJ Po dlouhé vánoční pauze, se pomalu roz-
jíždí druhá polovina šipkařské sezóny. Kompletní kolo měla na 
programu nejvyšší soutěž Extraliga a nabídla zajímavý souboj 
dvou nejlepších. Pevnější nervy prokázaly prostějovští Tygři, kteří 
zdolali olomoucké Sharks v prodloužení. Cennou výhru s Novou 
Hradečnou, si připsali i průběžně třetí šipkaři z Čechovic.  (zv) 

EXTRALIGA UŠO - OLOMOUCKÝ KRAJ 

10. kolo: Sem Sex z Dolní, Horní Moštěnice - Miagi Mohelnice, Zavadila o jedlič-
ku Čechovice - Draci Nová Hradečná 12:6, Tygři Prostějov - Sharks Olomouc 
10:9, No Fear Šternberk - Legend Olomouc 10:8, Dobří bobři Olomouc - U Jiřiny 
Prostějov 13:5, Poslanci Bělkovice-Lašťany - Brablenci Kojetín 12:6. 

TABULKA:

1. Tygři Prostějov 10 9 1 0 0 0 0 124:57 29
2. Sharks Olomouc 9 8 0 0 0 1 0 109:54 25
3. Čechovice 10 7 1 0 0 2 0 115:66 23
4. Dobří bobři Ol. 9 7 0 0 0 2 0 97:65 21
5. Nová Hradečná 10 5 1 0 0 4 0 96:85 17
6. Legend Olomouc 10 5 0 0 0 5 0 101:79 15
7. Bělkovice-Lašťany 10 4 0 0 2 4 0 84:98 14
8. U Jiřiny Prostějov 10 3 0 0 0 7 0 71:109 9
9. H. Moštěnice 9 3 0 0 0 6 0 59:103 9
10. Miagi Mohelnice 9 2 0 0 1 6 0 62:101 7
11. No Fear Šternberk 10 1 1 0 0 8 0 65:116 5
12. Brablenci Kojetín 10 0 0 0 0 10 0 65:115 0
Příští program - dohrávka 10. kola, pátek 22.1. 2016: Sem Sex z Dolní, Horní 
Moštěnice - Miagi Mohelnice.
11. kolo, pátek 29.1. 2016: Miagi Mohelnice - Dobří bobři Olomouc, U Jiřiny Pro-
stějov - Poslanci Bělkovice-Lašťany, Legend Olomouc - Tygři Prostějov, Sharks 
Olomouc - Zavadila o jedličku Čechovice, Draci Nová Hradečná - Sem Sex z Dol-
ní, Horní Moštěnice, Brablenci Kojetín - No Fear Šternberk (SO 30.1.). 

B LIGA PROSTÌJOVSKO

TABULKA:

1. Twister Kroměříž 9 7 1 0 0 1 0 109:54 23
2. V Zeleném Prostějov 9 6 0 0 0 3 0 97:65 18
3. Darts La Putica Pv 8 5 1 0 1 1 0 86:60 18
4. Mexičani Biskupice 9 5 0 0 0 4 0 74:88 15
5. Fénix Prostějov 9 3 2 0 0 4 0 78:86 13
6. O tečku Prostějov 9 3 1 0 1 4 0 81:83 12
7. Orli Kojetín 9 3 1 0 1 4 0 78:86 12
8. Rafani Čelčice 9 3 0 0 2 4 0 79:85 8
9. Hamerské kladivo 8 3 0 0 0 5 0 68:76 9
10. Skalní Doloplazy 9 0 0 0 1 8 0 48:115 1
Příští program - dohrávka 7. kola, sobota 30.1. 2016: Darts La Putica Prostějov 
- Hamerské kladivo.

C LIGA PROSTÌJOVSKO
10. kolo: Hanácká trefa Prostějov - Kamzík 21 Prostějov 17:1, Pávi Bedihošt - Fe-
-MAT Čehovice - nehlášeno, Mlynáři Ochoz - Žabáci Ivanovice na Hané 13:5. 

TABULKA:

1. Hanácká trefa Pv 10 8 0 0 0 2 0 117:63 24
2. Mlynáři Ochoz 9 7 0 0 0 2 0 108:54 21
3. Fe-MAT Čehovice 8 6 0 0 1 1 0 89:56 19
4. Žabáci Ivanovice 10 4 1 0 0 5 0 87:94 14
5. Kamzík 21 Pv 10 2 0 0 0 8 0 55:125 6
6. Pávi Bedihošt 9 0 0 0 0 9 0 49:113 0
Příští program - dohrávka 9. kola, sobota 23.1. 2016: Fe-MAT Čehovice - Mly-
náři Ochoz. 



Projekt LiStOVáNí není snad třeba 
představovat. Po celé České republice 
má již velké množství fanoušků, kteří se 
těší na každý další díl. Přesto je v tomto 
případě nutné připomenout, že LiStO-
VáNí těší milovníky knih i divadla už 
čtrnáctým rokem a představil již celou 
stovku knižních bestselerů. „ Neskuteč-
ně mi na tom záleží. Je to jako velké jubi-
leum, vidíte, co je za vámi, přemýšlíte, co 
je před vámi. My to neslavíme na večír-
ku, ale uspořádali jsme mejdan pro naše 
diváky na všech scénách, kde pravidel-
ně hráváme. Vydáváme se tak do třiceti 
měst a je nám ctí, když přijdou všichni, 
kdo mají tento náš seriál akčních čte-
ní rádi,“ uvedl autor projektu i hlavní 
aktér Lukáš Hejlík.  V případě prostě-
jovského divadla se mu přání splnilo. 
Prostor za oponou se jako vždy zaplnil 
do posledního místa a všichni přítomní 
se dobře bavili. Slovenský bestseler Du-
šana Taragela a Jozefa Danglára Gert-
liho přinášející velkou dávku černého 
humoru byl skutečně náplastí na duši 

všech rodičů, kteří si někdy se svými 
dětmi nevědí rady. Kniha totiž přináší 
mnoho praktických a užitečných návo-
dů, jak si poradit s neposlušnými dětmi. 
Představení přineslo pět příběhů, ze 
kterých se všechny děti mohly dozvě-
dět, co je čeká, když budou neposluš-
né. Lenička, která se nemyla a smrděla, 
skončila v kozím chlívku a lenivého 
Alánka si doslova osedlal podivný stařík 
a zmizeli spolu do neznáma. Všichni pří-
tomní také s napětím sledovali příběhy 

holčičky, která se ztrácela, Pavlíka, který 
zapomínal, a Věrky, která se dloubala v 
nose. Lukáš Hejlík přitom ztvárnil po-
stavu profesora Hermana Kostižera a 
neposlušné děti potom Alan Novotný, 
Lenka Janíková a Věra Hollá.
„LiStOVáNí mám ráda, pokud můžu, 
nikdy si nenechám další díl ujít. Ten-
tokrát jsem byla opět velmi spokojená. 
Představení bylo velmi vtipné ostatně 
jako vždycky,“ hodnotila program v su-
perlativech Denisa Šnédarová.

níku Ligy mistryň, pouze doma proti ital-
skému Casalmaggiore dokázal český an-
sámbl podlehnout těsněji 1:3. „Cítíme, že 
by to i v Istanbulu chtělo získat aspoň jeden 
set, jakkoliv půjde o nesmírně náročnou 
věc. Neradi bychom soutěž letos opouš-
těli bez bodu a se skóre 1:18, byť i tohle se 
v konkurenci tří ohromně silných soupeřů 
může stát. My uděláme maximum, aby-
chom na Eczacibasi svedli co nejvyrovna-
nější partii a zanechali tam pozitivní dojem. 
V Olomouci jsme prokázali slibnou for-
mu, tak uvidíme,“ přemítal Čada.
Výprava VK AGEL vyráží do metro-
pole na pomezí Evropy a Asie dnes, 
tj. v pondělí 18. ledna, brzy ráno. „V šest 
hodin jedeme autobusem do Vídně, 
odkud letíme přímo do Istanbulu. Tam 
si zatrénujeme jak v pondělí večer, tak 
v úterý dopoledne, potom hrajeme 
utkání. A ve středu dopoledne cestuje-
me opět přes Vídeň zpátky domů,“ po-
psal Čada třídenní anabázi. 
Skončí pro prostějovské volejbalistky jinak 
než hladkou porážkou?

Odìváøky jedou
Prostějov (son) - Výborný vstup do od-
vetné části druhé ligy žen zažívají volejba-
listky TJ OP Prostějov. Po čtyřbodovém 
lupu silným Šlapanicím před týdnem to-
tiž obraly o uplynulém víkendu dalšího, 
ještě většího favorita. A tentokrát dokon-
ce venku! Konkrétně šlo v jedenáctém 
dvoukole soutěže o „béčko“ Ostravy, 
které drží druhé místo v průběžné tabul-
ce. Na hřišti rezervy TJ se však Hanačky v 
úvodním vzájemném střetnutí dokonale 
vytáhly, když ze stavu 2:0 na sety senzač-
ně otočily na konečných 2:3 (19, 16, -28, 
-23, -20) a naprosto nečekaně získaly dva 
nadmíru cenné body! Odvetu už sice 
papírově silnější domácí mančaft zvládl 
3:0 (20, 26, 16), ale skóre prvních dvou 
sad (především té druhé) napovídá, že 
oděvářky znovu statečně vzdorovaly. Po 
vydařené cestě na sever Moravy každo-
pádně poskočily na nesestupovou sed-
mou příčku a teď navíc hostí poslední ce-
lek tabulky.  Duely proti Opavě se hrají 
v sobotu 23. ledna od 10.00 a 14.00 
hodin v Letní hale u prostějovského 
velodromu.
2. liga žen, skupina C 2015/2016 - po-
řadí po 22. kole: 1. Nový Jičín 57, 2. Os-
trava B 49, 3. Kylešovice 45, 4. Šlapanice 
37, 5. Juliánov 34, 6. Bílovec 30, 7. OP 
Prostějov 26, 8. Vsetín 24, 9. Svitavy 21, 
10. Opava 7. 
 

Prostějov (son) - Český pohár star-
ších žákyň 2015/2016 pokračoval o 
druhém lednovém víkendu úvodní-
mi finálovými turnaji společnými pro 
družstva z Čech i Moravy. Mladé volej-
balistky VK AGEL Prostějov se v před-
chozím průběhu soutěže kvalifikovaly 
do třetí výkonnostní osmičky, v níž jim 
to ale výsledkově příliš nešlo. 
Nejprve sice těsně zdolaly České Bu-
dějovice, jenže pak následovaly už jen 
samé porážky, byť většinu setů Hanač-
ky ztratily malým bodovým rozdílem. 
To zařadilo svěřenky trenérské dvojice 
Pavlína Částková – Solange Soares na 
sedmé místo v tabulce skupiny C a tím 
na třiadvacátou pozici v zatímním pořa-
dí celého poháru.
Výsledky starších žákyň VK AGEL 
v 1. finálovém kole ČP 2015/2016: 
České Budějovice 2:1 (24, -24, 11), 
Uherské Hradiště 1:2 (-18, 12, -9), Par-
dubice 0:2 (-20, -22), Znojmo 0:2 (-23, 
-20), Hlincovka 0:2 (-22, -20), Příbram 
0:2 (-8, -22), Kometa B 0:2 (-18, -19).
Pořadí 1. finálového kola ČP starších žá-
kyň - skupina C: 1. Příbram 17, 2. Kome-
ta B 16, 3. Pardubice 13, 4. Znojmo 11, 5. 
Uherské Hradiště 11, 6. Hlincovka 11, 7. 
Prostějov 3, 8. České Budějovice 2. 

RYCHLÝ
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OKÉNKO DO
EXTRALIGY:

Tečka za základní částí pro ženy VK:
v sobotu doma proti Sokolu Šternberk

ISTANBUL!
PROSTĚJOV Posledním duelem 
prostějovských volejbalistek v zá-
kladní fázi UNIQA extraligy žen 
ČR bude střetnutí nadcházejícího 
sedmnáctého kola soutěže. Tým 
VK AGEL v něm přivítá TJ Sokol 
Šternberk, a to v sobotu 23. ledna od 
17:00 hodin tradičně v hale Sport-
centra DDM.
Hanácký klub úzce provázaný s UP 
Olomouc dlouhodobě dává prostor 
hlavně mladým hráčkám a v probíhající 
sezóně se této filozofie drží vskutku dů-

sledně, když více než polovinu kádru 
tvoří juniorky. Nezkušenému družstvu 
sice velí ostřílená kapitánka Markéta Ja-
nečková, ale je logické, že tak mladičký 
mančaft mezi českou elitou moc ne-
stačí. Až dosud porazil jen dvakrát SG 
Brno a jinak nezískal proti žádnému 
jinému soupeři ani bod, což jej řadí na 
předposlední osmé místo v tabulce.
Přesto Sokolky dokázaly obhájkyně 
sedmi národních titulů v tomto roční-
ku již dvakrát nemálo potrápit. Nejpr-
ve 17. listopadu v osmém ligovém děj-

ství podlehly doma přijatelně 20:25, 
16:25, 19:25 po vcelku vyrovnaném 
boji, poté 1. prosince v úvodním čtvrt-
finálovém souboji ČP měly Agelky 
dokonce ještě víc starostí. Pracně mu-
sely otáčet první sadu z velké bodové 
ztráty a nakonec zvítězily kostrbatě 
25:21, 25:18, 25:16. Teprve poháro-
vá odveta o dva dny později vypadala 
podle papírových předpokladů, když 
outsider vůbec nestačil vysoké kvalitě 
vékáčka 10:25, 12:25, 12:25.
„Právě tři naše vzájemné zápasy se 

Šternberkem v letošní sezóně ukázaly, 
jak to může vypadat napočtvrté. Pokud 
cokoliv podceníme a dáme mladým 
soupeřkám šanci, můžou nás znovu 
trápit. Jestli však k utkání přistoupíme 
zodpovědně a podáme dobrý výkon, 
měli bychom jasně dominovat i fa-
nouškům ukázat pěkný volejbal. Sa-
mozřejmě chceme naplnit tu druhou 
variantu bez nějakých zbytečných vý-
padků,“ pronesl směrem k sobotnímu 
mači kouč žen VK Prostějov Miroslav 
Čada.  (son)

OLOMOUC Pokud se v prostějovské odvetě 
zkraje února nestane něco mimořádně pře-
kvapivého, zahrají si volejbalistky VK AGEL 
i podeváté v oddílové historii finále Českého po-
háru žen. První semifinálový duel na půdě Olo-
mouce totiž ovládly suverénně 3:0 a k postupu do 
rozhodujícího střetnutí o trofej jim stačí i domácí 
porážka 2:3.
„Když Prostějov hraje tak výborně jako dnes, je pro 
nás opravdu složité mu vzdorovat. Na Melissu Vargas 
blokařsky s občasnými výjimkami nestačíme, navíc se 
k ní tentokrát útočně přidaly i všechny ostatní hráčky 
soupeře. Hostům se dařilo, nám ne, a proto zápas do-
padl tak jednoznačně,“ konstatoval smířeně trenér UP 
Jiří Teplý. „Pro nás jsou důležité dva souboje během 
příštího týdne: ve středu v Challenge Cupu s Paříží 
a v sobotu extraligový proti Ostravě. Z tohoto hledis-
ka je dobře, že jsme mohli podstoupit tak těžké utkání 
a osahat si vyšší kvalitu volejbalu. Věřím, že nám to 
pomůže tyhle náročné bitvy zvládnout na potřebné 
úrovni,“ zmínil Teplý.
Jeho protějšek z vékáčka byl potěšen skvělým vý-

konem svých svěřenek. „Před zápasem jsme trochu 
cítili nervozitu z toho, že jsme kvůli sváteční pauze 
dlouho nehráli žádný soutěžní zápas a navíc až do 
začátku tohoto týdne trénovali bez reprezentantek 
na olympijské kvalifikaci. Holky však do toho šly 
s viditelně velkou chutí, zahrály skutečně výborně,“ 
chválil kouč Agelek Miroslav Čada. „Po delší pří-
pravě plné tréninků se děvčata moc těšila na první 
mistrák, zvlášť takto důležitý a nelehký. Odpoví-
dala tomu maximální motivace, tím i koncentrace 
a velmi kvalitní hra celého týmu. Klíčovým faktorem 
přitom bylo, že Katy Weiss s Quintou Steenbergen 
vnesly do družstva po svém návratu z nároďáků vět-
ší jistotu. Obě teď mají výbornou formu a kolektivu 
svou kvalitou výrazně pomohly,“ všiml si Čada.
O nadějích obou hanáckých celků na postup do 
finále Českého poháru ani nebylo potřeba mluvit. 
Jestliže favorit 4. února v odvetě na domácí půdě her-
ně nezkolabuje, může koncem téhož měsíce právě 
v Olomouci coby dějišti závěrečného střetnutí le-
tošního ročníku soutěže 2015/2016 zaútočit na zisk 
deváté pohárové trofeje v řadě za sebou. Druhý fina-

lista vzejde z dvojice KP Brno – TJ Ostrava, přičemž 
úvodní souboj těchto protivníků hostí 20. ledna Krá-
lovo Pole a odveta přijde na řadu 3. února na severu 
Moravy.  (son)

me první místo. Věřím v jeho uhájení 
po celé základní části.“
Extraliga juniorek ČR 2015/2016, 
základní skupina B - pořadí po 18. 
kole: 1. Prostějov 42, 2. Šternberk 41, 3. 
Brno 40, 4. Přerov 25, 5. Ostrava 16, 6. 
Kadetky ČR 8, 7. Frýdek-Místek 8.

Volejbal Přerov Precheza
 - VK AGEL Prostějov 3:0

(25, 22, 20) a 0:3 (-15, -22, -21)
Sestava v obou utkáních: Dvořáčková, 
Strnadlová, Boudová, Baláková, Wei-
denthalerová, Kociánová, libero Slaví-
ková. Střídala: Marvanová.
Hodnocení trenéra Jaroslava Matěje: 
„Na hřišti těžkého soupeře jsme v obou 
zápasech byli o něco lepší. Bohužel 
v úvodním duelu se nám nepovedlo 

zvládnout ani jednu vyrovnanou kon-
covku, které jsme vlastními chybami 
pokazili. Ve třetím setu jsme dokon-
ce ztratili hodně velký náskok a byla 
z toho trochu zbytečná porážka od 
nadšeně bojujícího protivníka. Na-
štěstí v odvetě jsme si dali pozor na 
předchozí nedostatky a tentokrát vy-
rovnané závěry zvládli, naše vítězství 
bylo naprosto zasloužené. Po té první 
prohře tři získané body určitě bereme, 
na druhou stranu jich mohlo být vzhle-
dem k průběhu klidně i víc. Ale nevadí, 
do nadstavbové části má i jedna výhra 
z Přerova rozhodně svou cenu.“
Extraliga kadetek ČR 2015/2016, zá-
kladní skupina B - pořadí po 18. kole: 
1. Přerov 41, 2. Šternberk 40, 3. Pros-
tějov 38, 4. Brno 26, 5. Hradec Králové 
11, 6. Ostrava 6.  (son)

PROSTĚJOV Víkendové dějství 
nejvyšší soutěže zodpovědělo ně-
kolik tabulkových otazníků smě-
rem k nadstavbě. A také málem 
přineslo překonání jednoho vý-
sledkového maxima, ovšem nikoliv 
prostějovskými Agelkami, nýbrž 
jejich hanáckými rivalkami.
Ženy UP Olomouc totiž venku do-
slova rozdrtily SG Brno, když domácí 
outsider podlehl hrozivě 0:3 (-12, -9, 
-9). Celkový poměr míčů 30:75 tak 
o jediný bodík rozdílu ve skóre zao-
stal za rekordem, který drží vékáčko 
nedávným smetením SG i dřívější 
demolicí Frýdku-Místku 75:29 na 
výměny. Každopádně „vysokoškolač-
ky“ si pojistily průběžné třetí místo za 
druhou Ostravou a oba kolektivy už 
mají s předstihem zajištěn postup do 

nadstavbové skupiny o 1. až 4. příčku, 
zatímco Prostějov dosáhl již tradiční-
ho prvenství po základní části.
Ostravský mančaft přitom zničil KP 
Brno 3:0 (18, 11, 15). „Oproti před-
chozímu zápasu jsme byli důraznější 
na servisu a po dobrém příjmu pře-
hráli soupeře pestrým útokem. Po-
chvala patří celému týmu,“ hodnotil 
spokojený trenér TJ Zdeněk Pommer. 
„Domácí předvedli dobrý výkon na 
servisu i v obraně. My jsme poslední 
tři dny v dost nouzovém složení, a pro-
to se nedaly čekat zázraky,“ posteskl si 
kouč Králova Pole Bruno Napolitano. 
Jeho soubor tak po základní fázi obsa-
dí šestou pozici.
Reálnou šanci proniknout do horní 
grupy pro nadstavbu udržel Přerov 
jednoznačným triumfem ve Šternber-

ku, kde mladé protivnice nestačily 0:3 
(-13, -12, -20). „Dnešní zápas jsme 
vůbec nezvládli. Byli jsme bez agresi-
vity zvlášť na servisu a v útoku, přitom 
skoro všechno se nám dařilo přihrávat 
za jedna. Až ve třetím setu jsme se do 
toho začali dostávat, ale bohužel to 
bylo málo,“ litoval kormidelník Soko-
la Martin Hroch. „První dva sety byly 
lehké, což jsme ani nečekali, protože 
Šternberk sem tam předvádí dobré 
výkony. Nedělali jsme však chyby, 
výborně plnili taktiku a měli to dost 
jednoduché. Až v poslední sadě jsme 
malinko ubrali v poli, ale pak zabrali 
na síti a utkání dokončili,“ těšilo Libo-
ra Gálíka, lodivoda Prechezy. Ta sve-
de v nejbližších dvou dějstvích bitvu 
s Olympem Praha o elitní čtyřku ex-
traligové soutěže.  (son)

FRÝDEK-MÍSTEK, PROSTĚJOV 
Další, již čtrnácté tříbodové vítězství 
zaknihovaly prostějovské volejbalist-
ky v UNIQA extralize ČR 2015/2016. 
Tentokrát dosáhly povinného trium-
fu v šestnáctém kole soutěže na hřišti 
Frýdku-Místku, kde dvě sady doslova 
ničily papírově slabšího protivníka ve-
skrze skvělou hrou. Tu sice neudržely 
do konce, ale set zbytečně neztratily 
a s předstihem si zajistily tradiční pr-
venství po základní části.
V hostující sestavě se objevily všechny 

hráčky, které nezasáhly do čtvrtečního 
pohárového duelu v Olomouci. Přesto 
neměl favorit ani bez některých opor 
od začátku žádné problémy, když kon-
centrovaným nástupem okamžitě získal 
výrazný náskok (0:3, 3:10). Jeho nápor 
přibrzdil až první oddechový čas kouče 
TJ Tůmy, po němž Sokolky chvíli držely 
krok - 6:12. Vzápětí však „vékáčko“ zno-
vu naplno zabralo a precizním výkonem 
ve všech činnostech nemilosrdně zničilo 
jakýkoliv domácí odpor. Dokonce se 
zrodil jednociferný debakl - 9:25 a 0:1.
Zkraje druhé sady severomoravský tým 
ožil, jenže opět jen na pár okamžiků. 
Od stavu 2:2 totiž pohodově působící 
Agelky zaznamenaly šňůru sedmi bodů 
za sebou na 2:9 a tím navázaly na před-
chozí dominanci. Něco podobného se 
opakovalo uprostřed setu (ze 7:12 na 
7:18), neboť prostějovské ženy kvalitně 
podávaly, většinou přesně přihrávaly, 
dobře bránily a především nezadržitelně 
útočily. Tím pádem zůstával rozdíl mezi 
oběma celky obrovský - 10:25 a 0:2.

Za takhle jednoznačného průběhu 
Agelky dokonce atakovaly výsledko-
vý rekord co do výše extraligového 
vítězství v novodobé historii. Leč ta-
kovou možnost zhatil slabší start do 
třetí části, kdy se soupeřky dokonce 
dostaly opakovaně do vedení (1:0, 
4:3, 9:8) a vývoj tak zůstával poměrně 
dlouho vyrovnaný. Jak už to nejen ve 
volejbalu bývá, do té doby jasně lepší 
mančaft polevil, zatímco ten horší se 
zvedl. Že ale outsider náhle způsobí 

lídrovi tabulky natolik závažné pro-
blémy, aby ještě po půlce sady měl 
navrch 16:14, což se vzhledem k před-
chozímu ději určitě nečekalo. Teprve 
v koncovce od skóre 19:19 Čadova 
parta zahnala vzrostlou utrápenost a zá-
věrečnou sérií šesti bodů uzavřela celý 
zápas bez dalších komplikací - 19:25 
a 0:3.  (son).
Statistiky utkání najdete na straně 22 
dnešního vydání, podrobnější čísla pak 
hledejte na www.vecernikpv.cz.

S F-M
VK PV 0:3

Ve Frýdku-Místku AGEL dlouho sahal po rekordu

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 0:3, 2:3, 
2:5, 3:10, 6:12, 6:15, 7:21, 8:23, 
9:25. Druhý set: 2:2, 2:9, 5:12, 7:12, 
7:18, 8:20, 10:20, 10:25. Třetí set: 
1:0, 1:2, 4:3, 4:5, 5:7, 7:7, 9:8, 9:10, 
13:11, 14:14, 16:14, 16:17, 17:19, 
19:19, 19:25.

„Soupeř nás přehrál ve všech herních situacích. Dva sety byly z naší strany vy-
loženě špatné, potom jsme se aspoň zvedli. Stačilo to však pouze na přijatelné 
skóre ve třetí sadě.“

„Po dvou výborných setech jsme polevili v koncentraci a chybami v poli dovolili 
Frýdku odehrát vyrovnanou třetí sadu. Aspoň že koncovku jsme zvládli dobře a 
nedopustili zbytečnou ztrátu.“

NA 

„Zahráli jsme opravdu výborně,“ těšilo Čadu

OLOMOUC BOD OD HISTORIE!

 

Melissa Vargas zase řádila
Dlouho to bylo hanácké vraždění frýdeckých neviňátek, ostatně výsledky úvod-
ních dvou setů 9:25 a 10:25 hovoří jasnou řečí. Pak se extraligové střetnutí neče-
kaně vyrovnalo, ve třetí sadě domácí dokonce sahali po prodloužení mače. Ten 
přesto skončil dle předpokladů 0:3.
Co nabízí pohled do zápasových statistik? Nelze si v nich nevšimnout až podezřele vy-
soké úspěšnosti všech hráček na přihrávce pohybující se minimálně dvacet až třicet pro-
cent nad běžným průměrem. Ale budiž, holkám to přejme. Každopádně Agelky jinak 
dominovaly ve všech činnostech včetně blokování, které se (soudě i podle pohárové 
bitvy v Olomouci) oproti předchozímu průběhu sezóny evidentně zlepšuje. (son)

Foto Josef Popelka

Pondělí 18. ledna 2016
www.vecernikpv.czkultura v Prostějově a okolí... / infoservis24
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UŽ STOVKU KNIŽNÍCH TITULŮUŽ STOVKU KNIŽNÍCH TITULŮ

PROSTĚJOV Povinnou četbu pro všechny rodiče neposluš-
ných dětí představil další díl oblíbeného LiStOVáNí, který 
proběhl uplynulý čtvrtek 14. ledna v prostoru „za oponou“ 
Městského divadla. Jednalo se o významný mezník v tomto 
oblíbeném projektu. Pohádky pro neposlušné děti a jejich 
starostlivé rodiče byly totiž již úctyhodným stým titulem, kte-
rý kolektiv herců kolem Lukáše Hejlíka představil divákům.
U toho Večerník nemohl chybět!

pro Večerník 

Pavla
VAŠKOVÁ

PŮVODNÍ
REPORTÁŽ

BERANI - 20.3. až 18.4. Využijte 
všech svých známostí k tomu, abyste se 
konečně posunuli vpřed ve své pracovní 
kariéře. Už velmi dlouho přešlapujete na 
stejném místě. Během týdne budete stát 
před velkou šancí, chyťte ji za pačesy!
BÝCI - 19.4. až 19.5. Seznámíte se 
s člověkem, který na první pohled bude 
vypadat a jednat jako nepřítel. Až po-
stupem času zjistíte, že to s vámi myslí 
dobře, byť jedná velice ostře a nesmlou-
vavě. Držte se ho, ve vaší situaci vám nic 
jiného nezbývá. 
BLÍŽENCI - 20.5. až 19.6. Sundejte si 
konečně růžové brýle a začněte se dívat 
na věci okolo sebe realisticky. Ale pozor, 
ti, co vám dlouhý čas namlouvali, že je 
všechno v pořádku a vy jste ti nejlepší, 
se neustále pohybují vedle vás. Zbavte 
se jich. 
RACI - 20.6. až 21.7. Trošku vás 
v těchto dnech potrápí zdraví a není vy-
loučeno, že budete muset ulehnout do 
postele. Nedá se nic dělat, věčně se ne-
moci nedají přecházet. Jednu výhodu to 
ale má, konečně si odpočinete a přijdete 
na jiné myšlenky.

LVI - 22.7. až 21.8. Začíná se vám ne-
dostávat sebekritiky, vaše nabubřelost 
dosahuje kritické hranice. Tento týden 
ale spadnete z hrušky a na zem vás usadí 
člověk, který ještě nedávno rozmazával 
med kolem vašich úst. Pro vás ale jedině 
dobře! 
PANNY - 22.8. až 21.9. Neberte 
si více práce na svá bedra, než je tře-
ba. Máte kolem sebe kolegy, kteří by 
rovněž měli něco dělat a nenechávat 
všechno na vás. Pokud je nedonutíte ke 
spolupráci, klidně si postěžujte svým 
nadřízeným.
VÁHY - 22.9. až 21.10. Energie budete 
mít více než dost, jenomže ji nebudete 
umět uplatnit v sexuálním životě. S part-
nerem to bude tento týden jedna velká 
katastrofa, neshodnete se v posteli ani 
při řešení běžných životních starostí.                                   
ŠTÍŘI - 22.10. až 20.11. Výrazně si 
začnete vylepšovat svoji domácnost, 
dokonce budete uvažovat i o půjčce na 
nové zařízení. Nic proti, ale co se týká 
peněz, měli byste se krotit. Obzvláště 
nyní, kdy vaše dluhy dosahují kritické 
výše.  

STŘELCI - 21.11. až 20.12. Poznáte 
jedince, který je čestný a můžete se na 
něj ve všem spolehnout. Navíc se stejně 
jako vy práce rozhodně neštítí. Na pra-
covišti či ve svém podnikatelském půso-
bišti získáte novou spřízněnou a hlavně 
plodnou duši.
KOZOROHOVÉ - 21.12. až 19.1. 
V telefonických hovorech se kroťte, 
nikdy nevíte, kdo vás odposlouchává. 
Buďte opatrní i v práci, někdo na vás šije 
pěknou boudu. Ještě před víkendem si 
vyřiďte veškeré resty na úřadech, pak už 
bude pozdě.  
VODNÁŘI - 20.1. až 18.2. Pohádáte 
se s přítelem, což vás záhy bude strašně 
mrzet. Chybou ovšem je, že jste až příliš 
ješitní na to, abyste se mu omluvili. Bu-
dete tedy kolem sebe chodit, jakoby ten 
druhý vůbec neexistoval. Jak dlouho to 
chcete vydržet?  
RYBY - 19.2. až 19.3. Vy si bohužel stále 
myslíte, že jedině váš názor je ten správný. 
Tímto ztrácíte nejen přátele, ale rovněž 
spoustu vlivných lidí, které potřebujete 
při budování své kariéry. Je na čase koneč-
ně respektovat i někoho jiného.  

Konstelace hvězd Prostějova
Dobrá nálada a také chuť neustále si z někoho dělat šoufky, ovládnou drtivou většinu Prostějo-
vanů. Uvolněná atmosféra bude panovat i na pracovištích, bylo by ovšem špatné jí zneužívat. 
Důležité ale je, že se jen těžko budeme setkávat se stresem.   
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ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ ASTRONOMICKÉ ODDĚLENÍ 
- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA- LIDOVÁ HVĚZDÁRNA

OD 18. DO 24. 1. 2016
● PŘEDNÁŠKA: RNDr. Eva Marková – ZA ÚPLNÝM ZATMĚ-NÍM SLUNCE NA ČUKOTKU;  čtvrtek
v 18:00 hodin. Vstupné 40 Kč.
● POZOROVÁNÍ SLUNCE se koná v pondělí, ve čtvrtek, v pátek a rovněž v sobotu a v neděli od 14:00 hodin. 
Vstupné 20 Kč.
● VEČERNÍ POZOROVÁNÍ oblohy se koná v pondělí, ve čtvrtek, v pátek a v sobotu od 18:30 hodin a také ve 
středu od 17:30 hodin. Měsíc dorůstá, lze pozorovat krátery, pohoří apod. Vstupné 20 Kč.
● POHÁDKOVÁ STŘEDA přináší v 15:30 hodin dětem příběh: NOVOROČNÍ POHÁDKA. Vstupné 20 Kč.
● NEDĚLNÍ SOUTĚŽ PRO DĚTI na téma „SLUNEČNÍ SOU-STAVA – VELKÉ PLANETY“ bude v 15:00 
hodin. Vstupné 20 Kč.
● Výstavu MATEMATIKA VE SLUŽBÁCH ASTRONOMIE si můžete prohlédnout na začátku všech výše 
uvedených pozorování.

Aby měl člověk sílu a energii, měl by sníst kus pořádného masa. Tuto starou pravdu pod-
chytil i Večerník a vyrazil zjistit, jak se věci mají. Zadní kuřecí čtvrtky i vepřovou krkovici 
bez kosti nabízí nejlevněji Albert, pro kuřecí prsa se vyplatí navštívit Lidl, kuřecí křídla 
kupte v Tesku, cenově nejvýhodnější sekanou pak najdete v Bille a vepřovou plec shodně 
v Lidlu a Kauflandu.  Nechte si chutnat!
 Průzkum proveden ve středu 13. ledna 2016

Kuřecí čtvrtky zadní 1kg 59,90 66,50 89,90 66,90 72,90 74,90

Kuřecí prsa 1kg 109,90 109,00 114,90 149,00 109,90 -

Kuřecí křídla 1 kg 64,90 61,50 84,90 59,90 54,90 -

Sekaná mix 1 kg 109,90 129,80 108,20 129,00 59,90 
(500 g) -

Vepř. plec bk. 1 kg 119,90 114,00 129,90 114,00 114,90 114,00

Krkovice bk.1kg 89,90 139,00 159,90 149,00 99,90 -

Naše Naše RESUMÉRESUMÉ

nákupní servis nákupní servis 
pro váspro vás

... tentokrát ze sortimentu:... tentokrát ze sortimentu:  MASOMASO

Ke službám Czech POINTU Hos-
podářské komory, jako jsou napří-
klad výpisy z obchodního rejstříku, 
živnostenského rejstříku, katastru 
nemovitostí, rejstříku trestů, registru 
řidičů, seznamu kvalifikovaných do-
davatelů či insolvenčního rejstříku, 
se připojuje nová služba, díky které 
občané už nebudou muset navštěvo-
vat Katastrální úřad. CzechPOINTY 
Hospodářské komory začaly žadate-
lům vydávat výpis z katastrální mapy 
v digitální podobě. 
„Ve spojení se službou ověřování listin 
a podpisů a vydávání výpisů z katastru 
nemovitostí se tak klientům dostane 
ještě většího servisu na jednom jediném 
místě,“ dodává Helena Chalánková, ře-
ditelka OHK v Prostějově.

Od spuštění projektu Czech POINT 
pracovníci kontaktních míst provozova-
ných v síti Hospodářské komory ČR vy-
dali na třicet tisíc výpisů z obchodního 
rejstříku, na dvacet tisíc výpisů z rejstříku 
trestů či pět tisíc výpisů z katastru nemo-
vitostí, provedeno bylo několik stovek 
tisíc dalších úkonů.
Czech POINTY Hospodářské ko-
mory ČR poskytují oproti řadovým 
Czech POINTŮM nadstandardní 
služby. „Klientům nabízíme možnost 
objednání vyhotovení výpisů e-mai-
lem či telefonicky, což jim výrazně še-

tří čas, který na jiných místech musejí 
neúčelně trávit při čekání, než se na ně 
dostane řada. V případě, že podnikatelé 
potřebují některé výpisy dostávat pra-
videlně, mohou se navíc dohodnout 
na jejich automatickém vyhotovení 
a zasílání,“ doplňuje Chalánková. 
Czech POINTY Hospodářské komory 
ČR, jako jediné v ČR, také poskytují po-
radenství v otázkách týkajících se podni-
kání nebo vstupu do podnikání. 
 Helena Chalánková, 
 ředitelka OHK v Prostějově

INFORMUJEINFORMUJE

POZVÁNKA NA SEMINÁØ
20. ledna - přednáší Ing. Olga Hochmannová
KONTROLNÍ HLÁŠENÍ K DPH A DALŠÍ PODSTATNÉ ZMĚNY 
ZÁKONA O DPH V ROCE 2016

PROSTĚJOV Dalo by se předpo-
kládat, že máme o největších osob-
nostech našeho města už nějaké 
obecné povědomí. Přesto není 
výjimkou, že jsme někdy příjemně 
překvapeni, když se dozvíme o ně-
kom, kdo je velmi úspěšný a nadaný, 
ale natolik skromný, že své umění 
nestaví na odiv veřejnosti. To je i 
případ prvního hobojisty Moravské 
filharmonie Olomouc, třiasedmde-
sátiletého Prostějovana Miroslava 
Šafáře. Jeho umění však nakonec 
právem došlo uznání.  V listopadu 
loňského roku obdržel v Praze cenu 
Senior Prix 2015.

Senior Prix je ocenění za celoživotní 
uměleckou práci, takže ji mohou ob-
držet herci, hudebníci, baletky nebo 
artisti. Uděluje ji Nadace Život umělce 
ve spolupráci se společností Intergram. 
Každoročně zástupci jednotlivých zři-
zovatelů nadace – Herecká asociace, 
Svaz autorů a interpretů, Umělecké 

sdružení Artes, Unie - Odborový svaz 
orchestrálních hudebníků ČR, UNIE 
- Odborový svaz profesionálních zpěvá-
ků ČR a Společnost koncertních uměl-
ců - člen Asociace hudebních umělců 
a vědců předkládají návrhy na držitele 
tohoto ocenění.
Miroslav Šafář cenu obdržel za svo-
je více než čtyřicetileté působení na 
postu sólohobojisty a vedoucího 
skupiny hobojů v Moravské filhar-
monii Olomouc, se kterou absolvoval 
množství koncertů doma i v zahraničí. 
Přes dvacet let byl také členem Decho-
vého kvinteta Moravské filharmonie 
Olomouc, které realizovalo obrovské 
množství nahrávek pro Český rozhlas 
i pro gramofonové firmy. Také působil 
jako učitel hry na hoboj na konzerva-
toři v Kroměříži a posléze i na Janáčko-
vě akademii v Brně. Jako pedagog byl 
nesmírně oblíbený a jeho žáci působí 
v předních českých orchestrech. Dod-
nes vyučuje na Základní umělecké 
škole v Plumlově.
Kromě Prostějovana Miroslava Šafáře 
obdrželi cenu například i herečka Gab-
riela Vránová, kytarový virtuos Štěpán 
Rak, herec a recitátor Alfred Strejček či 
herečka Jana Brejchová. Předání pro-

běhlo v Praze v Národním domě na 
Smíchově a všichni ocenění obdrželi 
věcný i finanční dar. 
„Když jsem viděl, jaké osobnosti cenu 
dostaly, říkal jsem si, co mezi nimi dě-
lám...,“ skromně konstatoval Miroslav 
Šafář. Vzhledem k jeho umělecké mi-
nulosti je naprosto nesporné, že mu 
cena právem náleží.
Exkluzivní rozhovor s Miroslavem 
Šafářem vám přineseme v příštím 
vydání.

zjistili jsme

Pavla VAŠKOVÁ

Miroslav Šafář. 
 Foto: Pavla Vašková

Senior Prix si
Senior Prix siz Prahy odvezl 

z Prahy odvezl Miroslav Šafáø
Miroslav Šafáø

Prostějovský hobojista
ZÍSKAL PRESTIŽNÍ CENUZÍSKAL PRESTIŽNÍ CENU

LiStOVáNí není jen nudné předčítání na pódiu, ale skutečně živé a 
plnohodnotné divadelní představení.  Foto: Pavla Vašková

Výpis snímku z katastrální mapy nově k dispozici na Czech POINTECH HKVýpis snímku z katastrální mapy nově k dispozici na Czech POINTECH HK

Z důvodu plánovaných prací na zařízení distribuční soustavy - rekonstrukcí, oprav, údržbových a reviz-
ních prací - bude přerušena dodávka elektrické energie:
Obec: Žárovice
Dne: 22. 1. 2016 od 7:30 do 11:30 hodin. Vypnutá oblast: Celá obec Žárovice včetně chatové 
lokality směr Hamry. E. ON Česká republika, s.r.o.

Oznámení o přerušení dodávky elektrické energie



OLOMOUC To byla paráda! Dlou-
há soutěžní přestávka neznamenala 
pro volejbalistky Prostějova žád-
nou překážku k tomu, aby hned 
v premiérovém mistrovském due-
lu po jejím uplynutí předvedly vý-
bornou hru. V prvním semifinále 
Českého poháru žen 2015/2016 to 
těžkou porážkou odnesla domácí 
Olomouc, která veskrze precizní 
práci osminásobných obhájkyň tro-
feje nedokázala vůbec čelit. 

Hned úvodní výměna svou délkou 
i pohledností navnadila tři stovky přítom-
ných fanoušků, že uvidí atraktivní mač. 
A volejbal se hrál opravdu kvalitní, hlavně 
hostující tým vstoupil do střetnutí skvěle. 
Stěžejní byla šestibodová šňůra při po-
dání Borovinšek z 5:6 na 5:12 proložená 
několika vítěznými bloky, Agelky celkově 
bránily o poznání lépe než v dosavadním 
průběhu sezóny. A když k tomu přidaly 
účinný servis, jistý příjem i dominantní 
útok, držely v polovině sady výrazný ná-

skok 8:16. Pak se zvedlo též úpéčko, ale 
jen chvilkově, což vedlo ke korekci (11:16, 
15:20). Závěr už znovu jednoznačně ovlá-
dl favorit - 16:25 a 0:1.
Stejně suverénním způsobem se pak 
odpíchl také do druhé části - 0:4. Do-
mácí kolektiv mu pomáhal vlastními 
nevynucenými chybami v situacích, kdy 
se mohl přiblížit na menší rozdíl a vývoj 
zdramatizovat. Například po dotažení 

z 5:11 na 10:13 následovala dvě zkažená 
podání, vyhozená smeč, dva doteky sítě 
plus řada špatných přihrávek, tím kon-
centrovaný Prostějov logicky zůstával 
pořád v klidu nahoře - 11:19. Ani rovno-
cenná koncovka na tom nic podstatné-
ho nezměnila – 18:25 a 0:2.
Navíc též třetí set otevřelo vékáčko po-
vedeně, dařilo se úplně všem členkám 
základní sestavy ve veškerých činnostech. 
Protivnice v této fázi pod náporem herní 
síly Čadova souboru poněkud rezignovaly 

a bleskově nabíraly hrozivé manko (0:3, 
1:5, 2:9, 3:13, 5:17). Děvčata VK AGEL 
se rozjela k opravdu působivému výkonu, 
proto se nešlo moc divit dílčímu debakluv 
závěrečném dějství – 12:25 a 0:3. 
Odveta je na programu 4. února 
v hale Sportcentra DDM Prostějov 
a VK AGEL tak má už nyní mocně 
nakročeno do finálové bitvy. 
Statistiky utkání najdete na straně 22 
dnešního vydání, podrobnější čísla pak 
hledejte na www.vecernikpv.cz.

UP OL
VK PV 0:3

jak se utkání vyvíjelo...
Bodový vývoj - první set: 0:2, 
2:2, 3:5, 5:6, 5:12, 6:14, 8:14, 8:16, 
11:16, 11:18, 13:20, 15:20, 16:25. 
Druhý set: 0:4, 5:8, 5:11, 8:12, 
10:13, 11:19, 15:20, 15:22, 18:25. 
Třetí set: 0:3, 1:5, 2:9, 3:13, 4:15, 
5:17, 6:19, 9:22, 11:22, 11:24, 12:25.

 Vaše kolektivně výborná hra na 
mě dost zapůsobila. Co na střetnu-
tí říkáte vy?
„Určitě nás s holkama potěšilo, že 
jsme hrály tak dobře. Po dlouhé zápa-
sové pauze bylo znát, jak velkou chuť 
máme do soutěžního utkání. Už nám 
to chybělo, jen příprava s neustálými 
tréninky bez mistráků nestačí. Tím 

víc jsme se těšily a na našem výkonu 
byla tahle nažhavenost vidět.“

 Přestávka však leckdy pozna-
mená výkon spíš negativním smě-
rem, což jste popřely. Jak to?
„Prostě nám to sedlo, naopak sou-
peřkám asi moc ne. A hlavní asi byla 
právě ta naše natěšenost. Dařilo se 
úplně všechno, veškeré činnosti. A z 
volejbalu jsme tentokrát měly oprav-
du radost. I mě osobně to hodně ba-
vilo.“ (smích)

 Očekávaly jste natolik jedno-
značný průběh?
„Vůbec ne. Olomouc je jeden z před-
ních mančaftů v České republice a 
měl by s námi bojovat aspoň trochu 

vyrovnaně. Navíc šlo o semifinále 
poháru, což je už docela prestižní 
boj na dvě utkání o postup do finále, 
takže něco jiného než běžný zápas 
v lize. Proto jsme čekaly boj, který ale 
nepřišel. Jak jsem řekla, nám se dařilo 
a byly jsme ve formě, zatímco domácí 
ne.“

 Dosavadní sezónu však po-
znamenaly čtyři hladké porážky 
v Champions League a brzká jis-
tota posledního místa ve skupině. 
Můžete poskytnout svůj názor na 
letošní Ligu mistryň?
„Asi nikdo nemohl předpokládat, že 
z tak silné základní skupiny postoupí-
me do play off. To se naopak možná 
povede všem třem našim soupeřům 
a já jsem přesvědčená, že kterýkoliv 
z nich může projít až do závěrečného 
play off. Čelit tak velké kvalitě je složi-
té, zatím se nám to moc nedařilo. Ale 
ještě není konec a pořád můžeme ode-
jít se vztyčenou hlavou. Určitě zaboju-

jeme, abychom neprohrály všechny 
zápasy 0:3 nebo 1:3. Chceme si znova 
užít aspoň trochu radosti.“

 Teď letíte do Istanbulu, kde 
Prostějov v pěti předchozích due-
lech za poslední roky nezískal ani 
set. Může to být tentokrát lepší?
„Může, i když to bude strašně těžké. 
Eczacibasi obhajuje titul, každým 
dalším utkáním se zlepšuje a má 
obrovskou sílu, navíc mu jde o zmí-
něný postup do play off. Tím pádem 
do nás půjde na maximum. My přes-
to zkusíme hrát na půdě favorita co 
nejvyrovnanější partii a získat aspoň 
jeden set, což by v tomhle přípa-
dě rozhodně šlo považovat za dílčí 
úspěch.“

 Povedené derby v Olomouci 
naznačilo, že zdárně pokračuje 
proces vašeho týmového zlepšová-
ní. Je to tak?
„Snad jo. Podle zápasů v českých sou-
těžích se to však nedá tolik poznat, 

protože tam většinou jasně vítězíme, 
pokud nepřijde opravdu velký výpa-
dek. Víc ohledně kvality naší formy 
ukáže teprve Champions League. Z 

tréninků nebo souboje v Olomou-
ci můžeme mít dobrý pocit, ale až 
Istanbul odhalí, jak na tom skutečně 
jsme.“(lehký úsměv)

Soupeře není potřeba nijak obšírně před-
stavovat, zřejmě každý ho totiž dobře zná. 
Vždyť jde o jednoho z tureckých klubo-
vých gigantů, úřadujícího vítěze Ligy mis-
tryň a tím pádem tým patřící do absolutně 
nejužší špičky nejen kontinentální, ale i 
světové. Jeho jasným cílem je postoupit 
z našlapané skupiny do play off, tím se 
následně znovu prodrat do závěrečného 
Final Four a v něm zkusit navázat na loňský 
triumf.
Přímo v Prostějově máme navíc Ec-
zacibasi důkladně zmapované i z toho 
důvodu, že jej Agelky potkávají už třetí 

sezónu v řadě za sebou. Loni v únoru se 
oba nadcházející protivníci střetli v úvod-
ním dějství vyřazovací fáze, předloni 
v základní grupě. A „vékáčko“ pokaždé 
urvalo doma jednu sadu, zatímco venku 
nic. Teď má tedy po listopadové porážce 
na vlastní palubovce 0:3 (-21, -23, -22)
 s trochou nadsázky co dohánět.
Jenže při pohledu na soupisku obháj-
kyň trofeje najdeme kupu věhlasných 
jmen, vesměs reprezentantek svých 
volejbalově vyspělých zemí. Hru tvoří 

mladá americká posila Molly Kreklow, 
na blocích ční dvě věže Maja Poljak
 z Chorvatska a Christiane Fürst z Ně-
mecka, smečařsky tvrdí muziku další 
Američanka Jordan Quinn Larson-
-Burbach, naturalizovaná ruská akvizice 
Rosir Calderon Diaz či domácí Neriman 
Ozsoy, na univerzálu pak září vycházející 
hvězda mladičké levoruké bomberky Ti-
jany Boskovic ze Srbska.
„Už jsem to říkal opakovaně, že jaký-
koliv Istanbul je v současném ženském 
volejbalu absolutní top. Mají k dispo-
zici ty nejlepší možné hráčky, věhlas-
ného trenéra Giovanniho Capraru 
a takové podmínky, které je předurčují 
každoročně bojovat o nejvyšší příčky 
v Champions League. Tím je jasně 
dané, že jakýkoliv jiný výsledek než 0:3 
znamená proti takovému velkému fa-
voritovi dílčí úspěch,“ nadhodil směrem 
k zítřejšímu mači hlavní trenér prostějov-
ské družiny Miroslav Čada.
Právě hladkou prohrou skončily hned tři 
dosavadní souboje VK v probíhajícím roč-

volejbal36

původní zpravodajství
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

navštivte stále více oblíbenější inter  

Marek SONNEVEND

QUINTA STEENBERGEN
Nizozemská blokařka si celou sezónu udržuje konstantně 
vysokou výkonnost, ale málokdy vyloženě zazáří. Repre-
zentační tažení s Holanďankami v rámci olympijské 
kvalifikace ji však evidentně rozjelo natolik, že v obou 
střetnutích VK Prostějov během uplynulého týd-
ne zahrála opravdu skvěle. Nejprve v Olomouci 9 
bodů včetně 4 vítězných bloků s úspěšností útoku 
56% a užitečností +7. Poté ve Frýdku-Místku 6 
bodů, z toho 1 blok, smečařská ofenziva na 67% 
a užitečnost +5. „Na Quintě bylo úplně vidět to 
nadšení z nároďáku, vrátila se ve výborné formě 
a odvedla skutečně špičkové výkony,“ pochválil Steen-
bergen i kouč Agelek Miroslav Čada. Večerník souhlasí, 
titul Hráčky týdne si právem zaslouží.

 AGELKA PODLE

 VEČERNÍKU

OKÉNKO KAPITÁNKY

aneb pohledem Solange SOARES
„Konečně jsme se po delší soutěžní pauze dočkaly zápasů, což je vždycky 
lepší, než jenom trénovat. V Olomouci předvedl celý náš tým výborný vo-
lejbal od začátku až do konce a dá se říct, že jsme zahrály přesně tak, jak by-
chom chtěly a měly. Postup do finále Českého poháru je tím pádem blízko. 
Ve Frýdku jsme také dlouho odváděly velice dobrý výkon a jasně lepší byly 
především v útoku. Až ve třetím setu přišly komplikace, domácí hráčky se 
zlepšily a my zhoršily. Důležitá je konečná výhra 3:0. Teď letíme do Istanbulu 
a všechny si přejeme, abychom tam s Eczacibasi svedly co nejvyrovnanější 
boj. Samozřejmě to bude strašně těžké, ale já pokaždé říkám, že ve sportu je 
možné všechno. Třeba v minulé sezóně jsme se o tom samy na vlastní kůži 
několikrát přesvědčily.“ SOLANGE SOARES
 kapitánka VK AGEL Prostějov

PROSTĚJOV Půldruhého měsíce trvající zápasová pauza ve 

volejbalové CEV Champions League Women 2015/2016 je 

minulostí, aby dlouhodobá část tohoto nejvyššího evrop-

ského poháru nyní během nejbližších dvou týdnů rychle 

vyvrcholila. Aktuálně přichází na řadu páté kolo základních 

skupin a ženy VK AGEL Prostějov čeká v grupě C další extrém-

ně těžký duel. Již zítra, tj. v úterý 19. ledna od 16:00 hodin čes-

kého času nastoupí na hřišti Eczacibasi VitrA Istanbul.

I zisk setu na půdě Eczacibasi by znamenal dílčí úspěch

„Prostějov hrál velice dobře a my jsme ho aspoň trochu trápili jen tehdy, pokud 
nám šlo podání. V opačném případě bylo složité vzdorovat výbornému útoku 
soupeře, což ukázal hlavně třetí set. První dva jsme zvládli ještě docela slušně, 
potom holky trochu odešly psychicky.“

„Utkání bylo od začátku až do konce v naší režii. Hráli jsme dobře, byli jasně lep-
ší prakticky ve všech činnostech, pořád vedli a díky kvalitním výkonům veške-
rých hráček neměli slabinu. Z naší strany tedy panuje maximální spokojenost.“

NA 

Agelky zničily Olomouc super výkonem!

LETÍ DOBÝT

Dosud pětkrát nastoupily volejbalistky VK AGEL v rámci evropské Cham-
pions League či CEV Cupu na hřišti Istanbulu. Třikrát proti Fenerbahce, 
dvakrát proti Eczacibasi. A pokaždé z toho byla prohra 0:3, tudíž na zisk 
aspoň nějakého setu v turecké metropoli čekají Hanačky zatím marně, byť 
několikrát byly blízko. Vyjde to tentokrát?

Pøehled zápasù Agelek v Istanbulu

Fenerbahce - Prostějov 3:0 (18, 11, 21)

Fenerbahce - Prostějov 3:0 (25, 19, 14)

Eczacibasi - Prostějov 3:0 (15, 14, 21)

 Fenerbahce - Prostějov 3:0 (20, 17, 15)

Eczacibasi - Prostějov 3:0 (14, 14, 19)

 
 Foto: Josef Popelka

Julie Kovářová po poháru: „Měly jsme velkou chuť“
OLOMOUC Zářivý úsměv se vyjímal ve tváři Julie Kovářové po tri-
umfu v úvodním semifinále Českého poháru na olomoucké pa-
lubovce. Nebylo divu. Celý tým VK AGEL zvládl derby famózně a 
také prostějovské libero přispělo kvalitním výkonem k důležitému 
kroku na cestě za splněním jednoho ze sezónních cílů. Následný 
exkluzivní rozhovor Večernse sympaťačkou 

exkluzivní rozhovor
pro Večerník
Marek
SONNEVEND

Foto Josef Popelka

PŘEROV, PROSTĚJOV Návrat do zápasového kolotoče extralig se mladým 
volejbalistkám Prostějova po dlouhé soutěžní pauze opravdu povedl. V před-
posledním dvoukole základní skupiny B zajížděly do rivalského Přerova, kde 
juniorky VK AGEL dvěma přesvědčivými výhrami definitivně stvrdily svůj 
průnik do nadstavbové grupy o 1. až 6. místo a navíc udržely vedení v tabulce. 
Prostějovské kadetky pak dokázaly zvítězit alespoň v jednom ze dvou důleži-
tých duelů, čímž získaly cenné tři body započítávané právě do nadstavby.

JUNIORKY
Volejbal Přerov Precheza 
– VK AGEL Prostějov 0:3 

(-12, -11, -23) a 1:3 (-14, -21, 20, -16)
Sestava v obou utkáních: Zatloukalová, 
Cruz, Faksová, Adamčíková, Stavinoho-
vá, Kociánová, libero Slavíková. Střídaly: 
Hubrová, Boudová, Valášková, Wei-
denthalerová.
Hodnocení trenéra Lukáše Mičeka: 
„Mohli jsme hrát uvolněně, ale přesto 
samozřejmě chtěli bojovat i zvítězit. 

V prvním zápase jsme soupeře zasko-
čili výborným servisem a dva sety jej 
k ničemu nepustili. Tím pádem byl ná-
sledně prostor ke střídání, do střetnutí 
naskočily také holky z lavičky. Odveta 
probíhala v podobném duchu. Hráli 
jsme dobře ve všech činnostech kromě 
třetí sady, kdy přišlo polevení možná 
pod dojmem toho, že už je rozhodnu-
to. Ale ve čtvrtém setu se naše kvalitně 
fungující mašina zase rozběhla a v kli-
du jsme zvítězili. Děvčatům gratuluji 
k výhrám a mám radost, že stále drží-

více informací
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„Na hory se určitě chystáme, jen 
čekáme na lepší sněhové podmínky. 
Zatím je to tady v okolí se sněhem 
bídné, ale uvidíme. Jezdíme lyžovat 
do Hluboček nebo na Červenohorské 
sedlo. Většinou vyjedeme ráno
a k večeru se vracíme, tak snad brzy 
někam pojedeme i dál.“ (úsměv)

Anketa
ptali jsme se v ulicíchptali jsme se v ulicích

„Na hory se letos nikam nechystám. 
Nelyžuji ani nejezdím na snow-
boardu, takže mě tam nic netáhne. 
V budoucnu mám ale určitě v plánu 
naučit se jezdit buďto na lyžích, 
nebo na prkně, pak už na hory budu 
asi jezdit pravidelně. Jen se k tomu 
musím postupně dostat.“ (úsměv)

ANOANO

OLGA VLKOVÁ
PROSTĚJOV

ONDŘEJ NOVOTNÝ
ŠTĚTOVICE

POJEDETE LETOS 
NA HORY?

anebaneb

NENE

ptala se Aneta Křížová

TrI KRÁLOVÉ LETOS VYBRALI REKORDNÍ SUMUˇ
Konická charita získala 454 288, prost�ejovská by mela překonat lo�nský výsledek

PROSTĚJOVSKO Hanáci jsou 
štědří! Toto jistě překvapující až 
šokující konstatování potvrzuje 
alespoň výsledek letošní Tříkrálové 
sbírky. Závěrečný účet na Konicku 
se zastavil na částce 454 288 korun. 
Ve srovnání s loňským rekordním 
rokem zisk vzrostl o 17 958 korun. 

Znamená to, že se vybralo zatím 
nejvíce ze všech uplynulých šest-
nácti ročníků! V prostějovském 
děkanátu vybraná částka bezpečně 
přesáhne dokonce osm set tisíc ko-
run, přesná čísla však do uzávěrky 
tohoto vydání nebyla známa.   

Martin ZAORA L
Letos se na Prostějovsku a Konicku 
koledovalo v sobotu 2. a 9. ledna. 
Pro konickou charitu letos po do-

mech chodilo celkem 113 skupin po 
čtyřech lidech, peníze pro prostějov-
skou charitu cinkaly dokonce do 223 
pokladniček. „Vybrané peníze půjdou 
na nákup nového auta pro naše pra-
covníky dojíždějící do domácností 
starých lidí, dětskému domovu ve 
Staré Vsi a část přímo rodinám v nou-
zi,“ nastínil Večerníku Marek Navrátil, 
ředitel konické charity. 
V Prostějově bylo minulý pátek 
odpoledne sečteno přes devadesát 

procent pokladniček, které vynesly 
bezmála osm set tisíc korun. Toto 
číslo však nebylo definitivní, dalo by 
se tedy odhadnout, že konečný vý-
sledek lehce přesáhne loňských 852 
955 korun. „Vybrané peníze půjdou 
na nákup vozu pro pečovatelskou 
službu a zbytek si odložíme na při-
pravovanou rekonstrukci objektu 
pro Charitní centrum Marta v Mar-
tinákově ulici,“ prozradil Vít Forbel-
ský z Charity Prostějov. 

Pro jednotlivé charity představuje 
tříkrálová sbírka významný přísun pe-
něz do jejich rozpočtů. „Každoročně 
vstupujeme do nového roku s velkou 
nejistotou ohledně naší existence. Vý-
sledek letošní sbírky nám dává naději, 
že by naše letošní fungování mohlo být 
dobré,“ prohlásil s vírou v hlase Marek 
Navrátil, který před šestnácti lety stál u 
samotného zrodu tradice Tříkrálových 
sbírek. „Tehdy jsem byl skeptický k 
tomu, že bychom mohli vybrat nějaké 
větší částky peněz. Nicméně dnes již 

bývalý ředitel olomoucké arcidiecéze 
Jindřich Suchánek tomuto projektu 
velmi věřil. Každopádně už výsledek 
první sbírky nás ohromil a od té doby 
jsem stále mile překvapován každý 
rok,“ ohlédl se Navrátil za šestnáctile-
tou historií Tříkrálové sbírky. 
Organizátoři z Charity Konice i Pro-
stějov společně poděkovali všem, kteří 
se na Tříkrálové sbírce podíleli nejen 
darem, ale i pomocí při organizaci a 
vlastní koledě. „Všem upřímné Pán 
Bůh zaplať!“ vzkázali. 

Lidé v třiašedesáti obcích na Konicku letos přispívali do celkem sto třinácti po-
kladniček, na Prostějovsku pak dokonce do 223 pokladniček! 
 Foto: archiv Charity Konice 

zjistili jsme
Nejštìdøejší lidé na Konicku žijí v Rakùvce, Haèkách a Bøezsku 

KONICKO Statistika nuda je, má však cenné údaje. Proto jsme se na 
některá čísla z Tříkrálové sbírky podívali pod drobnohledem. A zjis-
tili zajímavé věci... 
Kdyby při Tříkrálové sbírce byli všichni obyvatelé Prostějovska stejně štěd-
ří jako lidé v Rakůvce, vybralo by se v celém regionu přes devět milionů ko-
run. I letos jsme pro vás sestavili žebříček jednotlivých obcí. Z něj vyplývá, 
že každý obyvatel Rakůvky včetně nemluvňat do sbírky přispěl průměrně 
částkou čtyřiaosmdesát korun, u občanů Haček to bylo 65 korun a Březska 
58 korun.   (mls)

Nejvyšší částka na jednoho obyvatele 
1. Rakůvka  84,07
2. Hačky 65,29
3. Březsko 57,76
4. Stínava  46,53
5. Laškov  34,73

Nejvíce vybráno...
1. Konice  67 348,00  
2. Ptení   34 086,00 
3. Čechy pod Kosířem26 586,00 
4. Lipová   24 794,00  
5. Horní Štěpánov  21 886,00

NEJ Tøíkrálové sbírky: 

Bohuslavice  10 958
Čechy pod Kosířem 26 586,00
Polomí  5 190
Horní Štěpánov 21 886 
Skřípov  6 639
Čechy pod Kosířem 26 586 
Pěnčín  11 919,00
Ptení 34 086
Stražisko 11 246
Přemyslovice 19 720
Suchdol  20 971
Zdětín  9 322
Hluchov 4 947
Ochoz 7 887
Březsko 12 478
Vysoká  1 964

Raková 7 472
Rakůvka  8 912
Hvozd 18 678 
Ludmírov 16 569
Kladky  12 361
Dzbel  6 657
Jesenec 7 270
Šubířov  6 551
Hačky 6 660
Brodek u Konice 18 810
Lipová 24 794
Budětsko 9 730
Laškov  20 146
Buková  9 007
Stínava  7 260
Konice  67 348

Celkem 454 288 Kč

VÝSLEDKY TØÍKRÁLOVÉ SBÍRKY 2016
V JEDNOTLIVÝCH OBCÍCH NA KONICKU 

Policisté vyznamenali své NEJLEPŠÍ a NEJVERNEJŠÍ...ˇ ˇ
„Vážíme si toho, že máme nejnižší kriminalitu široko daleko,“ ocenil náměstek primátorky Zdeněk Fišer

PROSTĚJOV Velkou slávu prožívali uplynulý pátek dopoledne 
policisté z Územního odboru Policie ČR Prostějov. V obřadní síni 
radnice převzali z rukou krajského ředitele Tomáše Landsfelda 
i vedoucího územního odboru Pavla Nováka medaile a další 
ocenění za jejich náročnou a tvrdou práci. Večerník byl u toho!

žší krimin

pro Večerník Michal KADLEC

PŮVODNÍ REPORTÁŽ

Tradiční slavnostní akce se zúčastnily 
nejenom policejní špičky, strážcům 
zákona přišli poděkovat například prv-
ní náměstek primátorky Prostějova 
Zdeněk Fišer nebo senátorka Božena 
Sekaninová. „Uplynulý rok ovlivnila náš 
život i práci migrační vlna, přičemž po-
licisté z Prostějovska se rovněž úspěšně 
podíleli na řešení problémů uprchlic-
ké krize i mimo náš region. Rok 2015 
byl náročný i po jiných stránkách, ale 
úspěšně jsme ho ustáli,“ oddechl si při 
slavnostním proslovu Pavel Novák, ve-
doucí Územního odboru Policie ČR 
Prostějov. Co jej nejvíce potěšilo? „Díky 
navýšení finančních prostředků jsme 
přijali dvanáct nových policistů a dva 
občanské zaměstnance. Navíc dalších 

dvacet adeptů našeho řemesla je ještě 
v policejní škole a v budoucnu s nimi 
počítáme. Uplynulý rok se navíc v řeči 
čísel vyznačuje sníženou kriminalitou, 
na druhé straně ovšem také vyšší efekti-
vitou naší práce. Objasněnost trestných 
činů z naší strany přesáhla hranici še-
desáti procent, a takový výsledek nebyl 
v Prostějově přes patnáct let,“ neskrýval 
spokojenost Novák. Jak dodal, prostě-
jovští policisté řešili v uplynulém roce 
dvanáct tisíc přestupků, v šetření bylo 
šest set padesát dopravních nehod, vy-
pátrali sto padesát hledaných osob, při-
stihli bezmála sedm stovek řidičů pod 
vlivem alkoholu a drog. „Za to všechno 
vám patří velké poděkování a uznání. Je 
třeba vyzdvihnout i skutečnost, že v loň-

ském roce obdrželo šest našich policistů 
od policejního prezidenta vyzname-
nání za statečnost za záchranu lidských 
životů,“ dodal Pavel Novák.      

Oceněným policistům poděkovali také 
krajský ředitel Tomáš Landsfeld či první 
náměstek primátorky Prostějova Zde-
něk Fišer. „Je potřeba ocenit i perfektní 

spolupráci policistů s městem. Velice si 
vážíme vaší práce a také toho, že v Pros-
tějově máme nejnižší kriminalitu široko 
daleko,“ poznamenal Zdeněk Fišer. 

Nejlepším prostějovským policistům za jejich práci poděkoval Pavel Novák, ve-
doucí Územního odboru Policie ČR Prostějov.  Foto: Michal Kadlec

sa  kktterraakk sstrrrážžciii záákkkooonna byyyliii ooceenněěnnii....FFootooorreepoorrtááážž yyyyyy
2x foto: Michal Kadlec

Hned dvě medaile převzal šéf prostějovské kriminálky 
Leo Haluza. Pravicí mu potřásl i ředitel krajské policie 
Tomáš Landsfeld.

Za svoji odpovědnou práci u Policie ČR byli odměněni 
také Michael Vafek z Dopravního inspektorátu a perso-
nální pracovnice Alena Nezhybová. 

sa

žžžžžžžžžžžžžžžžžžžž

PROSTĚJOV Všichni, kdo mají rádi 
výbornou kávu a domácí zákusky, 
si nyní přijdou na své. V bývalé pro-
vozovně NA BŘEZINCE bylo nově 
otevřeno Café Fantasia. Příjemná, 
útulná, nekuřácká, bezbariérová 
cukrárna a kavárna s dětským kout-
kem přímo vybízí k relaxaci nebo 

posezení s přáteli. Ochotný personál 
se rád přizpůsobí požadavkům zá-
kazníků ve všech ohledech.
Café Fantasia vám nabízí prostor pro 
společné zážitky, pro hudební produkci, 
přednášky, oslavy či večírky. Rádi vám 
zde také zprostředkují své dlouholeté 
zkušenosti v cukrářské výrobě a přivítají 
novou inspiraci. Filosofie provozovate-
lů kavárny však nespočívá pouze v myš-
lence poskytnout návštěvníkům dobré 
jídlo a pití. 
„Rád bych všechny pozval, aby si k nám 
přišli odpočinout od každodenního 
shonu a strávit příjemné chvíle, načer-

pat pohodu a klid, dát si výbornou kávu, 
lahodný čaj a zákusek z naší vlastní vý-
roby. V naší nabídce naleznete nealko-
holické i alkoholické nápoje, vína, mí-
chané nápoje, toasty, snídaňové menu 
a mnoho dalších pochutin. Nemáte-li 
čas posedět a přesto si chcete vychutnat 
kávu, nabízíme službu kávu s sebou. 
Rádi pro vás připravíme také dorty 
na zakázku a na vaši oslavu zajistíme i 
kulturní program s hudební produkcí,“ 
vyjmenoval skutečně pestrou nabídku 
vedoucí kavárny a cukrárny.
Kromě toho zde můžete také ochutnat 
výborné kávy s příchutěmi. V široké 

nabídce jsou mimo jiné i kávy bez kofei-
nu. Specialitou podniku jsou netradiční 
kávy s příměsí zázvoru, pomerančové 
kůry či různé kombinace s alkoholem. 
Stejně tak nabízí nepřeberné množství 
chutí horké čokolády. Nepopsatelným 
zážitkem bude jistě čokoláda s chilli 
ozdobená šlehačkou. Splní vám zde 
také přání i v kombinaci chutí čokolád 
bílých, tmavých, mléčných a hořkých a 
jako bonus si můžete vybrat hrníček či 
skleničku, do kterých vám je připraví. V 
brzkém čase se také v zahrádce chystá 
otevření nové pivnice se specialitami 
k pivu a vínu a dalšími kulinářskými 

dobrotami. Počítá se i s místem pro ta-
nec a sledování televizních sportovních 
přenosů. 
Velký prostor je věnován také dětem, 
pro které je připravena spousta zábavy, 
speciální dětská menu a možnost po-
řádání oslav. Na zahrádce je k dispozici 
pískoviště, vevnitř je možno si sednout 
a malovat, hrát si s hračkami a všichni 
tedy i dospěláci si mohou číst knížky, jež 
nabízí v kavárně.
Otvírací doba Café Fantasia je od 9:00 
do 22:00 hodin, ale i v tomto ohledu se 
zákazníkům personál ochotně přizpů-
sobí.    (pr)

Café Fantasia vám splní tajná přání

Nejlepší policisté roku 2015
Územního odboru Prostìjov

Josef Charvát, Pavel Vaněk (Obv. odd. 
Prostějov  1)
Tomáš Kučera (Obv. odd. Prostějov 2)
David Kvapil (Obvodní oddělení Konice)
Radomír Bábek (Obv. odd. Němčice n. H.) 
Zdeněk Neubauer (Obv. odd. Plumlov)  
Miroslav Otruba 
(Odd. obecné kriminality SKPV) 
Petr Dočkal 
(Odd. hospodářské kriminality SKPV)
Pavel Konevič 
(Dopravní inspektorát Prostějov)

Zamìstnanec roku 2015 
Územního odboru Prostìjov

Alena Nezhybová (personalistka odbo-
ru personálního Krajského ředitelství 
Policie ČR Olomouckého kraje) 

Velitel roku 2015
Leo Haluza (vedoucí oddělení obecné 
kriminality SKPV)

Medaile policejního prezidenta 
Za vìrnost III. stupnì  

Jaromír Vozihnoj
Michal Dočkal 

(medaile byly uděleny za dlouhodobé 
a iniciativní dosahování velmi dobrých 
pracovních výsledků a déle jak 10 let 
trvání služebního poměru)

Medaile policejního prezidenta 
Za vìrnost II. stupnì 

Leo Haluza
Roman Ševčík

Jarmila Grulichová
Ivo Grydil

Tomáš Menšík
(medaile byly uděleny za dlouhodobé 
a iniciativní dosahování velmi dobrých 
pracovních výsledků a déle jak 20 let 
trvání služebního poměru)

Èestná medaile 
Michael Vafek 

(Dopravní inženýr DI v Prostějově)

Medaile øeditele
Krajského øeditelství 

Policie ÈR Olomouckého kraje
Marek Horák 
Leoš Navrátil 

Aleš Franc
Pavel Hloch

Pavel Karásek
Libor Škobrtal 
Josef Perlovský 

(medaile byly uděleny za dlouhodobé
a iniciativní plnění úkolů nad rámec 
služebních povinností, za aktivní po-
díl a vynaložené úsilí při prosazování 
dobrého jména krajského ředitelství) 
 

Pamìtní plaketa
vedoucího Územního 

odboru Policie ÈR Prostìjov
Miroslav Pišťák (bývalý primátor Pv)
(Za dlouholetou spolupráci, výrazný podíl 
na upevňování veřejného pořádku, BESIP 
a prosazování dobrého jména Policie České 
republiky i územního odboru Prostějov)  

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz

PŘEDPLAŤTE SI 
VEČERNÍK

A STÁLE JEŠTĚ
MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ 
O 10 000 Kč,

ZÁJEZD
a DALŠÍ VĚCNÉ CENY
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•• Výsledek hovoří jednoznačně, bylo 
to až tak snadné?
„Vyšel nám začátek, na co jsme sáhli, to 
nám tam spadlo a od toho se odvíjel celý 
zápas. Ve druhé třetině jsme povolili, pak 
jsme si to v šatně vyříkali, protože tam 

bylo hodně faulů a nedalo se na to dívat. 
Nechtěli jsme to podcenit, ale výsledek 
k tomu polevení trochu sváděl, v hlavách 
bylo, že vedeme 4:0. Třetí třetinu jsme se 
zlepšili a ještě jsme dali další gól. I když to 
nebylo optimální, tak jsme si to pohlídali 
a třetí třetina byla lepší než ta druhá.“
•• Na vás osobně byla patrná velká 
chuť, bylo to dáno i soupeřem, proto-
že právě v Benátkách jste dlouho hrál 
a stále patříte Liberci?
„Tak určitě jsem se na ten zápas těšil, snažím 
se ale makat v každém utkání, i když mi to 
občas nevychází, jak bych chtěl. Jsem rád, 
že se to podařilo i s gólem, proti Benátkám 
zvýšená motivace byla. Těšil jsem se na klu-
ky, že se s nimi uvidím a popovídáme.“
•• Proměnil jste trestné střílení, při-
tom právě nájezdy jsou zatím velkou 
bolístkou Jestřábů...
„Bohužel je tomu tak. Prohráli jsme něja-
kých šest sedm nájezdů, a kdybychom v 

nich získali jen polovinu bodů, tak jsme v 
tabulce o dvě příčky výše. Snažíme se ná-
jezdy trénovat, stále to ale není ono. A můj 
pokus? Všiml jsem si, že jeden kluk gólma-
novi radil, protože mě zná, takže asi čekali 
nějaký blafák, protože dříve jsem je hodně 
dělával. Nic jsem ale nerozmýšlel, špatný 
led, tak jsem se snažil prudce vystřelit a 
jsem rád, že to tam padlo.“
•• Poprvé v tomto kalendářním 
roce jste vyhráli, panovala již tro-
chu nervozita?
„Neřekl bych nervozita, byli 
jsme ale zklamaní z prvního 
zápasu proti Šumperku, který 
nám hrubě nevyšel. V Přerově byla 
první polovina zápasu dobrá, dru-

há už horší. Prohrané derby nás mrzelo, 
ale myslím si, že jsme se pak chytli doma 
s Kladnem, kdy jsme podali super výkon, 
a chtěli to nyní potvrdit. Potřebovali jsme 

udělat tři body, protože tabulka 
je hodně vyrovnaná, tlačí se to 

tam a každý může pora-
zit každého. Musíme 

stále sbírat body 
a jsem rád, že 

jsme je proti 
Benátkám 
udělali.“

kolem dvou a půl tisíc a na rozpočtu 
je to znát. I to je jeden z důvodů, proč 
nepřijdou další hráči. Snažíme se pro 
diváky dělat maximum, kluci makají 
na ledě a my spolupracujeme s fanouš-
ky, tak snad se to bude zvyšovat. Blíží 
se konec základní části a play off, tak 
snad lidí přijde více,“ sdělil někdejší 
špičkový bek.
Do začátku vyřazovací části či skupin 
play out se Jestřábi doma představí už 
jen pětkrát – proti Kadani, Mostu, Ha-
vířovu, Ústí nad Labem a Přerovu.

PROSTĚJOV Dva celky z vedoucí 
šestice stojí aktuálně prostějovským 
hokejistům v cestě k dalším prvoli-
govým bodům. Jako první přijde 
na řadu ve středu od 18:00 hodin 
představení v pražském Edenu, o tři 
dny později a hodinu dříve vyrukují 
Jestřábi na domácí led proti Kadani 
vedené prostějovským koučem Jaro-
slavem Beckem.
Možná trochu překvapivě patří Slavia 
v této sezóně mezi oblíbené soupeře 
dua Přecechtěl - Vykoukal. Jeho 
svěřenci na úvod získali doma bod za 
nájezdovou porážku, ve zbývajících 
dvou setkáních pak ani jednou neza-
váhali. Při první zastávce v hlavním 
městě se prosadili Illéš s Moska-
lem, doma poté režíroval výhru 3:2 
tříbodový Cetkovský. Loňský ex-
traligista se aktuálně nachází ve výsled-
kové pohodě, když v předešlých duel-
ech proti Šumperku, Přerovu, Kladnu 
a naposledy Benátkám neztratil ani 
bod. Naposledy zaváhal při prvním 
letošním duelu, kdy podlehl na vlast-
ním ledu Ústí nad Labem v poměru 
2:4.
Pro tento duel domácí disponují 
nejméně propustnou obranou, když 
jako poslední dosáhli hranice sta 
obdržených branek a toto kulaté číslo 
zatím nepřeskočili, jejich útok je třetí 
nejnebezpečnější. Přesto jsou „sešívaní“ 
v průběžném pořadí až čtvrtí, dva 
body za Jihlavou, čtyři za Motorem 
a již jedenáct za Kladnem. O příděly do 
soupeřových bran se nejpilněji starají 
Miloslav Čermák, Nathan Robinson, 
Jaroslav Markovič a Žiga Pavlin, toto 
kvarteto dohromady sesbíralo více než 

sto třicet kanadských bodů. Ve střílení 
branek se navíc daří i Davidu Šafránkovi 
a Zdeňku Bahenskému, oba dva již 
dvouciferní. A vzadu se lze spolehnout 
na Sašu Hyláka s Tomášem Králem.
Bitva o elitní šestku bude pokračovat 
i víkendovým soubojem, poslední 
místo zaručující přímý postup do 
play off totiž drží právě sobotní 
soupeř Jestřábů SK Kadaň. 
Tento celek těží ze spolupráce 
s Chomutovem i Karlovými Vary 
a celou sezónu se poměrně překvapivě 
pohybuje mezi nejlepšími, až v mi-

nulém týdnu ztratil pátou pozici. 
Úvod kalendářního roku 2016 totiž 
nezastihl tým ze severozápadních 
Čech v tom nejlepším rozpoložení 
a jediné tříbodové vítězství se datuje 
do 4. ledna a zdolání Litoměřic 3:0. 
Šumperk padl až po prodloužení 
a v nastavení slavil Přerov, v Ústí 
stejně jako na Kladně z toho byla 
hladká porážka. V bráně zatím strávili 
nejvíce času Strmeň, Dvořák a Hanul-
jak, nejlepší čísla z nich má posledně 
jmenovaný, jehož průměr je těsně nad 
dvěma a půl brankami a úspěšnost má 

nad dvaadevadesát procent. Směrem 
dopředu byl nejnebezpečnější Račuk,
povolal si ho ovšem Chomutov a první 
ligu nyní nehraje. Mimo hru je aktuálně 
rovněž třetí nejproduktivnější hráč He-
jcman a nad dvacet bodů už se dostal 
jen Chlouba, stačilo mu na to šestnáct 
zápasů. V první polovině sezóny platilo, 
že domácí týmy braly všechny body. Při 
třetím setkání neudrželi Jestřábi vedení 
a zápas došel až do nájezdů, v nichž 
v této sezóně tradičně, při vzájem-
ných soubojích těchto celků ovšem 
netradičně, slavili Kadaňští.  (jim)

PROSTĚJOV Od úvodu druhé tře-
tiny se zdálo, že českobudějovičtí 
hokejisté míří na Hané ke svému již 
třiadvacátému tříbodovému zisku 
v sezóně. Po bezbrankové úvodní 
části se totiž Jihočeši brzy dostali do 
dvoubrankového vedení, které ná-
sledně ještě navýšili, přesto se Jestřá-
bům podařilo do utkání vrátit a moh-
li to být právě oni, kteří se nakonec 
budou radovat z vítězství. Mírným 
zklamáním naopak byla návštěva, 
podle oficiálních údajů totiž nepřišly 
ani dva a půl tisíce lidí a příští domá-
cí duel proti Kadani tak pro diváky 
zdarma nebude...
V prvních dvaceti minutách si domácí, 
v jejichž sestavě opět chyběl sparťan 
Dragoun, vypracovali hned čtyři počet-
ní výhody včetně přesilovky pět na tři. 
Hosté ovšem pozorně bránili a prostě-

jovští hráči si navíc nedokázali pořádně 
přihrát, natožpak vystřelit, tudíž největ-
ším úspěchem byla samotná kontrola 
kotouče v útočném pásmu.
Po přestávce se ještě oba týmy nestih-
ly pořádně rozkoukat a už se měnilo 
skóre. Na časomíře uběhlo pouhých 
pětadvacet sekund, když akci nejúder-
nější formace Motoru dokonal po při-
hrávkách Nouzy se Strakou Kuchejda.  
Tím správným receptem byla střela pod 
víko - 0:1. Tato branka předznamenala, 
že zajímavých okamžiků bude k vidě-
ní více. Počet vyloučení se sice snížil ze 
šesti na tři, právě na konci jedné z přesi-
lovek se ale Bláha zaskvěl proti Drtinově 
bombě, soupeř poté nevyužil přečíslení 
tří na jednoho. Jeden z hlavních favoritů 
soutěže se tak mohl radovat až v polovi-
ně pětatřicáté minuty, kdy v ponechané 
výhodě dokončil Vráblíkovu práci zno-
vu Kuchejda - 0:2.
A když třetí třetina začala stejně jako 
ta předešlá a po pouhých třiapadesáti 
sekundách hry zvýšil Mikyska už na 
0:3, zdálo se být vymalováno. Jenže 
trestů opět přibylo a nyní se již Jestřábi 

dočkali. „Za katrem“ se potkali Rob s 
Bohunickým a po Luňákově vybídnutí 
zužitkoval tuto početní výhodu Šlahař 
- 1:3. Do konce základní hrací doby 
scházelo přesně čtrnáct minut a během 
nich se toho událo více, než mnohdy 
nabídne celé utkání. Domácí nejprve 
úspěšně přečkali Protivného vyloučení 
i menší trest pro Husáka, jenž háková-
ním hasil únik dva na jednoho, a zavá-
nělo to spíše trestným střílením, poté 
zahájili Jestřábi velkou stíhací jízdu. 
Mohli se spolehnout na to, že již žádný 
kotouč neskončí za Horčičkovými zády 
a přitopili pod kotlem. První velkou 
šanci se ještě využít nepodařilo, avšak 
v čase 56:20 už platil stav 2:3. A návod 
byl jednoduchý - dát přesný pas do jízdy 
Venkrbcovi, jenž se prosmýkl mezi dvě-
ma beky a dokázal vyzrát i na Bláhu. Dvě 
minuty před koncem si domácí trenér 
Přecechtěl vzal oddechový čas, plány 
mu ale hodně narušila chyba v rozehře 
a oslabení na počátku poslední minu-
ty, po němž si time out vybrala rovněž 
hostující lavička, aby své hráče uklidnila 
a podařilo se jim zápas dohrát bez újmy. 

Realita ovšem byla jiná. Jestřábi se ujali 
kotouče, i v početní nevýhodě odvolali 
gólmana, osmnáct sekund před třetí si-
rénou srovnal na 3:3 Drtina! Již podva-
nácté v sezóně tak šel Prostějov do pro-
dloužení, svou sérii 2:9 si ale nevylepšil. 
Nejprve sice úspěšně bránil oslabení, 
poté sám dostal výhodu čtyři na tři, jen-
že drtivý tlak a dlouhé obléhání brány 
k přesné ráně nevedly a muselo se jít 
znovu do nájezdů.

Krejčík s Květoněm neuspěli. Jako dru-
hý z domácích se rozjel trochu překvapi-
vě Augustin a dostal puk za Bláhu, stej-
ně úspěšný byl na druhé straně Straka. 
Venkrbec ani Chovan nebyli úspěšní 
a pořadí se tak měnilo. Čtvrtou sérii za-
hájil Straka a znovu slavil s pomalejším 
najetím a následným rychlým blafákem 
do bekhendu. Augustin tak musel dát, 
překonaného gólmana ale zachránila 
tyč.  (jim)
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Slavii posílil Pøindiš
Praha (jim) – Na cestu z Přerova 
do Prahy se vydal šestadvacetiletý 
bek Petr Přindiš. Vousatý obránce 
s přezdívkou Krakonoš přichází na 
hostování do konce sezóny. Vinou 
zranění stihl za Zubry odehrát pou-
ze patnáct utkání, jestřábí fanoušci si 
ho mohou pamatovat i z letní bitky 
při vzájemném utkání, kdy se do 
něj ostře pustil Daniel Sobotka. Ju-
niorský extraligový vítěz s Karlový-
mi Vary má na kontě mimo jiné tři 
desítky startů v extralize dospělých 
a také zkušenosti z Francie, vítěz-
nou premiéru si odbyl při středeční 
výhře nad Kladnem. Do Jihlavy pro 
změnu zamířil kmenový obránce 
Olomouce David Škůrek, který se-
hrál v tomto ročníku pouze jeden 
zápas v dresu Třebíče.

Tondr vyfasoval
15 mìsícù

Tábor (jim) – Duel druhého se 
čtvrtým v západní skupině druhé 
hokejové ligy zůstal nedohrán. Šlágr 
šestadvacátého kola proti sobě sve-
dl týmy Tábora a Jablonce, stihlo 
se však odehrát pouze necelých 
padesát minut čistého času. Domá-
cí Kohouti kráčeli k třem bodům 
a potvrzení své pozice, když po 
brankách Blažka, Kanova a Heršálka 
vedli 3:0. V čase 49:26 však došlo 
k inzultaci hlavního rozhodčího 
Patrika Vokřála, který po napadení 
zápas předčasně ukončil. Viníkem 
byl hostující obránce Martin Tondr, 
jenž hlavního sudího zasáhl hokej-
kou do krku. A disciplinární komise 
vynesla exemplární trest – patnáct 
měsíců nepodmíněně.

Øíha dostal „flastr“
Litoměřice (jim) – Pokutu deset ti-
síc korun si od hokejové disciplinár-
ky odnesl litoměřický kouč Miloš 
Říha mladší. Třiatřicetiletý lodivod 
pyká za své chování bezprostředně 
po prohraném utkání se Slavií, kdy 
slovně napadl rozhodčí. Rozezlilo 
ho trestné střílení za posunutí brá-
ny v čase 59:00, které proměnil ve 
vítěznou branku hostující Čermák. 
A hlavní sudí Wagner poté uvedl 
do zápisu komentář mladého kouče 

„Vy tři čůráci pruhovaný, jděte se 
vysrat, líbí se vám ovlivnit utkání 
v poslední minutě? Vy buzeranti.“ 

Pětitisícovou pokutu obdržel rov-
něž klub, a sice za následné zaházení 
ledové plochy a průnik dvou lidí do 
boxu pomocných rozhodčích.

Tøebíè padla kontumaènì
Třebíč (jim) – Na ledě sice hoke-
jisté Třebíče zdolali v posledním zá-
pase uplynulého kalendářního roku 
Most 4:3, verdiktem od zeleného 
stolu ovšem nakonec padli 0:5 kon-
tumačně. Na vině byl start kvarteta 
Charles Baldwin, Petr Jurča, Martin 
Čech, Jakub Šaur, kteří měli vyříze-
né střídavé starty ze druhé ligy. Po-
dle pravidel ovšem může do takto 
jednoho utkání nastoupit maximál-
ně trojice hráčů ve věku dvaadvaceti 
let a starších, takže došlo k porušení 
soutěžního řádu.

Horna skonèil na Kladnì
Kladno (jim) – Pětatřicetiletý kla-
denský odchovanec Tomáš Horna 
se rozhodl na vlastní žádost opus-
tit kádr Rytířů. V dresu aktuálního 
lídra první ligy odehrál v tomto 
roèníku pouze třiadvacet zápasů, 
v nichž se postaral o tři branky 
a čtyři asistence. Právě malé vytí-
žení bylo určujícím faktorem, proč 
se rozhodl pro takový skutek. Cel-
kově během své kariéry nastřádal 
více než půl tisíce extraligových 
startů a necelou stovku prvoli-
gových, disponuje rovněž zkuše-
nostmi ze Slovenska, Dánska a 
Kazachstánu, dohromady třikrát 
oblékl dres českého „áčka“ a na 
konci tisíciletí si zahrál na mist-
rovství světa do dvaceti let, odkud 
si přivezl zlatou medaili.

RYCHLÝ
VE ERNÍK

JESTŘÁB PODLE

   VEČERNÍKU

Kamil PØECECHTÌL – LHK 
Jestøábi Prostìjov:

„Každý bod, který získáme s týmy ze 
špice tabulky, je cenný. Když mužstvo 
prohrává o dva góly a jde do třetí třetiny 
s tím, že to chce zvládnout, soupeř mu 
odskočí o další gól a nakonec to ještě 
zvládne, tak je podle mne nutné si toho 
velice cenit. Kluci ukázali svou morální 
sílu a chuť porvat se s každým zápasem.“

Radek BÌLOHLAV – asistent 
HC Motor Èeské Budìjovice:
„Ztratili jsme v Prostějově bod. V této 
chvíli po zápase jsme sice za dva body 
rádi, ale vedeme 3:0 a nesmíme si to 
už příště dovolit. První třetina nebyla 
podle našich představ, hráli jsme čtyři 
oslabení, soupeř se dostal do tlaku, ale 
zvládli jsme to. Druhá perioda už byla 
lepší, bylo tam hodně střel i nějaké góly. 
Třetí třetina se vyvíjela v náš prospěch 
a dopadlo to, jak to dopadlo.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

JES PV
M ČB

3:4

Věděli jsme, že budeme muset makat jako
předchozí zápas s Kladnem, to si myslím, že byl 

hlavní důvod. Nepodcenili jsme je, i když jsou tak nízko.“

SK Kadan

Hokejová pozvánka k ledu na 43. kolo WSM Ligy

8./62 b. umístìní a poèet bodù:

celková zápasová bilance:

aktuální série:

poslední výsledky:

nejproduktivnìjší hráèi:

brankáøská jednièka:

trenérský štáb:

zajímavost:

6./63 b.6./63 b.

16-2-10-13 16-6-3-1616-6-3-16

10x v ad  body doma 3x v ad  venku bez bodu

s Benátkami 6:2
s eskými Bud jovicemi 3:4 po nájezdech

s P erovem 3:4 po prodl.
na Kladn  1:6

Michal Dragoun (8+21)
Matouš Venkrbec (14+13)

Marek Drtina (10+16)

Marek Ra uk (13+18)
Roman Chlouba (9+13)
Darek Hejcman (8+13)

Luboš Hor i ka 92,10%; 2,58 Miroslav Hanuljak 92,28 %; 2,55

Kamil P ececht l a Ji í Vykoukal Jaroslav Beck a Josef Dušek

Již osmkrát v ad  padli Jest ábi 
v prodloužení i nájezdech, naposle-
dy se radovali 23. zá í lo ského roku.

Týmu z královského m sta se
poda ilo vymanit z dlouholetých 

neúsp ch  p i samotných 
nájezdech a letos má bilanci 3:1

Sobota 23.11. v 17:00 hodin

vs.

1616

LHK Jestrábi LHK Jestrábi PROSTEJOVPROSTEJOV

SN

   ÚSTY 

Jest ábi obrali Motor o bod,Jest ábi obrali Motor o bod, divák  p išlo málo

Jestřáby prověří slávisté a „Beckovci“POLOVINA
již odcházeli

Ješt  tvrt hodiny p ed koncem platil stav 
0:3, pak ale Jest ábi p edvedli velkou stí-
hací jízdou, kterou korunoval vyrovnáním 
na 3:3 Marek Drtina.  Foto: Ji í Možný

Lukáš Krejčík po Benátkách: „Potřebovali 
jsme tři body, tabulka je hodně vyrovnaná“
PROSTĚJOV V letech 2010 až 
2014 odehrál Lukáš Krejčík (na 
snímku) více než sto čtyřicet prvo-
ligových zápasů za Benátky nad 
Jizerou, v průběhu uplynulé sezó-
ny ho pak na hostování z Liberce 
získal Prostějov. Při středečním 
duelu tak měl pětadvacetiletý 
útočník o motivaci postaráno 
a zápas mu vyšel, k vysokému ví-
tězství o čtyři branky totiž přispěl 
proměněným trestným střílením.

Jiří MOŽNÝ
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„V ím, že si tu jednou zahraji

PROSTĚJOV V závěru duelu proti 
Českým Budějovicím zaznamenal 
Marek Drtina již svou desátou sezón-
ní trefu a poslal jí duel do prodlou-
žení. Třetí nejproduktivnější Jestřáb 
tak i nadále potvrzuje, že je ofenziv-
ně naladěn a zvládá úspěšně nejen 
obrannou činnost, přesto nemohl být 
úplně spokojen. Mrzely ho zejména 
nevyužité možnosti v prodloužení, 
navzdory průběžnému stavu 0:3 totiž 
byla výhra velice blízko.

„Bylo to jako
na houpačce,“

popisoval
obránce

Marek Drtina

Poslední zápasy 
hrajeme dobře a poctivě, 

tak by to mělo být. 
A hlavně když budeme 
mít dobrý pohyb, tak 
nemůžeme prohrát.

“
celý rozhovor na

www.vecernikpv.cz

PROSTĚJOV Společenský dům 
se uplynulý pátek naplnil dámami 
v krásných róbách a pány ve spole-
čenských oblecích. Důvodem bylo 
pasování nových maturantů Střed-
ní zdravotnické školy, kterých se 
jako obvykle sešlo ze dvou tříd.
Podoba plesu byla tradiční, ale kaž-
doročně maturanti vždy něčím pře-
kvapí, a to především při předtan-
čení. Letos se jedno z nich neslo ve 
znamení skoro retro spartakiádního 
vystoupení z roku 1985. Pánská část 
zase zřejmě chtěla podpořit pivovar-
nický průmysl, došlo tak kromě již 

tradičních „vítězných“ doutníků i na 
přípitek v pivních půllitrech.
Účastníky plesu byli mimo jiných 
představitelé Magistrátu města Pro-
stějova i zástupci prostějovské ne-
mocnice. Hosté mohli vyhrát ceny 
v bohaté tombole, zařádit si při tanci 
s kapelou NOVIOS a kdo chtěl jíst 
a pít, měl šanci díky pracovníkům Ná-
rodního domu, prostějovské štrúdlár-
ny, palačinkárny Pall a Chinky a kok-
tejlům od firmy Adam. Nad slušnými 
mravy bděla bezpečnostní agentura 
PROBEA a kdo ochranku pozlobil, 
„šel“ se podívat na čerstvý vzduch... 

Kdo z hostů chtěl, bavil se až do druhé 
hodiny ranní, kdo ne, mohl vyrazit po 
prostějovských podnicích, ale většina 
zůstala až do samotného konce, ne-
boť protažené obličeje nechali všichni 
doma. 
Jak uvedla ředitelka školy Marie Do-
stálová, plesem pro maturanty končí 
doba zábavy i her a začíná tvrdé ob-
dobí příprav na tu vlastní společnou 
(státní) a profilovou (školní) matu-
ritu. „Přeji všem bez rozdílu, aby ma-
turitním úskalím propluli s elegancí 
a grácií, s níž se bavili celý páteční ve-
čer,“ vzkázala přes Večerník. (mm)

PROSTĚJOV Dřív to byla družba, 
dnes partnerství. Ať už tomu 
říkáme jakkoli, jde o pěkný příklad 
jednoty hasičů. Na ples svých 
kolegů dorazila jednotka hasičů ze 
Lhoty pod Kosířem, samozřejmě 
nikoli s prázdnou. Do už tak bo-

haté tomboly dodali pěnivý mok 
z místního minipivovaru.
„Prostory v místní sokolovně jsme 
připravovali už od rána, na to pen-

zum práce by plesu slušela hojnější 
účast,“ posteskl si nad účastí na 
jubilejním pětadvacátém ročníku 
starosta místního Sboru dobrovol-
ných hasičů Josef Chromec. Oproti 
loňsku si cestu na jeden z prvních 
plesů letošní sezony našlo zhruba 
sto dvacet hostů.
Vzhledem k závazkům jednot-
livých kapel došlo letos ke změně 
muzikantů na hlavním pódiu, kde se 
představilo TRIO PLUS. To naopak 
v podsálí se už popáté představili 
Dobrodruzi dva Pepa a Jirka, jejichž 
zpěvákem a kytaristou není nik-
do jiný, než náměstek primátora 
Statutráního města Prostějov Jiří 
Pospíšil. „Tento hasičský ples patří 
ročně k pěti šesti akcím, na kterých 

si zavzpomínám na hojná vys-
toupení v mládí. Báječně se při tom 
odreaguji,“ připomněl politik, jehož 
vystoupení doprovázené brilantní 
hrou na klávesy Josefa Smutného si 
našlo skupinu příznivců. „Dnes už 
se vše programuje, my se snažíme 
dělat autentickou muziku,“ vidí 
jeden z receptů.
Ze suterénu sokolovny voněly 
zvěřinové speciality, které posilnily 
hladové tanečníky. Ti na chvíli vykli-
dili parket kolem desáté hodiny, kdy 
konečně dorazila dvojice junior-
ských tanečníků na předtančení. 
Museli toho za večer stihnout víc, 
jak se správně tančí waltz, tango 
nebo slowfox totiž předváděli i na 
mysliveckém bále v Lipové.  (tok)
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Plesová sezóna v dnešní době trvá přes dva měsíce, i když by 
správně podle tradic měla být zakončena Popeleční středou, kte-
rou začíná postní období před Velikonocemi, tedy někdy v druhé 
polovině února.
Samotný ples je definován jako „společenská událost obvykle slav-
nostní povahy, která je spojena se společenským tancem za zvuků 
taneční hudby“. Plesy bývaly v minulosti především výsadou šlech-
ty, postupně se staly běžnou součástí i měšťanské společnosti, v té 
době byly takovéto lidové plesy označovány slovem bál. Pořádaly 
je obvykle rozličné občanské spolky nebo profesní a stavovská 
společenstva (cechy). V dnešní době pořádají tyto akce různé 
společenské instituce a organizace, zejména pak spolky a školy. 
A plejáda možností, kam si jít zaplesat, je na Prostějovsku tradičně 
široká. I proto nacházíte na našich stránkách již druhé tematické 
zaměření tohoto druhu.
Dvoustranu připravil redakční tým PROSTĚJOVSKÉHO 
Večerníku

SUCHDOL Především v rytmu písní 
Karla Gotta se nesl v pořadí druhý roč-
ník společenského retro večera, který se 
předminulou sobotu večer uskutečnil 
v suchdolském kulturním domě. Na ně-

kolik hodin se tak tato obec nacházející 
se v severozápadní části regionu přesu-
nula o dvacet třicet let zpátky a stala se 
centrem tehdejší hudební tvorby. A bylo 
se také na co koukat, mladí i ti starší ná-

vštěvníci zalovili v šatníku a objevili sku-
tečné perly, za něž by se nemuseli stydět 
tehdejší modelové a modelky. (jim)
Celou reportáž včetně fotogalerie na-
jdete na www.vecernikpv.cz!

V Suchdole se cestovalo časem

PROSTĚJOV V Národním domě 
se uplynulý pátek večer slavilo, 
při dekorování maturantů ovšem 
nechyběly ani rady do života od 
zkušených pedagogů, včetně ředitelky 
školy. Stužkovací ples mají za sebou 
studenti dvou maturitních ročníků ze 
Střední školy designu a módy na Vá-
penici. 
„Je to pro nás pedagogy a hlavně studenty 
velmi slavnostní chvíle. Ano, pár rad do 
života skutečně padlo. Kladla jsem jim na 
srdce, že takzvaná zkouška dospělosti není 
jenom o té zkoušce před učiteli, ale začíná 
už tím, jak hluboce vnímají zodpovědnost 
a řádně se připraví k maturitě. A jestli 
si moudře a dospěle nastaví své životní 
priority a nepodlehnou jiným lákadlům, 
která jim život nabízí, určitě ve zkoušce 
z dospělosti obstojí,“ svěřila Večerníku 
těsně po stužkování v sále Národ-
ního domu Ivana Vaňková, ředitelka 

Střední školy designu a módy, Prostějov. 
Letos odmaturuje na škole sedma-
padesát budoucích módních návrhářů. 
„Dnes se tu všichni skvěle bavíme, i když 
možná nějaké slzičky dojetí padly,“ dodala 
ředitelka Ivana Vaňková. 

K tanci i poslechu hrála studentům „oděv-
ky“ skupiny Q-styl, o kulturní vystou-
pení se postarali profesionální tanečníci 
a tanečnice z Taneční školy Free Dance 
Jany Bálešové a Taneční školy Dany 
Hubené.  (mik)

BYLI  JSME

U TOHO

 Foto: 
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NA HASIČSKÝ PLES v Čechovicích dorazila i jednotka 

PLES 
FOTOGALERIE
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ČELECHOVICE NA HANÉ Kom-
fortní exil. Tradiční hasičský ples, který 
pořádají ruku v ruce tři sbory - SDH 
Kostelec na Hané, SDH Bílovice a 
SDH Lutotín, se letos premiérově ko-
nal mimo rodnou hroudu. „Bohužel 
kostelecká sokolovna je zavřená, proto 
jsme se uklidili k sousedům,“ objasnil 
Večerníku David Lakomý, zástupce 
velitele SDH Kostelec na Hané, jenž 
dodal: „Vůbec žádné problémy s tím ale 
nebyly.“ Věřili jsme, ale pro jistotu jsme 
se zajeli přesvědčit na vlastní oči...
Podle nadstandardní návštěvy se dá usu-

zovat, že s účastí na plese neměli problém 
ani ostatní lidé. V našlapané čelechovické 
sokolovně se při hudbě vlnily více než tři 
stovky tanečníků. „Na návštěvnosti se pře-
sun vůbec nepromítl. Sice tu chybí někteří 
zarytí Kostelečáci, na druhé straně přišla 
zase spousta místních,“ usmíval se Lakomý 
a dodal: „Máme i velmi ‚sytě‘ naplněnou 
tombolu, je v ní přes dvě stovky cen!“ 
Právě tombola bývá na plesech tím zla-
tým hřebem. Tentokrát byla první cenou 
poukázka na let balónem pro dvě osoby, 
ale velký interes budila i druhá. Tou bylo 

metrákové prase! Šťastným výhercem sto-
kilového čuníka se nakonec stal Vladimír 
Staněk, jenž měl opravdu šťastnou ruku 
při výběru losů. „No, vyhrál jsem hned šest 
cen,“ smál se Staněk. „Já už sedm let kaž-
dému říkám, že bych chtěl vyhrát čuníka. 
Když jsem byl malý kluk, pravidelně jsme 
zabíjeli. Dobrých pětadvacet let už ale ne. 
Veškeré vybavení však pořád doma máme. 
Takže ho zase využijeme!“ Dobrá duše bí-
lovických hasičů už má jasno v tom, co se s 
prasátkem stane. „Kamarádi se už hlásí, sa-
mozřejmě že je pozvu na zabijačku. Vyhrál 
jsem i dort, na ten jsem zase pozval naše 
holky,“ uzavřel Staněk.
Celkově se ples v čelechovické sokolovně 
líbil. Tradičně dobrá kuchyně, kde v na-
bídce nechyběl například pečený divočák 
nebo srnčí guláš. Jedinou vadou, i když 
rozhodně ne na kráse, mohlo být místo 

konání. „Je dobře, že hasiči tradici nepře-
rušili, momentálně v Kostelci prostory 
pro pořádání podobných akcí prostě ne-
jsou. Je to ale jen otázkou času,“ rozsvítil 
světlo na konci tunelu Ladislav Hynek, 
kostelecký starosta, který se plesu osobně 
zúčastnil. „Když se tak dívám po čelecho-
vické sokolovně, tak trochu závidím. Je to 
pro nás jakýsi vzor, jak by mohla vypadat 
v budoucnu sokolovna u nás. Bude záležet 
ale na zastupitelstvu, jestli odhlasuje její od-
koupení.“ 
Pohodová atmosféra pohltila i samotného 
starostu, jenž si se svou čelechovickou kole-
gyní Jarmilou Stawaritschovou vystřihl pár 
tanečků. „Atmosféra parádní! Je opravdu 
dobře, že se hasiči nezalekli a i s tím rizi-
kem, že by prodělali, do toho šli. Myslím si, 
že starosti mít nemusejí. Je tu plno a lidi se 
baví dobře,“ zakončil Ladislav Hynek.  

Pondělí 18. ledna 2016
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PLESY
 22. 1. Maturitní ples Společenský dům Prostějov
 Obchodní akademie Prostějov
 22. 1. Myslivecký ples Kulturní dům Kralice na Hané
 Myslivecké sdružení Kralice na Hané
 23. 1. Myslivecký ples Sokolovna Ptení
 Myslivecké sdružení 
 23. 1. Farní ples Kulturní sál Obecního domu Pivín
 Římskokatolická farnost sv. Jiří Pivín

 23. 1. Reprezentační a stužkovací ples Společenský dům Prostějov
 Cyrilometodějské gymnázium

 23. 1. Školní ples Restaurace Zátiší Němčice nad Hanou
 POŠ a ZŠ Němčice nad Hanou
 23. 1. Sokolský ples Sokolovna Smržice
 TJ Sokol Smržice
 23. 1. Hasičský bál Kulturní dům Žárovice
 SDH Soběsuky
 23. 1. Obecní ples Obecní úřad Určice
 Sokolovna Určice
 29.1. Myslivecký ples Kulturní dům Čelčice
 OMS Prostějov

Kostelečtí hasiči plesali u sousedů
Z Čelechovic se dalo letět balónem...

 

PROSTĚJOV Originální pozván-
ka ve tvaru číše lákala na Maturitní 
ples SŠ Art Econ, který se uply-
nulou sobotu konal v Národním 
domě. Stužku si odneslo celkem 
dvacet studentů ze třech tříd školy 
sídlící na Husově náměstí. 
„Žádný učený z nebe nespadl, ale blbce 
jako by shazovali.“ Citát polského bás-
níka Juliana Tuwima si na svoji stužku 
zvolili maturanti ekonomického oboru 
Art Econu, kteří ještě před oficiálním 
stužkovacím ceremoniálem představili 
své velmi pestré sny. Objevila se v nich 
touha po kariéře v armádě ČR, stejně 
jako přání vydat se na dráhu překlada-
telky. Studentské sny do třicetisekun-
dových videí zhmotnil absolvent školy 
Rostislav Prokop. 
„Ze svých studentů mám radost, byli 
vždy šikovní a snaživí. Strávila jsem s 

nimi tři a půl roku a vždy se nám dařilo 
vyjít si vzájemně vstříc. Věřím, že to u 
maturit zvládnou i beze mě. Budu jim 
ale držet pěsti,“ řekla Večerníku třídní 

učitelka třídy 4EP Renata Kubová, 
která v dohledné době očekává naro-
zení miminka a plánuje tedy nástup na 
mateřskou dovolenou.

Studenti ART ECON

BYLI  JSME

U TOHO

ZE LHOTY

 

SUCHDOL Po společenském retro 
večeru se v suchdolském kulturním 
domě uskutečnila další vydařená akce, 
a sice ples jednovských hasičů. Ihned 
po příchodu zaujala vydařená balón-
ková výzdoba v podání sourozenců 
Hlouškových, o zaplnění sálu a spoustu 
příjemných zážitků se zasloužila skupi-
na HSP, jejímž členem je i moderátor 
celého večera Láďa „Sovjet“ Rus, vedle 
klasické půlnoční tomboly velkou po-
zornost poutalo i pole dance vystoupe-
ní v podání Daniely Čapkové.
„Panuje velká spokojenost, je to úžas-
né. Všichni se dobře baví, to je hlavní,“ 
dělil se s Večerníkem, který celé zába-
vě nechyběl, o radost starosta pořáda-
jícího sboru Milan Koudelka. A jeho 
slova dosvědčovala spousta úsměvů 
a dobré nálady na sále, v přísálí 
i v „pekle“.
Kapela střídala série klasických lido-
vek s modernějšími písničkami, rych-
lejší songy s typickými „ploužáky“, 
takže si každý mohl přijít na své. Tím 
tanečním vrcholem ovšem byly dvě 
sestavy v pole dance. Český překlad 

zní tanec u tyče, nejednalo se ovšem 
o nic lechtivého, k čemuž tento název 
svádí, nýbrž o velkou gymnastickou 
makačku připomínající cvičení na 
vertikální hrazdě. Tedy způsob, jak si 
v rytmu hudby skvěle vytvarovat tělo. 
„Tanec u tyče jsem si vždy představo-
val úplně jinak a klobouk dolů. Krás-

ně se na to koukalo, ale musí to být 
strašně náročné,“ na názoru jednoho 
z návštěvníků se shodovali všichni, 
kteří bedlivě sledovali vystoupení Da-
niely Čapkové. 
S atraktivní kráskou pak Večerník po-
řídil exkluzivní interview, které najdete 
v příštím čísle.  (jim)

Jednovský ples zpestřila atraktivní tanečnice

FOTOGALERIE
klikni na

www.vecernikpv.cz
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PROSTĚJOV Těšili jste se na za-
čátek plesové sezóny a dopřáváte 
si příležitosti k  tanečnímu vyžití? 
Na parketu bývá horko a přestávky 
jsou hojně využívány k  občerstve-
ní, povětšinou alkoholovému. V ta-
kovém případě určitě nesedejte za 
volant.
Kromě hlídek Policie České republiky 
vás totiž může klidně zastavit mod-
rými majáčky a blikajícím pokynem 
„STOP“ také autohlídka městské 
policie. „Na dechových kontrolách 

se obecně pouze podílíme, je to pri-
márně činnost republikové policie, 
ale v  období plesů, velikonoc či Ha-
náckých slavností samozřejmě posi-
lujeme kontrolní činnost,“ vysvětluje 
ředitel městské policie Jan Nagy.
Úkolem městské policie je především 
zabezpečení místního pořádku. I po-
kud půjdete nad ránem z vydařeného 
bálu pěšky, neměli byste dávat hlasitý 
průchod aktuální dobré náladě, proto-
že můžete potkat pěší hlídku. „Běžně 
máme ve službě sedm strážníků, kteří 

se pohybují rovnoměrně po celém 
městě, zaměřujeme se samozřejmě na 
problémová místa, která statisticky vy-
hodnocujeme,“ dodal Nagy.
Pokud jste tedy městského strážníka 
dlouho nepotkali nebo jste zazname-
nali autohlídku třeba jen na náměstí 
u kuželny, neznamená to, že v ulicích 
našeho města nejsou. Každé vozidlo 
a každý strážník je z  dispečinku mo-
nitorován a výkon služby je snadno 
dohledatelný. Ku prospěchu občanů 
Prostějova.  (tok)

V plesové sezóně dbá městská policie na prevenci
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PROSTĚJOV Stejné nadšení za-
vládlo i v samotném oddílu, podaři-
lo se totiž splnit jeden z prioritních 
úkolů. „Dohoda o další spolupráci 
s Matoušem byla pro mě zásadní 
věc. Jsem moc rád, že jsme se na 
dalším tříletém společném ho-
kejovém životě dohodli. Mates je 
charakterově výborný kluk, velký 
bojovník. Umí rozhodnout zápasy, 
ale je nepostradatelný i při obranné 
činnosti,“ nešetřil chválou generál-
ní manažer „A“-mužstva Jaroslav 
Luňák.
Dohoda je o to cennější, že šesta-
dvacetiletý někdejší mládežnický re-
prezentant a velký hokejový talent si 
po svém návratu na ledovou plochu 

po tříleté soutěžní pauze vybudoval 
jméno přesahující druhou nejvyšší 
mužskou soutěž. „Vzhledem k neko-
nečnému zájmu extraligových klubů 
o jeho služby jsme si už mysleli, že 
tato dohoda možná nebude, protože 
Matějovi končila po letošní sezóně 
smlouva a již v ní neměl žádnou opci. 
Nakonec ale naše jednání proběhla 
velmi rychle. Mates je v Prostějo-
vě spokojený, má to blízko domů 
a rozhodně je to jeden ze základ-
ních kamenů celého prostějovského 
týmu budoucnosti,“ sdělil Večerníku 
s potěšením Luňák, jenž také dodal, 
že i finanční podmínky kontraktu se 
zvýšily na klubové maximum.
Sondování odjinud potvrdil i samot-
ný hokejista, odcházet od započaté 
práce se mu ale nechtělo. „Už od léta 
eviduji zájem Pardubic a také ostatní 

kluby sháněly centry. Konkrétní jed-
nání jsem ale s nikým jiným nevedl. 
S rodinou jsme o tom popřemýšleli 
a usoudili, že se chceme usadit po-
blíž Olomouce a v Prostějově mám 
výborné podmínky s extraligovou 
perspektivou, takže jsem neváhal,“ 
prozradil nám Matěj Venkrbec. Do 
nejvyšší mužské soutěže naskakuje 
syn někdejšího forvarda HKC Pros-
tějov Miroslava už nyní formou stří-
davých startů, nicméně do budoucna 
věří, že si ji zahraje přímo s Jestřáby. 
„Nechci se spokojit s první ligou 
a věřím, že to dotáhneme dál a třeba 
brzy budeme hrát baráž i extraligu! 
Je vidět, že se letos v Prostějově po-
dařilo složit silné mužstvo, všichni 
navíc sbíráme nové zkušenosti a je to 
rok od roku lepší,“ nešetřil chválou. 
Podstatným faktorem pro něj bylo 

i samotné zázemí, které by se rovněž 
mělo začít v dohledné době vylepšo-
vat. „Brzy pravděpodobně dojde na 
přestavbu stadionu a budování no-
vých šaten a mohu se tady dále rozví-
jet. Nemám důvod odcházet jinam,“ 
sdělil Venkrbec s potěšením.
Touto dohodou jestřábí úsilí nekon-
čí, na řadě je nyní jednání s dalšími 
hráči o jejich setrvání i pro další roč-
ník. „Svými výkony si o přestup do 
Prostějova říká Jirka Vokurka a my 
navíc máme v jeho smlouvě se Spar-
tou klauzuli na odkup za pro nás 
přijatelných podmínek, takže pokud 
se něco nezmění, budeme s tímto 
hráčem připraveni jednat o smlouvě 
na další roky. U dalších hráčů, o kte-
ré máme zájem, zatím nemohu být 
takto konkrétní,“ nastínil Jaroslav 
Luňák.  (jim)

Proti Benátkám stačilo sedmnáct minut 
a za stavu 4:0 bylo hotovo, o tři dny poz-
ději nastala hodně podobná situace, leč 
v opačném duchu. To Jestřábům stačilo 
závěrečných sedmnáct minut, aby třikrát 
skórovali a zdánlivě ztracený zápas s Čes-
kými Budějovicemi ještě dovedli do pro-
dloužení. Dlouho tomu ale nic nenasvěd-
čovalo, zejména v první třetině totiž byly 
domácí přesilovky v některých momen-
tech až tragické. „Nacvičujeme přesilovky 

před každým zápasem, dokonce je vklá-
dám i do dalších tréninků. Klademe důraz 
na určité věci, jenže přijde zápas a bohužel 
se nám to ne vždy podaří. Myslím si ale, 
že perfektně byla sehraná ta druhá situa-
ce pět na tři, během patnácti vteřin jsme 
udělali přesně to, co jsme si řekli, a vyšlo 
to báječně. K tomu ale potřebujete i štěstí, 
soupeř se může jinak rozestavět, roli hraje 
i led. Sami ale víme, že to není, jak by mělo 
být,“ souhlasil hlavní kouč Prostějova Ka-
mil Přecechtěl. Velkou radost mu udělal 
závěr střetnutí korunovaný brankou při 
power play v oslabení. Stalo se tak v době, 
kdy už spousta lidí přestala věřit a začala se 
přesouvat k východu. Dramatický závěr 
tak sledoval nezvykle početný dav přímo 
za hostující brankou. A při nájezdech 
mohl k jejich radosti rozhodnout Vojtěch 

Augustin, jenž se stihl rozehrát v druho-
ligovém Valašském Meziříčí. Poprvé dal, 
podruhé byla proti branková konstrukce. 
„Dostává šanci, myslím si, že si ji zaslouží 
a pomalu se zapracovává do kádru. Jak 
se nám podařilo zapracovat Vokurku 
a Maru Kalužu, tak pomalu pracujeme 
na dalších mladých, aby se bylo o co 
v dalších letech opřít,“ nastínil zkušený lo-
divod aktuální snahu. K ní trochu přispěl i 
vývoj z posledních dnů, kdy Václav Meidl 
vypadl ze sestavy. Svůj poslední duel ode-
hrál v pondělí 4. ledna proti Šumperku 
a nyní se vydává do Havířova, kde již 
krátce působil výměnou za Aleše Staňka. 
Nyní výměnou za něj nepřichází nikdo. 
„Jsme v situaci, kdy už nebudeme nikoho 
nabírat, maximálně z druhé ligy. Šanci 
nyní dostává Vojta Augustin a třeba proti 
Budějovicím předvedl dva dobré nájezdy, 
škoda té tyčky. Je ale vidět, že se ve ‚Valme-
zu‘ rozehrál. V trénincích na sobě hodně 
pracuje a jde o to přenést to do zápasu. 
Je to mladý kluk, takže má trochu nevy-
rovnané výkony, tak tomu ale dříve bylo 
i u jiných,“ věří Kamil Přecechtěl v úspěš-
né zapracování dvacetiletého forvarda.
Situaci Jestřábům komplikují i návštěvy 
při domácích zápasech, vedení oddílu 
očekávalo trochu jiná čísla. A sobotní 
akce, při níž bylo cílem dostat do hledi-
ště alespoň 4700 lidí, to potvrdila.

„Musím říct, že jsem celkově očekával 
úplně jinou atmosféru poté, co jsem 
tady kdysi zažil. Doba se sice trošku 
mění, ale v poslední době hrajeme 
hodně slušná utkání, je to hokej, na 
který se dá koukat. Trošku mě mrzí, 
že návštěvy jsou takové, ale na druhou 
stranu, když vidíme, kolik lidí chodí 
v Čechách, tak pořád u nás i v Přerově 
jsou jedny z největších v soutěži,“ při-
znal Přecechtěl.
A Vykoukal k tomu přidal i další roz-
měr: „Očekávali jsme průměrná čísla 

lední hokej34 navštivte stále více oblíbenější inter  

JAKUB ILLÉŠ
Dvacetiletému odchovanci Vítkovic působícímu 
momentálně v prostějovských službách, a vlastně 
celé formaci se Zadražilem a Krejčíkem, skvěle 
vyšel zejména středeční duel proti Benátkám. Od 
počátku ho byl plný led a upozorňoval na sebe při 
většině střídání. Odměnou mu vedle dvou branek, 
jimiž dvě a půl minuty po začátku střetnutí 
otevřel a tři minuty před koncem uzavřel 
skóre, byl také jeden plusový bod do 
statistik a vybojovaná přesilovka po 
faulu na svou osobu. Někdejší mlá-
dežnický reprezentant ale na sebe 
upozornil i proti Motoru. Nejvíce 
když tři a půl minuty před koncem 
vyslal do útoku Venkrbce a tento 
průnik skončil snížením na 2:3. 
Svou bilanci si tak celkově vylepšil 
na třináct kanadských bodů za osm 
branek a pět asistencí.

JESTŘÁB JESTŘÁB PODLEPODLE

   VEČERNÍKU   VEČERNÍKU
PROSTĚJOV Situace na pátém až jedenáctém místě zůstává i po 
dalším týdnu napínavá. Kadaň s Ústím sice získaly jen bod, zatímco 
Přerov pět a Prostějov čtyři, ovšem zejména mezi pátým až osmým 
a šestým až devátým celkem prvoligové tabulky je to stále velice 
vyrovnané. Jestřábi si pomohli hladkým zdoláním Benátek a málo 
vídaným comebackem proti Motoru. V sobotním utkání šlo mimo 
jiné i o to, jestli bude další domácí souboj proti Kadani pro diváky 
zdarma. Místo potřebných čtyř tisíc sedmi set jich ovšem do ochozů 
zimního stadionu zavítalo méně než dva a půl tisíce. Oba tyto zápa-
sy se již odehrály bez Václava Meidla a devětadvacetiletý útočník už 
v tomto ročníku žádný další start za své rodné město nepřidá.

původní 
zpravodajství
pro Večerník
Jiří
MOŽNÝ

Hrůzu nahánějící bilance v prodloužení 
a samostatných nájezdech trvá i nadále 
a není v tomto směru důvod k oslavám, 
přesto přišlo v sobotu večer velké po-
vzbuzení, které je příslibem do rozhodu-
jící fáze celé sezóny. Nejen že si Jestřábi 
i v druhém domácím duelu proti Motoru 
ověřili, že zejména doma jsou schopni 
měřit se v této soutěži s kýmkoliv, navíc se 
jim podařil bez přehánění husarský kou-
sek, když dokázali v samotném závěru 
smazat tříbrankové manko.
Před týdnem jsem na tomto místě pře-
mítal, že neúspěchy v závěrečných mi-
nutách základní části, prodlouženích 
či nájezdech mohou souviset i s nižší 
psychickou odolností hráčů v kritických 
momentech, jen pár dnů nato ale přišla 
z ledu pádná odpověď, že tak tomu není.
Prostějovský tým nepoložilo hned ně-
kolik dílčích neúspěchů. Začalo to kata-
strofálně sehranou přesilovkou pět na tři 
v první části, pokračovalo to třemi inka-
sovanými brankami, přičemž ta první 

a třetí přišla bezprostředně po zahájení 
třetiny, neprojevilo se ani několik naděj-
ných pozic, které se nepodařilo zužitkovat.
Naopak v posledních minutách přišlo 
podařené číslo, které ještě předčilo do-
mácí drama proti Jihlavě a podobně 
působivý konec na počátku října v Ústí 
nad Labem. Sázkaři, kteří se přiklonili 
na stranu papírového favorita a už se 
téměř radovali z výhry, mohli pouze 
zmačkat tiket, ale právě kvůli takovým 
adrenalinovým zážitkům, kdy ani vlast-
ní vyloučení a nepříznivý stav nemusí nic 
znamenat, se právě lední hokej těší znač-
né popularitě.
Slabší povahy by jistě uvítaly spíše po-
klidnější průběh, ale právě tyto zkušenos-
ti mohou být pro současný jestřábí kádr 
vítanou vzpruhou do závěrečných bitev. 
Úvod ledna jim sice nesedl a nyní před se-
bou mají další náročné soupeře, i posun 
na lepší než současné osmé místo je však 
stále reálný, a hráči si ukázali, že jako 
tým na to mají.

elektronická tužka

pro Večerník
Jiří MOŽNÝ

Hned osm Jestřábů se v uply-
nulém týdnu zapsalo do stře-
lecké listiny. Hokejové „áčko“ 
totiž pokračovalo v nastaveném 
tempu a stejně jako v předešlém 

cyklu nasázelo svým soupeřům 
celkem devět branek, tentokrát 
mu na to stačily jen dva zápasy. 
A zajímavostí je, že pouze Jakub 
Illéš se trefil vícekrát, o zbýva-
jící trefy se postarali vždy jiní 
hráči.

8
OKÉNKO 

KAPITÁNA
aneb pohledem 
Pavla Mojžíše

„Každý bod je pro nás důležitý, ale 
když vezmeme poslední dva zápasy 
proti týmům ze špičky tabulky, tak 
s Kladnem jsme dva ztratili a naopak 
s Budějovicemi v závěru jeden získali. 
Hráli jsme dobře, ale nevyužili jsme 
v závěru první třetiny přesilovku pět 
na tři, což byla velká škoda, protože 
pak jsme inkasovali a už jen dotaho-
vali. Pevně ale věříme v to, že nám ta-
kový průběh a úspěšné dotáhnutí se 
na soupeře do dalších zápasů pomůže. 
Závěr byl super, poté v prodloužení 
měly oba týmy výhodu přesilovky, 
ale nikdo ji nevyužil. A nájezdy nám 
bohužel dlouhodobě nejdou. To do 
zápasu s Benátkami jsme vstoupili 
výborně a navíc nám tam spadlo doce-
la dost branek. (smích) Nepamatuji 
si, že bychom jich v první třetině tolik 
vstřelili. Nyní nás čeká nejprve Slavia 
a poté Kadaň, oba soupeři hrají 
výborně a my budeme chtít urvat co 
nejvíce bodů a přiblížit se jim.“
 PAVEL MOJŽÍŠ
 obránce
 LHK Jestřábi Prostějov

ZJISTILI
JSME ...
Lukáš Vydržel na sebe po kratší pře-
stávce znovu oblékl hokejovou vý-
stroj a prvního vítězství po návratu 
se čtyřiadvacetiletý brankář dočkal 
v Karviné, kde jeho tým lépe zvládl 
samostatné nájezdy. Naopak další 
druholigový duel proti Porubě se 
jeho Valašskému Meziříčí hrubě 
nepovedl. I díky bilanci 2+2 Davida 
Zachara, dvěma nahrávkám Robina 
Malého a jedné asistenci Vladimíra 
Stejskala Bobři padli na vlastním 
ledě vysoko 2:9. Porážka pak přišla i 
v sobotu večer, při utkání se suverén-
ním lídrem východní skupiny třetí 
nejvyšší domácí soutěže se ani nic 
jiného neočekávalo, a hlavní adept 
na postup do první ligy zvítězil 5:1. 
Jednou brankou se na tom podíleli 
také bývalí Jestřábi Vladimír Luka a 
Tomáš Franek. 

   ÚSTY 

6./63 b.

16-6-3-16

LHK Jestrábi PROSTEJOV

Š
ovic působícímu 
užbách, a vlastně 
rejčíkem, skvěle 
ti Benátkám. Od
ňoval na sebe při 
dle dvou branek, 
tku střetnutí

m uzavřel 
d do 

po 
mlá-

be 
ce
m 
o 
3. 
šil
m 

PROSTĚJOV Takový skvostný 
úvod se Jestřábům podařil v této 
sezóně jen jednou. Proti Kadani 
potřebovali prostějovští hráči na 
úvodní čtyři branky sedmnáct mi-
nut, úplně stejně tomu bylo i při 
středečním duelu proti Benátkám. 
Rychle nabitý náskok si poté domá-
cí hokejisté v poklidu udržovali až 
do konce a připsali si první vítězství 
v kalendářním roce 2016.
Velké představení započal už ve třetí 
minutě Illéš. Vše začalo nepříjemným 
Drtinovým nahozením od modré, kte-
ré navrátilec z KHL Filip Novotný vy-
razil jen přes sebe a dvacetiletý útočník 
si již sám vstříc poloodkryté bráně vě-
děl rady - 1:0. Celý útok navíc zůstal na 
ledě i pro následnou rozehrávku, opět 
vnikl do útočného pásma a byla z toho 
první přesilovka. V této početní výho-
dě se Jestřábi pojistky nedočkali, byť se 
na ledě představila i speciální formace, 
kterou tvořili bek Drtina a kvarteto 
útočníků Venkrbec, Cetkovský, Luňák 
a Šlahař. Stalo se tak až při druhém 

hostujícím vyloučení, kdy od modré 
propálil úplně vše Protivný a dočkal se 
třetího přesného zásahu v ročníku - 2:0. 
A stále to ještě nebylo vše. Hosté se po-
řádně nestihli oklepat z druhého úderu a 
inkasovali třetí, jen o padesát šest sekund 
později se totiž mezi střelce zapsal rov-
něž Čuřík. Moskal si připsal již druhou 
nahrávku a Jestřábi potrestali další z be-
náteckých zaváhání v defenzivní činnos-
ti. Pro „Čuřu“ to navíc byla vůbec první 
branka od konce října, na trefu tak čekal 
dva a půl měsíce – 3:0. Středočeši už by 
se nejraději viděli v kabině, kde by dosta-
li sice jen čtvrt hodiny na vzpamatování 
se, místo toho si ovšem museli vytrpět 
další ránu. Běžela polovina sedmnácté 
minuty, když od modré čáry vyslal puk 
Husák a Luňák ho umně ztečoval mimo 
dosah brankáře - 4:0. Vyvrcholil tím 
dlouhý tlak, který si Jestřábi v útočném 
pásmu soupeře vytvořili, a nemuselo 
zůstat jen u čtyř branek, při krásné indi-
viduální akci Krejčíka totiž hostujícímu 
Špačkovi nezbylo už nic jiného, než pro-
stějovského forvarda krátce před pauzou 
faulovat.
Od prostřední třetiny se zápas vyrovnal, 
čtyřbrankový náskok byl dostatečný. Be-
nátky zahrozily přesilovkovou ranou do 
tyče, na opačné straně kontrovali beci 
Husák s Kalužou i Luňák. Extraligové 

farmě Mountfieldu se však přeci jen 
podařilo snížit, v poslední sekundě Au-
gustinova trestu tečoval Pletka Říhovu 
střelu a bylo to 4:1 Velkou dramatizaci 
ale domácí nedovolili. V regulérní bitce 
mezi Cetkovským a Vlachem sice tro-
chu překvapivě slavil host na prostějov-
ském ledě, pak byl ovšem Krejčík faulo-
ván a půl minuty před pauzou nařízené 
trestné střílení přesnou střelou mezi be-
tony proměnil - 5:1.
Hosté nevypustili ani závěrečnou třeti-
nu. Nejprve si vynutili faul na Husáko-

vi, aby jeho pobyt na trestné lavici zkrá-
til Dlouhý (5:2), při další přesilovce se 
po Pletkově střele musel vyznamenat 
Horčička. Definitivní klid tak přinesla 
až poslední přesilovka Jestřábů, při níž 
Illéš zakončil vydařenou akci celé for-
mace - 6:2.
Se středočeským výběrem tak v tomto 
ročníku neztratili Jestřábi na vlastním 
ledě ani bod a zvítězili potřetí v řadě, 
pouze při prvním setkání a výsledku 
0:0 padli na půdě soupeře v samostat-
ných nájezdech.  (jim)

Kamil PØECECHTÌL – LHK 
Jestøábi Prostìjov:

„Je to naše první letošní vítězství a 
doufám, že v tom budeme pokračovat. 
Rozhodla první třetina, do které jsme 
vstoupili velice dobře. Kombinovali 
jsme, bruslili a zaslouženě jsme ji vyhráli 
4:0, pak už tam pod dojmem vedení ne-
byla taková zodpovědnost, bohužel se to 
z naší hry vytratilo. Věděli jsme, že Be-
nátky přijely v nejsilnější sestavě, jakou 
jsou schopni dát dohromady, a že je to 
velice nebezpečné mužstvo, které hodně 
bodovalo a neinkasovalo, Novotný měl 

průměr 1,3 gólu na zápas, což je vynika-
jící. Šli jsme tedy do utkání s obavami a 
po první třetině jsme zdůrazňovali, že to 
mužstvo je schopno hrát podstatně líp. 
Zbylých čtyřicet minut už byli naprosto 
vyrovnaným soupeřem.“

Jiøí ÈELANSKÝ 
– HC Benátky nad Jizerou:

„O osudu utkání rozhodla naše první 
desetiminutovka, v níž jsme měli ostu-
dný start. Podle toho se pak odvíjel 
ráz celého zápasu. Nejsme tým, který 
může hrát padesát minut, my musíme 
hrát celých šedesát minut.“

   ÚSTY    ÚSTY TRENÉR

JES PV
HC BNJ 6:2
Benátky poh bila na Hané první t etina

Jest ábi obrali Motor o bod,

KADAŇ ZDARMA NEBUDE, DIVÁKŮ PŘIŠLA SOTVA 
Jestřábům se proti Motoru podařil famózní návrat, lidé   

Skvostný návrat
m že povzbudit

„V ím, že si tu jednou zahraji„V ím, že si tu jednou zahraji
extraligu,“ t ší produktivního úto níka
➢ ze strany 29

JSME JEDNA

RODINA
Doporu , sdílej

a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv



Také v roce 2016 pokračuje úspěšný 
projekt Večerníku PROMĚNY 
IMAGE. Jeho premiéry jste byli 
svědky loni v  dubnu, od té doby 
se nám podařilo změnit vzhled už 
osmi našich čtenářek, a jedeme 
dál! I nadále budeme více či méně 
upravovat vaši vizáž od účesu, 
až po nový šatník. Chceme vám 
zkrátka pomoci vypadat tak, jak si 
představujete. Do lednového klání 
se přihlásilo opět mnoho krásných 
žen, ale šanci mohla dostat jen 
jedna z vás. Vítězkou se stala Lenka 
Svobodová.
„Již dlouho sleduji všechny proměny 
žen v televizi, na internetu či 
v různých magazínech, ale nikdy 
jsem nenašla odvahu se někam 
přihlásit. Své kadeřnici nedokážu 
vysvětlit, jak si představuji nový 
účes, ona sama mi žádnou změnu 
nenabídla. Samozřejmě ani nevím, 

co by mi slušelo,“ tyto podněty ve-
dly Lenku Svobodovou k přihlášce. 
„O čem jsem ale přesvědčená, je to, 
že potřebuji nějakým způsobem 
omladit. Již patnáct let se češu a líčím 
stejně, pouze si nechávám zkracovat 
délku vlasů. Kromě toho si nedokáži 
vybrat vkusné oblečení, tudíž nosím 
pořád jen trika a džíny. Prostě by to 
chtělo novou ženu! A protože pro-
fesionální proměny děláte přímo ve 
Večerníku, nemusela bych nikam 
cestovat. I když cestuji moc ráda, ale 
za jiným účelem,“ dodala Svobodová 
v e-mailu, který do redakce zaslala.
Paní Lenka v lednu oslavila 56. 
narozeniny, bydlí v Prostějově 
a má dvě dospělé děti. V současné 
době si hledá novou práci. Mezi 
její koníčky patří cestování, 
příroda a ráda chodí do divadla.
 A jaké byly reakce paní Lenky, když 
zjistila, že se stala vítězkou lednové 

proměny? „To je ale překvapení! 
Nevím, co říci,“ utrousila a na chvíli 
se odmlčela. „Jsem strašně šťastná, 
to je poprvé v životě, co jsem něco 
vyhrála. Mám obrovskou radost 
a nesmírně vám děkuji,“ dodala 
Lenka Svobodová, nadšená lednová 
vítězka. 
Co všechno nyní tuto dámu čeká? 
„Po dva dny se jí bude věnovat 
náš profesionální tým. První den 
zamíříme do butiku Magnolia 
móda, kde se naše odbornice posta-
rají o poradenství a změnu šatníku. 
O pár dnů později pak přijde na řadu 

salón Evitas, kde proběhne změna 
účesu a vizáže. Nakonec čtenářku 
čeká focení a natáčení s profesion-
álním fotografem. Opět se tedy 
můžete těšit na obsáhlou reportáž, 
fotogalerii i video,“ prozradila Aneta 
Křížová, patronka PROMĚNY IM-
AGE a redaktorka Servisu pro ženy.
Již v příštím vydání tak uvidíte, 
jak naše lednová vítězka vypada-
la těsně před proměnou a po ní. 
Nezapomeňte také sledovat naše in-
ternetové stránky www.vecernikpv.
cz a konkrétně rubriku Servis pro 
ženy.
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Milé čtenářky a milí čtenáři,
srdečně vás vítám v roce 2016. Do nového roku bych vám ráda po-
přála vše nejlepší, hlavně hodně zdraví, štěstí, lásky, úspěchu, ale 
také peněz, radosti a žádné starosti, dostatek duševní vyrovnanosti 
i harmonie. Nesmím zapomenout na klid v mysli, duši a pochopi-
telně také v srdci.
Doufám, že jste si během svátků alespoň trochu odpočinuli. A po-
kud ne, tak že si odpočinete při čtení následujících řádků. Hezky se 
tedy usaďte, přibližte si sklenku vody a třeba i něco dobrého a pojď-
me se společně podívat, co jsem si pro vás připravila. Odhalíme 
lednovou vítězku PROMĚNY IMAGE, povíme si něco zajímavého 
o sóji a tradičně nechybí ani výborný recept. Samozřejmě i tentokrát 
budu ráda, když si společně se mnou zacvičíte. Dále se můžete již nyní 
přihlásit do ÚNOROVÉ PROMĚNY IMAGE. Pokud jsme vás do na-
šeho exkluzivního projektu ještě nevybrali, nezoufejte! Pošlete přihlášku znovu a třeba 
se s vámi již brzy setkáme. Tak neváhejte a hlaste se, těšíme se na další z vás.
 Příjemné a ničím nerušené čtení vám za celý kolektiv přeje Aneta Křížová

CVIČENÍ
PRO TĚLO
      I DUŠI
V tomto okénku se budeme již po-
patnácté společně věnovat různým 
harmonizačním, relaxačním, ale 
i posilujícím či rehabilitačním 
a kompenzačním cvičením. Dnes 
se zaměříme na oblast, kterou 
máme všichni přetíženou, jimiž 
jsou kyčle, dále si posílíme paže. 
K tomu, abychom předešli boles-
tem zad, blokádám a dalším nešva-
rům, je potřeba pravidelný pohyb. 
Pokud však již k nějakému naruše-
ní v oblasti zad, páteře a kyčlí dojde, 
je potřeba se problematické partii 
věnovat pravidelně. Pojďme tedy 
na to...
Nejdříve se posa-
díme, natáhneme 
nohy a pravou 
nohu chytíme za 
kotník. (viz foto) 
Nyní se od břicha 
začneme pomalu 
nadechovat. Dech 
postupuje smě-
rem od břicha do 
žeber, kde máme pocit, že se žebra 
otevírají do široka, dech však nezasta-
vujeme, ale postupuje stále směrem 
nahoru. Pak pomalu vydechneme.

Společně s výde-
chem pak opatrně 
a jemně přitáhne-
me nohu směrem 
k prsům.  Přita-
hujeme tam, kam 
nám to náš rozsah 
dovolí. (viz foto) 
Zhluboka dýchá-
me a vnímáme, 

jak dochází k uvolnění kyčelního klou-
bu a protažení zadní části nohy a hýž-
dě. Sedíme s narovnanými zády. V této 
pozici vydržíme alespoň dvě minuty 
a pomalu se vracíme zpět do výchozí 
pozice a volně dýcháme. Tento cvik je 
vhodné provádět třikrát týdně na obě 
nohy, pětkrát za sebou. 

V tomto cviku si volně lehneme na 
bok, mírně pokrčíme kolena a pravou 
ruku opřeme pokud možno nataže-
nou před tělo a levou rukou se chytíme 
za rameno. (viz foto) Nyní se opět od 
břicha začneme pomalu nadechovat. 
Dech postupuje směrem od břicha 
do žeber, kde máme pocit, že se žebra 
otevírají do široka, dech však nezasta-
vujeme, ale postupuje stále směrem 
nahoru. Pak pomalu vydechneme.

Nyní se spouštíme pomalu na levé 
rameno. (viz foto) Těsně nad zemí se 
zastavíme, vydržíme několik sekund 
a vrátíme se zpět do výchozí polohy. 
U tohoto cviku se nepředkláníme 
ani se nepokládáme celým bokem 
na zem. Jakmile cvičení provedeme 
šestkrát za sebou na jednu stranu, cvi-
číme na druhou stanu. Pokud vám 
tento náročnější cvik činní potíže, 
cvičte tolikrát, kolikrát je to ve vašich 
silách, stejně tak si korigujte i dobu 
výdrže. Dobu výdrže můžete při 
pravidelném cvičení postupně pro-
dlužovat. Zdatnější jedinci mohou 
toto cvičení provádět každý den, jiní 
třikrát týdně. Tento cvik výborně po-
siluje paže, pracuje s tricepsem neboli 
zadní částí paže, která bývá oslabená 
a hromadí se v ní přebytečný tuk. 
Jestliže je ve vašich silách cvičit jed-
nou, je to lepší než nic. 
 Závěrem si za odměnu zatleskáme
 a budu se na vás těšit zase příště.

ODDECHOVÝ ÈAS 

původní zpravodajství z Prostějova
pro Večerník Aneta KŘÍŽOVÁ

PRO NÌŽNÉ 
POLOVIÈKY...

Mott o na tento týden:„Příliš mnoho myslíme a příliš málo cítíme. Víc než stroje potřebujeme lidskost. Víc 
než chytrost potřebujeme laskavost a mírnost. Bez toho zvlčíme a ztratíme všecko.“ Charlie Chaplin

R  ecept pro vás

V  míse vyšleháme na kousky 
nnakrájené změklé máslo společně 
ss  cukrem do pěny. Poté postupně
přp idáváme žloutky, mouku s práš-
kek m do pečiva, strouhanou a  na-
krk ájenou čokoládu. Nakonec zlehka 
vvařečkou vmícháme vyšlehaný tuhý 

sníh z  bílků. Těsto vlijeme do
vymazané a  moukou vysypané bá-
bovkové formy a  dáme do vyhřáté 
trouby přibližně na 45 minut upéct. 
Hotovou a  vychladlou bábovku 
vyklopíme z  formy a  potřeme po-
levami.

V míse vyšyššššllllllllelehhhhám

Ingredience
 220 g  polohrubé mouky
 100 g  cukru krupice
 100 g  strouhané èokolády 

na vaøení
 100 ml  mléka
 75 g  másla
 3   vejce
 1   prášek do peèiva

hrst na hrubo 
nakrájené bílé 
èokolády
bílá a tmavá 
èokoládová poleva

Další chutné recepty naleznete v časopise Vařečka č. 1/2016 - Bábovky  
a řezy, který bude k dispozici na stáncích tisku od 19. ledna 2016.

Chcete se také zúčastnit změny image? Na nic nečekejte a již teď nám pošlete vaši ak-

tuální fotografii (tvář a postava) na email: vecernik@pv.cz. Do předmětu emailu uvádějte 

„PROMĚNA IMAGE“. Nebo můžete přijít osobně do naší redakce. Napište nám také váš 

věk, velikost oblečení a důvod, proč se do projektu PROMĚNY IMAGE hlásíte a proč by-

chom měli vybrat právě vás, také odkud jste a telefonický kontakt. Hlásit se můžete až do 

29. ledna. Pak budeme vybírat únorovou vítězku. Těšíme se na spolupráci s vámi.

Konzumovat sóju ANO, nebo NE?
Sója se v posledních letech stala ohrom-
ným hitem a módou, čehož se chytl nejeden 
příznivec zdravé výživy nebo mainstreamový 
vegetarián či vegan. Hromada reklam 
upozorňuje na to, že je vhodnou alternativou 
namísto masa nebo třeba kravského mléka 
a podobně. Ale je tomu skutečně tak? 
Víme snad všichni, že spousta reklam a tvrzení na 
obalech potravin nejsou pravda, proto není vždy 
úplně vhodné řídit se tím, co slyšíme nebo čteme. 
Navíc právě sója není dle mnohých až tak zdravou 
a vhodnou alternativou, za kterou se vydává. Dnes se 
na tuto záležitost podíváme z jiného úhlu pohledu.
Sója sice bývá opěvována pro několik pozitivních 
účinků či jako náhrada za živočišné bílkoviny. Avšak 
už nedokáže nahradit látky obsažené v mase.  Také 
se tolik nemluví o jejím negativním vlivu. Úvodem 
je nutno podotknout, že vždy záleží na tom, kde se 
člověk pohybuje.  
Potraviny s obsahem sóji najdeme nejen ve 
zdravých výživách, ale i v běžných obchodech s po-
travinami, dokonce i ve „zdravých jídelnách.“ Sója 
je přitom velice špatně stravitelná, navíc spousta so-
jových výrobků obsahuje i těžce škodlivý glutamát 
sodný. A víte, která surovina je po kukuřici nejčastěji 
geneticky modifikovaná? Ano, je to sója. O genet-

ické modifikaci jako nepřirozeném procesu genet-
ické modifikace jsem se již zmiňovala. S tím souvisí 
i vysoký obsah herbicidů a pesticidů. 
Vegani a vegetariáni nejí maso jednak kvůli tomu, že 
nám škodí, také z toho důvodu, že soucítí se zvířaty 
či z karmických důvodů. Zarážející je ale to, že v am-
azonských pralesích se musela kvůli pěstování sóji 
vykácet plošina velká jako Nizozemí. Na poplach 
nyní bijí pediatři po celém světě, kteří varují před 
podáváním sojového mléka novorozencům. Sója 
obsahuje fytoestrogeny (látky s vysokou hor-
monální aktivitou). Prof. RNDr. Anna Strunecká, 
DrSc. uvádí, že badatelé zjistili a změřili, že děti, 
které vypijí jeden litr sojového mléka denně, 
požijí takové množství fytoestrogenů, jako 
kdyby braly pět antikoncepčních tablet denně! 
Chlapcům se pak vyvíjí prsa, mají nesestouplá 
varlata a jejich tělo se vyvíjí směrem k ženským 
rysům. Dívky mají předčasnou pubertu, v níz-
kém věku mají velká prsa a předčasnou men-
struaci a podobně. Děti jsou pak extrémně emočně 
přecitlivělé, mají astma, narušenou funkci štítné žlázy 
nebo poruchu imunity. Pravidelná konzumace sóji 
může také vést k neplodnosti až k rakovině prsu. 
Některé zdroje dokonce uvádí, že většina autistick-
ých dětí vyrostla na sojové umělé výživě. 

Odhalení lednové vítězky PROMĚNY IMAGE
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rubrikyrubriky
VečerníkuVečerníku

MAJSTRŠTYKMAJSTRŠTYK

Ještě tři a půl minuty před koncem 
ztráceli Jestřábi na Motor dva góly, 
přesto se jim podařilo i ze stavu 
0:3 vybojovat alespoň prodloužení 
a natáhli tak domácí bodovou sérii 
na deset utkání.

DEBAKLDEBAKL

Jiřímu Veselému se obhajoba loňské-
ho prvenství nezdařila. Dvaadvaceti-
letý tenista narazil hned v prvním kole 
turnaje v novozélandském Aucklan-
du na Španěla Bautistu a osmému 
nasazenému hráči podlehl.

ČÍSLO VEČERNÍKUČÍSLO VEČERNÍKU

38
Prostějovské volejbalistky si na 
půdě Frýdku-Místku dokráčely pro 
čtrnáctou výhru v ročníku a příliš se 
na ni nenadřely. Soupeřky zdolaly 
ve třech setech a nepovolily jim ani 
čtyřicet míčů.

VÝROK VEČERNÍKUVÝROK VEČERNÍKU 
„NASTOUPILI JSME, 

JAKO BYCHOM
VEDLI LIGU, A CHTĚLI

PROSTĚJOV
VYUČOVAT HOKEJ.“

útočník Benátek nad Jizerou
VÁCLAV PLETKA hodnotil

debakl s Jestřáby

KOMETA VEČERNÍKUKOMETA VEČERNÍKU

VOJTĚCH 
PLÁT

Prostějovský rodák a v současnosti 
člen oddílu z Lysé nad Labem po-
tvrdil, že jeho doménou je bleskový 
šach, a stal se novým mistrem re-
publiky v tomto odvětví. Nechal za 
sebou všech padesát devět soupeřů.

SUMMER CLASSIC UPLAKANOST NE!? TENISOVÉ CHVĚNÍ

V  předminulém týdnu, v období krátce po 
Novém roce, hýbal celou Českou republikou 
a najmě jihem Moravy hokejový týden pod širým 
nebem v Brně. Včetně dvou extraligových zápasů 
tamní Komety proti Plzni a se Spartou Praha.
Byla to po všech stránkách velká paráda a při je-
jím sledování si nešlo nepoložit otázku: dalo by 
se něco podobného uspořádat i v  Prostějově? 
Odpověď byla rychlá: při předpokládaně vysoké 
organizační i fi nanční náročnosti asi v  ledním 
hokeji ne.
Podle ohlasů si totiž na Winter Classic momentálně 
netroufá nikdo z dalších účastníků extraligy a těžko 
by se tudíž do obrovsky složité akce hrnuli prvoli-
goví Jestřábi. Byť si dokážu představit, že divácký 
zájem by při dostatečné atraktivitě vybraného ut-
kání pod širým nebem mohl být značný.
Jediný reálně proveditelný podnik, co mě napadl, 
byla letní basketbalově-volejbalová exhibice. Na 
náměstí TGM před radnicí by se postavila dvě 
hřiště (jedno s koši, druhé se sítí) a Orli s Agelkami 
by si to rozdali v obou sportech při fanouškovsky 
lákavé show. Fantasmagorie? Třeba ne!

Je to opravdu bezmoc, když vás v jakémkoliv spor-
tu takzvaně zařízne rozhodčí. Sám jsem to - naštěstí 
výjimečně - na vlastní kůži zažil, a byť šlo jen o du-
ely amatérské volejbalové soutěže, člověk se s  ta-
kovou situací vyrovnává vskutku složitě. A to ještě 
tehdejší nepřízeň sudích byla (snad) neúmyslná.
Čerstvě podobnou křivdu museli vytrpět prostějovští 
hokejisté. Proti Kladnu hráli výborně, směřovali 
k nesmírně cennému a navíc zaslouženému vítězství. 
Jenže několik kontroverzních výroků ze strany 
arbitrů bylo proti včetně nesmyslně odpískaného 
faulu v prodloužení, čehož soupeř využil ke vstřelení 
rozhodujícího gólu z přesilovky.
V  podobných případech utrpěné újmy se říká, že 
z psychologického hlediska není dobré svalovat vše-
chnu vinu za prohru - jakkoliv nespravedlivou - pouze 
na rozhodčí. Odborníci radí: neplakejte, běžte dál 
a naštvanost přetavte v  pozitivní energii do dalších 
střetnutí! Jestřábi však zvládli obojí. Nejprve náležitě 
rozcupovali muže v pruhovaném na svých webovkách 
včetně videa s  jejich hrubkami a následně smetli 
Benátky i vydřeli hodnotný bodík s  Budějovicemi. 
Takže i tímto způsobem to může fungovat...

V době, kdy venku panují docela silné mrazy, žít na-
plno tenisem? I to je klidně možné díky tomu, že ten-
hle sport má asi úplně ze všech nejkratší zápasovou 
přestávku mezi dvěma sezónami. V listopadu končí, 
v lednu znova začíná. A po několika zahřívacích tur-
najích pořádně zostra: tradičním Australian Open.
První ze čtyř grandslamů a tím nejdůležitějších akcí 
roku je specifi cký právě tím, jak brzy v kalendáři 
fi guruje. Forma u všech plejerek i plejerů se teprve 
formuje, nikdo nemůže spolehlivě vědět, co sám 
od sebe a rovněž od soupeřů přesně očekávat. 
Právě tahle nevyzpytatelnost až otevřenost je 
každoročně dvojnásob lákavá.
A proč se vlastně o začínajícím klání v Melbourne, 
tedy na druhém konci světa, tak rozepisuji? Samo-
zřejmě kvůli početnému zastoupení členů TK 
AGROFERT Prostějov ve startovním poli. Vždyť 
kdy jindy uvidíte při sportovním podniku celoplan-
etárního významu v  ohni tolik želízek s  klubovou 
příslušností v našem regionu? A díky dokonalému 
televiznímu pokrytí na vlastní oči, což je luxus.
Takže Péťo, Berďo, Kájo a spol., pojďte do toho! Už se 
na vaše představení moc těším.

SONDA 
MARKA

SONNEVENDA

TREFA D      ČERNÉHO

PROSTĚJOV Minulé pondělí 11. ledna 2016 
se stalo posledním dnem poměrně krátkého 
angažmá Miry Topič ve VK AGEL Prostějov. 
Dvaatřicetiletá smečařka z Chorvatska přišla do 
hanáckého klubu začátkem listopadu loňského 
roku a nakonec zde strávila jen něco přes dva 
měsíce, než jí byla zkraje minulého týdne 
ukončena smlouva.
„K tomuto kroku jsme se společně rozhodli po 
poradě s vedením oddílu v čele s předsedou správní 
rady Petrem Chytilem, a to ze dvou důvodů. Za prvé 
už určitě skončíme čtvrtí ve skupině Champions 
League, tím pádem nemůžeme postoupit do play 
off ani do čtvrtfinále CEV Cupu a tím pádem bude 
rozumnější ve zbytku sezóny ušetřit nějaké finanční 
prostředky. Je tedy třeba myslet ekonomicky. Za 
druhé pak jde také o herní vytížení našich mladších 
perspektivních smečařek Sulian Matienzo a Barbory 
Gambové, které dostanou větší prostor v zápasech 
než dosud,“ vysvětlil ukončení angažmá zahraniční 
legionářky Miroslav Čada, hlavní trenér Agelek. 
Ta doplnila kádr poté, co Simon oznámila vedení 
klubu, že je těhotná a VK Agel tak rázem chyběla 
jedna kvalitní plejerka. „Miře Topič každopádně 
děkujeme za vše, co pro nás i během kratší doby 
odvedla, a přejeme jí pouze to nejlepší do další 
kariéry,“ zdůraznil Čada.    (son)
Další volejbalové zpravodajství najdete tradičně 
na dvoustraně 36-37.

Mira TOPIČ v Prostějově

SKONČILA!
EXKLUZIVNĚEXKLUZIVNĚ

Foto: archív Večerníku

DOBRÁ ZPRÁVA:DOBRÁ ZPRÁVA: VENKRBEC  VENKRBEC 
PRODLOUŽIL SMLOUVU
PROSTĚJOV Do konce základní 
části tohoto ročníku schází ještě 
celá jedna čtvrtina, přesto již pros-
tějovské vedení intenzivně pracuje 
na skládání hokejového mužstva 
pro příští ročník. A může se poch-
lubit velkým úspěchem, s jedním 
z klíčových hráčů týmu Matou-
šem Venkrbcem se dohodlo na 
prodloužení kontraktu o plné tři 
roky. „Nebyla to složitá jednání, 

zájem byl z obou stran. Bavili jsme 
se o tom již během podzimu a na 
všem jsme se dohodli. Jsem tady 
spokojený, je to perspektivní klub 
a rozhodl jsem se 
s ním spojit svou bu-
doucnost,“ okomen-
toval pro Večerník 
své setrvání na Hané 
téměř dvoumetrový 
útočník.

VOJTA PLÁT JE ŠACHOVÝMVOJTA PLÁT JE ŠACHOVÝM
MISTREM REPUBLIKY
PRAHA, PROSTĚJOV Bleskový šach. To je disciplína, v níž patří prostějovský rodák a v současnosti člen ŠK Joly Lysá nad Labem 
mezi nejužší domácí špičku. A potvrdil to i v závěru loňského roku, kdy se v pražském Kongresovém centru Masarykovy kole-
je stal mezi muži úřadujícím domácím šampionem v této disciplíně. Třináctikolovou základní část sice ovládla nasazená jednička 
a při neúčasti Davida Navary hlavní kandidát na zlato Viktor Láznička, následné play off 
si už ale podmanil jednadvacetiletý mladík. ➢Více na straně 39

Jiří MOŽNÝ

Vojtěch Plát. Foto: internet

zjistili jsme

BANGKOK, PROSTĚJOV O tři-
náct příček poskočil na světo-
vém žebříčku ATP prostějovský 
tenista Adam Pavlásek, který má 
za sebou úspěšné vystoupení na 
challengeru v Bangkoku. Druhý 
nasazený hráč turnaje postoupil 
až do finále. V něm sice prohrál 
s Rusem Michailem Južným, 
přesto se dostal na 148. příčku. 
Jeho dosavadním maximem je za-
tím 142. pozice.
„Vstup do sezóny se podařil. V závě-
rečném utkání už mi přece jen trošku 
došly síly, rozhodl první set. Finále 
je ale dobrý výsledek, na který nyní 
musím navázat. Letos se chci dostat 
v žebříčku nahoru. Stovka je lákavá,“ 
uvedl Pavlásek.
Prostějovský tenista musel v turnaji 
absolvovat dva třísetové zápasy, které 
byly hodně náročné. Možná i to byl 

jeden z důvodů, proč na ruského hrá-
če ve finále nestačil. „Dva zápasy jsem 
musel otáčet, ale to je také dobře. Je 
třeba zvládat těžké situace,“ dodal 
hráč, který by měl představovat bu-
doucnost českého tenisu.  (lv)

Pavlásek na titul nedosáhl,
prohrál až s Južným

Foto: Internet

p p

Více na 
straně
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PLUMLOV Nováčkovskou sezónu po ná-
vratu zpět do druhé nejvyšší krajské soutěže 
si odbývá Plumlov. Na lavičku týmu se po 
kratší pauze vrátil Petr Kiška (na snímku), je-
muž jako asistent pomáhá další známá tvář 
pokračující s aktivní kariérou rovněž v Ra-
kousku, Karel Frantík. Společně se zatím 
dočkali čtyř výher a tří remíz, přičemž hlav-
ní kouč věří, že to pozitivní z celého období 
se podaří přenést i do zbývající části roční-
ku. Výhledově by rád spatřoval Plumlov 
v top pětce soutěže.
●● Patnáct kol přineslo stejný počet bodů 
a dvanácté místo, je to uspokojivá vizitka za 
úvodní půlsezónu?
„Na jednu stranu jsme na tom špatně, to víme, 
ale víceméně je nás tam namočených v sestu-
povém pásmu víc a od sedmého místa dolů 
mohou všechna mužstva hrát o záchranu, tak-
že to může být i s optimistickým výhledem na 
jarní část. Samozřejmě výsledky nebyly ideální, 
ale když porovnám celkový dojem z podzimu, 

účast na trénincích, přístup hráčů k zápasům 
i přípravě a že to dělají, aby z toho měli radost, 
tak mi z toho skutečně vychází mírný optimis-
mus, i když vše radostné není.“
●● Na podzim jste měli několik zápasů slib-
ně rozehraných, ale nakonec je k bodovému 
zisku nedovedly. Vidíte na vině kondici?
„Nepřičítal bych to zrovna kondici, ale spíše 
nezkušenosti mužstva. Měli jsme problémy se 
zraněními, kdy nám vypadlo pár lidí, a sestavu 
tak každý týden jinou. Na druhou stranu trénin-
kové účasti byly od kluků slušné a kondičně na 
tom většina z nich není špatně. Za dvoubranko-
vého vedení jsme ale vždy zbytečně spěchali, 
nedali rozhodující gól a zbytečně tím vedení 
ztratili. Jak jsme dostali kontaktní gól, začali se 
bát o výsledek a už jsme to neudrželi.“
●● Budete mít ve zbytku soutěže vyšší am-
bice než jen záchranu?
„Chceme jarní část odehrát tak, abychom tři 
kola před koncem nebojovali o záchranu. Rádi 
bychom se v této soutěži jako nováček stabilizo-

vali a mohli přemýšlet do budoucna, jak končit 
do pátého místa. Každému se hraje líp, když ne-
musí do zápasu nastupovat pod tlakem.“
●● Plumlov byl dlouho známý vyšším vě-
kovým průměrem a spoustou třicátníků, 
jak tuto statistiku vidíte vy?
„Řekl bych, že něco takového už pomalu nepla-
tí. Máme tu asi čtyři zkušenější kluky, ale také 
zde hostují někteří mladí hráči 1.SK Prostějov, 
jezdí s námi i Martin Vysloužil, Michal Kolařík, 
Tonda Klváček. V kádru je i pár odchovanců 
a v dorostu jsou další dva tři, s nimiž se dá do 
budoucna počítat. Ale samozřejmě bychom 
zvládli i víc místních hráčů, těch hostovaček je 
dost a stojí to hromadu peněz.“ (smích)
●● A jak to vypadá s vámi, zůstáváte hráčsky 
v Rakousku?
„Vracím se z půlročního hostování do svého 
mateřského mužstva a pokračuju dál v Rakous-
ku. Oddíl se jmenuje UFC Rastensfeld a očeká-
vám, že vše bude v klidu. Byli jsme poslední tři 
roky nahoře, dvakrát druzí a jednou čtvrtí, teď 

jsou po podzimu jedenáctí, myslím si ale, že bu-
deme hrát v poklidném středu. Je to také o dvou 
výhrách a záchranářské boje neočekávám.“

KLENOVICE NA HANÉ Po pre-
miérové a zatím i jediné sezóně mezi 
krajskou elitou se klenovického 
mužstva v létě ujal nový kouč, do té 
doby lodivod kralického „béčka“ 
Vladimír Horák (na snímku). Jeho 
úkol byl jasný, stabilizovat situaci, 
zkonsolidovat kádr a zabránit dal-
šímu propadu. Jednotlivé víkendy 
ukázaly, že se nejedná o nijak snad-
nou záležitost, s aktuálním stavem 
ovšem může panovat mírná spoko-
jenost. Podzimní část se totiž poda-
řilo zakončit na devatenácti bodech 
a deváté pozici, z níž je to sice jen šest 
bodů na předposlední Mostkovice, 
ale také pouze bod na páté Slatinice...
●● Po podzimu jste přibližně upro-
střed tabulky, odpovídá to vašim 
představám?
„Před sezónou jsme věděli, že nás po 
minulé sezóně nečeká nic jednodu-
chého. Stáli jsme nohama na zemi 
a řekli si, že pro nás bude důležité uhrá-
vat body především doma. A to, co 
uhrajeme venku, bude plus. Jenže na 
svém trávníku jsme poměrně dost ztrá-
celi. Venku jsme sice něco uhráli, ale na 
druhou stranu mě dost mrzí, že jsme v 
některých zápasech dostávali až příliš 
dost gólů. I pohled na naše skóre svědčí 
o tom, že zápasy na půdě soupeřů byly 
opravdu špatné.“

●● Čím to bylo dáno, že výkony a vý-
sledky máte tak nevyrovnané?
„Podle mě je to jednoduché. Když jsme 
jeli ven, tak jsme se vinou pracovní za-
neprázdněnosti a nemocí nesešli. Ke 
konci sezóny byl celkově s hráči pro-
blém. Můžu se s tím jen smířit. Kluci 
řeknou, že jsou v práci nebo mají něco 
důležitého, já po tom pátrat nebudu.“
●● A jak to vidíte s kádrem směrem 
pro jarní část?
„V každém případě musíme tým po-
sílit a doplnit, minimálně o dva hráče. 
Doufám, že se uzdraví Honza Všianský, 
s ním bychom měli teď o šest bodů víc.“
●● Předpokládáte, že nastanou i ně-
jaké odchody?
„To doufám, že ne. (úsměv) Musíme si 
sednout, promluvit si, ale doufám, že 
nikdo neodejde. Co máme možnost 
jezdit po okolí, tak v Klenovicích je zá-
zemí špičkové, kluci mají halu, posilov-
nu, vše na hřišti, hřiště je pěkné, je tam o 
ně postaráno, tak na druhou stranu kam 
odcházet?“
●● Dali jste nejméně branek ze 
všech, jen gól a kousek na zápas...
„No, je to pravda. Zpočátku se útočníci 
neprosazovali vůbec, což je velká ško-
da. A branky stříleli Rozehnal, Smékal 
a případně někdo další ze záložníků. Ke 
konci podzimu se rozstřílel Mara Bo-
rovský, ale pořád je to na útočníka málo. 

Vše je dáno tím, že nemáme druhého 
útočníka k němu. Potřebuje k sobě po-
hyblivého a rychlého spoluhráče, který 
to tam odběhá, zatáhne do křídla a od-
centruje, Mara výborně zakončuje.“
●● Inkasovaných branek je také 
hodně, souvisí to s tím, že sestava se 
tak moc měnila?
„Hodně gólů jsme dostali, když nám 
chyběl Marek Liška. To je pro nás nej-
důležitější muž v obraně. Na stoperu 
hrál výborně, dirigoval to tam. Hra 
s ním vypadala úplně jinak, byla orga-
nizovaná, kluci si plnili, co měli. Když 
tam ale Marek nebyl, tak tam musel jít 
někdo z pole, čímž už nastalo oslabení 
vepředu, a přihodilo se nám, že chy-
běl i druhý stoper Tomáš Cetkovský. 

A nahradit dva takové borce byl napros-
to neřešitelný problém.“
●● Jak bude vypadat zimní příprava?
„Začíná se až v dubnu, takže my zahájí-
me v půlce února. Hráči nesedí doma, 
většinou hrají sálovky, takže pohyb mít 
budou přes zimu. Je pouze potřeba, 
abychom dali vhodně kádr dohroma-
dy a nescházeli se jen v pár lidech, to by 

bylo zbytečné. Já se sálovce vyhýbám. 
Nejsem moc příznivcem haly, takže to 
nehraji a budu mít zasloužený odpoči-
nek, budu si běhat pro radost.“ (smích)
●● Jaké budou vyhlídky pro druhou 
polovinu sezony?
„Pokud udržíme kádr a nebudeme mít 
problémy s nedostatkem hráčů, což se 
doufám nestane, tak si myslím, že na zá-
chranu v každém případě máme a střed 
tabulky můžeme uhrát. Pokud získáme 
body doma, tak v tom nevidím pro-
blém. Když se podíváte na odstupy, tak 
je v tabulce poměrně dost těsno.“
●● Takže očekáváte drama až do po-
sledního kola?
(smích) „Tajně věřím, že drama do po-
sledního kola nebude...“

MOSTKOVICE S nečekanou situací se musel ve 
druhé polovině uplynulého kalendářního roku 
vyrovnat kormidelník Mostkovic Jiří Kamenov 
(na snímku). I díky velkým letním posilám nešetřil 
před sezónou optimismem a těšil se na vydařená 
utkání. Těch ovšem nakonec bylo po výsledkové 
stránce jen jako šafránu a místo poklidného pro-
plouvání I.A třídou v její horní polovině se bije na 
poplach, aby se zabránilo srážce s útesem zname-
najícím potopení zpět do I.B třídy. Vážnost situa-
ce dokládá pohled na tabulku - jen čtrnáct bodů a 
předposlední místo, navíc náskok pouhého bodu 
na poslední Brodek u Přerova. Celý rok 2015 tak 
mužstvu vynesl dohromady dvaadvacet bodů.
●● Jak lze zhodnotit podzimní vystoupení a sou-
časné umístění?
„Pokud si to někdo přečte, tak si možná řekne, že ten 
trenér je blázen, protože chce chválit, když se skonči-
lo na předposledním místě, ale nebylo vše jen špatné. 
Pozitivum vidím v tom, že máme silný kádr, i od kon-
kurence jsem slyšel chválu, že máme dobře posklá-
dané mužstvo. Bohužel, body nejsou, což je špatné. 
Příčinami jsou zásadní a hrubé chyby v obraně, vždy si 
tam někdo vybral slabší chvilku. Dále máme za zápas 
osm šancí a tři určitě tutové, ale my je neproměníme. 
Remíz je pro nás příliš, navíc na nás padá smůla. Třeba 
Slatinice vystřelí ze třiceti metrů, míč zaplave a skončí 
v šibenici. Sám hráč pak řekne, že pět let nedal takový 
gól, ale dá ho zrovna Mostkovicím...“ (ironický úsměv)
●● Takže převládá spíše spokojenost, nebo zkla-
mání?
„Mísí se to ve mně, s odstupem času ale cítím přece 
jen zklamání. Jsem s klukama na stejné lodi, všichni 
jdeme za vítězstvím a lepším postavením. Dřív si ze 
mě dělali srandu, že jsme nejprve body prohospo-
dařili, abychom udělali velkou sérii vítězství a vyletěli 
nahoru, protože prý potřebuji mít nějaký adrenalin 
a o co hrát. Teď už to tak nevidím. Nezasloužíme si být 
předposlední! Jestli je chyba na straně trenéra, tak je to 

strašně jednoduché změnit, ale jestli tři čtyři hráči bu-
dou chybovat, tak můžu sestavu točit, ale nemůžeme 
si dovolit nechat tolik kluků sedět. Fotbalisté tu špatní 
nejsou, mají zkušenosti z vyšších soutěží, chce to jen 
více zodpovědnosti.“
●● Připouštíte si, že vás čeká krutý boj o záchra-
nu?
„Beru to velice vážně. Hrajeme sice na slušné úrovni, 
body ale nesbíráme. A navíc může dojít ke zranění, 
z čehož mám strach, nechtěl bych však nic zakřiknout 
ani přivolávat. Je to vše o přístupu k utkání. Se slabšími 
prohráváme a se silnějšími hrajeme nádherný fotbal. 
Skutečně je to jen o hlavách a o tom, jestli hráči doká-
ží prodat, co v nich je. Jako příklad mohu uvést zápas 
v Plumlově, kde nevím, na co jsme čekali, asi až nám 
někdo dá svačinu a ještě ji rozbalí... Měli tolik času, pět-
krát mohli míč odkopnout a nemuseli prohrát nula tři, 
ale možná i vyhrát. Dva zápasy byly vyloženě odflák-
nuté. Takže je potřeba rovněž zvýšit disciplínu. Proto 
změním přístup, nebude to už ode mě tak demokra-
tické a kamarádské!“
●● Takže budete ráznější?
„Ano. Nebudu tolik tolerovat některé věci. Nelze 
někoho střídat v desáté minutě, to nikdy nebyl můj 
styl, ale lze ho stáhnout o poločase. Ale stejně tak 
i ten náhradník musí chtít naskočit a poprat se o své 
místo. Bude to zase o přístupu. Je pravdou, že někteří 
dělají odpolední směny a chodí na tréninky jednou za 
čtrnáct dní, pak nemohou chtít hrát v základu. Jeden 
trénink v týdnu je povinnost, ale pro celý podzim je to 
málo.“
●● Věříte naopak, že díky vyrovnanosti tabulky 
se můžete posunout do středu pořadí?
„Jasně, to se nabízí, jeden tým obírá o body druhého. 
Možná nebude jasno do poslední chvíle a bude roz-
hodovat každý bod. Můžeme třikrát vyhrát a vyletět 
nahoru, ale stejně tak dvakrát prohrát a spadnout 
zase dolů. Bude nutnost, aby si tým sedl, naladil se na 
vítěznou notu a začal dělat body. Těch výher budeme 

muset nasbírat stejně jako v podzimní části, máme na 
to ale o dva zápasy méně.“
●● Mohl se na vašem kádru projevit i fakt, že let-
ních změn bylo poměrně dost?
„Z padesáti procent, protože jsem musel změnit 
i herní systém. Měli jsme individuality silné na míči 
a přetlak v záloze, ať je to Mates Hatle, Pořízka, Šlé-
zar, Klimeš, Musil, Šlambor, těch hráčů je tam, de 
facto šest, mohou ale hrát tři čtyři, tak jsme je pak 
zkoušeli na jiném postu a nakonec Mates Hatle 
skončil na kraji obrany, kde sehrál vynikající zápa-
sy. Snažili jsme se rovněž zapracovat mladé hráče, 
někdo mi to potvrdil, někomu druhý zápas nevy-
šel. Nejvíc se ale v naší soutěži promítá, že hráči 
jsou pracovně vytíženi a bohužel chybí prostor 
být stoprocentně na všech trénincích. Projevilo se 
to na práci s míčem, navíc si myslím, že se oproti 
loňsku zvýšila úroveň soutěže a protihráči vám 
nenechají tolik prostoru. Chyby jsou i vepředu, ale 
když nedostanete branku, tak nemůžete prohrát 
a v poslední minutě můžete vyhrát.“
●● Uvažoval jste o rezignaci?
„Nevím, jak vedení, ale já jsem nad tím opravdu ne-
přemýšlel. Jsem u mužstva už určitou dobu, podařilo 
se mi vrátit jej do I.A třídy, doplnili jsme kádr hráči, do 
jejichž příchodu jsem se hodně angažoval. Ale jít pryč, 
když se nedaří, umí každý, to je to nejjednodušší. Stá-
le však vidím potenciál uspět. Pokud nebude vedení 
spokojeno s mojí činností, tak budu akceptovat, že mě 
propustí, pokud se mnou ale budou spokojeni, tak do 
konce sezóny zůstávám. Potřebuji z kluků víc vymač-
kat, vidím, že tam rezervy jsou.“

Jižnější z obou skupin I.A třídy 
Olomouckého KFS je již tradičně 
poměrně hojně zaplněna mužstvy 
z prostějovského regionu. A pro ak-
tuální ročník to platí hned dvojnásob 
- sešla se tu totiž hned celá regionál-
ní pětice. Jednoznačně nejlépe je na 
tom Lipová, o níž šla řeč v  minulém 
vydání, dále v „B“ skupině soupeří 
o body rovněž Čechovice, Klenovi-

ce na Hané, Plumlov a Mostkovice. 
V jejich případě to na žádnou velkou 
oslavu zatím nevypadá.

Například od Čechovic se každý rok 
nečeká nic jiného než postup, ani ten-
tokrát to ale nevyjde. Na podzim to 
byla velká trápená nejen výsledková, 
ale i se skládáním sestavy. Vyrovnaná 
tabulka sice dává možnost zabojovat 
o posun ze šesté na třetí pozici, kam 
je to na Bělotín sedm bodů, vedoucí 
duo je ale nedostižné, když nastřá-
dalo bez tří bodů rovný dvojnásobek 
čechovického zisku. Mládežnická 
základna je přitom špičková a také 
zázemí na vysoké úrovni, stále se ale 

nějak nedaří vše vyšperkovat. Střed 
podzimní části vyplněný pěti výhrami 
v řadě byl sice famózní, nezvládnutý 
závěr s pěti prohrami v řadě ale vše 
zase odfoukl.
Také Klenovice na Hané zatím ne-
mohou příliš jásat, byť jim bilanci vy-

lepšila závěrečná domácí vystoupení. 
Doma to až na propadák s Mostkovi-
cemi nebylo špatné, ale venku stojí za 
řeč pouze výhry v Plumlově a Brodku 
u Přerova. Hned třikrát dostali kle-
novičtí venku čtyřbrankový náklad 
a v Lutíně dokonce pětibrankový.

Také Plumlov si svůj návrat předsta-
voval poněkud jinak. Poprvé vyhrál ve 
čtvrtém, podruhé v sedmém kole a potře-
tí až v úplně posledním z první poloviny 
duelů. Ale právě výhra nad Mostkovi-
cemi a týden po ní ještě udolání Všecho-
vic upravily tabulkové pořadí natolik, 
že Plumlov opustil poslední dvě pozice.
Tak nízko naopak klesly Mostkovice. 
Druhému celku z okolí přehrady se 
sice podařilo v létě podle jmen výrazně 
posílit, výsledky to ale nepotvrdily. Je-
diné tři výhry přišly proti Čechovicím, 
Opatovicím a Klenovicím, pak tu bylo 
pět remíz a hned sedm porážek - dvě 
o gól, tři o dvě branky a dvě výrazněji.
Shodně pro celé kvarteto neúspěšných 
může na jaře platit záchranářské zá-
polení. I šesté Čechovice totiž disponu-
jí pouze šestibodovým náskokem na 
předposlední Mostkovice...

pondělí 18. ledna 2016
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1. Lutín 8 7 1 0 29:3 22
2. Bělotín 8 6 1 1 24:11 19
3. Lipová 7 6 1 0 17:7 19
4. Beňov 7 5 0 2 20:11 15
5. Všechovice 8 4 1 3 20:20 13
6. Klenovice 8 4 1 3 12:14 13
7. Lipník 8 4 0 4 20:12 12
8. Slatinice 7 4 0 3 10:8 12
9. Opatovice 7 3 1 3 19:15 10
10. Plumlov 7 3 1 3 15:12 10
11. Čechovice 7 3 1 3 10:13 10
12. Náměšť 7 3 1 3 13:17 10
13. Brodek u Př. 8 1 4 3 13:15 7
14. Mostkovice 8 1 4 3 12:18 7

TABULKA DOMA:
1. Lipová 8 6 0 2 18:9 18
2. Lutín 7 5 0 2 20:6 15
3. Čechovice 8 3 1 4 12:19 10
4. Náměšť 8 3 0 5 12:18 9
5. Opatovice 8 2 2 4 13:14 8
6. Beňov 8 1 5 2 14:16 8
7. Bělotín 7 2 2 3 11:14 8
8. Slatinice 8 2 2 4 12:24 8
9. Mostkovice 7 2 1 4 10:14 7
10. Lipník 7 2 1 4 11:17 7
11. Brodek u Př. 7 2 0 5 8:15 6
12. Klenovice 7 2 0 5 7:21 6
13. Plumlov 8 1 2 5 12:19 5
14. Všechovice 7 1 1 5 16:28 4

TABULKA VENKU:

navštivte stále více oblíbenější inter  netové stránky www.vecernikpv.cz

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Martin MORAVEC 5 0 0 0
Daniel SIMANDL 12 1 1 0

obránci
David GRYGLÁK 14 2 1 0
Jiří KIŠKA 11 1 2 0
Roman KOCOUREK 14 0 7 0
Petr KUTNÝ 8 0 0 0
Martin OLEJNÍK 10 1 1 0
Martin VYSLOUŽIL 10 0 0 0

záložníci
Ondřej DANĚČEK 2 0 0 0
Michal FABIÁNEK 8 0 3 0
Antonín KLVÁČEK 9 2 2 0
Jaroslav KŘUPKA 14 1 0 0
Ladislav ŠEVCŮJ 9 2 0 0
David URBÁNEK 7 0 0 0
Tomáš VARGA 13 1 2 0

útočníci
Jan DVOŘÁK 12 6 2 0
Jaroslav FRÝBORT st. 7 1 0 0
Adam HLADKÝ 14 10 2 0
Michal KOLAŘÍK 11 0 0 0
Tomáš MATULA 3 0 0 0
Marek OSTRATICKÝ 7 0 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Petr KIŠKA
Asistenti trenéra: Karel FRANTÍK a Radek BUREŠ
Vedoucí mužstva: František KOCOUREK
Poznámka: Za jménem následuje počet utkání, 
vstřelených branek(u brankářů vychytaných nul), 
žlutých a červených karet.

TJ SOKOL PLUMLOV
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Jakub POLÁK 15 2 2 0

obránci
Tomáš CETKOVSKÝ 12 2 1 0
Jaroslav FRÝBORT ML. 8 0 0 0
Lukáš FRYS 15 0 0 0
Jiří KADĚRA 3 0 0 0
Marek LIŠKA 10 0 0 0
David LOSMAN 15 0 0 0

záložníci
Radek CETKOVSKÝ 14 1 0 0
Ladislav DVOŘÁK 13 0 0 0
Adam PRÁŠIL 11 1 0 0
Tomáš ROZEHNAL 15 4 4 0
Lubomír SMÉKAL 13 6 1 0
Jakub VITÁSEK 6 0 0 0
Jan VŠIANSKÝ 7 0 3 1

útočníci
Marek BOROVSKÝ 13 4 0 0
Martin CÉSAR 10 1 0 0
Tomáš PŘIKRYL 7 0 2 0
Jan SIGMUND 1 0 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Vladimír HORÁK
Vedoucí mužstva: Jiří JAROŠ
Předseda klubu: Stanislav CETKOVSKÝ

TJ SOKOL KLENOVICE NA HANÉ
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
Karel FISCHER 1 0 0 0
Martin LUKÁŠ 14 3 0 0

Obránci:
Radek HANÁK 12 0 0 0
Marek CHMELAŘ 14 0 2 0
Ondřej MILAR 15 2 1 0
Vladimír VOJTÍŠEK 5 0 2 0
Michal VŠETIČKA 9 0 3 0
Jan WALTER 10 2 4 0

Záložníci:
Matěj HATLE 14 4 7 0
Tomáš KAPOUNEK 6 0 0 0
Jakub KŘIŠŤAN 9 0 0 0
Pavel MUSIL 5 0 1 0
Radim ORDELT 3 0 0 0
Marek POŘÍZKA 5 0 1 0
Martin ŠLAMBOR 13 3 2 0
Jakub ŠLÉZAR 12 5 3 0
Martin VOJTÍŠEK 15 2 2 0

Útočníci:
Jan BUREŠ 8 1 0 0
Václav DADÁK 15 1 1 0
Jiří KAMENOV ml. 15 2 1 0
Richard KLIMEŠ 5 0 1 0
Viktor KUCHAŘ 8 0 0 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: Jiří KAMENOV st.
Asistenti trenéra: Ivo KROUPA a Ladislav KRÁTKÝ
Vedoucí mužstva: Jiří HANÁK

TJ SOKOL MOSTKOVICE
– hráèské statistiky na podzim 2015

číslo/hráč Z G ŽK ČK

brankáři
David KLIMEŠ 8 3 2 1
Patrik ZAPLETAL 1 0 0 0
Tomáš ZELINKA 8 0 1 0

Obránci:
Ondřej FRYS 8 0 0 0
Michal JÁN 15 3 0 0
Radek JANO 11 1 3 0
Adam POSPÍŠIL 10 1 0 0
Kryštof POSPÍŠIL 2 0 0 0
Jan ŠMÍD 12 0 2 0
Jaroslav VINKLÁREK 7 0 2 0
Jan VLACH 15 0 1 0

Záložníci:
Tomáš BILÍK 4 0 0 0
Michal BLAHOUŠEK 2 0 0 0
Dominik DRMOLA 12 0 1 0
Petr HODULÁK 1 0 0 0
Bořek CHMELÍK 9 2 1 0
Jiří JANČÍK 8 0 1 0
Richard KLIMEŠ 5 0 0 0
František KOLEČKÁŘ 11 5 1 0
Petr KUPKA 5 0 1 0
Miroslav NĚMEČEK 4 1 0 0
Matěj VINCOUREK 2 0 1 0

Útočníci:
Tomáš GREPL 1 0 0 0
Petr HALUZA 1 0 0 0
Luděk JAHL 13 9 3 0
Matěj KLIMEŠ 15 0 6 0
Josef KLVÁČEK 6 0 1 0
Jan NEJEDLÝ 3 0 0 0
Martin POSPÍŠIL 1 0 0 0
Martin PYTELA 11 0 2 0

REALIZAÈNÍ TÝM
Trenér: 1. – 14. kolo Jaroslav KLIMEŠ
               15. kolo Jaroslav ŠŤASTNÝ
Asistent trenéra: Jaroslav ŠŤASTNÝ
Vedoucí mužstva: Petr KLIMEŠ

TJ SOKOL ÈECHOVICE
– hráèské statistiky na podzim 2015

13 – Tomáš Los (Lutín), 12 – Marek Přikryl (Všechovice), 11 – Martin Liška (Lipová), 
10 – Adam Hladký (Plumlov), Radim Janásek (Opatovice), 9 – Luděk Jahl Čechovice), Lukáš 
Kovařík (Lipník), Dušan Hlaváč (Hlubočky), Vojtěch Šoupal (Náměšť na Hané).

Nejlepší støelciNejlepší støelci
I.A tøídy, sk. „B“:I.A tøídy, sk. „B“:JAK DOPADL FOTBALOVÝ PODZIM? okénko do

I.A tøídy O KFSaneb

KOMENTÁØ

Během podzimního období se podařilo o víkendech i pár vložených 
středách téměř bez komplikací odehrát všechna naplánovaná 
střetnutí, když vedle několika kontumací se jen výjimečně od-
kládaly zápasy na konec zimní přestávky. Všichni fotbaloví 
činovníci i příznivci tohoto kolektivního sportu tak nyní mohou 
prožívat několikaměsíční pauzu, než se okresní, krajské i ještě vyšší 
soutěže opět rozjedou. Tento čas lze věnovat nejen zaslouženému 
odpočinku, nýbrž také čtení PROSTĚJOVSKÉHO Večerníku. Jako 
tradičně totiž nastal totiž čas na podrobnější analýzu a rekapitu-
laci toho, co se v závěru léta a v průběhu podzimu na trávnících 
od třetí ligy dospělých a až po nejnižší okresní fotbalové soutěže 
událo. 
Po úvodním ohlédnutí za vystoupeními mužů, žen i mládeže jsme 
ještě na konci loňského roku stihli zmapovat cestu 1.SK Prostějov 
Moravskoslezskou fotbalovou ligou a zabrousili též do krajského 
přeboru, kde prostějovský region reprezentují Kralice na Hané 
a Určice. 
V minulém vydání jsme poprvé nakoukli pod pokličku I.A třídy 
Olomouckého KFS, kde má Prostějovsko hned šest vyslanců. 
Poté, co jsme zmonitorovali duo nejúspěšnějších, tedy v „A“ 
skupině Sokol Konice a v „B“ skupině SK Lipová, se dnes dostává 
na zbylé kvarteto v „áčku“ Čechovice, Klenovice na Hané, Plumlov 
a Mostkovice. 
Smutnit ovšem nemusí ani v ostatních klubech, zimní pauza je 
dlouhá a dostane se i na zbylé krajské a okresní soutěže. Pěkně 
postupně...

Dvoustranu připravil - texty a foto: Jiří Možný; Zdroj: www.is.fotbal.cz a www.vysledky.lidovky.cz

Král sportovní trávníky O KFS,
SKUPINA „B“

Mužstvo Z V R P S B +/-
1. TJ Sigma Lutín 15 12 1 2 49:9 37 (13)
2. SK Lipová 15 12 1 2 35:16 37 (16)
3. TJ Sokol Bělotín 15 8 3 4 35:25 27 (4)
4. FC Beňov 15 6 5 4 34:27 23 (3)
5. SK Slatinice 15 6 2 7 22:32 20 (2)
6. TJ Sokol Čechovice 15 6 2 7 22:32 20 (-1)
7. FK Spartak Lipník nad Bečvou 15 6 1 8 31:29 19 (-1)
8. SK Náměšť na Hané 15 6 1 8 25:35 19 (-2)
9. TJ Sokol Klenovice na Hané 15 6 1 8 19:35 19 (-5)
10. FKM Opatovice-Všechovice 15 5 3 7 32:29 18 (-3)
11. Tatran Všechovice 15 5 2 8 36:48 17 (-7)
12. TJ Sokol Plumlov 15 4 3 8 27:31 15 (-6)
13. TJ Sokol Mostkovice 15 3 5 7 22:32 14 (-10)
14. FK Brodek u Přerova 15 3 4 8 21:30 13 (-11)

1. kolo, neděle 9. srpna Všechovice – Plumlov 2:2
2. kolo, neděle 16. srpna Plumlov – Klenovice na Hané 1:3
3. kolo, sobota 22. srpna Lipník nad Bečvou – Plumlov 4:0
4. kolo, sobota 29. srpna Opatovice – Plumlov 3:4
5. kolo, neděle 6. září Plumlov – Beňov 1:1
6. kolo, neděle 13. září Slatinice – Plumlov 2:1
7. kolo, neděle 20. září Plumlov – Náměšť na Hané 5:2
8. kolo, neděle 27. září Čechovice – Plumlov 2:1
9. kolo, sobota 3. října Plumlov – Lipová 0:1
10. kolo, neděle 11. října Brodek u Přerova – Plumlov 2:2
11. kolo, neděle 18. října Plumlov – Bělotín 2:3
12. kolo, neděle 25. října Lutín – Plumlov 2:1
13. kolo, sobota 31. října Plumlov – Mostkovice 3:0
16. kolo, sobota 7. listopadu Plumlov – Všechovice 3:2
17. kolo, sobota 14. listopadu Klenovice na Hané – Plumlov 2:1

Jak šel plumlovský podzim:Jak šel plumlovský podzim:
1. kolo, sobota 8. srpna         Klenovice na Hané – Lipník nad Bečvou 1:2
2. kolo, neděle 16. srpna Plumlov – Klenovice na Hané 1:3
3. kolo, sobota 22. srpna Klenovice na Hané – Beňov 1:1
4. kolo, neděle 30. srpna Slatinice – Klenovice na Hané 4:0
5. kolo, sobota 5. září Klenovice na Hané – Náměšť na Hané 2:0
6. kolo, neděle 13. září Čechovice – Klenovice na Hané 3:1
7. kolo, sobota 19. září Klenovice na Hané – Lipová 1:2
8. kolo, neděle 27. září Brodek u Přerova – Klenovice na Hané 0:2
9. kolo, sobota 3. října Klenovice na Hané – Bělotín 3:1
10. kolo, sobota 10. října Lutín – Klenovice na Hané 5:0
11. kolo, sobota 17. října Klenovice na Hané – Mostkovice 0:6
12. kolo, neděle 25. října Všechovice – Klenovice na Hané 4:1
13. kolo, sobota 31. října Klenovice na Hané – Opatovice 2:1
16. kolo, sobota 7. listopadu Lipník nad Bečvou – Klenovice na Hané 4:0
17. kolo, sobota 14. listopadu Klenovice na Hané – Plumlov 2:1

Jak šel klenovický podzim:Jak šel klenovický podzim:
1. kolo, neděle 9. srpna Brodek u Přerova – Čechovice 0:0
2. kolo, neděle 16. srpna Čechovice – Bělotín 1:2
3. kolo, neděle 23. srpna Lutín – Čechovice 5:0
4. kolo, neděle 30. srpna Čechovice – Mostkovice 1:3
5. kolo, neděle 6. září Všechovice – Čechovice 1:3
6. kolo, neděle 13. září Čechovice – Klenovice na Hané 3:1
7. kolo, sobota 19. září Lipník nad Bečvou – Čechovice 0:1
8. kolo, neděle 27. září Čechovice – Plumlov 2:1
9. kolo, neděle 4. října Beňov – Čechovice 3:5
10. kolo, neděle 11. října Čechovice – Slatinice 2:2
11. kolo, neděle 18. října Náměšť na Hané – Čechovice 2:1
12. kolo, neděle 25. října Opatovice – Čechovice 5:2
13. kolo, neděle 1. listopadu Čechovice – Lipová 0:4
16. kolo, neděle 8. listopadu Čechovice – Brodek u Přerova 1:0
17. kolo, neděle 15. listopadu Bělotín – Čechovice 3:0

Jak šel èechovický podzim:Jak šel èechovický podzim:
1. kolo, neděle 9. srpna Mostkovice – Beňov 3:3
2. kolo, neděle 16. srpna Slatinice – Mostkovice 1:0
3. kolo, neděle 23. srpna Mostkovice – Náměšť na Hané 0:4
4. kolo, neděle 30. srpna Čechovice – Mostkovice 1:3
5. kolo, neděle 6. září Mostkovice – Lipová 0:2
6. kolo, neděle 13. září Brodek u Přerova – Mostkovice 7:1
7. kolo, sobota 19. září Mostkovic – Bělotín 2:2
8. kolo, neděle 27. září Lutín – Mostkovice 0:0
9. kolo, neděle 4. října Mostkovice – Opatovice 1:0
10. kolo, sobota 10. října Mostkovice – Všechovice 2:2
11. kolo, sobota 17. října Klenovice na Hané – Mostkovice 0:6
12. kolo, neděle 25. října Mostkovice – Lipník nad Bečvou 2:2
13. kolo, sobota 31. října Plumlov – Mostkovice 3:0
16. kolo, neděle 8. listopadu Beňov – Mostkovice 2:0
17. kolo, neděle 15. listopadu Mostkovice – Slatinice 2:3

Jak šel mostkovický podzim:Jak šel mostkovický podzim:

Pøedsezónní tip
I.A tøída, sk. „B“:

2. Èechovice
5. Lipová
7. Mostkovice
8. Klenovice na Hané
9. Plumlov

TIP VEČERNÍKU Při tradičním přehradním derby byli hráči Plumlova (v červeném u míče Jiří Kiška) stejně 
jako při posledním soutěžním setkání na jaře 2014 o krok před Mostkovicemi.

Bojuje se o záchranu, kvarteto celků namočeno

ČECHOVICE Hodně za očekáváním 
zaostaly na podzim výkony a výsledky 
čechovického „áčka“. Trenéru Jaro-
slavu Klimešovi (na snímku) se vinou 
zdravotních patálií a dalších povinností 
drolil kádr pod rukama, do toho navíc 
hráči neplnili, co po nich požadoval, 
což vyústilo v jeho rezignaci, kterou na-
konec vedení oddílu před druhou jarní 
předehrávkou přijalo. V současnosti již 
trenér nedalekého Kostelce na Hané 
se tak v následujícím rozhovoru ohlíží 
za svými posledními měsíci v I.A třídě, 
v níž aktuální šesté místo a zejména 
propastná sedmnáctibodová ztráta na 
vedoucí duo zdaleka neodpovídá před-
stavám a ambicím...
●● Vaše působení v Čechovicích se 
v závěru podzimu uzavřelo. Jak budete 
vzpomínat na poslední půlrok?
„V Čechovicích jsem působil rok a půl a 
vše se odvíjelo od léta. Příprava neproběhla 
podle mých představ, hráči byli na dovole-

ných, jiné trápila zranění. Tyto skutečnosti 
se potom odrazily na výsledcích. V Brodku 
jsme nedali ani jednu ze šesti šancí, násled-
ně nás čekal Bělotín. Tam to sice bylo her-
ně dobré, ale nepodržel nás gólman. Přišel 
souboj s Lutínem, který jsme to vůbec ne-
zvládli, stejně tak ani domácí derby s Most-
kovicemi, po němž jsem nabídl rezignaci, 
připadal jsem si zbytečný. Něco jsem po 
hráčích chtěl, ale stále si hráli to své a nebylo 
ve hře nasazení ani srdíčko. Neměl jsem už 
týmu co dát a nerad ztrácím čas...“
●● Rezignace ale nebyla akceptovaná...
„Na výpomoc přišel Radim Weisser, vše 
jsme koučovali společně. Pak přišlo pět 
zápasů, kdy začalo všechno fungovat, 
a střed první poloviny soutěže nám tedy 
vyšel. Konec sezóny už byl vrcholem 
všeho a šlo to do stručně řečeno kytek... 
Čechovice sice mají širokou základnu, 
a tak aby nebylo s kým hrát, to je na pováže-
nou! Nerozumím tomu, že stěžejní hráči si 
jdou zahrát malou kopanou, kde se zraní a 

oslabí tím celé mužstvo. To pro mě bylo vr-
cholným zklamáním. Měli by se chytnout 
za nos, jestli se s jejich patáliemi opravdu 
nedalo hrát, protože za našich mladých let 
bychom to odehráli. Nechci jim ale sahat 
do svědomí, to musí oni sami...“
●● Zmínil jste problémy v letní přípra-
vě, která je ale hodně krátká. Bylo to 
opravdu až tak důležité období?
„Je spousta mladých kluků, kteří honí 
mnoho zajíců. Mají školu, nebo práci 
a k tomu trénují, mají známosti, takže ně-
kteří chodili jen v pátek na půl hodiny, ani 
v okresu se však bez tréninku hrát nedá. 
Chybí nám střední generace, nad tím ale 
pláčou všichni trenéři. Kluby nemají pe-
níze, aby je zaplatili, a pak nám tito hráči 
běhají po Rakousku. Bohužel nejde je oka-
mžitě nahradit hráči z dorostu. Vše souvisí 
se vším a je to začarovaný kruh...“
●● Toto jsou hlavní důvody, proč se 
stále nedaří dostat Čechovice do kraj-
ského přeboru?

„Čechovice postoupily do I.A třídy před 
zhruba dvaceti lety a souhlasím, že by se 
potřebovaly už dostat dál. Zatím tomu ale 
stále něco chybí. Schází vůdčí osobnost, 
kterou hráči berou a co je dokáže zbláznit, 
jako je Peťa Haluza. Ale ten za mého půso-

bení hrál v Určicích a pak byl zraněný, takže 
pode mnou odehrál asi dva tři zápasy.“
●● Jak si myslíte, že bude vypadat če-
chovické jaro?
„Záleží, kdo tam přijde, koho si nový tre-
nér přivede. (úsměv) Základna je v oddílu 
skutečně široká, příležitost dostali všich-
ni, nenaplnili ale očekávání. Chci však 
poděkovat Čechovicím za to, že mi dali 
u prvního týmu příležitost, mládežnický 
fotbal je úplně o něčem jiném. Mé díky 

patří všem od předsedy klubu až po kluky 
v udírně, protože bez nich se fotbal hrát 
nedá. A hráči by si měli uvědomit, kolik 
lidí na ně dělá, a odevzdávat srdíčko. Pro-
hrát se může, ale musí to být odbojované 
a ne odchozené.“

„Chyběla střední generace a vůdčí osobnost,“ rozebíral 
nevydařený podzim extrenér Čechovic Jaroslav Klimeš

„O záchranu se porveme, to je jasné,“ zvěstuje plumlovský Petr Kiška

Vladimír Horák: „Musíme doplnit minimálně o dva hráče“
Trenér Klenovic by uvítal hlavně pohyblivého útočníka

Mostkovický Jiří Kamenov: „Máme silný kádr, ale body nejsou“

“ V kádru je i pár
odchovanců, s nimiž se
dá počítat. Ale zvládli
bychom jich i víc, těch

hostovaček je dost
a stojí to hromadu peněz.

“       Něco jsem po hráčích chtěl, ale stále si 
hráli to své a nebylo tam nasazení ani srdíčko. 
Neměl jsem už týmu co dát a nerad ztrácím čas.

“ V Klenovicích je zázemí špičkové, hráči 
mají k dispozici halu, posilovnu, hřiště je 

pěkné, je o ně postaráno, tak kam odcházet?

“      Je potřeba zvýšit disci-
plínu. Proto změním přístup, 

nebude to už ode mě tak demo-
kratické a kamarádské!

JSME JEDNA RODINA
Řekni svým přátelům,
že už jsi taky s náma

Doporuč, sdílej a dej like na

www.facebook.com/vecernikpv



Přestože během svého dlouholetého 
pohybu na extraligovém ledě zažil 
„Kumi“ mnohé, když se jako opomí-
jený mládežník propracoval až mezi 
jednu z velkých osobností nejvyšší 
tuzemské soutěže a jen těsně mu před 
pár lety unikla konečná nominace na 
mistrovství světa v Kanadě, v závěru 
předminulého týdne prožil velkou 
premiéru. Zahrát si na otevřeném 
stadionu před více než dvaceti tisíci 
diváků, na to se nebude dát jen tak 
zapomenout. Obzvlášť, když zážitek 
umocnila výhra „jeho“ pražské Sparty. 
Ještě před ním se něco podobného, 
byť s  menší kulisou, povedlo „Jed-
lovi“. Ten se před startem aktuální 
sezóny musel smířit s tím, že si místo 
v prostějovském prvoligovém týmu 
si nevybojoval, a z rodného města za-
mířil na hostování do druholigového 
Hodonína. A nyní toho nemusí lito-
vat, právě jeho stávající celek si totiž 
vybrala brněnská Technika ke sváteč-
nímu souboji.

●● Před utkáním jste shodně říkali, 
že moc nevíte, co očekávat. Jaké to 
tedy bylo na vlastní kůži?
KUMSTÁT: „Těžko se to popisuje. 
Z tribuny je to jiné než pak na ledě, těž-
ko popsat, v čem je největší změna, asi 
v množství lidí a tribunách kolem ledu. 
V  každém případě panovala parádní 
atmosféra a šlo o skvělý zážitek. Bylo to 
krásné v tom, že vidíte lidi kolem sebe 
trochu jinak než v hale.“
JEDLIČKA: „Bylo to neuvěřitelné 
a samozřejmě o dost jiné než hrát v hale. 
Za denního světla by to bylo ještě lepší, 
ale i tak je to neobyčejné a jsem rád, že 
jsem měl to štěstí a mohl jsem si za Lu-
žánkami zahrát.“
●● Petře, vnímal jste, že dorazila re-
kordní návštěva?
KUMSTÁT: „Ano, samozřejmě. Už 
když jsme přicházeli, tak nám bylo jasné, 
že je tam spousta lidí. Tribuny byly narva-
né a nikde žádné místo, takže si člověk 
všimne, že je to výjimečná akce.“
●● Hrálo se pod širým nebem, dala se 
kvalita ledu srovnat s halou?
KUMSTÁT: „Bylo tam trochu víc 
sněhu, ale kvalita byla výborná, v tom-
to problém nebyl. Pořadatelé to zvládli 
skvěle.“
JEDLIČKA: „No, to bylo trochu horší. 
Je škoda, že led nás zlobil, poměrně dost 

to skákalo, hůř se puk vedl. Ale i tak to stá-
lo za to a šlo o vynikající akci.“
●● A co zima, netrápila vás během se-
zení na střídačce?
KUMSTÁT: „Musím říct, že ani ne. 
Jsou stadiony, třeba stará plechová aréna 
v Karlových Varech, kde si myslím, že 
bývala ještě větší zima, takže to nebylo 
vůbec špatné a zápas jsme si užili. Šlo 
skutečně o perfektní zážitek, nejen pro 
mě, ale užili si to všichni.“
JEDLIČKA: „Abych pravdu řekl, bál 
jsem se, že zima bude daleko horší, na-
štěstí jsme ale byli dobře oblečeni a bylo 
o nás dobře postaráno.“
●● Roberte, při pohledu z tribun se 
ale zdálo, jako by se vám do třetí tře-
tiny až tolik nechtělo a už jste se těšili 
zpátky do tepla...
JEDLIČKA: „Je pravda, že zimu jsme 
opravdu cítili, teplota padala k mínus 
deseti stupňům, takže chladno bylo. 
Mě osobně to ovšem až tolik netrápilo, 
dobře jsem se oblékl, takže jsem 
s tím problém neměl. Nevím 
tedy co ostatní, někteří to asi 
snášeli hůř. Je pravdou, že se 
hůř dýchalo, ale dalo se to 
zvládnout. Podmínky 
byly pro oba týmy 
stejné, bohužel jsme 
to nezvrátili na naši 
stranu. Skončilo 
to tím nejhorším 
způsobem a pro-
hráli jsme o gól 
(0:1 - pozn.red.).“
●● Zrodilo 
se tedy dosti 
vzácné skóre, 
navíc jste měli 
spoustu možností na 
skórování.
JEDLIČKA: „To je prav-
da, měli jsme dost šancí, 

ale stejně tak i Technika. 
Věřím, že kdyby nám přálo trochu 
více štěstíčka, tak bychom to tam do-
tlačili. Bohužel ale dopadlo to jinak 
a už s tím nic nenaděláme. Jedeme dál.“
●● Zápas sledovala na druhou ligu 
velice vzácná čtyřtisícová návštěva. 
Vnímali jste ten rozdíl?
JEDLIČKA: „Já jsem dost potěšen, 
že jich tolik přišlo, hlavně na naší straně 

byla spousta fanoušků. Škoda, že lidé 
z Brna moc na Techniku nechodí a raději 
si zajdou na Kometu, to je ale na druhou 
stranu pochopitelné. Na jejich straně 
tak byla slabší návštěva, ale čtyři tisíce je 
krásná účast. Lidé nám neskutečně fan-
dili, bylo to super, atmosféra výborná. Já 
toto dobře znám z Prostějova, ale věřím, 
že kluci z Hodonína na to moc zvyklí 
nejsou.“
●● V samotném utkání jste obdržel 
dva menší tresty, některé výroky 
rozhodčího mi ale přišly sporné 
a mylné...
JEDLIČKA: „No, já si to také myslím, 
třeba můj první trest absolutně nebyl 
faul. Pokryl jsem si puk tělem, on mi 
skočil na záda a pískalo se nedovolené 
bránění. Když jsem se pak rozhodčí-
ho na to ptal, tak mi říkal, že si počkal 
a pískl, protože musel. Faul to ale nebyl. 
A u druhého mi malý hráč proskočil ko-
lem mantinelu, nechal jsem tam nohu, on 
o ni zakopl, takový trochu smolný faul.“

●● Touto porážkou jste 
o bod ztratili třetí místo. Jak jste ale za-
tím celkově spokojen na jihu Moravy?
JEDLIČKA: „Je to super, body máme, 
snažíme se hrát co nejlíp a být v tabulce 
co nejvýš, to se nám daří. Občas prohra-
jeme s těmi horšími týmy, ale naopak 
máme velmi dobré výsledky s těmi kva-
litnějšími. A věřím, že se dostaneme do 

play off a že bychom 
tam mohli postoupit 
co nejdál.“

●● Petře, dá se Winter Classic ozna-
čit jako příjemné zpestření úspěšné 
kariéry?

KUMSTÁT: „Stoprocentně. Těšili 
jsme se na to, den předtím jsme ces-
tovali do Brna a ráno měli rozbrus-
lení, abychom si trochu navykli na 
podmínky. Budeme na to vzpomínat 
jen v dobrém, i díky tomu, že jsme 

vyhráli. Jsme moc rádi, že jsme se toho 
mohli zúčastnit.“
●● Sparta a Kometa jsou tradiční 
soupeři, takže o motivaci bylo po-

staráno?
KUMSTÁT: „Bylo to jen jedno z utkání 
základní části, ale na druhou stranu velký 
zážitek pro všechny hráče, fanoušky i oba 
kluby. Musím říct, že se akce povedla 
opravdu parádně, Kometa to skvěle 
zorganizovala, byli jsme z toho všichni 

nadšení. Měli jsme obrov-
skou motivaci, že si chceme zápas pama-
tovat jen v dobrém, a když se vyhraje, tak 
se na to pamatuje líp. (úsměv) A to se nám 
povedlo, takže jsme byli šťastni a spoko-
jeni, že jsme to zvládli.“
●● Myslíte si, že si takový zápas bude-
te moci ještě někdy zopakovat?
KUMSTÁT: „To vůbec netuším. Je to 
v našich podmínkách asi ojedinělá akce, 
těžko říct, jestli ještě někdo kromě Ko-
mety může podobný duel zorganizovat. 
Netuším, jestli je to v dohledné době 
reálné. Takže o to více za tuto možnost 
rád. Dostal jsem ji i díky tomu, že jsem ve 
Spartě, která má obrovskou tradici.“
●● Dlouho jste prohrávali, čím to 
bylo?
KUMSTÁT: „Zápas se pro nás sice 
výsledkově nevyvíjel dobře, ale mys-
lím si, že herně jsme byli po většinu 
utkání trošku lepší, jen jsme špatně 
řešili některé situace. Kometa dala ze 
svých prvních šancí góly, ale my jsme 
hráli stále trpělivě a ve třetí třetině se 
k nám přiklonilo štěstí a zaslouženě 
jsme vyhráli.“

●● Co platilo na Kometu, že jste byli 
herně lepší?
KUMSTÁT: „Měli jsme malinko lepší 
pohyb a byli jsme i trošku lepší v osob-
ních soubojích. První třetinu Kometa 

dost propadala v útočném pásmu 
a my jsme měli spoustu brejků 

a přečíslení, bohužel jsme je 
ne úplně dobře vyřešili. 

Ale do šancí jsme se dostávali celý 
zápas, ve třetí třetině nám pak napadaly 
góly.“
●● V průběžné tabulce se aktuálně 

pohybujete na druhém či třetím 
místě, jak se na takové pořadí 
kouká?
KUMSTÁT: „Jsme rádi, že se 
držíme takto nahoře, teď se roz-

hoduje, jak se týmy poskládají do play 
off, a je výhoda začínat doma. Neřešíme 
úplně detailně tabulku, jak na tom jsme, 
ale chceme se držet co nejvíce nahoře 
a chceme každý zápas vyhrát.“
●● Je už znát, že se začíná blížit nejdů-
ležitější část sezóny?
KUMSTÁT: „To ještě ne, ale je znát, 
že někteří soupeři musí a nemohou 
ztrácet další body. Hraje se jim pak hůř 
než týmu, který si může dovolit i třeba 
prohrát. Díky tomu, že máte nahráno, 
tak si hráči více dovolí a vychází jim to. 
Tabulka je ale strašně vyrovnaná a jsou 
v ní jen malé rozdíly. Takže je super, 
když se body sbírají pravidelně a hraje 
se nahoře.“
●● Nastupujete s „áčkem“ na dresu 
a už jste byl i kapitánem Sparty, jaká je 
tedy vaše pozice v mužstvu?
KUMSTÁT: „Kapitánské ‚céčko‘ jsem 
měl jen v jednom zápase, kdy nám čtyři 
kluci vypadli ze sestavy. Stabilním kapi-
tánem je Jarda Hlinka, když on nemůže, 
tak Tomáš Netík, to jsou sparťani. U mě 
to asi bylo dáno i věkem. (úsměv) Jsem 

za to rád, že mohu nosit ‚áčko‘, 
je to pro mě čest, ale kapitán je 
tu jasný. A letos plním trochu 
jinou roli, hraji spíše jako brá-
nící hráč.“

●● Roberte, 
jak vy zatím hodnotíte 

svá osobní vystoupení?
JEDLIČKA: „Je to složitější. Hned na 
začátku mi trenér řekl, že budu hrát třetí 
lajnu, aby byly všechny tři vyrovnané, 
a zatím to dodržuje, což mě trochu mrzí. 
Samozřejmě bych si rád zahrál ve vyšší 
formaci, protože dostávají přece jen víc 
času na ledě, ale zatím je to i tak dobré. 
Je to zápas od zápasu, vždy se někomu 
zadaří, někomu ne.“
●● Změnil jste tradiční číslo 19 na 69, 
jak k tomu došlo?
JEDLIČKA: „Přihodilo se to tak, že na 
začátku sezóny byla devatenáctka ob-

sazená, tak jsem si vzpomněl na Lukáše 
Dubu, který nosil devětašedesátku. Mně 
se to číslo také zamlouvá, tak jsem využil 
toho, že byla volná a vzal jsem ho. Po čase 
sice Radek Smetana odešel a devatenáct-
ka už také byla neobsazená, ale nešlo to 
změnit. Celkem jsem si na ni ale zvykl 
a jsem spokojený.“
●● Takže to teď bude vaše nové oblí-
bené číslo?
JEDLIČKA: „No, já bych se rád zase 
vrátil k devatenáctce, uvidíme, jaká bude 
situace před příští sezónou, jak se všech-
no vyvine.“ (úsměv)
●● V lehké nadsázce nepřipadal jste 
si v Brně jako zpátky v Prostějově?
(smích) „To je těžká otázka a nejde to jen 
tak říct. Stále si stojím za tím, že jsem pro-
stějovským hráčem a strašně rád bych se 
k Jestřábům vrátil. Teď ale hraju za Ho-
donín a vnímám, že jsem v cizím klubu. 
Není to jako v Prostějově, byť atmosféra 
Winter Classic byla dobrá. I celkově 
v Hodoníně fanoušci stojí za svým tý-
mem a podporují nás, co můžou.“

rozhovor Večerníku32 Pondělí 18. ledna 2016
www.vecernikpv.cz

v rámci exkluzivního
dvojinterview
pro Večerník
se ptal

view
ník

JiříJiří
MOŽNÝMOŽNÝ

1
6

0
1

1
2

7
1

4
3

5

„BYLO TO NEUVĚŘITELNÉ! ŠLO O PARÁDNÍ ZÁŽITEK“

BRNO Tak to byla síla! Jak Večerník informoval v minulém vydání, 
neopakovatelnou atmosféru Brněnských hokejových her jsme se 
rozhodli prožít na vlastní kůži, a rozhodně mrazivého pobytu neli-
tovali. Obdobně na tom je také dvojice odchovanců prostějovského 
hokeje, která byla přímými aktéry zápasů pod širým nebem, tzv. 
Winter Classic - na Roberta Jedličku navázal i Petr Kumstát. A to byl 
důvod pořídit s tímto duem exkluzivní rozhovory. 

vizitka
ROBERT JEDLICKA & PETR KUMSTÁT

✓ narozen 11. září 1989
✓ výška/váha: 189 cm/94 kg
✓ dosavadní kariéra: Prostějov, 
Olomouc, Uherské Hradiště, 
Valašské Meziříčí, Hodonín
✓ největší úspěchy: postup do 
první ligy mužů, účast v doroste-
necké i juniorské extralize
zajímavost: ofenzivně laděný 
bek, jenž bývá v případě nouze 

využitelný i na křídle.

✓ narozen 19. listopadu 1981
✓ výška/váha: 198 cm/95 kg
✓ dosavadní kariéra: Prostějov, 
Znojmo, Kometa Brno, Třebíč, 
Karlovy Vary, Sparta Praha
✓ největší úspěchy: Extraligo-
vé zlato (2008/2009), stří-
bro (2007/2008) a bronz 
(2013/2014), nejlepší střelec ex-
traligy (2011/2012), vítěz hod-
nocení plus/mínus (2013/2014 a 2014/2015), člen 
Klubu hokejových střelců, 28 startů v národním týmu
zajímavost: historicky první Prostějovan, který vsítil 
250 branek v nejvyšší české soutěži a reprezentaci, v jed-
nom utkání vedl Spartu Praha jako kapitán.
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●● Co platilo na Kometu, že jste byli 
herně lepší?
KUMSTÁT: „Měli jsme malinko lepší 
pohyb a byli jsme i trošku lepší v osob-
ních soubojích. První třetinu Kometa 

dost propadala v útočném pásmu 
a my jsme měli spoustu brejků 

a přečíslení, bohužel jsme je 
ne úplně dobře vyřešili. 

Ale do šancí jsme se dostávali celý 
zápas, ve třetí třetině nám pak napadaly 
góly.“
●● V průběžné tabulce se aktuálně 

pohybujete na druhém či třetím 
místě, jak se na takové pořadí 
kouká?
KUMSTÁT: „Jsme rádi, že se 
držíme takto nahoře, teď se roz-

za to rád, že mohu nosit ‚áčko‘,
je to pro mě čest, ale kapitán je
tu jasný. A letos plním trochu 
jinou roli, hraji spíše jako brá-
nící hráč.“

●● Roberte,
jak vy zatím hodnotíte 

svá osobní vystoupení?
JEDLIČKA: „Je to složitější. Hned na 
začátku mi trenér řekl, že budu hrát třetí 
lajnu, aby byly všechny tři vyrovnané, 
a zatím to dodržuje, což mě trochu mrzí. 
Samozřejmě bych si rád zahrál ve vyšší 
formaci, protože dostávají přece jen víc 
času na ledě, ale zatím je to i tak dobré. 
Je to zápas od zápasu, vždy se někomu 
zadaří, někomu ne.“
●●Změnil jste tradiční číslo 19 na 69,
jak k tomu došlo?
JEDLIČKA: „Přihodilo se to tak, že na 
začátku sezóny byla devatenáctka ob-

„Jsou stadiony jako třeba staráplechová aréna v Karlových Varech,kde bývala ještě větší zima. 
Zápas jsme si užili,byl to perfektní zážitek...“

„Stále si stojím za tím, že jsem prostějovským hráčem a strašně rád bych se jednou domů vrátil.“

Dvojice odchovanců prostějovského hokeje Petr Kumstát & Robert Jedlička 
se exkluzivně svěřila se svými pocity po českém Winter Classic v Brně

Foto: internet

Foto: Jiří Možný



UHERSKÝ BROD K prvnímu pří-
pravnému utkání po třech trénin-
kových dnech cestovali prostějovští 
fotbalisté na jihovýchod Moravy na 
umělý trávník stadionu Na Lapači 
v Uherském Brodě. Domácí se pod 
taktovkou nového kouče Martina 
Ondy nijak neostýchali a oslabenému 
soupeři nasázeli půltucet branek.

Stejný počet hráčů základní sestavy 
postrádal trenér František Jura. Kro-
mě zraněných Koudelky, Pančocháře 
a Suse scházel v útoku Nekuda, kterému 
lékař ještě nedoporučil po operaci zá-
pěstí plnou zátěž. Rus s Fládrem si pak 
museli plnit studijní povinnosti. V pře-

stavěné obraně se tak představila nová 
stoperská dvojice Bodeček - Marek 
Hloch, levého beka hrál nejlepší hráč 
utkání Sečkář. „Je pravda, že jsem toho 
naběhal hodně, v prvním poločase mě 
to táhlo hodně dopředu. Cítím rezervy 
v defenzivní činnosti, na které musím 
hodně zapracovat. Bohužel jsme hráli 
hodně netakticky, nebyli jsme vůbec u 
sebe, takže nám soupeř procházel stře-
dem hřiště,“ komentoval utkání ze své-
ho pohledu „Sečky“.
Uherský Brod v sobotním dopoledni 
překvapil sněžením a bílým popraš-
kem, který ještě do konce zápasu roztál. 
Naopak na hřišti zamrzli hosté, kteří 
v druhém poločase ve značně impro-
vizované sestavě divizního soupeře 
nepřehráli. Přitom úvod možné po-
hromě vůbec nenasvědčoval a Machy-
nek zprava vyzval po pěti minutách ke 
skórování Machálka. Většina dalších 
útoků směřovala po levé straně, kde se 
vehementně dopředu vysouval Seč-

kář. Přesto se z ojedinělého protiútoku 
dostali do vedení domácí, když utekli 
stoperům z ofsajdem zavánějící situace 
a z úhlu Michalec prostřelil Kofroně. Za 
dvě minuty bylo srovnáno, k exekuci 
přímého kopu se postavil Petržela a zeď 
tečovala míč do opačného rohu branky. 
„Předpokládal jsem, že bude střílet spíš 
Sečkář, ale dal přednost mně. Škoda, že 
tahle trefa zůstala osamocena,“ litoval 
rtuťovitý záložník, který po pár minu-
tách předvedl ukázkový průnik středem 
hřiště, bohužel bez finální fáze.
Další „loženku“ měl na kopačce Machá-
lek, místo strhnutí vedení na svoji stranu 
ale opět zaúřadovali domácí. Po ubrá-
nění nepřímého kopu předvedli desítce 
prokřehlých diváků ukázkový brejk, 
Kofroň vyběhl nedůrazně a druhý gól 
byl na světě. Když pak po individuální 
chybě ve středu hřiště zvýšili domácí 
před poločasem na dvoubrankový roz-
díl, bylo překvapení na spadnutí.
Do už tak nestandardní sestavy zasáhlo 

zranění Bodečka po půlhodině hry, ve 
druhém poločase připomínala pro-
stějovská sestava pověstná škatulata. 
Na stopera se stáhl Zelenka, který na 
tomto postu opět předvedl vysokou 
kvalitu. Machálek operoval na pra-
vém beku. „Není to úplně neznámý 
post, už jsem na něm kdysi nastoupil, 
ale v ofenzivě se přece jen cítím lépe. 
Nakonec je jedno kde, hlavně že hraji. 
Škoda neproměněné šance v první půli, 
asi bychom dopadli jinak,“ nebylo moc 
do řeči „Machymu“.
Do druhého poločasu nastoupil mezi 
tyče Dominik Neoral a spoluhráči mu 

premiéru rozhodně neusnadnili. „Ne-
budu zastírat, že jsem zklamaný, v této 
fázi takového zápasu se toho už moc 
předvést nedalo. A když už se podařil 
dobrý zákrok, stejně z toho byl gól,“ na-
rážel Dominik na šestou branku těsně 
před koncem, které předcházela střela 
z přímého kopu do „vinglu“ a efektní 
Neoralův zákrok. Odraženého míče 
se ale nikdo z prostějovské obrany ne-
ujal.. A tak se zrodil výsledek, který se 
slovy Saturnina dá považovat za totální 
„fotbalové faux-paux“...

Statistiky z utkání 
najdete na straně 22!

Zmíněným absentérem se ukázal 
být záložník Jan Koudelka, který si 
poranil koleno a teprve vyšetření 
na magnetické rezonanci určí přes-
nou diagnózu. Na brzké zapojení 
do přípravy to ale v případě české-
ho reprezentanta v  malém fotba-
lu bohužel nevypadá. Na bolesti 
v ramenním kloubu si stěžoval Jo-
sef Pančochář, který tak zpočátku 
naběhá nedobrovolně spoustu ki-

lometrů, jakýkoli kontakt při hře 
má totiž zakázán. Parťáka mu v této 
disciplíně dělá prostějovský odcho-
vanec Ondřej Maděrka, který po 
vážném zranění kolene s týmem 
nastoupil do přípravy. Zda-li však 
bude za eskáčko nastupovat, nelze 
v tuto chvíli předvídat. Novou tváří 
v  týmu je osmadvacetiletý stoper 
Lukáš Bodeček, který bude mít za 
úkol především vyztužit defenzivu 
a pomoci svými zkušenostmi z vyš-
ších soutěží. 

Všichni během prvních čtyř týdnů 
přípravy absolvují intenzivní kon-
diční cvičení, středy budou vyplně-
ny dvoufázovým tréninkem. Teprve 
poté přijde na řadu pilování herních 
situací. „V kabině může být legrace, 
ale na tréninku chci vidět stopro-
centní nasazení, které musíme všich-
ni odvádět od prvních minut přípra-
vy až po závěrečný hvizd rozhodčího 
v posledním jarním kole. Cílem nás 
všech musí být vyhrát soutěž, pokud 
pouze jeden jediný za tím tvrdě ne-
půjde, nemůžeme uspět,“ připomněl 
Jura v úvodu jednoznačný cíl pro 
jaro 2016. „Hráče na to máme, bude 
záležet na tom, jak si vezmete k srd-
ci motto, které máte na očích: Kdo 
chce, hledá jak; kdo nechce, hledá 
proč,“ ukázal kouč na dveře šatny.
První trénink byl tradičně věnován 
fotbálku a házené v prostoru před 

brankou. Hned druhý den byl na pro-
gramu první orientační test kondice 
v podobě běhu na osm minut. Po-
vinného minima osmnácti set metrů 
dosáhli všichni, nejlepší borci uběhli 

přes dva kilometry. První herní pro-
věrka přišla na řadu v sobotu v Uher-
ském Brodu, ta druhá je na programu 
taktéž v sobotu, tentokrát v pravé po-
ledne proti Ústí nad Orlicí.   (tok)
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Vrací se ‚VAÒOUS'!
Určice (zv) - Nejzajímavější určic-
kou kádrovou změnou je vedle vý-
měny hlavního trenéra také návrat 
Radima Vaňka. Jinak se dají čekat 
docela zajímavé rošády, které už 
odstartovaly. „Zpět do svých mateř-
ských klubů míří Zabloudil a Zacpal. 
Na jaře už u nás nebude ani brankář 
Kostelka. Do přípravy by se měli za-
tím zapojit Michal Bureš z Brodku 
u Prostějova a brankář Tomáš Ho-
lásek z Vyškova,“ informoval Večer-
ník sekretář Určic Petr Kouřil s tím, 
že z hostování se vrací Radim Vaněk 
a do přípravy se zapojí i gólman On-
dřej Běhalík.“ Trojice bývalých opor 
Los, Nejezchleb a Skopalík by nao-
pak měla pokračovat v Lutíně. „Los 
s Nejezchlebem mají roční hostová-
ní, Skopalík jen půlroční, ale před-
pokládáme, že bude prodlouženo,“ 
potvrdil Kouřil. Příprava pod novým 
koučem Tomšicem odstartuje zítra, 
tj. v úterý 19. ledna.  

Jesenec jde na to!
Jesenec (zv) - Brzký start přípravy 
hlásí z Jesence. „Začínáme už třia-
dvacátého ledna, v plánu máme i 
soustředění. Od sedmadvacátého 
února se budeme tři dny připra-
vovat v Jaroměřicích,“ informoval 
trenér Petr Tichý a ke kádrovým 
změnám dodal: „Na podzim nám 
to fungovalo, takže bych chtěl, aby-
chom zůstali ve stejném složení. 
Vypadá to, že se to stane. Jediný 
otazník visí nad Ullmannem, ale 
vůle prodloužit hostování je obou-
stranná.“

Machálek už 
trénuje s Opavou

Opava (jim) - V podzimní části toho 
Tomáš Machálek v dresu opavského 
„áčka“ mnoho nenahrál, o to větší má 
nyní motivaci, aby se pevněji propraco-
val do druholigového kádru. Jeho prio-
ritou je tak setrvání ve Slezsku, z fotba-
lového hlediska mu tam nic nechybí.
„Celkově to tu hodnotím kladně. 
Opava je fotbalové město a je to 
městský klub, navíc tu máme novou 
umělku a sportovní halu, skvělé záze-
mí s regenerací. Lidé jsou tu výborní 
a klobouk dolů před fanoušky. Ně-
kdy k nám přijedou i z polské Wroc-
lawi a je radost před nimi hrát,“ pěl 
Machálek chválu na příznivce.
Základním předpokladem ale je 
uspět v zimní přípravě. „S podzimem 
nemůžu být spokojen. Zpočátku mě 
zklamalo zdraví a pak jsem dostal 
málo šancí, takže je tu i varianta, že 
bych se začal po něčem poohlížet 
a odešel někam na hostování. Za-
tím ale něco takového není aktuální 
a připravuji se s týmem. V tuto chvíli 
jde vše dobře a uvidíme dál, až se za-
čne rozhodovat,“ sdělil Večerníku na 
počátku fyzické dřiny. A nyní se má 
co otáčet, trénuje se totiž každý den 
dvoufázově. „Ve středu a sobotu hra-
jeme zápasy a domů teď skoro vůbec 
nejezdím. Vyšlo mi to až teď, protože 
hrajeme ve Vyškově,“ představil nabi-
tý program.

„Klenky“ 
budou doma

Klenovice na Hané (zv) - Hlav-
ním úkolem klenovického vedení 
bude v zimní pauze udržení kádru. 
„Někdo by měl přijít, konkrétně se 
jedná o dvou hráčích. Prioritou je 
ale, aby nikdo neodešel,“ potvrdil 
Vladimír Horák, trenér Klenovic. 
Jeho tým se poprvé sejde 12. úno-
ra a absolvuje celé zimní přípravné 
období v domácích podmínkách. 
„V Klenovicích máme k dispozici 
nadstandardní zázemí, není potře-
ba nikam jezdit. Přáteláky máme 
zatím domluvené tři - s Pivínem, 
Vrchoslavicemi a Tovačovem. 
Chceme je odehrát v březnu,“ in-
formoval dále Horák a doplnil: 
„O případných dalších zápasech 
se rozhodneme až podle aktuální 
situace.“ 

RYCHLÝ
VEČERNÍK

Tomáš KALÁB

PROSTĚJOV Třiadvacetiletý od-
chovanec prostějovského fotbalu 
Ondřej Maděrka měl ve své krát-
ké kariéře smůlu na vážná zranění 
obou kolen, což jej pravděpodob-
ně připravilo o starty na nejvyšší 
profesionální soutěži. Po zdravotní 
odmlce nyní začíná s týmem 1.SK 
individuálně trénovat a k vrcholo-
vému fotbalu se chce každopádně 
vrátit. Co dále prozradil v exkluziv-
ním rozhovoru pro Večerník?

●● Jaké byly vaše dosavadní fot-
balové zkušenosti?
„Jsem Prostějovan, takže jsem lo-
gicky začínal v  LeRKu. Během 

žákovské kategorie jsem přešel do 
Sigmy Olomouc, kde jsem strávil 
většinu své dosavadní fotbalové 
kariéry. Pak přišla nabídka ze Slo-
vácka, kde jsem překročil hranici 
mužské kategorie.“
●● Nakoukl jste s  uherskohra-
dišťským týmem do první ligy?
„Bohužel ne, během přípravy s „A“ 
týmem přišel úraz kolene, po jehož 
vyléčení jsem se byl rozehrát ve 
Vyškově, který tenkrát hrál ještě di-
vizi. Za rezervu Slovácka mám starty 
ve třetí lize. Přesně stejný úraz ale po-
stihl i moje druhé koleno, takže jsem 
už nějakou dobu fotbal nehrál.“
●● Po tu dobu jste ale nezahálel...
„To je pravda, poslední dva roky 

jsem strávil ve Vancouveru v Kana-
dě, kde jsem pracoval na adminis-
trativních pozicích a zlepšil si svoji 
angličtinu.“
●● Jaké máte nejbližší fotbalové 
plány?
„Jsem rád, že se nemusím připravo-
vat někde sám, ale že mi dal Pros-
tějov příležitost zapojit se do zimní 
přípravy. Podle stavu na jejím konci 
se budu rozhodovat o působení 
v  jarní sezóně, ale na fotbal se už 
opravdu těším.“
●● Připomeňte se fanouškům, 
a jakém postu jste hrával?
„Jsem defenzivní hráč, mohu hrát 
na stoperu, jako defenzivní štít nebo 
levý bek.“

exkluzivní
zpravodajství
pro Večerník
Tomáš
KALÁB

ní
ajství
rník

Zimní příprava fotbalistů Prostějova 
zahájena, první měsíc bude o fyzičce
PROSTĚJOV Středeční podvečer 13. ledna odstartoval jízdu 
prostějovských fotbalistů za postupem do druhé ligy. Na sta-
dionu SCM Za Místním nádražím se právě v tento den sešel 
téměř kompletní kádr eskáčka na prahu zimní přípravy. Kromě 
tří nových tváří jedna známá chyběla. „Ještě jsme nezačali a už 
nás pronásledují zdravotní potíže...,“ povzdechl si trenér František 
Jura. A to ještě nevěděl, co jej čeká v sobotu. Zápasovou premiéru 
totiž jeho výběru vůbec nezvládl!

První přípravné utkání sehráli fotbalisté Prostějova v Uherském Brodu. Domácí v 
modrých dresech nevynechali jedinou příležitost k rychlému brejku. Nakonec jich 
proměnili hned šest. Foto: Tomáš Kaláb

TRAGICKÝ START! Eskáčko inkasovalo v Uherském Brodu půltucet...
První příprava bez šesti hráčů základní sestavy

František JURA - 1.SK Prostějov:
„Na fakt, že nám chyběla polovina hráčů základní sestavy, se příliš vym-
louvat nedá. V úvodu utkání jsme si vytvořili několik dobrých příležitostí, 
z nichž jsme měli skórovat. Po srovnání na 1:1 jsme mohli naopak my jít do 
dvougólového trháku a vývoj zápasu by nabral úplně jiný směr. Překvapila 
mě hodně průchodná defenziva, soupeř prakticky z osmi útoků šestkrát 
chladnokrevně proměnil. Je to pro nás hned v úvodu velký vykřičník, 
z kterého si hráči musí vzít ponaučení.“

Hodnocení trenéra

S týmem trénuje i Ondřej Maděrka, který chce RESTARTOVAT kariéru

Tomáš KALÁB

Ondřej Maděrka, ještě v dresu Slovácka, se nyní pokusí předvést své umění na 
domácí půdě.   Foto: archív O. Maděrky

KOSTELEC NA HANÉ Nadstandardní 
zájem! Organizátoři fotbalového zimního 
halového turnaje z Kostelce na Hané hlásí 
plnou startovní listinu. Letošní ročník tra-
dičního klání, jehož hlavním mediálním 
partnerem se stal PROSTĚJOVSKÝ Večer-
ník, registruje dvanáct přihlášených týmů. 
„Je to absolutní naplnění kapacity, více už oprav-
du nelze do haly nacpat,“ prozradil ředitel turnaje 
Zdeněk Vysloužil. Turnaj se koná v sobotu 23. 
ledna 2016 a bude se jednat o přehlídku ženské 
kopané nadstandardní kvality.  „Ve startovní listi-
ně figuruje například lídr druhé nejvyšší soutěže 
Lokomotiva Horní Heršpice, historicky nejúspěš-
nější účastník Nové Sady nebo loňský obhájce 

Kotouč Štramberk,“ informuje dále Vysloužil.
Čest prostějovského regionu bude hájit trojice 
týmů. „Domácí barvy budou hájit Mostkovice 
a hned dva výběry Kostelce,“ potvrdil Vysloužil, 
jenž dodává: „Zájem o start na našem zimním 
turnaji nás samozřejmě těší, ale zároveň i za-
vazuje. Postarat se o dvanáct družstev tak, aby 
byly všechny týmy spokojené, není jednoduchá 
záležitost.“  Vedle výše zmíněných celků se na 
palubovce kostelecké haly představí ještě FK Jab-
lonec nad Nisou, DFK Mnichovo Hradiště, br-
něnská Líšeň, Uherský Brod a Osek nad Bečvou. 
Výkop úvodního zápasu je stanoven na 8:30 
hodin, vyřazovací boje by měly vrcholit po se-
dmnácté hodině.  (red)

PLUMLOV Tento pátek 22. ledna zahájí 
na umělé trávě v Prostějově plumlovští 
fotbalisté pod vedením Petra Kišky a Karla 
Frantíka přípravu na zbylou část I.A třídy 
Olomouckého KFS. Právě tam se budou 
scházet vždy poslední pracovní den v týd-
nu, k tomu budou v úterý a čtvrtek trénovat 
v Plumlově. A podle aktuálního seznamu 
před sebou mají celkem šest přípravných 
utkání.
„První sehrajeme šestého února proti 
rakouskému soupeři, který tu bude na 
soustředění. Další utkání pak máme v plánu 
sedmadvacátého února proti dorostu 1.SK 
Prostějov, následovat budou pátého března 
Určice, třináctého března Protivanov, de-
vatenáctého března Troubky, to vše na 
prostějovské umělce. A šestadvacátého března 
máme Slavonín, generálku bychom už chtěli 

odehrát na přírodní trávě,“ představil Kiška 
nynější harmonogram.
Vedle již známého návratů Tondy Klváčka 
z Anglie, Tomáše Matuly po zranění 
a touze získat Marcela Zabloudila, se zpět 
do kádru vrací i Jiří Hrstka. „Byl na operaci 
s kolenem a chyběl nám celý podzim. K jeho 
konci začal trénovat, byl si vyzkoušet, jak to 
vypadá. Fotbalově se jevil velmi dobře, i když 
samozřejmě na kondici bude muset zapraco-
vat,“ těší se z dalšího posílení hlavní kouč.
Naopak nejistý je zatím osud Honzy Dvořáka. 
„Zranil se tři kola před koncem a od té doby 
má problémy s kolenem, zatím se to stále 
nelepší. Zvažoval kvůli tomu návrat do Vra-
hovic, ale poslední naše dohoda je taková, že 
by to chtěl zkusit, pokud mu to zranění dovolí. 
Doufejme, že bude zdravý a zůstane tady,“ 
přeje si Petr Kiška.    (jim)

Plumlov už zná soupeře Osmý ročník ženského
turnaje hlásí plno!

Do Kostelce se přihlásilo dvanáct družstev

BYLI  JSMEBYLI  JSME

U TOHOU TOHO

FOTOGALERIE

klikni na
www.vecernikpv.cz



ÚSTÍ NAD LABEM O třetí po-
rážku Slunety v řadě se postarali 
basketbalisté Prostějova ve včerej-
ší dohrávce 25. kola Kooperativa 
NBL. Na severočeské půdě zvítězili 
96:85, natáhli vlastní sérii výher na 
devět utkání a především si pojistili 
třetí místo v tabulce. Čtvrtá Opava 
totiž prohrála v Kolíně a na Orly již 
ztrácí čtyři výhry.
Basketbalisté Ariete ovládli hned 
úvodní čtvrtinu, kdy si zajistili slibný 

náskok. Činil se především Pavel Sle-
zák. Obávaný střelec dal jen v úvodní 
desetiminutovce dvanáct bodů a táhl 
své spoluhráče za dalším úspěchem. 
V ústeckém dresu se o střelbu staral 
hlavně pivot Abercrombie. Ve vyme-
zeném území se dokázal prosadit a 
dělal starosti podkošovým prostějov-
ským hráčům. Sám ale na všechno 
nestačil a proto tým trenéra Zbyňka 
Cholevy vedl o sedm bodů - 20:27.
O výsledku přesto rozhodnuto nebylo. 
Ústecké Pandy se postupně dostaly do 
hry a začaly svoji ztrátu mírně stahovat. 
Druhou část střetnutí dokonce o jeden 
bod vyhrály, protože se k Abercrombi-
emu střelecky přidal Barham. Hosté 
však dokázali na zvýšenou střeleckou 

úspěšnost odpovídat a obrat ve skóre 
nedovolili. V poločase měli na své stra-
ně náskok šesti bodů - 48:42.
Domácí celek se i ve druhé půli snažil 
ukončit sérii neúspěchů a tlačil se pod 
prostějovský koš. V tu dobu už ale stře-
lecky skvěle naladěného Slezáka začali 
doplňovat Roseboro, Palyza a Marko, 
jehož trojka na chvíli otupila ofenzivní 
choutky Slunety. Před začátkem závě-
rečné pasáže tak Orli vedli 71:62.
Poslední desetiminutovka už na rozdí-
lu mezi soupeři příliš nezměnila. Jiří-
ček sice na chvíli snížil ústeckou ztrátu 
až na pět bodů, závěrečné slovo si však 
vzal opět Slezák, který dal celkově 
čtyřiatřicet bodů a zajistil Prostějovu 
výhru.    (lv)

●● Stal jste se nejlepším hráčem 
měsíce v  rámci nejvyšší domácí 
soutěže. Co tomu říkáte?
„Cením si toho hodně, obzvlášť 

na své pozici křídla, kde je hodně 
komplikované konkurovat roze-
hrávačům, kteří řídí hru, a mají míč 
pořád v ruce. V našem týmu je vy-
niknutí extra obtížné hlavně proto, 
že se snažíme hrát týmově, máme 
pět šest hráčů s dvojcifernými body 
i užitečností, a o to větší pocta to 
pro mě je.“

●● Vyhlášený byl zatím pokaždé 
jiný hráč. Bude to tak pokračovat?
„Genesis teď putuje každý měsíc 
někam jinam, i z hlediska propaga-

ce té ceny je to dobré. Myslím ale, že 
v této sezóně bude jeden hráč, kte-
rý - i když neříkám, že dva měsíce 
po sobě - tuhle cenu získá dvakrát. 

Uvidíme, kdo to bude.“ (úsměv)
●● Jaký jste řidič?
Dokáže mě vytočit pozdní reakce na 
zelenou řidičů přede mnou. To mě 
opravdu dokáže vytočit, protože to 
většinou končí tím, že těsně přede 
mnou cvakne červená a já musím 
čekat dál.“ (smích)
●● Berete při svých jízdách sto-
paře?
„Rodiče mi řekli už v pěti letech, že s 
cizími lidmi se nemám bavit a tím to 
skončilo...“ (úsměv)
●● Říkal jste, že spoluhráče sveze-
te. Co když budou mít i jiné přání?
„Zatím dělám taxikáře. Pokud něk-
do bude chtít něco extra, určitě se 
domluvíme.“

HRADEC KRÁLOVÉ Do čtvrtfi-
nále Českého poháru se podle před-
pokladů prokousali basketbalisté 
Ariete Prostějov, kteří v osmifinále 
soutěže narazili na Hradec Králové. 
Špičkový prvoligový celek má ve 
svém středu několik hráčů se zku-
šenostmi z elitní soutěže, na rozjeté 
Orly to ale v tomto případě nesta-
čilo. Prostějov zvítězil přesvědčivě 
101:70 a jediné vítězství jej dělí od 
postupu do finálového turnaje.

Hned v úvodu utkání hostující celek 
dokázal, že svého protivníka nik-
terak nepodcenil a rychlými trojka-
mi Pavla Slezáka šel do výrazného 
vedení. Prostějovský střelec dal tři 
ze svých čtyř trojek během jediné 
minuty po rychlých brejcích a pře-
devším jeho zásluhou vedli svěřenci 
Zbyňka Cholevy po deseti minutách 
30:16.
Hradec Králové se snažil favorita 
potrápit a ve druhé části dlouho 
držel pouze jednocifernou ztrátu. 
Dařilo se mu to do osmnácté mi-
nuty, kdy prohrával o devět bodů. 
V závěru poločasu ale zkolaboval. 
Obrana nestačila na agresivní úto-
ky Orlů a ti si do přestávky vybu-

dovali rozhodující vedení - 59:37.
Po obrátce přece jen hosté zvolnili 
a občas umožnili hradeckým bas-
ketbalistům potěšit vlastní fanoušky 
v zaplněné třebešské hale. Střelecky 
se snažil především jednadvacetibo-
dový Šírek a pak Majerík s Macelou. 
Na dvojici tříbodových snajprů Sle-
zák, Palyza to ovšem nemohlo stačit 
a po třiceti minutách domácí pro-
hrávali 54:76.
V závěrečné desetiminutovce bas-
ketbalisté Ariete natáhli náskok na 
rozdíl třiceti bodů a překonali hra-
nici stovky. Pomohl k tomu i Ondřej 
Peterka, syn hradeckého kouče Lu-
bomíra, který dal soupeři pět bodů. 
 (lv)

Pondělí 18. ledna 2016 
www.vecernikpv.cz

Od začátku sezóny hrají Orli beze změ-
ny v kabině, a tak tomu nejspíš i zůstane. 
Tým využívá kvalitního doplnění kádru 
před začátkem soutěžního ročníku. „Na 
změny v kádru jsme už zvyklí, dochází 
k nim prakticky po každé sezóně. Naši 
hráči opakovaně v Prostějově odvedou 
dobrou práci a je o ně zájem jinde. A my 
pak hledáme další. V naprosté většině 

případů jsme se trefili a to platí i o sou-
časném kádru,“ pochvaluje si generální 
manažer Ariete Petr Fridrich. „Pokaždé 
probíráme situaci na trhu a snažíme se 
získat kvalitní hráče. Přitom vycházíme 
z našich možností a současně angažujeme 
pouze basketbalisty, kteří mají charakter 
a nejsou s nimi problémy v kabině. Výběr 
proto často trvá déle, ale vyplácí se to,“ do-
dává Fridrich.
V prostějovském týmu mají navíc 
i dostatečnou dávku trpělivosti a nedě-
lají unáhlené rozhodnutí, což ve všech 
klubech neplatí. Vedení počítá s tím, 

že obměněná sestava potřebuje čas 
na sehrání a dává trenérovi Zbyňku 
Cholevovi prostor ke koncepční práci. 
„V průběhu přípravy i na začátku roční-
ku jsme měli problémy na obou polo-
vinách palubovky. Naše obrana nebyla 
příliš dobrá, v útoku jsme dělali velký 
počet nevynucených chyb, ale to bylo 
dáno malou sehraností. Postupně se 
to zlepšuje. Máme hodně dobré úseky, 

teď musíme hru ustálit,“ tvrdí Choleva.
Případná změna by připadala do 
úvahy pouze kvůli zdravotním pro-
blémům, což postihlo Pardubice. 
Místo rozehrávače Sanderse, který se 
stal trenérem týmu, získaly Lamba 
Autreyho. „Pokud by nás postihlo dlou-
hodobé zranění, budeme muset jednat. 
Ale věříme, že se nic takového nestane,“ 
doufá Fridrich. 

pro Večerník
Ladislav VALNÝ

původní zpravodajství
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exkluzivní rozhovor

Poslední pøekážkou 
pøed Final Four Kolín

Prostějov (lv) - Posledním soupe-
řem prostějovských basketbalistů 
v základní fázi Českého poháru bude 
Kolín. Polabský tým v pátém kole 
narazil na Radotínský SK a zvítězil 
vysoko 93:38. Utkání se původně 
mělo hrát v Praze, nakonec došlo ke 
změně pořadatelství. „Po dlouhém 
zvažování jsme se rozhodli požádat 
o změnu pořadatelství a přesunout 
utkání do Kolína. Důvodem byly 
vysoké finanční náklady, které by si 
duel vyžádal. Zápas by nás stál téměř 
dvanáct tisíc korun,“ vysvětlil změnu 
pořadatelství předseda radotínského 
klubu Adam Peřinka. 
Rozdíl mezi soupeři byl patrný od 
začátku utkání. Hosté dali první 
koš až po pěti minutách a kolínští 
si mohli vyzkoušet herní signály 
i střídat podle libosti sestavu. „Hlav-
ně jsme potřebovali, aby se do her-
ní a střelecké pohody dostali Bakič 
a McEachin. To jsou dva naši důle-
žití hráči do ofenzivy,“ uvedl kolín-
ský kouč Predrag Benáček.
Kolín se díky výhře dostal mezi nej-
lepších osm celků a narazí na Pros-
tějov, obhájce trofeje. „Naším cílem 
bude určitě vyhrát a postoupit do 
Final Four. Když jsme se dostali 
takhle daleko, byla by škoda nepo-
stoupit,“ konstatoval Benáček.

Juniorùm se daøí

Prostějov (lv) - Dobrou formu 
mají na začátku roku extraligoví 
junioři „U19“. Na vítězství na me-
zinárodním turnaji v Ostravě navá-
zali také v mistrovské soutěži, kde 
se jim zatím příliš nedařilo. V rámci 
třináctého kola podle předpokla-
dů porazili poslední tým soutěže 
Hradec Králové 76:56. Následně 
vyzvali silnou Synthesii Pardubice, 
která do té doby prohrála pouze 
tři zápasy. Orli zahráli výborně 
a Východočechy vyprovodili vý-
hrou o šestadvacet bodů v poměru 
84:58. Oporami vítězů byli v obou 
utkáních především Martin Nábě-
lek, Viktor Vašát a Pavel Bartošík. 
Junioři Prostějova se po těchto 
výhrách posunuli v extraligové 
tabulce na osmé místo a v dalším 
dvoukole pojedou do Zlína a Brna.

RYCHLÝ
VEČERNÍK

PROSTĚJOV Další tři ostré zápasy v průběhu jediného týdne 
čekají na prostějovské basketbalisty, kteří bojují o úspěch na 
dvou frontách. Ve všech případech je čeká pěkná fuška. V li-
govém šlágru přivítají ve středu Děčín, v průběhu víkendu je 
čeká výjezd do Pardubic a „anglický“ týden zakončí kolínským 
duelem. V pohárovém střetnutí půjde o postup do finálové 
části druhé nejprestižnější soutěže, v níž Orli obhajují celkové 
vítězství a také letos zde mají velké ambice.

         Petr SLEZÁK

Obávaný střelec se připomenul v lize i poháru. 
V Hradci Králové dal v úvodu utkání čtyři 
trojky během jediné minuty a další povedené 
představení předvedl na ústecké palubovce, 
kde proměnil hned sedm z jedenácti trojko-
vých střel. Navíc neminul ani jednu šestku 
ze sedmi pokusů a přidal sedm doskoků 
a čtyři asistence. Čtyřiatřiceti body se po-
staral o druhý nejlepší individuální stře-
lecký výsledek probíhající sezóny. V ko-
eficientu úspěšnosti se dostal na číslovku 
42 a to je třetí nejlepší počin ročníku.
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OKÉNKO ŠÉFA
aneb pohledem predsedy klubu

„Čtvrtfinálové dvojice Českého poháru slibují zajímavé souboje, v nichž to 
především hostující týmy nebudou mít vůbec snadné. O postupujícím do 
závěrečného Final Four rozhodne jediný zápas a třeba Jindřichův Hradec 
není vůbec bez šancí, že si v utkání s Opavou vybojuje účast mezi nejlepšími. 
Ani na náš tým nečeká nic snadného. V Kolíně se hraje špatně. Domácí umí 
využít své prostředí. Přáli bychom si pochopitelně hrát doma, ale systém sou-
těže je daný. Pořadatelství pohárového zápasu se střídá a my jsme s Kolínem 
ještě nehráli. Proto se utkání uskuteční na palubovce hůře postaveného celku 
v tabulce. Musíme se s tím vypořádat, chceme si po roce opět zahrát o trofej!“
Ivan POSPÍŠIL, předseda Ariete Prostějov

Sokoli z Hradce vzdorovali pouze pár minut

Lubomír PETERKA – Hradec Králové
„Utkání jsme začali se zbytečným, až přehnaným respektem. Neproměnili 
jsme zcela jednoduché příležitosti a Prostějov tak hned v úvodu odskočil. 
Máme v celku hráče, kteří okusili chleba v nejvyšší soutěži, pro ostatní to 
byla velmi cenná zkušenost a určitě i zážitek. Na kdyby se nehraje. Prostějov 
splnil roli favorita a můžeme mu jen popřát, aby dokázal obhájit loňské pr-
venství v Českém poháru.“

Zbyněk CHOLEVA – Ariete Prostějov:
„Pohárovou soutěž bereme naprosto vážně a to jsme na palubovce doká-
zali. Od začátku jsme chtěli soupeře zatlačit a to se nám podařilo. Kvalitní 
střelba z dálky přinesla dostatečný náskok a klid. Bylo to důležité, protože 
jsme mohli prostřídat sestavu a nemuseli se o vítězství rvát až do posledních 
minut. Pozice favorita není vždy příjemná, ale nám se ji podařilo zvládnout. 
Postup jsme si zasloužili.“
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PROSTĚJOV Na střelecký průměr téměř osmnácti bodů na zápas 
se v posledním měsíci uplynulého roku dostal prostějovský křídel-
ník Lukáš Palyza a byl vedením Kooperativa NBL vyhlášený nejlep-
ším hráčem prosince. Díky tomu si může užívat jízdy v nablýskané 
černé limuzíně Hyundai Genesis. Její měsíční zapůjčení je cenou 
pro vítěze soutěže. „Každý se bude chtít tímhle autem nechat svézt. 
Slíbil jsem, že každému spoluhráči udělám taxikáře a vezmu ho na 
trénink,“ usmívá se Lumír Palyza.

 „KLUKŮM BUDU DĚLAT TAXIKÁŘE,“ USMÍVÁ SE PALYZA PROSTĚJOVSKÝ KŘÍDELNÍK VYHRÁL CENU MVP KOOPERATIVA NBL

DALŠÍ TĚŽKÝ TROJBOJ S POHÁROVOU TEČKOU

Slezák si počíhal na Pandy a sestřelil je sedmi trojkami

CO ZAZNĚLOCO ZAZNĚLO  NA TISKOVCE...NA TISKOVCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCCEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEEE...........................................

Martin STAVĚL – Sluneta Ústí nad Labem:
„Snažili jsme se držet se soupeřem krok a docela dlouho se nám to dařilo. 
I když chyběl Čarnecký, v sestavě s řadou Američanů se tým dokázal prosadit 
především pod košem. Ovšem obrana střelců z dálky nebyla ideální. Soupeř 
nás dokázal rychlým pohybem míče rozebrat a otevřené pokusy uměl promě-
nit. Výpomoc pod vlastním košem nebyla podle mých představ.“

Zbyněk CHOLEVA – Ariete Prostějov:
„Téměř celé utkání jsme vedli a výhru jsme si zasloužili. Několikrát jsme ale 
ztratili slibný náskok, protože jsme v průběhu udělali dvacet ztrát a to je vy-
soké číslo. Naštěstí se nám dařilo v řadě případů najít Pavla Slezáka, který měl 
střeleckou slinu, a to nás drželo v klíčových okamžicích nahoře. Ústí rozhodně 
nepodalo špatný výkon, proto si výhry ceníme a máme z ní radost.“

Lukáš Palyza se bude díky prosincovým výkonům prohánět v limuzíně Hyundai 
Genesis Foto: 

Orli i přesto, že domácí Sluneta s nimi dokázala držet krok, o výhru nepřišli. 
 Foto: www.orliprostejov.cz



Duel odstartoval výhrou favorizované-
ho Tygra Paděry nad Kudělkou, ale se-
mknutým dojmem působící Olomou-
čané dva další mače zvládli a bylo 1:2. 
Po první rundě byl stav nerozhodný 2:2 
a nic na tom nezměnilo ani kolo druhé. 
V souboji jedniček si žralok Ota Rédl 

připsal svůj premiérový skalp Pavla Pa-
děry, ale před čtyřhrami bylo 4:4, když 
si obě mužstva vedení střídala. 
Mnohé měly napovědět souboje dvo-
jic. V 501 byli úspěšnější hosté, kteří 
měli navrch i v cricketu. V jeho závěru 
však trefil Tomáš Navrátil dva čisté bully 
a téměř ztracený mač zachránil - 5:5.   
Druhá část utkání probíhala mírně 
v režii Žraloků. Těm se podařilo třemi 
výhrami v řadě odskočit na - 6:8 a na-

děje Tygrů začaly pohasínat. Ti ještě 
dokázali snížit na 7:8, ale těsná porážka 
Roberta Vymlátila z do té doby bezbo-
dovým Markem Haleňákem dávala 
hostům mečbol - 7:9. Nesmlouvavá 
bitva gradovala duelem Navrátil - Ku-
dělka. Domácí hráč prokázal pevnější 
nervy a odvrátil první hrozbu - 8:9. 
Následně pak předvedl vynikající vý-
kon Roman Šmíd, jenž Rédlovi nedal 
šanci - 9:9. 

O vítězi tak muselo rozhodnout pro-
dloužení, do kterého šli v mnohem lep-
ším psychickém stavu Tygři. Do skvělé 
fazóny se proházel Tomáš Navrátil, 
jenž bingem 180 nasměroval svůj tým 

k vítězství. Nahranou smeč pak využil 
zavřením Paděra a bonusový bod zůstal 
v Prostějově - 10:9. 
Výsledkový servis najdete na straně 22 
dnešního vydání

Pondělí 18. ledna 2016
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exkluzivní reportáž
pro Večerník

Zdeněk
 VYSLOUŽIL

ortáž

L

TYGŘI SE ZASEKLI DRÁPEM V KONCOVCE: ŠIPKAŘSKÝ ŠLÁGR ROZHODLO PRODLOUŽENÍ!
PROSTĚJOV Bitva jako řemen! Los desátého kola šipkařské 
extraligy proti sobě svedl dva doposud neporažené týmy. 
Domácím týmem byli prostějovští Tygři, proti kterým se po-
stavili olomoučtí Sharks. Duel byl podle očekávání nesmírně 
vyrovnaný s nadstandardně dramatickou koncovkou. Blíže 
k vítězství měli hosté, když vedli 9:7 a k tříbodovému triumfu 
jim stačil jediný bod. Tygři však nesložili zbraně a třemi výhrami 
v řadě nepříznivě se vyvíjející mač otočili! Večerník byl celému 
dramatu pěkně nablízku...

>>Pokračování ze strany 29
Celý turnaj, jehož se účastnilo 
hned šedesát šachistů, zahájil dr-
žitel titulu mezinárodní mistr vý-
hrami nad Biolkem a Neumanem, 
v další fázi se mu mimo jiné podaři-
lo zdolat rovněž Babulu i Lázničku 
a remízu uhrál s Hráčkem, tedy tře-
mi hráči, kteří Pláta doprovodili do 
boje o medaile určeného pro čtyři 
nejlepší po základní části. Jedinou 
porážku mu až tři kola před kon-
cem uštědřil Jirovský, tudíž z toho 
byla druhá pozice přesně bod za 
prvním místem.

To rozhodující ale přišlo na řadu až 
při play off. V prvním souboji si až po 
napínavé dohrávce poradil Láznička 
s Hráčkem, když jeho vyzyvatel po 
první partii vedl, druhou prohrál 
a ve třetí nedokázal s bílými figurami 
uhrát víc než remízu. To druhé semi-
finále bylo mnohem jednoznačnější, 
když Plát vyhrál nad Babulou obě 
bitvy. Stejně jednoznačné pak bylo 
i samotné finále, v němž Plát znovu 
slavil v obou zápasech a zdolal Láz-
ničku s celkovým skóre 2:0. Bronz 
pro sebe až v prodloužení získal Ba-
bula.  (jim)

Vojta Plát mistrem světa

POHLEDEM KAPITÁNÙ
Robert VYMLÁTIL - Tygøi Prostìjov:

„Díky dlouhé vánoční pauze se nebyl náš tým schopný přiblížit předcho-
zím výkonům. Zvetili jsme se až v závěru, kdy se nám podařilo otočit stav 
v náš prospěch. Opět jsem se přesvědčil o tom, že máme kvalitní hráče, kteří 
dokážou, jak se říká, z hovna uplést bič. (úsměv) Dá se ale říci, že soupeř 
prohrál vyhraný zápas. Žraloci potvrdili, že mají hráče nadstandardních kva-
lit. Budu se opakovat, ale naše síla spočívá v tom, že opakovaně dokážeme 
otáčet podobné zápasy. Získali jsme na soupeře sice jen bod, ale Sharks mají 
ještě dohrávat utkání s Bobry, o kterém každý ze šipkařů ví, co se tam děje... 
Do konce soutěže je ale ještě daleko, nejsme ani v polovině.“

Tomáš MUSIL - Sharks Olomouc:
„Výrazná oboustranná nervozita snížila výkony na úroveň průměrné hry. Teď, 
bezprostředně po porážce, mám trochu bolest na srdci, protože jsme měli zápas 
prakticky vyhraný a měli to dotáhnout. Rozhoduje se ovšem na dublech a tam 
jsme byli slabší. Soupeřům gratuluji, protože se musí umět přijmout prohru. 
Na vítězství jsme ale měli. Zápas se zlomil osobou pana Navrátila. V cricketu 
předvedl kouzelný výkon a v prodloužení hodil bingo. Dalším momentem byl 
i můj zápas s Paděrou, kdy jsem měl deset šipek na zavření... Přijeli jsme s tím, že 
uhrajeme solidní výsledek, a věříme v domácí výhru v odvetě. Z tohoto pohledu 
bychom mohli být spokojení. Před zápasem bychom bod brali, ale teď jsme moc 
zklamaní. Měli jsme takhle rozehraný duel jednoznačně zvládnout.“  

Tygøi Prostìjov - Sharks Olomouc 
10:9 PP (22:22)

Vývoj skóre: 1:0, 1:2, 2:2, 2:3, 4:3, 4:5, 6:5, 6:8, 7:8, 7:9, 10:9.
Sestava Tygři: Paděra (1xbingo 19, 2x 6 kolo, 14x95+, 1x133+), Vymlá-
til (9x95+, 4x133+), Navrátil (1xbingo 20, 1x 5 kolo, 14x95+, 2x133+), 
Šmíd (1x 6 kolo, 14x95+, 1x133+), Mlčoch. 
Sestava Sharks: Tomek (14x95+, 4x133+), Haleňák (2x95+), Kudělka 
(6x95+, 4x133+), Rédl (1x6 kolo, 14x95+, 2x133+), Musil (1x6 kolo, 
7x95+, 1x133+), Krejzlík, Novotný. 

Zvládli to! Tygři si dali na závěr vítězný přípitek.  Foto: Zdeněk Vysloužil 
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MELBOURNE, PROSTĚJOV 
Hned sedm zástupců bude mít 
v hlavních soutěžích ve dvouhře 
úvodního grandslamu sezóny pro-
stějovský TK Agrofert. Mezi nejlep-
šími tenisty planety tentokrát bude 
chybět nejen zdravotně indispono-
vaná Lucie Šafářová, ale také Tereza 
Smitková, která nepostoupila z kva-
lifikace. 
Největší ambice bude mít v mužské 
části tradičně Tomáš Berdych, přesto-
že má těžký los. Inda Yukiho Bhambri-
ho by měla nasazená „šestka“ porazit, 
už ve třetím kole ale hrozí domácí enf-
fant-terrible Kyrgios a následně by to 
mohl být Čilič, Federer a v případném 
semifinále Djokovič. „Přesto jsou tyhle 
dva týdny mé nejoblíbenější v sezóně,“ 
tvrdí Berdych, který se předloni dostal 
až do semifinále, jenž tak obhajuje. „Na 
to bych chtěl navázat,“ přiznal.
Veselý přiletěl do Austrálie s cílem uká-

zat herní zlepšení, v generálce na Aus-
tralian Open se mu však nedařilo. V 
Melbourne bude jeho prvním soupe-
řem Renzo Olivo, 174. hráč žebříčku 
ATP.  Jenže pak hrozí chorvatský ranař 
Karlovič a případně Francouz Simon. 
„Půjdu krok za krokem, uvidíme, kam 
se dostanu,“ nechce se vítěz juniorky 
z roku 2011 nijak stresovat. Podobně 
je na tom jeho spoluhráč z  mistrov-
ského týmu Agrofertu Lukáš Rosol, 
který v  prvním kole potká Japonce 
Taro Daniela a ve druhém dějství se 
nabízí ne zcela zdravý Sock. Ve třetím 
dějství je hrozbou Švýcar Wawrinka, 
který si bude muset možná poradit již 
o kolo dříve s úspěšným kvalifikantem 
Štěpánkem.
Mezi ženami je šestou nasazenou pro-
stějovská a česká jednička Petra Kvito-
vá. Na začátku turnaje narazí na kvalifi-
kantku Luksiku Kumkhumovou, s níž 
v roce 2014 hned v  úvodním dějství 

prohrála, čímž se jí nabízí příhodná 
odveta. Pak na ní může čekat třeba Lu-
cie Hradecká nebo Klára Koukalová. 
Ve čtvrtfinále může potkat světovou 
čtyřku Agnieszku Radwaňskou, v se-
mifinále Serenu Williamsovou. „Sama 
nevím, jakou budu mít formu. Ale 
budu se prát o co nejlepší výsledek,“ 
uvedla nejlepší česká tenistka.
Karolína Plíšková vstoupí do Australi-
an Open s přáním vylepšit svůj nejlep-
ší výsledek na grandslamu, kterým je 
postup do třetího kola. „To je můj cíl,“ 
souhlasí hráčka, která začne Kimberly 
Birrellovou. Ve druhém kole narazí na 
lepší z dvojice Mituová - Georgesová, 
ve třetím klíčovém klání se nabízí Rus-
ka Makarovová.
Další členka prostějovských mistrů 
z konce roku 2015 Barbora Strýcová 
vyzve nebezpečnou Caroline Garcia-
ovou z Francie, v případě úspěchu pak 
narazí na úspěšnější z dua Barthelová – 

Kingová. Pokud by se dostala do třetí-
ho kola, změří síly se španělskou favo-
ritkou Muguruzaovou. Prostějovská 
rodačka Petra Cetkovská příliš štěstí na 
los neměla, hned na úvod ji čeká silná 
Němka Sabine Lisická. Kdyby uspěla, 
narazí na vítězku zajímavého souboje 
Mattek-Sands vs. Denisa Allertová.
Program Australian Open 2016 za-
čal již dnes od jedné hodiny v  noci. 
A představí se hned půltucet českých 
tenistů, mezi nimiž budou tři zástupci 
TK Agrofert. Petra Kvitová dookon-
ce pondělní program na dvorci Roda 
Lavera začala. Program na druhém 
největším kurtu v Melbourne Areně 
Margaret Courtové pak zahájila Hra-
decká proti domácí Darje Gavrilovové 
a po nich nastoupil Berdych s Indem 
Yukim Bhambrim. Svůj zápas dnes 
odehraje už dnes i Jiří Veselý. Aktuální 
výsledky najdete po celý průběh turna-
je na www.vecernikpv.cz.   (lv, pk)

AUCLAND, PROSTĚJOV Lukáš 
Rosol mohl být spokojený se 
svým výkonem na posledních 
turnajích před začátkem Australi-
an Open. V Aucklandu postoupil 
až do čtvrtfinále, kde nestačil na 
Španěla Ferrera. Ve druhém kole 
ovšem po dobré hře vyřadil páté-
ho nasazeného Paireho z Francie. 
„Snad se mě forma bude držet i v 
Melbourne,“ doufá prostějovský 
tenista.
Na vítězství z loňského roku naopak 

nenavázal Jiří Veselý. Obhájce titu-
lu se rozloučil hned v prvním kole. 
„Neměl jsem štěstí na los. Nasazený 
Bautista nebyl vůbec snadný protiv-
ník,“ uvedl Veselý. 
V Sydney se představila Karolína 
Plíšková a prošla mezi nejlepších 
osm. Nedala šanci Pavljučenkovové 
a pak těsně prohrála s Rumunkou 
Halepovou. „Pár šancí jsem měla. 
Nepodařilo se mi je proměnit, celko-
vě to ale nebyl špatný výkon. Forma 
není špatná,“ řekla Plíšková.  (lv)

Generálka na grandslam 
tenistům přinesla dvě čtvrtfinále

Největší ambice mají v Austrálii Kvitová, Plíšková a Berdych

KOSTELEC NA HANÉ Původ-
ním záměrem trenéra kostelec-
kých házenkářů Jiřího Grepla bylo 
odehrát první přípravný zápas 
v pátek 16. ledna. Na tento termín 
se však nepodařilo sehnat soupeře, 
proto si jeho svěřenci zahrají až za 
tento víkend. „Budeme hrát až v 
pátek na půdě  Olomouce. Zápas 
je potvrzený,“ informoval Večerník 
Jiří Grepl.
Další fází přípravného období by měl 
být po pátečním přáteláku přípravný 
turnaj. „Byli jsme osloveni Prostějo-
vem, abychom se zúčastnili tradiční-
ho Jeřábkova memoriálu. Zatím ale 
nevíme, jaké týmy by měly na tomto 
turnaji startovat. Rozhodneme se až 
podle toho, kdo se zúčastní,“ prozradil 

Grepl a pokračoval: „Na termín koná-
ní Jeřábkova memoriálu zatím jinou 
pozvánku nemáme. Mám ale ještě 
domluvené dva přípravné zápasy s do-
rostem Karviné, který bude mít počát-
kem února v Kostelci soustředění.“ 
Ticho je zatím i na přestupovém trhu. 
„O nějakých posilách se jedná, ale nic 
definitivního není. Chtěl bych kádr 
doplnit jedním zkušenějším hráčem,“ 
dodal Grepl s  tím, že moc kvalitních 
volných hráčů není. „Situace v házené 
je všeobecně špatná. Členská základna 
se stále zmenšuje.“ 
Po zimním přípravném období zahájí 
kostelečtí odvetnou druholigovou část 
na horké půdě v Bohunicích. Duel na 
palubovce lídra soutěže sehrají v sobo-
tu 20. února.   (zv)

Házenkáři Kostelce ještě nehrají
Prvním soupeřem bude Olomouc

PŘEDPLAŤTE SI VEČERNÍK 
A STÁLE JEŠTĚ MŮŽETE VYHRÁT!

SLOSOVÁNÍ O 10 000 Kč, ZÁJEZD a DALŠÍ VĚCNÉ CENY VÁS NEMINE

AKCE PLATÍ DO 15. ÚNORA 2016

KAUZA NIKAS:
Výsledky „B“ vzorku jsou již známy! 

PROSTĚJOV Dopoval Nikas, či nikoliv? Na tuto otázku týkající 
se vítěze loňského ročníku Velké pardubické ze stáje Na Srdéčku 
nedaleko Hvozdu by měl dát odpověď už tento týden. Jak Večer-
ník exkluzivně zjistil, Jockey Club již zná výsledky! 
„Mohu potvrdit, že výsledky analýzy i výsledná zpráva k nám už 
dorazily. Ani já je však v tuto chvíli ještě neznám. Veřejnost s nimi 
seznámíme na připravované tiskové konferenci, která se bude ko-
nat během příštích dnů v Praze,“ odpověděla v pátek odpoledne 
na náš dotaz Martina Krejčí, sekretářka Jockey clubu.
U dvou koní trénujících pod vedením Stanislava Popelky objevila 
kontrola po závodě v Pardubicích zakázané látky. Kromě Nikase 
se jednalo i o Čáriraye, vítěze jednoho z doprovodných dostihů 
prestižního mítinku. Uznávaný trenér z úspěšné stáje na Prostějov-
sku opakovaně popřel, že by doping podal svým svěřencům úmysl-
ně. Zároveň tedy požádal o analýzu takzvaného. „B“ vzorku, kterou 
provedla FEI Central Laboratory ve Velké Británii. Kouč Popelka se 
v této souvislosti nechal již dříve slyšet, že až do oficiálního verdiktu 
Jockey clubu se k celé záležitosti nebude vyjadřovat.  (mls)

Trenér Stanislav Popelka se svým svěřencem 
Nikasem by se měl již brzy dozvědět verdikt 
Jockey clubu.    Foto: archiv Večerníku➢

JAK TESTY DOPADLY A CO Z TOHO PRO STÁJJAK TESTY DOPADLY A CO Z TOHO PRO STÁJ
NA SRDÉČKU PLYNE, SE DOZVÍTE ZE STRÁNEK NA SRDÉČKU PLYNE, SE DOZVÍTE ZE STRÁNEK 
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LITOVEL, PROSTĚJOV První zá-
pasovou prověrkou během zimní 
přestávky se pro házenkáře Sokola 
II Prostějov stal přípravný turnaj v 
Litovli. V tomto extraligovém městě 
se vedle výběru Svatopluka Ordelta a 
pořádajícího „béčka“ představily ještě 
Žeravice. Prvenství zůstalo doma, ak-
tuálně pátý celek jihomoravské skupi-
ny druhé ligy bral díky bilanci jedné 
výhry a jedné porážky druhé místo.
„Splnilo to účel, hráči se poprvé setka-
li s míčem. Šli jsme do toho bez velké 
přípravy a výsledkově jsem nic neoče-
kával. Zahráli si úplně všichni a střídali 
jsme v pravidelných intervalech bez 
ohledu na skóre, o to nešlo,“ hodnotil 
Ordelt celé klání.
V prvním souboji jeho svěřenci těsně 
nestačili na Litovel „B“ a podlehli taktéž 
druholigistovi, ovšem účastníkovi seve-
romoravské skupiny o gól 38:39. Chuť 
si spravili proti divizním Žeravicím, nad 
nimiž zvítězili 34:27. „Byli jsme v plné 
sestavě, pouze Michal Zacpal chyběl 
kvůli práci. Zdravotně jsou ale všichni 
v pořádku, i Michal Jura, který na pod-
zim laboroval s kotníkem. Na marodce 
není nikdo,“ libuje si prostějovský tre-
nér. V tomto týdnu se již mužstvo vedle 
nabírání fyzičky začne věnovat i práci 
s míčem, od následujícího pondělí už 
bude hlavní pozornost upřena právě na 
pilování herních kombinací.
„Teď o víkendu žádný zápas nehraje-
me a budeme pouze trénovat, v sobotu 
třicátého ledna ale pořádáme tradiční 
Jeřábkův memoriál. Přihlášené jsou za-
tím Lesana Zubří a Valašské Meziříčí, 
čtvrtý účastník je nyní nejasný,“ sdělil 
kouč a současně předseda Sokola II 
Prostějov s tím, že může dojít i na der-
by s Kostelcem na Hané.  (jim)

Prostějov bral
v Litovli stříbro

ZLÍN, PROSTĚJOV Marodka 
v ženském výběru TJ OP Prostě-
jov přetrvává a příznivé výsledky 
pro „A“-tým basketbalistek stále 
nepřicházejí. V prvních osmi dru-
holigových kolech slavila ekipa 
vedená Pavlem Švécarem a Željko 
Živkovičem sedmkrát, od té doby 
však jako když utne a přibývají 
pouze porážky. Naposledy si zraně-
ními decimovaný kádr neporadil se 
Zlínem a rezervou Tišnova, pozici 
v postupovém kvartetu ale drží 
i před závěrečnými dvěma bitvami.

„Máme smůlu, že stále nejsme 
v plné sestavě a odpovídají tomu 
i naše ambice. Díky první polovině 
základní části máme nahrané body 
a snad se mezi nejlepší čtyřkou udr-
žíme, za dva týdny už snad budeme 
komplet a pro druhou skupinu na 
tom budeme lépe,“ přeje si.
Až poslední dvoukolo rozhodne 
o tom, jestli to dopadlo jako před 
rokem a TJ OP Prostějov spadne 
do skupiny o udržení, nebo naopak 
v nově nastaveném modelu udrží 
místo mezi elitní čtyřkou a utká se 

s top kvartetem „A“ skupiny 
o postup do první ligy. Prvním kro-
kem bude sobotní bitva u jasného 
lídra Nymburku „B“, poté přijde 
na řadu duel na půdě posledních 
Poděbrad.
„Očekáváme, že v Nymburku asi 
prohrajeme, popereme se ale s Po-
děbrady. Jedna výhra by nám měla 
stačit a možná i při dvou porážkách 
bychom na lepší skóre mohli projít 
dál,“ kalkuluje Pavel Švécar.  (jim)
Celý článek najdete na našich webo-
vých stránkách www.vecernikpv.cz

Basketbalistky opět prohrály a stále trnou



Tak začněme tím nejpoutavějším: letos se hraje 
její už pětadvacátý ročník. Ti, kteří pořádají spor-
tovní akce, možná zbystří. Uvědomí si, že tohle za-
slouží určitý obdiv. Pravda, v naší zemi se nachází 
mnoho sportovních (a třeba i volejbalových) tur-
najů, které mají před sebou daleko větší číslovku. 
Ale HVL je celoroční dlouhodobá soutěž. Což 
v pomíjivé době porevolučních let, kdy si naše 
společnost zvykala na nový řád, znamená majstrš-
tyk. Její současný předseda Jan Zatloukal o ní již 
několikrát prohlásil slova z erbu města Paříže: 
„Fluctuat nec mergitur.“ (Je zmítána, ale neklesá.) 
Samotná Paříž si na konci loňského roku uvě-
domila, jak text s plachetnicí v erbu je příhodný 
pro toto krásné město. Možná to však Zatloukal 
myslel pro volejbalovou ligu s nadsázkou, proto-
že jak jinak si vysvětlit nárůst členské základny po 
dobu jeho řízení soutěže? Ale jak ho znám, toto 
on nepřipustí. Až do morku kosti se považuje za 
konzervativce, který uctívá své předchůdce. Jeho 
nesporným životním vzorem proto je předchozí 
šéf Hanácké volejbalové ligy Vítězslav Hél, který 
stál za sloučením dvou samostatných soutěží. 
Ovšem to jsme trošku předběhli, a tak vás teď Ve-
černík nejprve vtáhne do historie trošku více, než 
jsme kdy dosud v rámci této soutěže udělali.

Start pod názvemStart pod názvem
  Junior CupJunior Cup

Volejbalová liga smíšených družstev se začala na 
Prostějovsku hrát brzy po sametové revoluci. Jal se 
tak projevovat nezadržitelný trend, kdy postupně 
zanikaly mnohé vesnické volejbalové týmy. Doby, 
kdy okresní přebor hrálo téměř dvacet kolektivů, 
vzaly za své. Navíc v rámci „globalizace interperso-
nálních vztahů“ bylo čím dál častějším jevem, že 
muži hráli spolu s ženami. Smíšená forma volej-
balu se začala klubat na svět a v Prostějově spatřila 
světlo světa v roce 1991.

Tehdy vznikl Volejbalový klub Junior, podle ně-
hož tato soutěž byla dlouhou dobu pojmenová-
na - nesla název Junior Cup. Po tři roky se hrála 
v tělocvičně bývalého pionýráku (dnes tělocvič-
ně Sportcentra - DDM na Vápenici), pak se na 
dvě sezóny přesunula „na dvojku“ (lépe známou 
jako tělocvičnu U Kalicha či Sokola II) a násled-
ně na devět let do tělocvičny ZŠ na Palackého 
třídě. Ač se měnila místa, systém zůstával stejný: 
dvě skupiny po pěti družstvech odehrály systé-
mem každý s každým po deseti utkáních, v půlce 
dne se vystřídaly, a tak se končívalo v pozdních 
večerních (a jak to ve sportu bývá) i nočních 
hodinách.
Za zakladatele této soutěže je považován 
Miloš Kadaník, kterému pomáhal Stanislav 
Marek. Později se k nim přidal i Martin Há-
jek (bývalý statistik VK Prostějov). Poté se 
do organizace zapojil už zmíněný Vítězslav 
Hél, který s manžely Přívětivými a Vlachový-
mi v prvních letech započal to, co dokončil se 
svým soukmenovcem Jaromírem Grézlem.

Pøidává se druhá Pøidává se druhá 
amatérská ligaamatérská liga

V této souvislosti nesmíme zapomenout na 
„sestřenici“ Junior Cupu, kterou byla nově 
vzniklá druhá amatérská liga smíšených druž-
stev. Ta odstartovala v roce 1998, a jak to tak 
někdy bývá, nikoliv na kurtu, ale v hospodě. Již 
na zmíněné „dvojce“ naproti Gymnáziu Jiřího 
Wolkera se sešla vrahovická skupina vedená 
charismatickým Zdeňkem Ondrou, který v té 
době působil jako zástupce ředitele na Sport-
centru-DDM. Této vazby „Vrahovičáci“ využili 
a dostali soutěž pod střechu haly za Hloučelou.
Prvním ředitelem soutěže se stal Stanislav Urban 
a k němu kromě zmíněných musíme připočíst 
volejbalovou partu kolem tělocvičny U Kalicha. 
Tato liga si žila vlastním životem. Po odchodu 
Zdeňka Ondry na dráhu akademického malíře 
se soutěže ujal Jaroslav Marvan, další zástupce 
ředitele z domu dětí a mládeže, a Pavel Dopita, 
současný zastupitel města Prostějova. V roce 
2001 došlo k námluvám mezi Junior Cu-
pem, který se již přejmenoval na Hanáckou 
volejbalovou ligu, a samotnou 2. amatérskou 

volejbalovou ligou. Došlo ke spojení obou 
soutěží a od roku 2001 tak nesou společný 
název Hanácká volejbalová liga.
Pár let na to začaly narůstat ambice některých 
členů výboru HVL, jak soutěž organizovat jinak, 
progresivněji. Je otázka, nakolik byly tyto ambi-
ce oprávněné, ale vyvrcholily rozhořčením „sta-
rých matadorů“ Héla, Dopity a Grézla, kteří se 
vzdali vedení. Poprvé se soutěž ocitla bez vedení. 
Přechodnými přípravami na další ročník byli po-
věřeni funkcionáři Českého volejbalového svazu 
Jan Zatloukal a Jakub Gall.

Hél pøedává žezlo Hél pøedává žezlo 
ZatloukaloviZatloukalovi

V té době ještě nebylo jasné, kdo HVL povede, 
přesto poslední slova Vítězslava Héla při rozluč-
ce zněla halou jasně: „Lidičky, nikdy bych ligu 
nepustil, kdybych věděl, že padne do rukou těch, 
kteří o její organizaci mají zkreslené představy. 
Proto jsem rád, že ji mohu svěřit do rukou dvě-
ma klukům, kterým důvěřuju a kterých si vážím.“ 
Po tomto „polibku smrti“ již nemohla volba září 
tohoto roku dopadnout jinak a Hanácká volej-
balová liga připadla Janu Zatloukalovi, který 
štafetu přebral a letošním desátým rokem 
v roli předsedy se stal rekordmanem v řízení 
této soutěže. Ač se to zpočátku zdálo neprav-
děpodobné, postupem let se mu podařilo 
skloubit oba názorové proudy, které stály za 
změnou vedení ligy v roce 2006. Rozšířil člen-
skou základnu z tří set na téměř osm stovek spor-
tovců a udělal z ní otevřenou soutěž, na kterou se 
sjíždějí družstva téměř z celé Moravy. Většinu si 
však drží Prostějováci a Zatloukal coby pedagog 
dbá i na samotnou skutečnost, že HVL má velmi 
početnou mládežnickou základnu.
Důležité je v této souvislosti zmínit, že mu 
v průběhu uplynulých deseti let pomáhala sku-
pinka blízkých, kterými byli Jakub Gall, Luděk 
Svoboda, Vlastimil Surma, Karel Ondrůj, Jiří 
Kadlčík, Roman Kovalovský, Václav Mikšík 
a v nové době i neposlední řadě rovněž zástup-
kyně něžného pohlaví Zuzana Rozsívalová 

a Pavlína Weisserová. Bdělým pořadatelem jed-
notlivých kol je bývalý šéf druhé ligy Stanislav 
Urban. Zmínit ovšem musíme i zakládajícího 
člena sdružení, loni zesnulého obětavého funk-
cionáře Ladislava Pospíšila.

Momentálnì Momentálnì 
se hledá nový šéfse hledá nový šéf

Záběr této pracovní skupiny byl veliký, leč všech-
ny ambice nebyly vždy naplněny. Přesto šlo 
o práci dlouholetou, a tak se stalo nevyhnutel-
nou skutečností, že i Jan Zatloukal se s vedením 
HVL loučí a v současné době jedno z největších 
sportovních sdružení v Prostějově hledá oběta-
vce, který toto přetěžké břemeno převezme na 
svá bedra. Rozhodně mu není co závidět, ale na 
druhou stranu uznání odborné veřejnosti bývá 
veliké.
Hanácká volejbalová liga je totiž zřejmě nej-
starší smíšenou volejbalovou soutěží v České 
republice. V minulosti byla některými trené-
ry označována za „prznitelku“ volejbalové 
techniky, což však těžce nesli její zastánci. 
Tam, kde se z pohledu trenérů kazila techni-
ka, se zároveň nabízelo útočiště pro hráčky, 
které odpadly z rozjetého vlaku výkonnost-
ní volejbalové přípravy. Mince jako obvykle 
měla dvě strany. Liga byla, je a bude otevře-
na vysloužilým hráčům a hráčkám každého 
věku. A kdo viděl několik posledních finálo-
vých utkání, musí s respektem uznat, že tak 
kvalitní volejbal se v Prostějově nehrál něko-
lik desítek let.

Stabilních tøicet Stabilních tøicet 
týmù a Síò slávytýmù a Síò slávy

Pokud se snažíme popsat minulost soutěže z po-
hledu zákulisí, neměli bychom zapomenout ani 
na samotné meritum věci. A tím je dlouhodo-
bých třicet družstev, které HVL hrají. Volejbal je 
kolektivní a technicky nesmírně náročný sport, 
kde způsob provedení herních činností jednot-
livce má vliv na zbytek družstva jako v málokte-

rém jiném odvětví. Tím více je hodné obdivu, 
že některá družstva to v lize táhnou již druhé 
desetiletí. Absolutním rekordmanem je vý-
běr SK Čunín, který v lize figuruje od úplně 
prvního ročníku. Dlouhou dobu se však v lize 
drží i Haná Metal, Smržice a mnoho dalších, 
kteří v průběhu let jen změnili název, partu však 
nikoliv. V padesáti letech věku se mnohým spor-
tuje těžko, přesto ve volejbalové lize tohle jde, 
a dlužno dodat, že některým až moc dobře.
Současnému vedení se podařila ještě jedna 
věc, kterou zmíníme na závěr: založit Síň slá-
vy Hanácké volejbalové ligy a vzdát hold těm, 
kteří slávu tohoto sportu šířili obzvláště vzorně. 
V síni je již hodně osobností prostějovského 
volejbalu, když jejím prvním obyvatelem se 
stal někdejší šéf soutěže Vítězslav Hél. My dnes 
tuto stať zakončíme slovy jednoho z posledních 
příchozích do vybrané společnosti, fenomenál-
ního volejbalisty, rozhodčího, hráče a trenéra 
Aleše Dočkala. Ten si ze svého rodného Brna 
přivezl větu, kterou na Hané zasel a pravidelně 
ji opečovával: „Volejbal je báječný svět sportu se 
svým neopakovatelným kouzlem a bláhový je 
ten, kdo za oponu jeho tajemství alespoň jednou 
nenahlédne...“  
Vážení sportovní fanoušci, na Hanácké volej-
balové lize smíšených družstev jste vždy vítáni!

Podrobné Podrobné 
zpravodajství Veèerníku

Od příštího čísla bude nejčtenější regionál-
ní periodikum jak na svých internetových 
stránkách, tak ve své tištěné podobě přiná-
šet podrobné zpravodajství z každého kola 
HVL včetně reportáží o vybraných zápasech 
s hráčskými sestavami, fotografií z mnoha 
dalších utkání a jiných zajímavostí. Vyznava-
či volejbalu (a nejen jeho), sledujte Večerník 
a dočtete se třeba i o sobě či o svých kamará-
dech!
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původní 
zpravodajství
pro Večerník

Marek
Sonnevend

PROSTĚJOV Můžeme garantovat, že se v ní nehraje nejlepší volejbal na 
Moravě. To se v Prostějově ostatně nehrál nikdy, pokud samozřejmě pomi-
neme současný ženský projekt VK AGEL. Hanácká volejbalová liga smíšených 
družstev však zasahuje do většího okruhu lidí, zejména co se aktivního přístu-
pu týká. Další díl našeho pravidelného seriálu nemá být ubíjením čtenáře čísly, 
některá však jdou jen velmi stěží pominout...

 Tým

1992 1. Framo, 2. Čiflajs, 3. ZŠ Brněnská.
1993 1. Framo, 2. Prodos, 3. ZŠ Brněnská.
1994  1. Prodos, 2. Framo, 3. ZŠ Brněnská.

1995 1. ZŠ Brněnská, 2. Pozemstav, 3. Framo.

1996 1. Pozemstav, 2. HaD, 3. ZŠ Brněnská.

1997 1. Pozemstav, 2. ZŠ Brněnská, 3. Sokol II.

1998 1. ZŠ Brněnská, 2. Klepeta, 3. Pozemstav.
1999 1. Pozemstav, 2. Kinetic, 3. HaD.
2000 1. Pozemstav, 2. ZŠ Brněnská, 3. Sokol II.
2001 1. Olomouc, 2. Pozemstav, 3. Prodos.
2002 1. Pozemstav, 2. Olomouc, 3. Klepeta.
2003 1. Pozemstav, 2. Otaslavice, 3. Olomouc.
2004 1. Pozemstav, 2. Otaslavice, 3. Techprojekt.
2005 1. Pozemstav, 2. Otaslavice, 3. Olomouc.
2006 1. Haluzáři, 2. Pozemstav, 3. Otaslavice.
2007 1. Haluzáři, 2. Pozemstav, 3. Haná Metal.
2008 1. Otaslavice, 2. Pozemstav, 3. Haná Metal.
2009 1. Interstar, 2. Pozemstav, 3. Haná Metal.
2010 1. Interstar, 2. SK K2, 3. Haná Metal.

2011 1. Haná Metal – Pozemstav, 2. Otaslavice, 3. Interstar.

2012 1. Otaslavice, 2. Haná Metal, 3. SK K2.
2013 1. Našrot, 2. Otaslavice, 3. Haná Metal.
2014 1. Haná Metal, 2. Stopaři, 3. Glauber B.

2015 1. Juřu bolí vlasy, 2. Haná Metal, 3. Čučkyni.

MEDAILISTÉ VŠECH 24 ROČNÍKŮ HVL
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Hanácká volejbalová liga smíšených družstev:
tradiční prostějovská soutěž s patřičnou hrdostí!

poøadí HVL 2015/2016 po 2. kole
1. TJ Haná Metal Prostějov 35, 2. Našrot 34, 3. Glauber R 32, 4. The Avengers 31, 5. Lazam Vyškov 
28, 6. SK K2 Prostějov A 28, 7. Debakl Team 26, 8. Juřu bolí vlasy 26, 9. Sexmeralda Prostějov B 25, 
10. Čučkyni 24, 11. Sokol I Prostějov 21, 12. Premiéra 20, 13. Panteři 20, 14. VK Vrbátky 20, 15. 
Sokol Smržice 19, 16. Mosambik 17, 17. Reálka 15, 18. SK Čunín 14, 19. Kosti 14, 20. Volej „93“ 
12, 21. Kaktusáři 12, 22. Raubíři 11, 23. Tučňáci 11, 24. Galaxie 9, 25. Haluzáři 7, 26. Sexmeralda 
Prostějov A 7, 27. Fénix 4, 28. TJ Sokol Přemyslovice 4.

Zbylé hrací termíny HVL 2015/16

3. kolo: 23. ledna (skupiny D + E + F) a 24. ledna (skupiny A + B + C).
4. kolo: 13. února (skupiny D + E + F) a 14. února (skupiny A + B + C).
5. kolo: 26. března (skupiny D + E + F) a 27. března (skupiny A + B + C).
6. kolo: 16. dubna (skupiny D + E + F) a 17. dubna (skupiny A + B + C).
7. kolo: 30. dubna (skupiny D + E + F) a 1. května (skupiny A + B + C).
8. kolo: 21. května (skupiny D + E + F) a 22. května (skupiny A + B + C).
9. kolo: 4. a 5. června (závěrečné play off).

Vývoj èlenské základny HVL za poslední roky

POD DROBNOHLEDEM VEČERNÍKU....
p p

Zdroj: HVL

Poslední vítěz. Uplynulý ročník Hanácké volejbalové ligy smíšených družstev 2014/15 opanovalo 
družstvo s originálním až bláznivým názvem Juřu bolí vlasy.  Foto: Luděk Svoboda.
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